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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ulkoilija 2018-09-28T20:56:50.342736Z 0

On surullista että Helsingin kaupunki haluaa tuhota yhden kulttuurisesti merkittävän kulttuuriperintökohteen rakentamalla sen tilalle asuinalueita. Miksi ensimmäisenä rakennetaan 
Lentoasemankorttelit, joka ilmeisesti estää Malmin lentotoiminnan pysyvästi? Helsingissä olisi miellyttävämpää asua jos siellä säilytettäisiin monipuoliset harrastusmahdollisuudet 
kuten Malmin lentokentän harrastelentotoiminta.

Malminkaari, Teerisuontie, Tullivuorentie ja Tattariharjuntie ovat vilkasliikenteisiä katuja, josta aiheutuu melusaastetta. Rakentamisessa ja asukasmäärän kasvaessa pitää huomioida 
entisestään vilkastuva liikenne. Sunnuntaipalstat ja sen kasvillisuus ja puusto ovat tärkeä alue säilyttää lähiasukkaille mahdollisimman pysyvänä. Koko rakennettavan alueen puusto 
ja pienet metsätpalstat pitäisi säilyttää sellaisenaan koska ne ovat harvoja alueita missä esim. Ormuspellon ja lähialueen asukkaat ulkoilevat. Tärkeämpää olisi säilyttää luontoa ja 
ympäristöä sellaisenaan ja kohentaa jo olemassa olevaa kuin laittaa kaikkea matalaksi ja rakentaa uusia puistoja. Uudelleen rakentaessa puiden ja kasvillisuuden kasvuun menee 
vuosia ennenkuin ympäristöstä saadaan viihtyisä.

Ormuspelto ja juuri valmistunut Teerisuontie 27 ympäristöineen sekä sen viereinen Sven Grahnin puisto ovat malliesimerkki kivirakentamisesta. Puisto on suurimmalta osin 
hiekkapohjainen kivipuisto jonka vieressä pauhaa vilkasliikenteiset Malminkaari sekä Teerisuontie. Puisto on ympäröity penkein mutta se ei ole millään tavoin viihtyisä tai suojaisa 
levähdyspaikka. Tälläista rakentamista en toivo tehtävän lisää vaan ympäristö saataisiin viihtyisämmäksi lisäämällä kasvillisuutta, vehreyttä, nurmi- ja niittyalueita sekä 
järkevöittämällä liikenne ja katusuunnittelua. 

Pikitehtaankatu ilmeisesti vedetään suoraan peltojen ja metsän läpi lentokentälle asti. Tämä on harmillista koska se halkoo ulkoilureittejä ja virkistysaluetta. Pikitehtaankadun 
liikennemäärä kasvaa ja samalla se on jalankulkijoiden väylä ulkoilureiteille. Suunnittelussa pitäisi painottaa sitä ettei jalankulkijoiden tarvitsisi kulkea pitkiä matkoja ajoväylien 
vierustaa. Malminkaari on yhtälailla sellainen jonka vierustaa ei mielellään kulje vaan jalankulkuverkostoa pitäisi olla jossain muualla tai tehdä puistorakentamisella 
meluttomammaksi. Kokonaisuudessaan puistoalueet on vedetty aivan liian pieniksi suhteessa asuinrakentamisen tonttialueisiin ja ympärillä olevaan katuverkostoon.

On hyvä että suunnittelussa on otettu esille avoimet näkymät mutta en näe miten sen toteuttaminen on mahdollista näin tiiviissä rakentamisessa. Pelkään että todellisuus näkymistä 
on karu betoni-ja kivijulkisivujen sekamelska. Malmin lentokentän alue on laaja jolloin maankäytön tulisi olla järkevää enkä näe tarvetta kaupungin keskustamaiseen liian tiiviiseen 
betoni ja asfalttirakentamiseen jossa ainoat viheriöt ovat erilliset puistot kauempana asuintaloista. Älkää rakentako lisää meluisia kivibetoniaavikkopuistoja ympäröivine kivitaloineen 
joista on pitkä matka luontoon virkistymään. Asuinrakennuksista täytyy olla välitön yhteys luontoon, myös luonnontilaiseen ja rakentamattomaan ympäristöön. Tämä on 
kansanterveydellisestikin tärkeä näkökulma koska metsässä liikkuminen lisää ihmisten hyvinvointia. Ihmisten täytyy päästä jo kotiovelta lähemmäs luontoa ja ympäristön täytyy olla 
kasvillisuudeltaan ja maastoltaan virikkeellinen sekä miellyttävä jolloin se innostaa liikkumaan ja oleilemaan ulkona. Pelkästään rakennetulla ympäristöllä ei tälläistä viihtyvyyttä 
saavuteta. 

Malmin lentokentän kiertävää ulkoilureittiä ympäröi vilkasliikenteiset tiet ja alue on nykyisellään paikoitellen hyvinkin melusaasteinen. Kun asuinrakentamista tiivistetään, maastoa 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Aikuisen Silmillä 2018-09-28T20:54:36.668261Z 2

Jos Helsingin päättäjät olisivat aidosti Helsingin edun kannalla, ei tällaista kyselyä edes tarvittaisi. Silloin olisi itsestään selvää, että aikatauluttamaton liikenne (elikkä kaikki Helsinki-
Vantaan ja Malmin liikenne, joka ei ole maailmanlaajuisten lehtoyhtiöiden aikataulujen mukaista, ja joka on todellakin kasvamassa vuosi vuodelta, mikäli kansainvälisiä ennusteita tai 
jopa yliopistotason tutkimuksia lukee) tulee kasvamaan niin paljon, että kohta Helsinkiin tarvitaan Malmin /lisäksi/ toinen lähilentokenttä.

Oikeasti. ilmailussa on monta eri tasoa: 1. reittilennot (esim. Hki Nyk), 2. charter lennot (esim Hki, Larnaka), 3. rahtilennot (esim. DHL, Hki Frankfurt).

Näiden LISÄKSI on muuta ilmailua. 1. Suuryritysten (joiden viennistä Suomi elää!!!!) tärkeimpien johtajien ja asiakkaiden matkat Helsinkiin ja takaisin, 2. keskikokoisten yritysten 
matkat, joissa insinöörejä, asentajia, huoltomiehiä, myyntihenkilökuntaa, suunnittelijoita, neuvottelijoita, joudutaan lyhyellä aikataululla tuomaan Suomessa käymään, 3. 
Suomalaisten keskisuurten yritysten vientiponnistelut, messumatkat, demolaitteistojen kuljetus asiakkaan luokse, joita ei kannata laittaa Finnairin tai muiden suurlentäjien rahtiin ja 
aikatauluihin, 4. lentokoulutus! Sitä ei voida tehdä Finnairin ja muiden reittilentojen seassa Hki-Vantaalla. Siihen tarvitaan aivan toinen lentokenttä, mutta jonka pitää sijaita riittävän 
lähellä Helsingin keskustaa. (Miksi? Koska Helsinki on Suomen ainoa edes Keskikokoinen kaupunki.) 5. Pelastustoiminta. Medi-Helit ja muut voivat lentää Malmilta juuri sillä hetkellä 
kuin haluavat, ilman että pitää pahimmillaan odottaa puoli tuntia että aikataulutetun (ja kuukausia etukäteen tilatun!) lentovuorolistan seassa löytyisi sopiva väli ex tempore 
pyrähdykselle. 6. Infran tuki. Nyt on merelle laitettavan kaasuputken tukilennot Malmilla. Sama voisi koskea kokok Etelä-Suomen voimalinjojen metsähakkuiden tukea, 
metsäpalovahtilentoja, kasvintorjuntalentoja, sadon keinopölytystä, sekä ylipäätään lentokoneista tehtäviä kartoitus- ,mittaus-, tutkimus-, tai kaupallisia lentoja. 

Kaikki nämä yhteensä edustavat sellaista määrää Kansan Tuotetta, sekä suoria ja Vero Tuloja Kaupungille -- sekä suoraan että välillisesti, että Malmin tulevaisuudesta päättämisen 
pitäisi olla vähän isompi asia Kaupunginvaltuustossa, kuin vain "Karkotetaanksme ne kolme huvipörrääjää sieltä Porvoontien ja Lahdentien risteyksen yläpuolelta?"

=====

Tästä aivan erikseen:

Kulttuuriarvot: eli Malmi on oleellinen osa Suomen Historiaa. Siellä ovat käyneet niin Mannerheimit kuin Hitlerit, siellä ovat käyneet Armi Kuusela, ja sotien jälkeen suuri määrä sekä 
Euroopassa että Maailmassa tärkeitä ihmisiä.

Arkkitehtuuriset arvot:

Malmin lentokentän päärakennus edustaa arkkitehtuuria, jonka edustajista ei ole moni jäljellä.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Eija Lehtinen 2018-09-28T20:53:23.076292Z 0

Vielä viimeinen ja yksiselitteinen kommenttini Malmin lentokentän säilyttämisen ja kehittämisen puolesta: Pääkaupungillamme pitää olla toinen kenttä matkustaja- ja rahtiliikenteen 
lisäksi. Tarve sille on suurin juuri pääkaupunkiseudulla.
Mikä on tilanne esim. useammilla muilla eurooppalaisilla pääkaupungeilla - siinäpä vastaus Malmin lentokentän puolesta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet DonC 2018-09-28T20:51:33.003693Z 2
Lentoliikenne on tulevaisuutta ja kenttää ei pidä missään nimessä tuhota. Rakentakaa korkeempia taloja ja ilmasta katsottuna metsää riittää ympäristössä, niin upottavalle suolle on 
turha rakentaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kansalainen 2018-09-28T20:51:16.023556Z 2
Malmin lentokenttä tulee säilyttää lentokäytössä kokonaisuudessaan tai ainakin turvata sen käyttö ja suojelu maltillisen rakentamisen ohella. Alueella on tärkeä 
kulttuurihistoriallinen arvo. Alue on toimiva ja elävä. Rakentamiseen on etsittävä muita kohteita, joita Helsingistä ja pääkaupunkiseudulta löytyy.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kaj Luukko 2018-09-28T20:41:19.723946Z 2

Silloin kun Helsinki valtasi ison osan Sipoota, yksi perustelu hankkeelle oli se, että silloin Malmi voidaan säästää. Tämä lupaus tulee poliitikkojen lunastaa. Useat silloisista poliitikoista 
ovat edelleen vallassa, ml. pormestarimme.

Malmin lentokentän pinta-ala on noin kuusi tuhannesosaa Helsingin maapinta-alasta. Sillä ei ole mitään merkitystä rakentamisen kannalta. Jos kuitenkin halutaan, sinne voidaan 
rakentaa asunnot 10000 ihmiselle niin, että lentotoiminnan edellytyksetkin säilyvät. Tästä on tehty suunnitelmia, mutta kaupunki ei suostu niitä noteeraamaan. Miksi?

Monenlaisia harhakäsityksiä Malmista liikkuu. Yleisimmät niistä on perustellen kumottu tässä:
http://malmiairport.fi/pelastamalmi/fi/luettavaa/harhaluulot.html

Anni Sinnemäeltä pari vuotta sitten kysyttiin, miksi kansalaisia ei kuunnella Malmi-asiassa. Kaksi kolmasosaa helsinkiläisistä on kaikissa tehdyissä mielipidemittauksissa puoltanut 
kentän säilyttämistä ilmailukäytössä. Onhan se historiallisine aspekteineen todellinen kansallisaarre, jonka arvon mm. Museovirasto ja Europa Nostra tunnustavat, mutta kaupunki ei 
kuuntele sitäkään. Kentällä olisi hyvä mahdollisuus päästä jopa Unescon maailmanperintökohteiden joukkoon. No, Anni ei vastannut esitettyyn kysymykseen, ja kuin alkuperäisen 
kysymyksen aiheellisuuden todistukseksi, ei myöskään reagoinut hänelle fb:ssä esittämääni kommenttiin millään tavalla. Se kuului näin:

***************
Tervehdys Anni!

Vastaat tässä lehtijutussa kysymykseen ”Miksi helsinkiläisiä ei kuunnella?”, Malmin lentokentän asiassa. Vastaat: ” Helsingissä on vuosikymmeniä ollut suunnitelma, että kun valtio 
lopettaa lentotoiminnan Malmilla, alue otetaan asuinrakentamisen käyttöön.”

Tuo ei ole vastaus. Se on tietenkin totta, mutta yhtä kauan helsinkiläiset ja lukuisat muutkin suomalaiset, ovat olleet sitä mieltä, että kenttä pitää säilyttää ja sen toimintaedellytykset 
tulee turvata. Helsinkiläiset ovat sitä mieltä, että tuo vuosikymmeniä sitten tehty suunnitelma on kelvoton, se pitää heittää romukoppaan ja pitää tehdä uusi suunnitelma.

Kuntalaisaloitteeseen vastattiin ihan samassa hengessä. ”Että koska asia jo päätetty, aloite ei edellytä toimenpiteitä.” Kuntalaisaloite tehtiin juuri sen takia, että kuntalaisten mielestä 
päätös on väärä se pitää muuttaa.

Olen vuosikausia seurannut enemmän ja vähemmän aktiivisesti Malmin ympärillä käytävää politikointia. Missään vaiheessa on ole nähnyt avointa ja välitöntä keskustelua Helsingin 
johdon ja Malmin kentän puolustajien välillä. Sen sijaan, olen nähnyt asiavirheitä viliseviä poliittisia kannanottoja, väärin perustein tehtyjä päätöksiä, ja kansalaisten näkemysten 
ylenkatsomista. Tämä ei voi olla se tapa, jolla minun kaupunkini asioita hoidetaan. Demokratia ei voi, eikä saa, olla niin rikki, että ne vuosikymmeniä sitten tehdyt suunnitelma 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Vesa H 2018-09-28T20:32:40.225637Z 0

Kannatan rakentamista siten, että lentokenttä säilyy alkuperäisessä käytössä. Kaupunki voi ottaa kentästä paljon hyötyä liikenteellisesti kaupunkikenttänä ja esimerkiksi 
matkailukäytössä on runsaasti hyödyntämätöntä potentiaalia. 
Helsinki on kaunis mereltä katsottuna, niin myös ilmasta. Kannustan nyt olemaan tekemättä mitään peruuttamatonta, vaan kehittämään kenttää osaksi kaupunkirakennetta. Kyllä 
Helsinki yhden lentokentän tarvitsee "lähiliikenteeseen". Vantaalla ei ole tilaa pienliikenteelle. 
Nyt katse kohti tulevaisuutta ja kehittämään monipuolista pääkaupunkia asukkaille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:30:07.375352Z 1

Tunnen empatiaa kaikkia niitä KYMP:n kaavoittajia kohtaan, jotka vastoin omaa tahtoaan ja oman työpaikkansa säilyttämisen vuoksi joutuvat kaavoittamaan asuntoja  
valtakunnallisesti merkittävälle rakennetulle kulttuuriympäristölle, Malmin lentokentälle, jolle rakentamiselle ei ole ylemmistä kaavoista tullut vahvistutta. 
Malmin lentokenttä säilyköön kokonaisuutena lentokenttänä sekä luonto- ja kulttuurihistoriallisena kohteena ikuisesti.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Puistolalainen 2018-09-28T20:29:00.450469Z 1

Lentokenttä säilytettävä lentotoiminnan käytössä. Kaupungilta älytöntä toimintaa rakentaa suomaalle ja samalla tuhota kosteikkoa. Siinä menee samalla Longinojakin taimenineen. 
Tuo pysäköintitalorakenne on täysin älytön. Käykääpä tutustumassa vastaaviin paikkoihin joissa parkkipaikat on siirretty pois asuntojen yhteydestä. Autot ajelee jalankulkuväylillä 
pihakaduilla ees taas ja ne parkkeerataan lähimpään vapaaseen paikkaan vaikka kaupungin puistometsään kuten Puistolassa. Tuolle lentokentän rakentamiselle ei ole mitään 
todellista tarvetta. Helsingissä on kyllä rakennusmaata muuallakin esim. Tuomarinkylän ja Fallkullan sekä Viikin pellot. Helsingissä ei enää toteudu demokratia. Täällä keskustassa 
asuvat katsovat oikeudekseen tuhota muiden elinkeinot ja ympäristön. Helsinki pitää jakaa kahtia ja tehdä pohjois Helsingistä oma kaupunki. Sen asukkaat tahtovat säilyttää myös 
Lentokentän.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakennus-Rane 2018-09-28T20:25:52.846713Z 1
Ei käy kateeksi lentokentän alueen suunnittelijoita, sillä aikamoista tavaraa tulee niskaan tälläkin palstalla. Tosin samoja trolli-tekstejä on aina siellä missä Malmin kentästä puhutaan. 
Samat valheelliset propagandatekstit lentelyn välttämättömyydestä Malmilla ja samat dissaukset rakentamisesta. No, onneksi riittävät päätökset on tehty ja rakentaminen voi alkaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakennus-Rane 2018-09-28T20:25:52.846555Z 1
Ei käy kateeksi lentokentän alueen suunnittelijoita, sillä aikamoista tavaraa tulee niskaan tälläkin palstalla. Tosin samoja trolli-tekstejä on aina siellä missä Malmin kentästä puhutaan. 
Samat valheelliset propagandatekstit lentelyn välttämättömyydestä Malmilla ja samat dissaukset rakentamisesta. No, onneksi riittävät päätökset on tehty ja rakentaminen voi alkaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakennus-Rane 2018-09-28T20:25:52.623681Z 1
Ei käy kateeksi lentokentän alueen suunnittelijoita, sillä aikamoista tavaraa tulee niskaan tälläkin palstalla. Tosin samoja trolli-tekstejä on aina siellä missä Malmin kentästä puhutaan. 
Samat valheelliset propagandatekstit lentelyn välttämättömyydestä Malmilla ja samat dissaukset rakentamisesta. No, onneksi riittävät päätökset on tehty ja rakentaminen voi alkaa.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakennus-Rane 2018-09-28T20:25:52.372290Z 1
Ei käy kateeksi lentokentän alueen suunnittelijoita, sillä aikamoista tavaraa tulee niskaan tälläkin palstalla. Tosin samoja trolli-tekstejä on aina siellä missä Malmin kentästä puhutaan. 
Samat valheelliset propagandatekstit lentelyn välttämättömyydestä Malmilla ja samat dissaukset rakentamisesta. No, onneksi riittävät päätökset on tehty ja rakentaminen voi alkaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakennus-Rane 2018-09-28T20:25:52.192092Z 1
Ei käy kateeksi lentokentän alueen suunnittelijoita, sillä aikamoista tavaraa tulee niskaan tälläkin palstalla. Tosin samoja trolli-tekstejä on aina siellä missä Malmin kentästä puhutaan. 
Samat valheelliset propagandatekstit lentelyn välttämättömyydestä Malmilla ja samat dissaukset rakentamisesta. No, onneksi riittävät päätökset on tehty ja rakentaminen voi alkaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Vihainen veronmaksaja 2018-09-28T20:16:05.731100Z 0

Esitetyt ajatukset suunnitteluperiaatteista ovat todella surkeita. Kentän toiminta ei voi jatkua, jos ko. alueet rakennetaan. On siis sulaa hulluutta edes esittää suunnitteluperiaatteita.

Helsingin kaupungin virkamiesten ja tiettyjen poliitikkojen vimma tuhota Suomen pääkaupungia on uskomattomalla tasolla. Järki on heitetty jo aikapäivää sitten roskakoriin ja 
eteenpäinvievänä voimana käytetään vihaa. Osalle poliitikkoja on aivan sama tuleeko alueelle asuntoja vai ei, kunhan lentotoiminta loppuu. 

Lentoaseman alueella on huomattavan paljon arvokasta luontoa, jonka tuhoaminen olisi anteeksiantamatonta. Valitettavasti Suomessa ei ole ns. vihreää liikettä, joka puolustaisi 
luontoa. Vihreän puolueen jäsenet eivät välitä luonnosta millään tavalla, kuten olemme voineen useasti huomata.

Lentoasema on RKY-aluetta. Pitää ymmärtää, etteivät pelkät rakennukset riitä, vaan myös kiitoradat pitää olla olemassa, jotta voidaan puhua kulttuurihistoriallisesta paikasta. Onkin 
siis sulaa hulluutta tuhota äärettömän arvokas kokonaisuus.
Rakentaminen Malmin lentokentän alueelle maksaa todella paljon, koska kaikki alueet tulee paaluttaa. Pelkkien talojen paaluttaminen ei riitä tai jos niin tehdään, on edessä piha-
alueiden vajoaminen ja myöhemmässä vaiheessa ääreettömien lisäkustannusten lisä alueen asukkaille. Tämähän ei tietenkään kiinnosta kaupunkia.

Kaavaehdotukset olivat kuulema esillä Malmi-talolla, mutta en niitä löytänyt sieltä. Eivät olleet siellä missä aiemmat esittelyt. Ilmeisesti tässä oli toimittu tarkoituksellisesti, joka 
äärimmäisen törkeää kuntalaisia kohtaan. Tästä syystä koko prosessi on aloitettava alusta.

On mielestäni surkuhupaisaa miten kaavaa on viety eteenpäin. Yleiskaava ei vastaa maakuntaa millään tasolla. Onkin siis kysyttävä miten tämä on mahdollista? Kuka on aiheuttanut 
valtavat turhat kustannukset teettämällä turhaa suunnittelua jne. Verovaroja on heitetty kankkulan kaivoon suuria summia. Mielestäni syylliset on etsittävä ja heille tulee osoittaa 
lasku menetetyistä verovaroista kokonaisuudessaan korkojen kera.

Lopuksi on todettava, ettei Malmin kentän alueen rakentamiselle löydy ainoatakaan järkiperustetta, vaan ainoastaan suuressa vihassa kerrottuja tunteellisia purkauksia, siitä miten 
asuntoja tarvitaan Helsinkiin. Valitettavasti jokainen älykäs ihminen ymmärtää, ettei meillä ole Suomessa pulaa tonttimaasta. Olisi korkea aika ottaa se kehuttu maalaisjärki käyttöön 
ja todeta, että nykyinen malli ei toimi. On siis vaihdettava nykyinen virkamieskoneisto kokonaisuudessaan ja haettava tilalle järkevät tekijät. Pääkaupunkiseudun kuntien tulee 
kehittää yhteistyötä ja saada asutettua tulevat asukkaat laajemmalle alueelle. On siis hyvä huomata, kaikkien ei tarvitse asua Kehä III:n saati Kehä I:n sisäpuolella.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T20:13:00.556660Z 0
Tunnin kuluttua valitus on loppunut. Kyllästyttää tämä jorina lentokentän ihanuudesta. Lentokenttä on ollut kehityksen jarruna vuodesta 1952 lähtien. Nyt on vihdoinkin aika 
kehittää Koillis-Helsinkiä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet E. Saviharju 2018-09-28T20:07:07.376094Z 1

Missään tapauksessa lentotoimintaa ei saa lopettaa taikka estää. Aloittamalla rakentamisen Nallenmäenrinteen puolelta loppuu kentän käyttö välittömästi ja toimintaa ei voida 
palauttaa vaikka huomattaisiin kentän alla olevan suon olevan rakentamisen kannalta liian kallista. Jos kentän ympärille on pakko rakentaa niin rakentaminen voidaan useiden 
selvitysten mukaan tehdä siten että kentän käyttö ei esty.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Död stadi 2018-09-28T20:04:50.001285Z 0

Kerro kantasi on ideana hieno, suorastaan upea kuten kommunismi. Mutta kerro kantasi on turha. Sillä kuten lähes kaikki tajuavat -Stadin päättäjille nämä kaikki mielipiteet ovat vain 
kärpäsen surinaa korvissa. 

Stadin virkamiehet on valjastettu taas kerran toteuttamaan muutaman poliitikon sisäpiirin suhmurointina aikaan saatua sopimusta. Nyt on suorastaan pakko tuhota ainutlaatuinen 
kenttä ja luonto-alue. Häpeisitte jos edes sen osaisitte.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tolot go sibboo 2018-09-28T20:01:31.377856Z 1

Malmin kenttä tulee säilyttää kokonaan ja elävänä myöhempiä sukuplviakin ajatellen. Kentällä on juuret suomen historiassa ja sieltä on lähdetty mm. solmimimaan rauhaa. 
Pääkaupunkiseudulla on paljon lentämisestä kiinnostuneita ja myös alan osaamista tuolla kentällä. Mediheli voi kipasta tankkaamassa, kuten intin vekottimet. 

Jos taloja rakennetaan, siitä seuraa alueelle järjetön määrä liikennettä, eikä nykyiset tiet kestä sellaista. Joukkoliikennekkin puuttuu ja se täkkii nykuisellä asukasmäärilläkin. Iso 
miinus on myös asuntopulan kanssa, sillä alueen talot ei ole tarkoitettu ihan sille ryhmälle, joita pula koskee. Helsingillä on paljon "joutomaata" ex. sibboossa, joka kävisi hyvin 
vastaaville taloille, paremminkin.

PS. Kentän maaperä pitää putsata ja se on kallista, pidetään kenttä!!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Petri Virolainen 2018-09-28T19:58:46.228500Z 0

Malmin kentän alueen rakentaminen olisi mahdollista myös lentotoiminta säilyttäen. Nykyisten hangaarien paikalle voisi rakentaa Fly In-taloja, joiden asukkailla olisi mahdollista 
ostaa/vuokrata oma hangaaripaikkansa, jonne asuntokerroksista pääsisi hissillä.

Pohjois-etelä - suuntainen kiitotie siis säilyisi lentoliikenteen käytössä vaikka toisen kiitotien paikalle hieman rakentamista tehtäisiinkin.

Malmi voisi toimia Helsinki-Vantaan varakenttänä, jolle mm. hätälaskut voisi ohjata.

Sähköinen lentoliikennekin voisi kehittyä Malmilla - Otettiinhan siellä vähän aikaa sitten sähkölentokone koulutuskäyttöön.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malttia rakentamiseen 2018-09-28T19:58:30.603627Z 0

Toivon vielä kaupungin peruvan koko alueen rakentamisen, niin että lentotoiminta voisi säilyä. Kannattaisi vielä katsoa miten ilmailuliikenne kehittyy. Voi hyvin olla että 
lähitulevaisuudessa saadaan entistä hiljaisempia ja ekologisempia pienkoneita, ehkä sähkötoimisia, jotka palvelevat entistä suurempaa joukkoa ja siksi kakkoskenttä pk-seudulle 
tarpeen. Yksi kiitotie riittäisi, melualuetta voisi pienentää ja reuna-alueille voisi rakentaa asuntoja ja pienteollisuudelle tiloja. Jos kenttä nyt tuhotaan, ei vastaavaa aluetta enää pk-
seudulta löydy jos muutaman kymmenen vuoden sisään sellaista edelleen tarvitaan. (Tai korkeintaan tekosaarelle, mutta eikö mieluummin kannattaisi rakentaa asuntoja sellaiselle).

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Heinonen 2018-09-28T19:56:46.362442Z 1 Malmin historiallinen ja elinvoimainen lentokenttä on säilytettävä, tämänkaltainen kaupunkisuunnittelu on vaarallisen lyhytnäköistä.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T19:52:39.782832Z 1 Säilyttäisin Malmin kentän kokonaisuudessaan. Kysessä kulttuuriaarre, jonka hävittäminen olisi häpeällistä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Nyt järki käteen. 2018-09-28T19:50:25.930795Z 1

Kaavoittajat olivat Malmitalolla paikalla 24.9.2018. Ihmetyttää Helsingin kaupungin avoimuuteen pyrkiminen; kaavoittajat ja suunnittelijat olivat kätkeytyneet esittelytilan toiseen 
kerrokseen. Paikalla ei ollut opasteita eikä aulasta osattu ohjata ihmisiä oikeaan paikkaan. Ilmapiiri oli jyrkkä ja ehdoton. Näin nämä asiat etenevät ja suunnittelussa on otettu 
huomioon kaikki mahdolliset ongelmat: Liikenne sujuu, terminaalille johtava tie näkymineen säilytetään, ulkoilualueet ja hiihtolatu säilytetään, alueen eläimistö ja muut luotoarvot 
pysyvät. Pari A-nelosen kokoista arkkia A:sta F:ään esitteli tätä tulevaa  "Koillisen makeinta osaa"
Miksi helsinkiläisiä ja laajempaakin ihmisjoukkoa aliarvioidaan tällä tavalla. Se mitä asiapapereissa maalaillaan ei tule todellisuudessa toteutumaan. Se ei ole mahdollista.
 
Alueen kulttuuriarvoa ja luontoa ei voida säilyttää sillä, että pari lentokenttärakennusta säilytettään ja tie terminaalille säilytetään näkymineen. 

Nyt jäitä hattuun. Tälle alueelle ei synnyt edullisia asuntoja. Annetaan alueen olla nykyisessä käytössä ja kehitetään toimintoja lisää.

Jonkinlainen järjestys täytyy tässäkin asiassa olla. Odotetaan nyt rauhassa mitä yleiskaavalle tapahtuu.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Stadin friidu 2018-09-28T19:48:29.416810Z 1
Stadilaisena toivoisin ettei Malmin lentokenttää tuhota. Jos kaupungin päättäjät haluavat jättää oman kädenjälkensä kapunkikuvaan, tehköön sen jossain muualla. 
Oliko jotain eturistiriitaa siinä että Rajavartiolaitoksen lentueen päällikkö (nyt evp) päätti Malmin jättämisestä, hänen vaimonsahan oli Helsingin kaupungin kaavoituspuolella?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jaana Puistolasta 2018-09-28T19:47:09.346842Z 1

Ihan järkyttävän surkeita suunitelmia. Malmin kenttäalue tulee säilyttää ilmailukäytössä nyt ja tulevaisuudessa eikä väkisin tehdä kammottavaa slummia upeaan 
kulttuurimaisemaan. Ikäni 18 kiitotien päässä asuneena nautin lentokentän atmosfääristä ja sen operatiivisesta toiminnasta. Hyppäjät on jo häädetty mutta jätetään Stadin ylpeys 
Malmin lentokenttä tuleville sukupolville, eikä väkisin tehdä kammottavaa asuinaluetta suoalueelle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T19:42:15.496334Z 1

Kenttä on säästettävä! Maailmassa on jo tällä hetkellä valtava pula lentäjistä ja se pahenee seuraavien vuosien aikana. Boeing sanoo tarvitsevansa 637.000 uutta lentäjää seuraavien 
20.vuoden aikana. Tämä on asia joka vaikuttaa myös Suomeen. Malmin keskeinen sijainti on erinomaisten koulutusmahdollisuuksien lisäksi erittäin houkutteleva myös pienemmille 
jeteille. Lähialueen asukkaille se tarjoaa ihasteltavaa sekä erittäin toimivat ulkoilumaastot. Kenttä on aikanaan rakennettu suolle ja destia selvityksessään totesi, että pohjatyöt 
olisivat satoja miljoonia euroja, jotka tulisivat Helsinkiläisten maksettavaksi. Lisäksi, kuten olemme nähneet esimerkiksi länsi-metron kanssa niin tuo kulu voidaan varmasti kertoa 
ainakin kolmella. Tämäkään pohjatöiden määrä ei tule estämään sitä, että rakennetut talot vajoavat alla odottavaan suomaahan. Kentän vieressä virtaa vesistö ja alueella on erittäin 
laaja kirjo eläimiä, osaa ei muualla Suomessa tavata. Rakennustyöt tuhoaisivat tämän ekosysteemin ja aiheuttaisivat erittäin suuria tuhoja lähialueelle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T19:34:01.787854Z 1 Malmi on maailmanluokan kulttuurikohde lentoasemana. Asuinalueena se olisi pelkkä väsynyt lähiö vajoavine taloineen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Virde 2018-09-28T19:28:39.096197Z 1
Kaupungin monimuotoisuudelle ja sitä kautta monelle muulle asialle on hyväksi, että meillä on paitsi asuntoja niin myös pienlentokonekenttä. Eikä vain asuntoja, ja sitten vielä 
asuntoja.  Lopettakaa Malmin kentän kaavoitus.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet 80 v Malmin lentokenttä! 2018-09-28T19:23:38.585314Z 2

Surullista, että ne jotka päättävät Malmin kentästä eivät ole kunnolla perehtyneet kentän säilyttämistä puoltaviin lausuntoihin. Monet kymmenet tuhannet suomalaiset ymmärtävät, 
miksi kenttä pitää säilyttää. Ulkomaita myöten on kannatettu kentän säilyttämistä .
Hassua, että kaupunki kyselee mihin kenttää voisi käyttää. Lentämiseen tietenkin, opetteluun, harjoitteluun, huoltoon, matkailuun, liiketoimintaan, kulttuuriperinnön säilyttämiseen, 
virkistykseen, iloon. Tuleville sukupolville on säästettävä tämä arvokas paikka. 
Eivätkö Helsingin päättäjät ole ylpeitä näin ainutlaatuisesta kentästä?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Entinen malmilainen 2018-09-28T19:21:12.602406Z 2

Malmin lentoasema tulee säilyttää aktiivisessa lentokäytössä ja sen toimintaa tulee kehittää entisestään. Lentokentän rakentaminen asuinalueeksi on kestämätön ja kaupunkilaisille 
todella kallis suunnitelma; pelkästään maaperän saattaminen rakennuskelpoiseksi paalutuksineen maksaa maltaita. Rahat olisi parempi ohjata Malmin kasvojen kohotukseen esim. 
alkuun korjaamalla Malmin asema ja estämällä alueen jo hyvässä vaiheessa oleva gettoutuminen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Onneksi kohta loppuu. 2018-09-28T19:13:18.350069Z 2

"Malmin lentokenttä on aktiivisessa käytössä joka ikinen päivä" ei pidä paikkaansa tämäkään valhe! Tälläviikolla oli kiinni päivän ja kahtena päivänä tämä Vahvasti hiipunut 
korpikenttä  palveli jopa 2 meluista &Saastuttavaa  pienkonetta joka pörräsivät puolituntia kaupungin päällä,kuten lähes kaikki n. 30 vielä siellä olevat koneet operoivat!  Melko 
"kansaivälistä "ja "Valtakunnallista".Lopettakaa jo se valheellinen turha Hypetys!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T19:09:30.418429Z 1

Lentokenttä on ehdottomasti säästettävä. Jos kuitenkin rakennetaan alueelle asuntoja ja tuhotaan toimiva lentoasema ja monta toimivaa yritystä ajetaan ahdinkoon, on myös 
kaikkien jotka ovat rakennusprojekteissa mukana ja siitä taloudellisesti hyötyvät saatava edesvastuuseen toimistaan. Tässä on taustalla sellainen hyvä veli-toiminta , jolla tietyt tahot 
tekevät pikavoittoja omiin taskuihinsa. Nämä kaikki on saatava näkyväksi ja myös saatava vastuuseen teoistaan. Valitettavasti tämä todennäköisesti on kuitenkin kentän kohdalta jo 
silloin liian myöhäistä. Tunarit.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asunnot tärkeämpiä 2018-09-28T19:05:59.657754Z 2 Lopettakaa valittaminen se on verovarojen tuhlausta.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anny 2018-09-28T19:03:30.415471Z 2

Elävän ja elintärkeän rakenteen tuhoaminen on tyhmyyttä. 
Historiallisesti mittaamattoman arvokkaan aineksen tuhoaminen on suorastaan vastenmielistä. 

Malmin lentokenttä on aktiivisessa käytössä joka ikinen päivä, eikä pelkästään ilmailun osalta. Alueella toimii useita yrittäjiä, sekä luontoympäristö on tärkeä todella laajan alueen 
asukkaille.

Alueella on järjestetty useita erityyppisiä tapahtumia, ja kuten ollaan tietoisia, ensi kesänä tulee jättikonsertti. Tai oikeastaan kaksi. Kaikki tämä jää pois jos alue rakennetaan 
asunnoiksi.

Suunnittelijan tuolilta kun katson: Alueen rakentamishanke on vedettävä pois välittömästi. Säilyttäisin ja suojelisin tämän ainutlaatuisen kokonaisuuden. Kenttä rakennettiin 
aikoinaan juuri tähän kohtaan siksi, että jo silloin tiedettiin, ettei alueen maaperä kestä asuntorakentamista.

Sekä historia, nykyhetken aktiivitarve ja pelastustyön edellytykset sekä tulevaisuuden mittaamattomat kehitysmahdollisuudet; jos ette kunnioita näitä kaikkia, kunnioittakaa edes 
jotakin. Kunnioittakaa asukkaiden toivetta!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asuntoja ihmisille 2018-09-28T19:02:22.723644Z 2 Malmi Lex kenttä Vex
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Viimeinkin 2018-09-28T19:00:14.150522Z 2 Viikin pellot tulva aluetta Malmi soveltuu loistavasti rakentamiseen!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Superi 2018-09-28T18:57:35.642204Z 1
Täysin järjetöntä toimintaa! Tuhotaan kultturihistoriallinen lentoasema, ainoa Suomessa. Viikin pelloilla kampuksen alueella on paljon enemmän tilaa rakentaa ja siellä myös on 
palvelut lähellä jo valmiiksi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Marika 2018-09-28T18:56:19.778813Z 1

Älkää rakentako Malmin lentokentälle. Rakentakaa Viikin pelloille.

Tutkimuspellot voitaisiin siirtää Malmin lentokentän ruohikkoalueille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Mariska 2018-09-28T18:52:48.859932Z 2

Maailmankin mittakaavassa niin ainutlaatuinen ympäristö että on todella hullua pilata sitä ja rakentaa täyteen. Pitäisi ehdottomasti säilyttää lentokenttänä. 
Kaikkea ei todellakaan saa uhrata "kehityksen" alttarille. Tämä kun pilataan, se on peruuttamattomasti poissa. Helsingissä riittää rakentamatonta maata ilman että Malmin kenttää 
tarvitsee käyttää siihen. Ensin esim. vanhat teollisuusalueet  ja satamat asunnoille, ja esim. välittömästi junaratojen varteenkin mahtuu aikalailla asuntoja!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Etelä-karjala 2018-09-28T18:49:55.143658Z 2 Jättäkää kenttä rauhaan... antakaa lentotoiminnan jatkua... pitääkö kaikki kulttuurihistoria raiskata...

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Landeflygaajat huitsin nevadaan2018-09-28T18:42:16.060774Z 2
Tosiasiassa  nämä virkistyspörrääjät ovat Junantuomia "Frendien" dirikasta lähtien Flygaa kotpuoleen kesäisin. Pitäis saada se pönttövuoren tunneli jo boseen ettei tuu pilaamaan 
Stadia gamloilla  flygareillaan . Fogelit räpiköi hädissään haneen minkä siivistä lähtee ja fisut purossa haukkoo hengenhädässä kun myrkyt liukenee jonkkaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T18:40:37.629983Z 1
Alkuperäiset stadilaiset eli malmilainen tahtoo Koillis-Helsingin kehittyvän. Malmin lentokenttä on ollu kaiken kehityksen jarruna vuosikausia. Nyt on vihdoinkin aika panna paikat 
kuntoon!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Stadilaisrouva 2018-09-28T18:20:42.373245Z 1

Todennäköisesti Malmin lentokentän tuhoamisesta ovat päättäneet Stadiin Junttilasta tulleet böndet, nuo virkamiehet ja tietenkin ”herra Alepa”, Jussi Pajunen. Alkuperäiset 
Stadilaiset eivät hyväksyisi moisen kulttuurikohteen hävittämistä. Jotkut valittavat Malmin lentomelusta. Voi herran jestas sentään. Jos ei kestä Stadin ääniä niin muuttakoon takasin 
sinne Böndelle skutsin rauhaan. Itse kentän läheisyydessä yli 30 vuotta asuneena pienkoneet eivät ole häirinneet ikinä. Todella harmillista Malmin kentän tuhosminen on. 😔

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hienoa Helsingin Kaupunki2018-09-28T18:15:29.529853Z 2

Tunnettuja kansainvälisten kulttuurikohteiden  pelastajia: Helsingin Kaupunki.
Malmin korpikentän lennonjohto torni on pilattu niin sisältä kuin ulkoa.Arvokkaat kalusteet tuhottu. Osin purettu sisältä , ulkoa purettu ja rakennettu uudestaan korkeammaksi eli 
Kaukana alkuperäisestä eikä siis minkään arvoinen pilattuna! Kun virkistyspörräys kentällä viimein loppuu ,Kaupunki entisöi tornin pieetillä alkuperäisiä arvoja kunnioittaen! 
Kiitoteistä 2 tuhottu. Kentälle maisemaa pilaamaan rakennettu rumia peltihalleja jotka purettava.
Myös lentotoiminnan saastuttavat maat puhdistetaan , pilaavat nyt taimenpuro Longinojan veden.  Hävetkää Pilaajat!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T18:13:25.116520Z 2

Kylläpä on osattu laittaa hienoja sanoja ja haavekuvia ylevien otsikoiden alle. Näiden haavekuvatekstien luomaa mielikuvaa tulee olemaan vaikea lunastaa. Paljon nykyisiä arvokkaita 
luontokohteita tullaan tuhoamaan rakentamisen alle, jo pelkästää maanrakennustyöt tulevat tuhoamaan alueella nykyisin elävät eläimet ja eliöt. 
Vaikea uskoa, että alue tulee olemaan liikenteellisesti helposti saavutettava yms. kun jo nyt aluetta ympäröivät tiestöt ovat tukkeessa ruuhka-aikoina. 

Kohtuuhintaisista asunnoista on turha haaveilla - maaperän rakentaminen asumiskäyttöön tulee maksamaan uskomattoman suuria summia helsinkiläisille. Alueelle suunnitellaan 
yksityistä pysäköintitaloa, josta voi ostaa superkalliin paikan autolleen, jolla sitten istuu ruuhkissa aamuin ja illoin. 

En ostaisi tuolta alueelta tulevaisuudessa asuntoa, vaikka sen saisin "kirpputorihintaan". Tosin, ei asunnot tuolta alueelta tule olemaan edes edullisia - ei hankintahinnan eikä 
asumiskulujen osalta. Naapurissa Fallkullassa voi käydä tutustumassa minkälainen korjausrakennusurakka tätäkin aluetta tulevaisuudessa odottaa. 

Alue edustaa helsinkiläisille niin arvokasta aluetta toimivana lentokenttänä, että sen tuhoaminen on edesvastuuton teko kaupungin taholta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Miksu 2018-09-28T18:09:46.912067Z 2

Malmin lentokenttä on mm. Kulttuuriperintö kohde ja jos tämä tuhotaan, ammutte suoraan omaan nilkkaan.
Lentokenttä toimii edelleen siinä tarkoituksessa, mihin se on 80 vuotta sitten perustettukin.
Tätä ei saa missään nimessä tuhota!
Jo tuon saastuneen ja savisen maan kunnostaminen vaatii miljoonia ja se on aikamoinen määrä kun tiedetään, miten saastunutta maaperä alueella on.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T18:09:41.698189Z 1

Malmin lentokentässä ei ole mitään hienoa. Ruosteinen verkkoaita kiertää kenttää ja rakennukset odottavat kunnostusta. Tattarisuon "teollisuusalue" on samaa luokkaa. Vanhat 
romukoneet lentävät viereisten talojen päällä ja saastuvat ilmaamme. Olen kiitollinen kaupunginvaltuustolle ja valtiolle, jotka päättivät rakentaa lentokentän alueen tuleville 
asukkaille.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Juha Krapinoja 2018-09-28T18:08:13.905432Z 2

Asemakaavasuunnitelmien yksityiskohtainen työstäminen jo kauan ennen kuin yleiskaavaakaan on saatu lainvoimaiseksi, on verovarojen tuhlausta.

Koska rakentaminen kestäisi vielä vuosikymmeniä, on täysin käsittämätöntä, miksi se pitäisi aloittaa juuri sieltä, missä se tehokkaimmin estää lentotoiminnan. Nyt esiteltyjen 
suunnitelmien toteutuessa tulisi kaupungilla olemaan rakennustöiden aikana vuosikymmeniä tyhjä, lentokentän kokoinen alue, jota ei kuitenkaan voisi käyttää ilmailutoimintaan. 
Pahimmassa tapauksessa huomattaisiin kesken rakennustöiden, että kiitoteiden kohdalla olevien syvimpien savikkojen rakentaminen ei olisikaan taloudellisesti kannattavaa ja 
kaupungilla olisi pysyvästi käsissään lentokentän kokoinen tyhjä alue, historiallisine lentokenttärakennuksineen, jota ei kuitenkaan voisi käyttää ilmailuun. 

Vaikka Malmin 330ha suunnittelualueelle joskus rakennettaisiinkin, on täysin järjetöntä aloittaa rakentaminen helpoimmasta paikasta, jossa savipohjalle rakentamisesta kyseiselle 
alueelle ei saada kokemuksia. Rakennettavaksi suunnitellulla alueella on myös muinaismuistolain piiriin kuuluvia linnoitusrakenteita ja myös liito-oravien siirtymäreitti, joka 
suunnitelmissa jäisi pahasti talojen puristuksiin. Lepakoitakaan ei ole suunnitelmissa huomioitu asianmukaisella tavalla.

Kun Museovirasto määritteli RKY-alueita vuonna 2009, ehdotti Helsingin kaupunki, että vain Terminaali ja Hangaari sisällytettäisiin valtakunnallisesti merkittävien 
kulttuuriympäristöjen luetteloon. Tämä esitys kuitenkin hylättiin ja koko alue, kiitoteineen ja rakennusteknisesi merkittävine salaojaverkostoineen RKY-listattiin. Se, että Helsinki 
aikoo nyt toimia täsmälleen valtion tasolla täysin yksiselitteisesti hylätyksi tulleen ehdotuksensa mukaisesti on röyhkeydessään täysin vailla vertaa.

Ilmailun tämänhetkisten kehitystrendien valossa on päivänselvää, että myös Helsinki tulee tarvitsemaan kaupunkikenttää Helsinki-Vantaan lisäksi. Nyt kuitenkin tehdään pitkälle 
tähtääviä suunnitelmia vanhentuneista asetelmista käsin ja paikkaansa pitämättömillä lähtötiedoilla. On hyvin todennäköistä, että asiaa objektiivisesi tarkasteltaessa havaitaan jo 
pian, että asukasluvun kasvun ja ilmailun lisääntymisen myötä Malmin kentän arvo lentokenttänä olisi todella merkittävä.

Kysymys on siitä, kumpi on kansainvälisesti kilpailukykyisempi ja toimivampi; 860000 asukkaan kaupunki, jolla on historiallinen, innovatiivisen ilmailualan elinkeinoelämän keskuksena 
toimiva kaupunkikenttä vai sellainen 860000 asukkaan kaupunki, jolla sellaista kenttää ei ole. Malmin kentän ilmailutoiminnan jatkuminen ei estä Helsingin 
asuntorakentamistavoitteiden toteutumista.

Asuntorakentamisen keskittäminen 330ha suunnittelualueella 106ha suuruisen 55 dB melualueen ulkopuolelle huomioisi asuntorakentamisen tarpeet, asukkaiden toiveet, 
kulttuuriperinnön, luontoarvot, Helsingin saavutettavuuden säilymisen, ilmailun tulevaisuuden kehitysmahdollisudet sekä kaupunkistrategian tavoitteet. Nykyiset suunnitelmat 
huomioisivat näistä seitsemäsä aspektista vain yhden ainoan. 

Jos pääkiitotie nyt “tulpattaisiin” korkeilla rakennuksilla suunnitelmien mukaisesti, olisi ilmailun kehityksen mahdollistavien korjausliikkeiden tekeminen jälkeen päin mahdotonta, 
vaikka ne osoittautuisivat tarpeellisiksi. Vaikuttaa siltä, että kentän ilmailutoiminnan arvon ja merkityksen kasvaminen entisestäänkin nähdään niin suurena uhkana, että näiden 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pyhtää edelläkävijä 2018-09-28T18:05:02.313112Z 2

"Klint" Tiedoksi: Dronet Ankarasti Kielletty malmin korpikentällä ! Ilmatila lisäksi rajoitettu Helsiki Airpotin läheisyyden takia. Pienkoneet malmilta harhailleet sinne ilmatilaan 
aiheuttaen kymmeniä vaaratilanteita! Pyhtäällä alkaa testaus ja kehittäminen.
Malmin korpikentälle rakennetaan ihmisille Asuntoja viimein.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pyhtää kutsuu pörrääjiä 2018-09-28T17:58:34.980699Z 2

Malmin korpikentän "Huoltovarmuus" Helsinki Airport(Vantaa) ollut viimeksi sujettuna (lakon vuoksi) Yli 30Vuotta sitten! Malmin Korpikenttä 2päivää sitten ! Kun operoida voi vain 
hyvällä säällä. Eikä DHL:n junbo korpiketälle pysty laskeutumaankaan. Eiköhän tuo olekin lähinnä vitsiksi tarkoitettu kuten "sähköinen" ilmailukin. Kun se "säkövispiläkin" huilaa 
tallissa ,tosin 1/2t. sillä on yritetty tässä kuussa lentääkin! Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen testauskeskus voisihan sen vaikka maanteise sinne kuljettaa kun lentämällä ei pysty!
Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen lentokenttä – laskeutua voi vaikka umpisumussa
Lentokentällä otetaan käyttöön erityisen tarkat satelliittinavigointijärjestelmät.
Kun saamme ne toimimaan Pyhtäällä, sillä tulee olemaan valtakunnallinen merkitys. Pyhtää tulee olemaan pioneeripaikka, ensimmäinen Suomessa.
Asutusta ei ole kovin lähellä, joten melun ei pitäisi häiritä paikallisia.(Toisinkuin malmilla)
Suurin käyttäjäryhmä kentällä tulisivat olemaan Malmilta siirtyvät lentäjät.

Suomessa halutaan tehdä miehittämättömistä ilma-aluksista bisnes – vireillä on jo isoja lentokoneita ja helikoptereita
Pyhtään uudesta lentokentästä kaavaillaan minikoptereiden tuotekehityspaikkaa. Malmillahan ne on Ankarasti Kielletty rajoitetun ilmatilan lisäksi.
Kauko-ohjattavia koptereita käytetään nyt kuvauksen lisäksi muun muassa voimalinjojen tarkastuksessa sekä pelastuslaitosten apuna onnettomuuspaikoilla.
– Kaikki laitteet eivät ole enää pieniä nelikopterimallisia, vaan kehittelyssä on isoja laitteita, jotka muistuttavat helikopteria tai lentokonetta kiinteine siipineen.
Pyhtää haluaa tuotekehityksen testipaikaksi

Pyhtäälle rakennettava lentokenttä haluaa perinteisen lentotoiminnan lisäksi palvella miehittämättömän ilmailualan tuotekehittäjiä.

Tämä vaatisi hallin rakentamista kentän yhteyteen. Hallissa voisi säilyttää droneja sekä järjestää laitteiden esittely- ja koulutustilaisuuksia. Korjula puhuu myös tilojen järjestämisestä 
start upeille eli alan nuorille kasvuyrityksille.
– Suomessa tällaisten yritysten hankkeille ei ole tuotekehityspaikkaa. Pyhtään lentokenttä voisi toimia tällaisena hyvin, Esa Korjula Redstone Aerosta arvioi. 
Joten malmin korpikenttä hiljenee ja Asuntorakentaminen alkaa tälle satojen miljoonien arvoiselle alueelle!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T17:51:12.454061Z 2 Säilyttäisin alueen TOIMIVANA KAUPUNKI LENTOKENTTÄNÄ ja jos ihan pakko on saada Malmille lisää asuntoja, niin sijoittaisin ne siten, ettei lentoliikenne lakkaa.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Klint 2018-09-28T17:41:28.050764Z 3

Malmin lentokenttä tulee kehittää ja säilyttää nykyisenlaisessa käytössä joka mahdollistaa aikatauluttomat lennot niin lähelle kuin kaus, sekä kaikenlaisen lentotoiminnan (esim. 
kaupalliset droonit ja sähkölentokoneet) kehittämisen jotka eivät sovellut suurille kaupallisille kentille kuten Helsinki-Vantaa. Aluetta voi lentotoimintojen rinnalla kehittää myös 
viihdekäyttöön joka mahdollistaa vuoden aikana erilaisten tapahtumien järjestämisen esim. Fly-In, autotapahtumat, konsertit ilman, että lentotoiminta, ympäristö tai luonto 
lähialueen asukkaineen häiriintyvät.

Malmin lentokentän alue on erittäin monipuoleinen luontoalue ja tarjoaa monille lajeille turvapaikan jollaista ei ole lähialueilla tarjolla on sitten kyse kevät/syys muuttajista tai 
aluetta kotinaan pitävistä lajeista, kaikki nämä tulevat katoamaan suunniteltujen asuntorakentamisen myötä se tulee olemaan poissa ikuisesti näiltä lajeilta joka voi johtaa ainakin 
osittain lajien katoamiseen!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Eläköön Malmin Lentokenttä!2018-09-28T17:26:35.234767Z 2

Tunnettuja kansainvälisten kulttuurikohteiden tuhoajia:
Isis, Taleban ja Helsingin kaupunki!
Kuinka syvälle olettekaan vajonneet -hävetkää!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Aallonmasa 2018-09-28T17:23:28.113014Z 3 Miksi pitää tuhota toiminnoiltaan elinvoimainen kulttuurihistoriallinen alue? Asuinnoille löytyy varmaan maapohjallisesti parempikin paikka.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rauno Haapanen 2018-09-28T17:02:26.048202Z 3

Malmin lentokenttä on ehdottomasti säilytettävä. Pienlentokoneet - erityisesti sähköllä toimivat  - ovat tulevaisuutta. Maamme väestön leskittyessä yhä voimakkaammin 
kaupunkeihin, on haja-asutusalueiden logistiikan hoitaminen tarkoituksenmukaisinta hoitaa ilmateitse. Tähän tarvitaan pieniä ja ketteriä ilma-aluksia. 
Malmin lntokentän tuhoamiseen tähtäävä kaavoitus on lyhytnäköistä ja suorastaan länsimetromaista suunnittelua. Kun hävitetään kulttuurihistoriallinen ja toimiva kokonaisuus, 
hävitetään samalla myös sivutuotteena erittäin paljon mittaamattoman arvokasta luontoa. Pelkään pahinta Longinojan tulevaisuuden suhteen.
Keimolan moottorirata lopetettiin, kun meluhaitta oli liian suurta - nyt alueen läpi huristelee tuhansia autoja päivittäin moottoritietä pitkin. Malmin lentokoneet kuulemma 
meluavat... Millainen kakofonia nouseekaan 25.000 asukkaan liikkumisista?
Kumartaako kaupunkisuunnittelu kaupan ja liikemiesten edessä ja samalla pyllistää meille tavallisille malmilaisille?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Koneet joutaa sinne korpeen2018-09-28T16:52:18.469039Z 1 Emme harrasta Virkistyspörräystä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopetetaan valheellinen valitus2018-09-28T16:50:45.438774Z 2
Olisi syytä vilkaista karttaa vaikkapa Googlettamalla. Siinä ei vielä ole tulevaa ilmasiltaa Kivikon liikutapuistoon jolloin viheralueita ja kuntopolkuja on kymmeniä kilometreja! Silta 
kehän yli valmiina josta luontopolkuja/latuja Herttoniemeen asti! Liikunmahdollisuudet senkun paranee!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet TiinaK 2018-09-28T16:48:14.643322Z 4
Upea, historiallinen kenttä tuhotaan pienen lähiön vuoksi? Aivan uskomatonta ja lyhytnäköistä. Nouskaa ilmaan ja katsokaa miten paljon tyhjää lähistöltä löytyy ennen kuin teette 
peruuttamatonta tuhoa!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Aidat nurin 2018-09-28T16:45:39.212393Z 3

Mitähän järkeä on pitää satojen miljoonien arvoista aluetta muutaman kymmenen virkistyspörrääjän leikkikenttänä. Hyvä kun viimein saadaan "pendelöinti" päätökseen ja 
Asuntorakentaminen alkuun. Ymmärrettävästi virkistyspörrääjät haluavat kotiportiltaan lennellä mutta vastaavia korpikentti löytyy useita ja alle valheellisesti väityn 150 kilometrin. 
Näissä vieläpä vapaa ilmatila toisin kuin Malmilla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakentaminen tuhoaa luonnon2018-09-28T16:42:54.040274Z 1

On käsittämätöntä, että täällä jotkut kommentoivat että viheralueet säilyvät kun niille rakennetaan raitiovaunuja. Tosiasiassa rakennettu ympäristö ei ole enää luonnontilainen 
viherympäristö. Ilmeisesti ihmiset ovat asuneet jo niin kauan kivikaupungeissa, etteivät he tunne luonnon ekosysteemien ja kasvien ja eliöiden elinympäristöjen toimintaa. Elävä 
vihreä luonto on myös ihmisen hyvinvoinnille elintärkeää. Pienissä ja ahtaissa asunnoissa asuvat ja tietokoneen näyttöjä tuijottavat ihmiset tarvitsevat vapaa-ajallaan liikkumistilaa ja 
avaria näkymiä. Korkeissa ja tiivisti rakennetuissa kaupungeissa on huono ilmanlaatu, ruuhkaista ja meluista. 

Ihmiset tarvitsevat myös harrastusmahdollisuuksia ja monenlaista toimintaa. Yleisilmailu on aivan yhtä arvokasta toimintaa monimuotoiseen kaupunkiin kuin golf, purjehdus, 
ratsastus tms. Onko se sitten järkevää, kun asuntorakentamisen takia ihmisten pitää ajaa autolla pitkien matkojen päähän voidakseen harrastaa vaikkapa laskuvarjohyppyä? 
Helsingissä on jo nyt tehty ihan metsäluontoonkin pääseminen turhan vaikeaksi ja nämä yleiskaavassa suunnitellut rakentamiset lopettavat toteutuessaan luonnon viheralueet ja 
harrastusmahdollisuudet kaupungista kokonaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T16:38:26.833069Z 4

Malmin lentoaseman ja Nallenrinteen alueelle suunniteltu asuinalue tulee tuhoamaan kulttuurihistoriallisesti arvokkaan Malmin lentokentän samalla kun sen toiminta tehdään 
mahdottomaksi. Malmin lentoasema on RKY-aluetta ja näin ollen valtakunnallisesti merkittävä suojelukohde. Sillä on myös huomattava kansainvälinen arvo modernin arkkitehtuurin, 
liikennerakentamisen ja lentotoiminnan esimerkkinä. Toimivana pienlentokenttänä sen arvo tulee vain kasvamaan tulevaisuudessa.

Vaikka Malmin lentoaseman keskeisiä rakennuksia säilytettäisiinkin, ei se ilman lentotoimintaa enää ole kuin kalpea varjo alkuperäisestä liikennealueesta. Asemakaavamuutosten 
suunnitteluperiaatteissa on alueen tulevaisuutta kuvattu korulauseilla, jotka vaikuttavat pinnallisilta ja hämääviltä. Tarkoituksena lienee peitellä alueen omaleimaisuuden ja sen 
todellisen historian - lentotoiminnan - hävittämistä alueelta. On todella sääli, ettei Malmin lentokenttäalueen tärkeitä arvoja haluta ymmärtää. Kenttähän on jo nykyisellään 
omaleimainen sekä toiminnoiltaan että ilmeeltään monimuotoisesti tulevaisuutta visioiva aarre.

Outoa on myös se, että alueen asemakaavoja viedään eteenpäin, vaikka yleiskaava on vielä käsiteltävänä KHOssa juuri Malmin lentoaseman  osalta. Myöskään alueen 
suojelutavoitteita (RKY-tavoitteet, suojeluesitys rakennusperintölain nojalla sekä luontoarvojen suojelu) ei voi sivuuttaa vaan ne on otettava kaavasuunnittelun lähtökohdaksi.

Malmin lentoaseman kortteleita ja Nallenrinnettä koskevia suunnitelmia ei pidä viedä esillä olevassa muodossaan eteenpäin vaan ne on palautettava uudelleen valmisteltaviksi. 
Alueen suunnittelu tulee aloittaa aivan toisenlaisin tavoittein pitäen lähtökohtana Malmin lentoaseman lentotoiminnan säilyttämistä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ari Koo 2018-09-28T16:33:11.986711Z 1

Kenttä on syytä säilyttää pelkästään jo ihan huoltovarmuudenkin turvaamiseksi kriisitilanteiden varalta.
Pääkaupunkiseutu olisi kovin yksin yhden kentän varassa, jos jotain vakavampaa sattuisi.

Miettikääpä sitä, siinä ei muutama kerrostalo paina mitään kun hätä on kädessä.
Ilmasillat on säilytettävä, mielellään jopa laajennettava.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T16:16:35.891106Z 3
Malmin lentokenttä muuttuu asuinalueeksi, koska niin on päätetty. Maa on Helsingin kaupungin eikä kaupunki tue lentotoimintaa. Turha toivoa muuta, koska asunnot on tärkeämpiä 
kuin harrastustoiminta ja ilman saastuttaminen. Eikö mene jakeluun!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jukka 2018-09-28T16:08:33.608108Z 3 Lentokenttä on säilytettävä ja kehitettävä lentotoimintaa siellä. On älytöntä tuohta toimiva kenttä ja sitten miettiä mitä alueella voitaisiin tehdä.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Matti Sikström 2018-09-28T16:07:35.862285Z 3
Malmin tuhoaminen terveen järjen vastaisin perustein todistaisi jälleen kerran miten historiaa ja kulttuuria halveksitaan Suomessa. Mutta myös  talous oudosti unohdetaan: 
pienlähikenttä osoittautuu välttämättömäksi - eikä  Malmia, valmista kenttää, ehkä silloin enää ole.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tulevaisuuden pilotti 2018-09-28T15:57:46.487221Z 4 Malmin lentoasema on säilytettävä alkuperäisessä käyttötarkoituksessa eli ilmailutoiminnassa. Ammatti-ilmailussa on minun tulevaisuuteni.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T15:50:41.484751Z 3

Aivan järjetöntä tuhota Malmin Lentokenttä ja muuttaa asuinalueiksi. Malmin Lentokenttä on osa Suomalaista historiaa ja tulisi säilyttää sellaisenaan. Muun muassa vanhat 
hangaarit ovat jo itsessään suojeluksen arvoisia kohteita sekä koko lentokenttä. 

Toivon todella, että heräätte horroksestanne ja ymmärrätte Lentokentän arvon ja perutte kaavoituksen ja asunalueiden rakentamisen.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmi4life 2018-09-28T15:48:46.031736Z 3 Lentokentän lentotoiminta säilytettävä kaikissa suunnitelmissa. Helsinki tarvitsee lentokentän.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Veronmaksaja 2018-09-28T15:46:49.384011Z 4
Älytöntä tuhota toimiva ja elävä kulttuurikohde jossa on Unescon maailmanperintöainesta. Asuinrakentaminen ja lentotoiminta olisi mahdollista myös yhdessä. VAADIN että 
kyseinen vaihtoehto tutkitaan aidosti.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Maija 2018-09-28T15:35:09.679347Z 2

Hullu juttu, että veromarkkojamme käytetään suunnitteluun jolle ei ole vielä lainvoimaista perustetta. Paljonko jo on kulunut? 

Piikki poikki kunnes Yleiskaava on lainvoimainen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmitalolta ei löytynyt mitään2018-09-28T15:29:57.672691Z 0
En löytänyt paikkaa jossa kaavaa piti esitellä Malmilla. Naapurit kertoivat myöhemmin, että se oli ollut jossain Malmitalon yläkerrassa. Etsin kyllä koko alakerran ja kysyinkin missä se 
on, mutta ei osattu neuvoa eikä minulle huonojalkaisena olisi ollut mahdollista sinne kiivetäkään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pekka 2018-09-28T15:29:36.023505Z 2 Kenttä säilytettävä lentokäytössä ja kulttuuriympäristö on säilytettävä elävänä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Faktat pöytään 2018-09-28T15:20:41.254756Z 1

Valitettavasti kaavan esittelytilaisuudessa Malmitalolla mentiin kaupungin puolelta hieman heppoisin eväin ja lentoaseman kaavoituksen perusteita argumentointiin jopa 
naurettavilla sanakäänteillä. Kun kaavaa esitellessä kerrotaan, että ilman lentokenttäalueen rakentamista ei sairaanhoitajilla ole enää varaa asua Helsingissä on kaupungin 
uskottavuus koetuksella.

Tiedämme sen, että alueen rakentamiskustannuksiksi arvioidaan 450m€ mutta nyt olisi syytä avata myös investoinnin takaisinmaksuaikaa ja sitä, miten alueen rakentaminen tulee 
vaikuttamaan kaupungin asuinkustannuksien kehitykseen.  

KUINKA PALJON NETTOMÄÄRÄISTEN ASUMISKULUJEN ON ARVIOITU LASKEVAN? Mikä on arvioitu kehitys jos aluetta ei rakenneta? Miten arviointi on tehty, millä perusteilla ja 
olettamuksella, kuka sen on tehnyt ja milloin?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Faktat pöytään 2018-09-28T15:20:41.240692Z 1

Valitettavasti kaavan esittelytilaisuudessa Malmitalolla mentiin kaupungin puolelta hieman heppoisin eväin ja lentoaseman kaavoituksen perusteita argumentointiin jopa 
naurettavilla sanakäänteillä. Kun kaavaa esitellessä kerrotaan, että ilman lentokenttäalueen rakentamista ei sairaanhoitajilla ole enää varaa asua Helsingissä on kaupungin 
uskottavuus koetuksella.

Tiedämme sen, että alueen rakentamiskustannuksiksi arvioidaan 450m€ mutta nyt olisi syytä avata myös investoinnin takaisinmaksuaikaa ja sitä, miten alueen rakentaminen tulee 
vaikuttamaan kaupungin asuinkustannuksien kehitykseen.  

KUINKA PALJON NETTOMÄÄRÄISTEN ASUMISKULUJEN ON ARVIOITU LASKEVAN? Mikä on arvioitu kehitys jos aluetta ei rakenneta? Miten arviointi on tehty, millä perusteilla ja 
olettamuksella, kuka sen on tehnyt ja milloin?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Faktat pöytään 2018-09-28T15:20:41.234561Z 0

Valitettavasti kaavan esittelytilaisuudessa Malmitalolla mentiin kaupungin puolelta hieman heppoisin eväin ja lentoaseman kaavoituksen perusteita argumentointiin jopa 
naurettavilla sanakäänteillä. Kun kaavaa esitellessä kerrotaan, että ilman lentokenttäalueen rakentamista ei sairaanhoitajilla ole enää varaa asua Helsingissä on kaupungin 
uskottavuus koetuksella.

Tiedämme sen, että alueen rakentamiskustannuksiksi arvioidaan 450m€ mutta nyt olisi syytä avata myös investoinnin takaisinmaksuaikaa ja sitä, miten alueen rakentaminen tulee 
vaikuttamaan kaupungin asuinkustannuksien kehitykseen.  

KUINKA PALJON NETTOMÄÄRÄISTEN ASUMISKULUJEN ON ARVIOITU LASKEVAN? Mikä on arvioitu kehitys jos aluetta ei rakenneta? Miten arviointi on tehty, millä perusteilla ja 
olettamuksella, kuka sen on tehnyt ja milloin?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet OTK 2018-09-28T15:15:50.861351Z 1 Mitään suunnittelua ei tule tehdä ennen kuin lainvoimainen yleiskaava sen mahdollistaa
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T15:12:15.937427Z 2 Säilyttäisin lentokentän juuri tuossa paikassa!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Suvi P. 2018-09-28T15:02:34.102778Z 2 Malmin lentokenttä säilytettävä!!!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anne 2018-09-28T15:02:14.871674Z 2
Kenttä on säilytettävä lento toiminnassa. Ei ole mitään järkeä tuhota elinvoimaista ja tarpeellista lentokenttää ja yrittää rakentaa uutta kaupunginosaa kostealle suomaastolle. 
Helsingistä ja pääkaupunkiseudulta löytyy parempiakin paikkoja.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet PSo 2018-09-28T15:00:18.930775Z 3

Säilyttäkää kenttä, se tulee olemaan vetovoimatekijä muutaman vuoden sisään. 

Esim. Bromma Tukholmassa on avattu uudelleen, City of London piti rakentaa keskelle Thamesia. 

Ja mikä vimma on tuhota ainutlaatuinen kulttuurikohde? Euroopan parhaiten säilynyt ko. aikakauden kenttä. 

Hesassa on kyllä tosi paljon   rakentamiseen soveltuvaa maata muualla kuin Malmilla.

Kannattaa käydä vaikka ilmasta katsomassa.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet ripa55 2018-09-28T14:59:27.880416Z 1 Minun mielipiteeni on se,että kenttää ei pidä rakentaa taloja täyteen !



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet SH 2018-09-28T14:47:20.244529Z 2

Olisihan se kiva että maan pääkaupungissa olisi lentokenttä. Kyseessä ei tosiaan ole muutamien privaattikoneilla lentävien eliittiharrastus, vaan laajan harrastajajoukon 
talkoohenkinen toiminta, joka erittäin monella johtaa ammattiin lentäjä tai tekniikkapuolella. En vähättelisi alueen roolia ulkoilupaikkana enkä autoharrastuksen tärkeyttä kentällä 
(cruising night kokoontumispaikka). Maassamme (ja planeetallamme muutenkin) on vakava lentäjä- ja mekaanikkopula, joka ei parane kaikkea ilmailuun liittyvää alasajamalla. 
Näkisin myös tärkeänä pelastuskopterien sijainnin Malmilla heti kaupungin ja meren läheisyydessä, eikä Helsinki-Vantaan liikenteen jaloissa pyörien. Ilmailu on nopeimmin kehittyvä 
liikennemuoto, kaavan tulisi sallia tämän liikennemuodon kehitys. Kentän läheisyydessä maaliikenne on hyvin tukkoista jo ilman niitä tuhansia asukkaita (jotka suunnitelmien mukaan 
eivät käytä autoa?). Täytyyhän Helsingissä voida tehdä muutakin kuin asua.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kosteusvaurioista sairastunut2018-09-28T14:43:46.608756Z 2

Etenkin suunnitelmien kohtaan F ( Teknistaloudellinen suunnittelu ja kaavatalous ”Terveellistä ja turvallista”  
Monipuolisella, toimivalla ja ympä-ristöönsä sujuvasti liittyvällä kaupunkirakenteella luodaan edellytykset asuntojen ja kiinteistöjen tasapainoiselle rahoitus- ja 
hallintamuotojakaumalle. 
Kohtuuhintaisen asumisen edellytyksiä edistetään järkevin tonttiratkaisuin, kuten innovatiivisella pysä-köinnin järjestämisellä.  
Maaperän esirakentamisen, pohjanvahvistuksen ja pilaantunei-suuden kunnostamisen tarpeet arvioidaan ja suunnitellaan teknisesti laadukkaan, kus-tannustehokkaan ja viihtyisän 
lopputuloksen saavuttamiseksi.  
Liikenteen melu- ja ilmanlaatuvaikutukset arvioidaan ja suunnittelussa varmistetaan asuin- ja elinympäristön terveellisyys.) viitaten ei ole mainittu sisäilmaturvallisuussuunnitteluista 
eri kohteissa mitään, vaikka lentokentän maapohjan tiedetään olevan maaperäaineksineen ja pitkäaikaisen kentän käytön takia erittäin haasteellinen, työläs, riskialtis ja kenties 
kalliskin rakentaa turvalliseksi asuin-, päiväkoti- ja koulurakennelma-alueeksi.

Siksi - Malmin lentokenttä pidettäköön jatkossakin ilmailukäytössä, mihin se on alun alkaenkin suunniteltu eli lentävien alusten toimintaan ja säilytykseen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet JL0 2018-09-28T14:25:31.156706Z 2

Näitä kommentteja kun lukee ja laskee sitä asukasmassaa mitä näiden takana on pitäisi Helsingin organisaatiossa ja alkaa katsomaan peiliin ja miettiä kenen haluja toteutetaan ja 
millä hinnalla. Asukkaat vaikuttavat olevan erittäin tyytymättömiä kaavoituksen narsistiseen ja näköalattomaan pääasiassa sijoittajia palvelevaan toimintaan noin yleiselläkin tasolla 
ja ihmettelen suuresti miksei asukkaiden mielipide paina mitään vaakakupissa?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet JL0 2018-09-28T14:19:45.301898Z 1

Olen vastustanut jo monessa tilanteessa Malmin toimivan ja historiallisesti merkittävän lentokentän tuhoamista samoin kuin olen vastustanut muiden vanhojen kaupunginosien 
raiskaamista ja ”favelointia” kaavoittamalla niitä vastoin kaupunginosien vallitsevia yleiskaavoja ja niiden ”normaaleita väljyyksiä”. Samaan aikaan kun rakennetaan esim Uutta keski-
pasilaa niin useasta sadastatuhannesta kerrosneliöstä saadaan asuntoja vain noin 4000 asukkaalle vaikka olisi luullut että sinne jos jonnekkin olisi saatu 10 kertainen määrä asuntoja.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pirjo Pohjanhovi 2018-09-28T14:19:04.329353Z 2

Malmin lentokenttää ei missään tapauksessa pidä käyttää asuntotuotantoon, Sipooseen vaan jatkamaan keskeneräistä projektia.
Malmin kenttä on (ainakin ennen kaupungin sössimistä) ollut täysin toimiva yritysten täyttämä alue: Selitys kalliista harrastustoiminnasta on täysin virheellinen, eikä perustelut 
rakentamiselle muutenkaan vakuuta ketään täyspäistä ihmistä.
Varsinkin tulevaisuudn näkökannalta tällainen pienkonekenttä on tosi tarpeellinen mm. sähköisten koneiden operointiin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kansalainen 2018-09-28T14:16:20.051481Z 4

Minun on erittäin vaikea ymmärtää, mikä ajaa Helsingin päättäjiä tuhoamaan Malmin lentokentän kulttuurihistoriallisen, kansainvälisesti arvostetun alueen, joka on luokiteltu 
yhdeksi Euroopan uhanalaisimmista kulttuurikohteista. Malmin lentokentän toiminnassa pitäminen on tarpeellinen mm.  elinkeinoelämän kehittämiselle - se on nopea portti 
maailmalle.  Malmin lentokenttä lentonäytöksineen ja tapahtumineen on nykyiselläänkin tuonut myös suurta iloa arjen harmauteen ihan tavallisille kansalaisille yli kuntarajojen. 

Olen varma, että asuntoalueeksi paremmin sopivampaa rakentamatonta maata löytyy muualtakin Helsingistä ja pääkaupunkiseudulta.

Pääkaupunkistatus tuo Helsingin päättäjille suurta vastuuta koko valtakunnan arvomaailman, historian kunnioittamisen ja alueellaan olevan liiketoiminnan kehittämisen edustajana. 
Tuo mandaatti velvoittaa Helsingin päättäjiltä vastuullisuuden lisäksi avarakatseisuutta, johon kuuluu monipuolisen toiminnan hyväksyminen. Malmin lentokentän kohtalo on 
valtakunnallinen asia, se ei mielestäni ole Helsingin päätettävissä. Ikävää on, että Malmin lentokentän mainosarvo ja kehittäminen on kärsinyt jatkuvasta lopettamisen uhasta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lentok. puolesta nyt ja huomenna2018-09-28T14:13:30.563892Z 2

Älkää nyt valmista lentokenttää menkö tuhoamaan! Helsinki tarvitsee Malmin lentokenttää! Ja toisekseen Helsinki on täynnä kaikenlaista joutomaata ihan yllin kyllin, jos niitä 
asuntoja halutaan rakentaa. Täytyy sanoa, että ihmettelen kovin paljon miksi annetaan edes lupia rakentaa 2-kerroksisia rivareita?? Jos asunnoista on pulaa niin laittakaa edes vähän 
korkeutta niihin! Lyhytnäköistä, jopa hölmöä levittäytyä joka suuntaan matalasti. Menee maat hukkaan. Suurempi kysymys tässä(kin) tapauksessa lienee eräiden tahojen 
tulovirrantarpeesta kuin tonttimaasta. Raha. Raha. Raha.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T14:01:15.607034Z 1

Tätä lentokenttäasiaa on jauhettu ainakin 30 vuotta ja tehty lukuisia tutkimuksia niin maanperän kuin hulevesien osalta ja muita  suunnitelmia. 

LexMalmi kaatui eduskunnassa ja valtio ei tue enää Malmin lentokentän toimintaa. Kentän historia on aika lyhyt. Ensin saksalaiset pitivät kenttää hallussaan ja sitten 
valvontakomissio. Vuonna 1952 kentän toiminta siirrettiin Seutulaan. Nyt korpikentän toiminta jatkuu vielä vuonna 2019. En jää kaipaamaan lentotoimintaa vaan toivon uusia tuulia 
Malmin lentokentälle. Nyt rakennetaan tuleville polville asuntoja!
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T13:59:28.973228Z 4

Herää kysymys että minkä takia kaupunki edes haluaa kuunnella ihmisten mielipiteitä tässä asiassa kun niitä ei kuitenkaan oteta huomioon. Kaikissa järjestetyissä 
mielipidetutkimuksissa on ylivoimainen enemmistö aina ollut kentän säilyttämisen puolella. Viimeisimmässä Kantar TMS:n kyselyssä vuodelta 2017 selvä enemmistö kaikkien 
puolueiden (jopa vihreiden) äänestäjistä, halusivat säilyttää kentän. Mutta päättäjille tämä ei vaan mene perille! Kannattaisiko järjestää neuvoa antava kansanäänestys? Ei varmaan, 
koska ihmiset äänestäisivät päättäjien mielestä "väärin"!

Muualla maailmassa kehitetään pieniä lentokenttiä, ja ilmailua yleensä. Helsinki aikoo siis nyt olla länsieuroopan ainoa pääkaupunki ilman omaa citykenttää. Turhaa sitten odottaa 
ulkomailta investointeja tällaiseen takapajulaan, sillä muualla liikemiehet tulevat kyllä liikkumaan paikasta toiseen lentokoneilla citykentille. Ja jos Helsinkiin ei pääse, niin bisnekset 
menevät muualle kuten Tallinnaan tai Tukholmaan.
Ihmetyttää myös miksei kaupunki ole ollenkaan kiinnostunut Malmin kentän kulttuuriarvoista. Asiantuntijoiden mukaan kenttäkokonaisuudelle olisi helppoa saada UNESCOn 
maailmanperintöstatus. Museovirasto haluaa myös että kenttäkokonaisuus säilytetään alkuperäiskäytössä.
Kaikkihan ymmärtävät että rakennusmaata kyllä riittää muuallakin. Väkisin kaapattu Östersundom on vielä rakentamatta. Yksi varteennotettava paikka voisi olla Vuosaaren 
golfkenttä. Alue on melkein yhtä suuri kuin Malmin kenttäalue. Se on käyttämättä n. 7 kk. vuodessa ja alueen viereen menee nyt jo metroraide. Koska golfkenttä sijaitsee lähellä 
rantaa niin melkein kaikista asunnoista olisi merinäköala. Asuinalueena siis ylivoimainen Malmiin verrattuna. 
Säälittävää on myös suunnitelmat rakentaa ensimmäiset rakennukset Malmin kiitotien 36 alkupäähän jotta lentoliikenne saadaan heti torpattua. Herää kysymys onko tämä muuta 
kuin lapsellista kiusantekoa.
Eli lyhyesti, lopettakaa nyt kaikki Malmin kentän tuhoamissuunnitelmanne. Ylivoimainen enemmistö haluaa säilyttää ja kehittä historiallisesti arvokkaan kentän lentokenttänä eikä 
betonislummina.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T13:58:58.544653Z 3 Säilyttäisin Malmin lentokentän toiminnan ainoana Helsingissä sijaitsevana ja edelleen toimivana kaupunkikenttänä.  En rakentaisi Malmin kentälle mitään asuintaloja!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmin asukas 2018-09-28T13:55:59.780340Z 1
Kenttäalueen rakentaminen ei ole taloudellisesti järkevää, paitsi rakennusliikkeille, kun veronmaksajat maksavat pohjatyöt. Todelliset kulut lienevät luokkaa 0,5-1 miljardia.
Härskiä ja häikäilemätöntä peliä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T13:50:49.902929Z 3 Säilyttäisin Malmin lentokentän kokonaisuudessaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Marko Saaresto 2018-09-28T13:39:42.505456Z 1

Mielestäni on vastuutonta aloittaa alueen kaavoittaminen suunnitelmalla joka tarkoituksellisesti tekee mahdottomiksi kaikki lentokenttätoimintoja ja asuinrakemista yhdistelevät 
ratkaisumallit. Poliittista ja oikeudellista keskustelua ei ole vielä käyty loppuun joten näkisin mielelläni kaavoituksen lähtökohtana toteutuskelpoisuuden erilaisissa lopputulemissa. 
Nyt valittu lähtökohta kärjistää vastakkainasettelua tarpeettomasti.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ville Hurmalainen 2018-09-28T13:31:34.007308Z 3

Suunnitelmissa on vakavia ongelmia. On tiedossa, että Malmin alueen maaperä on haastavaa aluetta. Mutta vähemmän huomioita on herättänyt, että rakennustyön aikana kaikki 
neuvostopommit, jotka järjestään jäivät suutariksi osuttuaan pehmeään maahan, odottavat maanrakennusmiehiä. 

Myös rakennusjärjestys on aivan väärä. Rakentaminen pitää aloittaa niin, että ei ensimmäiseksi tuhota nykyisen toiminnan mahdollisuuksia. 

Myös maaperän siivous vaarallisista aineista huolestuttaa. Ongelmat ovat paikoitellen samaa luokkaa kuin vanhoilla teollisuusalueilla. Arviot maanrakennustyön laajuudesta 
näyttävät aivan liian kevein arvioin tehdyiltä. 

Ja jos aikatauluarvioista voi jotakin sanoa, niin massiivinen samanaikanen rakentaminen alueella jossa orsivesi on aivan pinnassa ja jota ei ole kunnolla ojitettu tai kuivatettu - on 
sulaa hulluutta. Esimerkiksi Talvivaaran kaivoksella oli hyvin samankaltainen ongelma: sateisen vuoden sattuessa kohdalle rikottuun maaperään ei enää hulevedet imeydy ja kaikki 
maaperän myrkyt ja epäpuhtaudet lähtevät liikkeelle. Tämä voi pahimmillaan aiheuttaa alueelle pysyvän mainehaitan. 

Kiitoksia, jos tätä kommenttia kukaan huomioi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet AILAVAPPU  EERTOLA 2018-09-28T13:26:37.015174Z 3

Malmin historiallinen ja kulttuurisesti arvokas lentokenttä tulee säilyttää nimenomaan lentokenttänä, sen toimintaa  lentokenttänä tulee kehittää  ja mahdollistaa kaikkia  
lentämiseen liittyviä toimintoja ja koulutusta. Malmin kenttä on Suomen toiseksi vilkkain lentokenttä ja kentän sijainti mahdollistaa sen käytön myös Suomen matkailun 
edistämisessä. Täytyy myös huomioida se tosiasia, että Suomi valtiona tarvitsee toimivan lentokentän mahdollisia kriisitilanteita varten. Siihen Malmin lentokentän sijainti on paras 
mahdollinen. Ei pidä myöskään unohtaa sitä tosiasiaa, että Malmin lentokentällä on työskennellyt ja työskentelee lukuisia yrittäjiä, jotka nykymenolla on ahdistettu nurkkaan, koska 
tulevaisuutta ei ole näköpiirissä. Heitä voisi olla moninkertaisesti enemmän, jos toimintamahdollisuuksia ei olisi katkaistu. Taloja voidaan rakentaa ihan riittävästi muualle, mutta 
Malmin kaltaista lentokenttää parhaalla mahdollisella paikalla ei voi korvata. Malmin kenttä on koko Suomen ja kaikkien suomalaisten asia!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pekka-poika 2018-09-28T12:52:27.306647Z 3

Viime päivien tapahtumat Turussa kertovat kuinka haavoittuvainen tämä yhteiskunta on.
Jos yhteydet ulkomaailmaan estetään laivaliikekenteen osalta, kansalaiset jäävät täysin maan sisäisen huollon ja huoltovarmuuden varaan. Sama asia koskee pääkaupunkiseudun 
asukkaita, joita on suhteessa huomattava osa maaamme väestöstä. Malmin lentokentän osalta puolustusvoimat on lausunut Malmin lentokentän osalta, että  huoltovarmuuden 
kannalta Malmin lentokenttä ei ole tarpeellinen. Kuitenkin asianlaita on niin, että puolustusvoimat voi lausua näin vain pulustusvoimien osalta, mutta ei alueen asukkaiden osalta. 
Asukkaista vastaa Huoltovarmuuskeskus, joka ei ole lausunut asiassa mitään. Tämä tarkoittanee sitä, että pääkaupunkiseudun asukkaat jäävät pahimmassa tapauksessa täysin 
huoltovarmuuden ulkopuolelle. Kenttäalueen rakentaminen ei voi mennä asukkaiden huoltovarmuuden edelle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jan Arnkil 2018-09-28T12:49:38.736647Z 4

Miksi pitää tuhota jopa EU:n huomioma perinne paikka joka tarjoaa työpaikkoja ja harrastusmahdollisuuksia Helsinkiläisille ja muillekin suomalaisille?
Kaupunki harrastaa erittäin lyhytnäköistä tulevaisuudensuunnittelua jos Suomen toiseksi vilkkain lentokenttä suljetaan älyttömän päähänpinttymän takia ettei olisi muka muita 
paikkoja rakentaa.
Hyvin lähellä kenttää on metsäalueita (ilman suo/savimaaperää) joille voisi rakentaa huomattavasti halvemmalla ilman että haitataan muiden elinkeinon harjoittamista.

Lentäminen on tulevaisuutta, johon kannattaa panostaa. Naapurista löytyy Bromman kenttä, jolla on päivittäistä toimintaa paljon vaikka Arlandan kenttä on vieressä. Ei kaikkia 
munia kannata laittaa samaan koriin. Pienkoneet, pienemmät yrityskoneet ja helikopterit voivat hyvin toimia jatkossakin Malmilta käsin. Helsinki-Vantaalle tulee ahdasta jos kaikki 
toiminta yritetään sinne sijoittaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet KariJ 2018-09-28T12:48:58.454279Z 1
Lyhytnäköisyydestä nykypäättäjät muistetaan tulevaisuudessa kuten ratikan vastustajat 70-luvulla. Tuollaista aluetta Helsinki ei enää saa koskaan takaisin. Pääkaupungin status voi 
mennä tulevaisuudessa jopa tuon asian takia.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T12:48:49.470400Z 4 Pidetään se kenttä lentotoiminnassa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jussi -82 2018-09-28T12:42:28.876393Z 8

Malmin kulttuurihistoriallisesti arvokasta lentokenttää ei missään tapauksessa saa tuhota, vaan nykyiset suunnitelmat on laitettava jäihin ja aloitettava puhtaalta pöydältä. Jos 
kentän alueelle halutaan asuntoja, niiden sijoittelun ja määrän tulee olla alisteinen sille lähtökohdalle, että lentotoiminta jatkuu ja pysyy.

Nyt esillä olevan Nallenrinteen alueen valitseminen ensimmäiseksi kaavoitettavaksi kohteeksi lienee tarkoitushakuinen valinta saada lentotoiminta päättymään alueella niin pian kuin 
mahdollista. Rakentaminen kentän eteläpäässä nimittäin estää pääkiitotien käytön, minkä kaupunki varmasti tietää. Miksei rakentamista voida aloittaa joltain muulta alueelta? Onko 
sattumaa, että juuri tämä alue on valikoitunut ensimmäiseksi rakennuskohteeksi?

Tuomitsen tällaiset kaavasuunnitelmat lyhytnäköiseksi ja tarkoitushakuiseksi politikoinniksi, joiden ainoana tarkoituksena on hävittää toimiva lentokenttä "halpojen asuntojen" 
varjolla. Malmin toimivalla lentokentällä olisi Helsingille paljon niin paljon enemmän annettavaa mm. kulttuurikohteena ja sähkökäyttöisten lentokoneiden uraauurtavana 
kehitysympäristönä - maltillista asuinrakentamista unohtamatta. Miksei tätä potentiaalia haluta hyödyntää?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Haitula 2018-09-28T12:24:32.896038Z 7

Valtioneuvoston asettamissa valtakunnallisissa alueidenkäyttötavoitteissa mainitaan kaavoituksessa jo lähtökohtana erityisesti noudatettava inventointi "Valtakunnallisesti 
merkittävät rakennetut kulttuuriympäristöt" (RKY,  http://www.rky.fi/read/asp/r_kohde_det.aspx?KOHDE_ID=1560 ). Siinä Malmin lentoaseman koko alue kiitoteineen ja on 
merkitty valtakunnallisesti arvokkaaksi. Sama kokonaisuus on myös valittu yhdeksi Euroopan 7 uhanalaisimmasta kulttuuriperintökohteesta vuonna 2016 ( 
http://7mostendangered.eu/sites_list/selected-2016/ ), ja on ollut kahdesti maailmanlaajuisen World Monuments Fundin 100 uhanalaisimman kohteen listalla ( 
https://www.wmf.org/project/helsinki-malmi-airport ).

Helsingin kaupungin kaavasuunnitelmat alueelle rikkovat valtakunnallisia alueidenkäyttötavoitteita räikeästi, ja ne tulisi miettiä alusta asti uudelleen jo Suomen kansainvälisen 
kulttuurimaineen takia. Kansainvälisesti merkittävän kulttuuriperinnön hävittäminen ei muuksi muutu, tehtiinpä se dynamiitilla tai valtuuston nuijankopautuksella.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet linmer53 2018-09-28T12:17:41.040127Z 4

En hyväksy rakennussuunnitelmia ollenkaan. Miksi hyvin toimiva ja tulevaisuudessa todennäköisesti erittäin tarpeellinen ja vielä historallisestikin arvokas Malmin lentokenttä-alue 
pitää tuhota? 
Rakennusmaata Helsingin alueelta asuntoja varten kyllä löytyy muualtakin jopa jo valmiiden ratikkalinjojen varrelta. Vai onko Helsingin päättäjillä halu saada nimensä 
historiankirjoihin tuhoajina ei vaalijoina? Muut maat tuntuvat nykyisin vaalivan kynsin hampain omia historiallisia kohteitaan. Mutta ei ilmeisesti Helsingin päättäjät. Mitä se sitten 
heistä kertookaan...

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T12:16:48.437889Z 0 Ei!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ano 2018-09-28T12:15:49.321626Z 4 Lentokenttä tulee säilyttää lentokenttänä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmin "metelin" alla asuva2018-09-28T12:14:30.692488Z 7

Stadin ainoa lentokenttä joka myös maan toiseksi vilkkain lentokenttä on syytä kehittää Vantaan kentän kakkoskentäksi koska ilmailun määrä on jatkuvassa kasvussa ja sen on 
parasta olla siellä missä on ihmisiä jotta vältytään kalliilta pisara-rata rakennelmilta jos kakkoskenttä rakennetaankin aikanaan jonnekin Hyvinkäälle tai Nummelaan. Stadi ilman 
lentokenttää olisi Euroopan ainoa pääkaupunki ilman kakkoskenttää, muualla näkevät trendit ja miettivät paria vuotta pidemmälle.

Myöskään maapohja Malmin kentällä ei ole hyvää rakennusmaata vaan sinne tehtävät neliöt olisivat järkyttävän kalliita joko asukkaille tai veronmaksajille. Jos asunnoista on huutava 
pula niin rakentakaa ylöspäin ennemmin kuin tuhoatte stadin viimeisiä puistoja ja luonto-alueita (kuten Longinoja).

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet T.V 2018-09-28T12:14:06.596468Z 7

Malmin lentokenttä ei aiheuta lentomelua. Alue on maapohjaltaan pehmeää ja tuleva paalutus tulee aiheuttamaan säilytettäväksi tarkoitettuun lentoasemarakennukseen mittavia 
vahinkoja. Myös suunniteltujen asuntojen määrä tulee aiheuttamaan sen, että olemassa olevat väylät tukkeutuvat ja ruuhkautuvat. Malmin lentoasema tulee säilyttää virkistys ja 
lentokäytössä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ann-Marie Nyberg 2018-09-28T12:07:05.492016Z 4

Miksi ihmeessä kaupungin nykykyiset päättäjät ovat näin lyhytnäköisiä ja myös itsekkäitä? Malmin kenttä ei ole Helsingin yksityisomaisuutta, vaikka sen Valtiolta sai. Se on KOKO 
SUOMEN OMAISUUTTA JA HISTORIAA. En epäile, etteivätkö tulevat sukupolvet ihmettele ja mahdollisesti manaa nykyisten päättäjien ratkaisua, ahneutta, tyhmyyttä.  Pitääkö kaikki 
vanha, historialinen, arvokas hävittää?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Verorahojen käyttöön vastuuta!2018-09-28T12:05:27.125292Z 6

Suomen toiseksi vilkkain lentokenttä on säilytettävä alkuperäisessä ilmailukäytössä sillä pienilmailu on vain kasvamassa ja Helsinki tarvitsee myös kakkoskentän.
Jälkimmäisestä syystä kyseistä kenttää olisi parempi kehittää kuin näivettää kuten kaupunki on toimillaan pyrkinyt tekemään.

Kun toisen lentokentän tarpeeseen havahdutaan on jo myöhäistä saada sitä lähelle ihmisiä(/stadilaisia), silloin alkaa julmetun kalliit projektit saada junayhteys johonkin Nummelaan 
tai muualle skutsiin minne veinaavat Vantaan kentälle mahtumattoman liikenteen työntää. 

Stadin ainoa lentokenttä tulee pitää ilmailukäytössä ja mahdollistaa sen kehittäminen kakkoskentäksi!!! Muuhun tarjoitukseen suomaa on äärimmäisen kallista kehitettäväksi, myös 
ympäristösyistä(betoni aiheuttaa päästöjä).

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Suvi Karhu 2018-09-28T11:54:20.575200Z 4

Älkää missään nimessä tuhotko Malmin lentoasemaa ja sen ympäristöä. Nyt virkamiehet, katsokaa ihan oikeasti, miten paljon hyvää toimintaa Malmilla on, ja hyvin tärkeääkin 
yhteiskunnan toimivuuden ja turvallisuuden kantilta. Lopettakaa Malmin tuhoaminen. Kyllä tuota pinta-alaa kaavoittaa uusia asuntoja löytyy muualtakin vaikka millä mitalla, ja 
Malmin lentoaseman alueet ovat vieläpä tosi kaukana raideliikenteestä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakentaminen alkaa viimein.2018-09-28T11:51:51.587148Z 3

"Malmin kentän savimaa tutkittiin – "Ei vaikeuta rakentamista"

Geologian tutkimuskeskus on selvittänyt Malmin lentoaseman savipohjan koostumusta. Helsingin kaupungin mukaan tulokset ovat myönteisiä rakentamisen kannalta. "

Hienoa!  Ei kun "kuokkaa kenttään" ja Rakentamaan loistavan kaavan mukaista asuialuetta.
Liian kauan arvokas alue ollutkin muutamakymmenen harvan "leikkikenttänä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Sähkölentäminen pelkkä vitsi2018-09-28T11:34:56.833796Z 2
Sähkölentokone on käytössä kyllä. Jopa 1/2 t. tässäkin kuussa. Saisiko Lelun palauttaa koska sillä ei tee mitään! Pyhtäälle valmistui Huippukenttä ja testauskeskus ,voisi 
"sähkövispilän" kuljettaa sinne vaikka maantiekuljetuksella kun lentää ei pysty!



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Näitä huijauksia riittää paljon2018-09-28T11:29:07.799892Z 3

"Pelkästään näitä mielipiteitä läpikäymällä on jo käynyt selväksi että juuri kukaan ei ole kentän tuhoamisen kannalla. Päinvastoin moni haluaisi kehittää sen toimintoja." 

Pidätkö ihmisiä tyhminä ettei huomattaisi että olet monella nimimerkillä Itse kijoittanut ainakin 11 kpl. edelliä viestejä ja varmaan paljon jo aiemmin! Vaan aivan turhaa valehtelua 
"virkistyspörrääjältä" joka kotiportiltaan haluaisi pörrätä. Kuokkaa kenttään ja aitaa nurin ,ikäloput koneet muille korpikentille!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asian seuraaja Helsingistä 2018-09-28T11:24:09.388322Z 4
Malmin lentokenttä tulee säilyttää lentotoiminnassa ja pyrkiä kehittämään sitä kansallisena lentokeskuksena. Sähköllä toimiva lentokone on jo käytössä Malmilla: ilmailun 
tulevaisuus on ympäristöystävällinen ja hiljainen, ja se ulottuu läpäisevästi kaikkialle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Haitula 2018-09-28T11:22:11.533023Z 8

Toimivan lentokentän muuttaminen asuinalueeksi on kaupungin suunnitteluperiaatteena kestämätön, ja hanke tulisi miettiä alusta alkaen uudelleen jo siksi, ettei valtioneuvoston 
Malmin lentokentän käyttötarkoituksen muuttamiselle asettaman ehdon täyttämisestä ole siviili-ilmailun osalta näköpiirissä minkäänlaista konkretiaa: "Muutos edellyttää 
Rajavartiolaitoksen sekä siviili-ilmailun siirtämistä korvaavalle kentälle." (Hallituksen päätös rakennepoliittisen ohjelman toimeenpanosta osana julkisen talouden suunnitelmaa 
25.3.2014).

Malmin lentokenttä on ainoa vapaalla aikataululla palveleva kansainvälinen kenttä 150 km säteellä pääkaupunkiseudusta. Kansainvälinen liike-elämä suosii jo rutiinilla juuri tällaisia 
kenttiä muualla Euroopassa ja Yhdysvalloissa. Bisneselämän vaikuttajien ja toimeenpanijoiden kiireisellä aikataululla ketjutetut liikematkat sujuvat niiden kautta yksityis- tai 
taksikoneella paljon sujuvammin kuin ruuhkautuvilta suurkentiltä, joille pitää varata kiitotieslotti sekä saapuessa että lähtiessä jo tunteja etukäteen (kuten Helsinki-Vantaan 
liikelentopalveluissa, vähintään 3h etukäteen). 

Kaikki muut Suomen lentoasemat maakuntakaupungeissa palvelevat vapaalla aikataululla. Helsinki-Vantaa on tästä maamme ainoa poikkeus. Tämän vuoksi pääkaupunkiseudulla 
tarvitaan erillinen kenttä yksityis- ja taksikoneilla lennettävään liikenteeseen, jotta maan talousveturina toimivan seudun sujuvat yhteydet sekä kotimaan että muun Euroopan ja 
Venäjän liike-elämän keskuksiin säilyvät kansainväliset vaatimukset täyttävällä tasolla. 

Ilmailu on maailman nopeimmin kasvava liikennemuoto, ja sen sähköiset ratkaisut ovat mullistamassa alan jo lähivuosina sekä ympäristöystävällisyyden että matkustamisen hintojen 
osalta. Helsinki on kääntämässä selkänsä tälle kansainväliselle kehitykselle ja tekemässä saman karhunpalveluksen myös koko muulle pääkaupunkiseudulle.

Mikään 100km etäisyydellä oleva uusi tai vanha kenttä ei korvaa Malmia toiminnallisesti, koska matka-aika pääkaupunkiin yksityiskoneella pitenee vaadittavan puolentoista tunnin 
maantiematkan takia. Ainoan vapaalla aikataululla palvelevan kansainvälisen ilmatiensä hävittämisellä Helsingin kaupunki on ampumassa jalkaan koko pääkaupunkiseutua ja Suomen 
kansainvälistä saavutettavuutta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kuokkaa kenttään ja asuntoja2018-09-28T11:21:29.840761Z 3

Suomessahan suljetaan lentokenttiä vähäisen käyttäjämäärän vuoksi! Finnairilla koko maan kattava lentoliikenneverkosto! Malmin korpikentäkö 30-50v. vanhoilla Cessnoilla 
hoidetaan kuljetus? Mahtuhan siihen yksi kuljettajan lisäksi. Voi silti tulla pulaa matkustajista. Korpikentällä ei lennonjohtoa ,ei mitään palveluja. Tietysti veromaksajie rahoilla voisi 
"kehittää" siinä jopa 100Miljoonaa on pikkuraha! Kiitos ei! Finnair ei taatusti lähde tällaiseen pelleilyyn mukaan ja hyvin riittää Helsinki Airport vantaalla jota laajennetaan tarvittaessa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Juhani V 2018-09-28T11:21:23.555881Z 4

Pelkästään näitä mielipiteitä läpikäymällä on jo käynyt selväksi että juuri kukaan ei ole kentän tuhoamisen kannalla. Päinvastoin moni haluaisi kehittää sen toimintoja. Nyt ollaan 
todellakin sen kysymyksen äärellä että kuunteleeko kaupunki sen asukkaita. Käsittääkseni kaupunki muodostuu nimenomaan sen asukkaista eikä yksittäisten "lisää kaupunkia"-
mielipuolien päiväunista. Olen asunut Helsingissä ja Malmin kentän läheisyydessä koko ikäni, mutta 100% varmuudella muutan täältä pois jos kenttä tuhotaan! Tällöin en halua olla 
enään missään tekemisissä asukkaitaan kuuntelemattoman ja kaikinpuolin kuvottavan kaupunkisuunnittelun kanssa...

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet IP 2018-09-28T11:12:12.165313Z 6

Malmin lentokenttä pitää ehdottomasti säilyttää sellaisena kulttuuriperintönä ja
ihmisten henkireikänä niin kuin se nyt jo on. 
Jotain asiasta kertoo sekin että Museovirasto ja Luonnonsuojeliitto kannattavat
lentoaseman säilyttämistä.
Eikö mitään ole opittu vuosikymmenien puutaloalueiden tuhomisesta ympäri maata.
Valmiiksi rakennettua ja toimivaa ympäristöä ei kannata tuhota.

Helsingin ainoa lentokenttä.
Paikka joka on riittävän iso Ed Sheeranille ja muille konsertoijille.
Amerikanauto harrastajien kokoontumispaikka.
Museoauto harrastajien kokoontumispaikka.
Kiihdytyskisojen järjestelypaikka.

Kaikkiin edellämainittuihin on vaikea löytää toista paikkaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Timo Vierikko 2018-09-28T11:09:25.978233Z 2

Malmin lentokentän liepeille voi rakentaa lentotoiminta säilyttäen, jos kukkaro kestää kalliin rakentamisen ja voidaan säilyttää ulkoilualueet sekä luontoarvot (mm. Longinoja).
Finavia ja poliitikot eivät ole käsittäneet, että kaikkea lentotoimintaa ei voi keskittää Helsinki-Vantaalle. Sehän turpoaa yli äyräidensä. Sinne ei kohta mahdu sekaan edes liikelennot.
Maan sisäistä sekä lähialueiden lentoliikennettä voidaan hyvin hoitaa Malmilta, jolloin Helsingin saavutettavuus turvataan. 
Nyt on jo nähty, että mistään tolkun etäisyydeltä ei korvaavaa kenttää löydy nyt eikä tulevaisuudessa.
Kaava on syytä muuttaa sen mukaan, että lentotoiminta turvataan nyt ja tulevaisuudessa, muuten menetämme jälkipolvilta jotain sellaista mitä ei enää koskaan saada takaisin!!



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Koko Suomen käyttöön 2018-09-28T11:05:12.584952Z 3

"nykyisin myös suurin lentäjäkoulutuksen keskus puhumattakaan siitä tosiseikasta Malmi on Suomen toiseksi vilkkain lentokenttä." Nyt tuli hieman "nuotin vierestä"  Malmin 
korpikentällä ei ole Koskaan koulutettu ainoatakaan Liikennelentäjää!  Patria (joka oli Malmin suurin kouluttaja lähti Tampereelle jossa Liikennelentäjät koulutetaan.) koulutti PPL 
yksityislentolupakirjan  malmilla ja Porissa kolutettiin Liikennelentäjät kuten myös  vieläkin. Nykyisi Korpikentällä ei ole lennonjohtoa edes joten koulutus pitää hoitaa kentillä joissa 
se on! Suurin osa on ultrakevyitä koneita joilla koulutetaan vain lisää "virkistyspörrääjiä". Vilkkautta? 2pv, 2 oper. koska korpikentällä voi operoida vain hyvällä säällä.Myös Malmin 
rajoitettu ilmatila hankaloittaa lentämistä. Silloinkin samat koneet lentävät 30min, ja kohta sama uudelleen,melko "kansaivälistä ja maakunnallista" !
Kemikaalin tosiaan liukenevaat taimenpuro Longinojaan ja maan puhdistus oliskin aloitettava välittömästi!
Malmin kentän savimaa tutkittiin – "Ei vaikeuta rakentamista"

Geologian tutkimuskeskus on selvittänyt Malmin lentoaseman savipohjan koostumusta. Helsingin kaupungin mukaan tulokset ovat myönteisiä rakentamisen kannalta. 
Helsinki-Malmin lentoaseman alueen maaperässä esiintyy voimakasta pilaantumista 
muutamissa kohdissa, joihin on historian aikana keskittynyt pilaavaa toimintaa. 
Pinta-alaltaan suurin osa kenttäalueen maaperästä on pilaantumatonta. Maankäytön 
muuttuessa nykyisestä pilaantuneet alueet puhdistetaan.
"Kenttä" kuuluu koko Suomelle" Kyllä se on aidattu alue jonne tavallisella pulliasella ei vielä ole mitään asiaa! Harvoilla on tuonne satojen miljoonien arvoiselle alueelle lupa mennä. 
Aivan jäjetöntä pitää aluetta suljettuna! Onneksi vihdoinkin alkaa tapahtua ja aitaa kaatumaan!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet J Vihlman 2018-09-28T10:59:50.025038Z11

Haluamme pitää toimivan lentokentän. Etenkin nyt, kun sähkölentäminenkin kehittyy.

Kaupunkikentän purku on älytöntä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Siltainsinööri Jaatinen 2018-09-28T10:52:19.464660Z 8

Malmin lentokentän kohtalo on vielä täysin auki ja kaupungin ei pitäisi tehdä mitään toimenpiteitä tai suunnitelmia ennen kuin viimeinen naula Malmin lentokentän arkkuun on 
isketty! Ja jos niin käy kun hartaasti toivon, sitä naulaa ei koskaan isketäkkään vaan Helsingin kaupunki lopulta ymmärtää kentän todellisen arvon kaupungille, pk-seudun ja koko 
Suomen ilmailulle. Edesvastuutonta tuhlata jo tässä vaiheessa veronmaksajien rahaa suunnitelmiin, jotka eivät lopulta (nykyisten kaupungin pakkomielteisten päättäjien vaihduttua) 
johda mihinkään. Huomio myös kiinnittyy ikävällä tavalla siihen, että ikään kuin tahallaan ihan ensimmäiseksi rakennettaisiin alueet, jotka käytännössä lopettavat 
ilmailumahdollisuuden Malmilla lopullisesti, vaikka koko kenttäalue jätettäisiin rakentamatta! Helsingillä on rakennuskelpoista (paljon parempaa) maata jäljellä vielä pilvin pimein 
vaikka kaupunki väittää että kenttä on tuhottava ihan ensimmäiseksi (ja lyhytnäköisesti), koska rakennusmaata ei muka ole. Hävetkää!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Sapi 2018-09-28T10:45:38.679938Z 4 Säilytettävä kenttänä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Mosalainen 2018-09-28T10:44:42.606632Z 2
Yleissuunitelmassa viheralueiden määrä on hyvin vähänen. Erityisesti pitäisi jättää luonnontilaisia alueita. Tärkein luontoarvoiltaan on Tattarisuon metsä. Se tulisi säilyttää 
luonnontilaisena tuulipussimetsästä teollisuuslaueen rajalle asti. Karting-radan alue tulisi ennallistaa satakielimetsäksi jollainen se oli ennen rataa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pasi Leino 2018-09-28T10:42:38.817796Z 4
Malmin lentokentän  tuhoaminen olisi paha virhe, katsoo sitä miltä kantilta tahansa.  Sen sijaan että tuhottaisiin vilkas ja toimiva, historiallinen lentokenttä  niin golfkenttiä ja muita 
vastaavia alueita löytyy rakennettaviksi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet JRM 2018-09-28T10:41:42.694605Z 7

Malmin kentän säilyttäminen ei kuulu vain Helsingin kaupungille vaan se koskee koko Suomea. Historiallisesti merkittävä alue aiotaan jyrätä kasvottomien betonilaatikoiden tieltä 
suuresta vastustuksesta huolimatta. Herääkin kysymys keillä kaikilla päättävän elimen jäsenillä on rahaa kiinni tässä projektissa kun se pitää vasten kansan tahtoa viedä väkisin läpi. 
Jos Malmin kenttä tuhotaan, tulee se olemaan ikuinen häpeätahra kaupungin historiassa. 

Suomessa on jo muutenkin pistetty matalaksi historiallisia kohteita ja trendi näyttää jatkuvan...

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Sami S. 2018-09-28T10:40:58.409168Z 4 Malmin historiallinen lentokenttä pitää säilyttää ja ylläpitää. Siinä ihan lähiympäristössäkin on hehtaarikaupalla rakentamatonta peltoa ja metsää yllin kyllin. Sairasta hommaa!!!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jaana 2018-09-28T10:23:10.182671Z 6

Uskomatonta, että halutaan tuhota upea ja historiallinen kenttä luontoineen. Kenttä kuuluu koko Suomelle ja tärkeä tulevaisuudessa City-kenttänä, kuten kaikkialla muuallakin 
maailmalla. Miten voi Suomen pääkaupunki olla ilman omaa lentokenttää, miten? Korvaako suohon uppoava satojen miljardien hanke asunnoista kaiken? Miksi meidän 
helsinkiläisten ääntä ei kuunnella!!?? Enemmistö, yli 80%;a kannattaa kentää, vain 8%:a rakentamisen kannalla. Epäröivät kääntyvät tulevaisuudessa kentän kannalle. Ajatelkaa edes 
lapsiamme, hekin haluavat nauttia luonnosta ja siitä turvallisuuden tunteesta, jota kenttä tarjoaa meille jokaiselle. Tehkääpä kyselykierros täälTä meiltä kentän naapureilta; ME 
HALUAMME PITÄÄ KENTÄN NAAPURINAMME. Ja meitä on PALJON.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Herra Koivu 2018-09-28T10:18:46.025079Z 4 Malmin lentoasema säilytettävä nykyisellään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T10:17:11.785445Z 4

Kuolleena syntynyt ajatus. Malmin lentokenttä on historiallinen kohde, ja nykyisin myös suurin lentäjäkoulutuksen keskus puhumattakaan siitä tosiseikasta Malmi on Suomen 
toiseksi vilkkain lentokenttä.

Myöskin kentän maapohja on täysin kelvotonta rakentamiseen. Maapohja on hyvinkin löysää savimaata, ja on nähty arvioita, joissa asuntorakennukset tulisi paaluttaa n. 60-70 
metrin syvyyteen. Tästä syystä Itä-Malmille n. 10 vuotta sitten rakennetut talot kärsivät jo nyt vajoamisesta ja siitä johtuvista halkeamista. Myöskään 80 vuotta lentotoiminnan 
kemikaalisaastetta maapohjassa ei voi jättää huomiotta, puhdistuskaivaukset tulisi tehdä hyvin syvälle ja tulisivat maksamaan hyvinkin paljon, joka vaikuttaa asuntojen hintaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T10:17:11.683509Z 1

Kuolleena syntynyt ajatus. Malmin lentokenttä on historiallinen kohde, ja nykyisin myös suurin lentäjäkoulutuksen keskus puhumattakaan siitä tosiseikasta Malmi on Suomen 
toiseksi vilkkain lentokenttä.

Myöskin kentän maapohja on täysin kelvotonta rakentamiseen. Maapohja on hyvinkin löysää savimaata, ja on nähty arvioita, joissa asuntorakennukset tulisi paaluttaa n. 60-70 
metrin syvyyteen. Tästä syystä Itä-Malmille n. 10 vuotta sitten rakennetut talot kärsivät jo nyt vajoamisesta ja siitä johtuvista halkeamista. Myöskään 80 vuotta lentotoiminnan 
kemikaalisaastetta maapohjassa ei voi jättää huomiotta, puhdistuskaivaukset tulisi tehdä hyvin syvälle ja tulisivat maksamaan hyvinkin paljon, joka vaikuttaa asuntojen hintaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Työrynummelainen 2018-09-28T10:16:48.255036Z 4
Malmin Lentokenttäalueen rakentaminen on lyhytnäköistä toimintaa. Tulevaisuudessa tarvitaan myös kaupunkikenttää, kun Helsinki-Vantaan kenttää ei voida laajentaa 
kansainvälisen liikenteen lisääntyessä.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T09:52:40.674152Z 4
Ei ei ei, ei mitään rakentamista. Eikö voitais säilyttää edes yksi vanha paikka. Kaikissa muissa maissa on ns. varakenttä. Hesaan ei jää ennää yhtään varakenttää jos tapahtuu jotain ja 
on laskeuduttava jonnekin. Sellasella kaupungin kokoisella asuinalueella ei tehdä yhtään mitään kaupungissa. Tässä mielipiteessä on mukana monia.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ongelmallinen ilmatila 2018-09-28T09:28:48.652809Z 4

Dronet on Malmin korpikentällä Ehdottomasti Kielletty! Näitä valheita turha enää viljellä! Kuten sähkölentokoneiden "rytinään"  No onhan sillä yksipaikkaiseksi muutetulla 
"koulukoneella" jo 1/2t. tässä kuussa lennettykin onpahan kallis leikkikalu. Jo nyt pienkoneet aiheuttavat lukuisia vaaratilanteita Hki-Vantaan ilmatilassa Liikennelentokoneille vaikka 
toiminta onkin hiipunut vahvasti!  Bisneskoneet ei Malmin korpikentälle laskeudu vaan sitä varten on loistavat palvelut omaava Hki/ City Airport Tuottoisaksi ei aluetta saada 
ennekuin raketaminen toivottavasti piakkoin alkaa! Onhan se ymmärrettävää että mukava on lähteä kotiportilta pörräämään,vaan on moni jo ymmätänyt viedä koneensa muualle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rakentaminen alkakoon pian2018-09-28T09:13:54.025775Z 4

Pieni Itsekäs joukko terrorisoi meluavilla ja saatuttavilla 40-55v. vanhoilla koneillaan lähiseudun asukkaita ,satojen Miljoonien arvoisella alueealla.Onneksi se kohta loppuu ja saadaan 
alue Järkevään asuntokäyttöön. Vaikka enemmistö on rakentamisen kannalla ,kuten vaalituloskin osoitti! Kyllähän Gallupit saadaan näyttämään "oikealta" kysymysten asettelulla. 
Entä jos kysytäänkin: Haluatteko että Malmin korpikentälle rakennetaan asuntoja jos vahvati hiipunut lentotoimita voidaan siirtää muualle! Olisi tulos varmasti päinvastainen. Tosin 
uusimaalaisia ei voisi vähempää kiinnostaa koko asia!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Peter Karis, Malmi 2018-09-28T09:09:21.140593Z 4

Helsinkin kaupungilla tuntuu olevan kova kiire runnoa läpi kaavaa, vaikka yleiskaava eikä maakuntakaavakaan ole vielä lainvoimaisia. Kuten jo on moneen kertaan todettu, 
Helsingissä ei todellisuudessa ole mitään tonttipulaa, eikä Malmin kentän rakentaminen todellakaan ole kaupungin kasvamiselle mikään välttämätön edellytys. Vaikuttaisi siis siltä, 
että eräiden päättäjien prioriteettilistalla tärkeimpänä on nimenomaan lentotoiminnan lakkauttaminen kentällä, ei niinkään asuntorakentaminen. Syyt tähän lienevät jossain 
maailmankatsomuksellisessa ideologiassa. 

Mitäs jos nyt ensin rakennettaisiin niitä uusia Merihaka-henkisiä lähiöitä vaikka Helsingin kolmelle (!) golf-kentälle, Viikin, Haltialan ja Malmin viljapelloille, ja sinne Sipoolta 
nimenomaan rakentamista varten omitulle alueelle, ja sitten miettittäisiin josko pk-seudun ainoa toimiva yleisilmailukenttä täytyy jyrätä. Siinäkin tapauksessa olisi täysin mahdollista 
rakentaa alueelle asuntoja, ja silti säilyttää kenttä lentotoiminnassa. Tämä vaihtoehto vain jostain syystä ei näytä tulevan kysymykseenkään.

Mikäli kenttää ei jatkuvasti roikutettaisi löysässä hirressä, siitä voitaisiin luoda kaupungille huomattavan tuottoisa bisneshubi, joka toimisi nykyisen lentokoulutuksen erilaisten 
yritysten lisäksi esimerkiksi viranomaisten ja bisnesasiakkaiden helikopterikenttänä, ja alustana mm. aivan lähitulevaisuudessa rytinällä yleistyvälle sähkö- ja droneilmailulle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lande 2018-09-28T09:04:17.189097Z 4 Euroopassa on 3 ennen II maailmansotaa rakennettua alkuperäisessä kunnossa olevaa lentokenttää. Yksi Venetsiassa, yksi Englannissa ja yksi Helsingissä. Eläköön EFHF!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T08:57:11.082863Z 4
Pienet  piirit tuhoavat meidän historiaa ja kulttuuria. Vaikka enemmistö on sitä mieltä että kenttä pitää säilyttää. Eikä Malmille tarvitse rakentaa enää slummialueita. Tämä on hyvä 
näin. Muualla on kyllä tilaa tuhoamatta luontoa. Suunnitelma on kammottava.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Täysin pilattu korpikenttä 2018-09-28T08:23:25.315593Z 4

En voi käsittää mitä historiallista  arvoa on pilatulla lennonjohtotornilla ! On purettu ja tuhottu niin sisältä kuin ulkoa! Kentälle rakennettu rumia peltihalleja pilaamaan maiseman. 
Kiitoteitä 2 jäljellä eli 2 Tuhottu! Onpa ainutlaatuisen hyvin pilattu "kulttuurimaisema". Onneksi Kaupunki entisöi suojelemansa (ettei enempää tuhottaisi) lennonjohtotornin lähes 
alkuperiseen asuunsa kun hiipunut lentotoiminta loppuu kokonaan!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Vihreä paratiisi on harhaa 2018-09-28T06:54:22.696220Z 4

Olen syntyperäinen helsinkiläinen. En voi käsittää vimmaa, jolla kaupunki tuhoaa koko maailman mittakaavassa ainutlaatuista historiallista ja kaikenlisäksi täysin toimintakuntoista 
lentokenttää.

Jos olisi mahdollistaa vaihtaa syntymäkaupunki henkilötiedoissa, teksin se välittömästi. Helsinki ei ansaitse olla synnyinkaupunkini!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kentän naapurina vuodesta 19582018-09-28T06:23:12.853160Z 7 Istuessani suunnittelijan tuolilla säilyttäisin Malmin lentokentän elävänä, vilkkaana lentokenttänä. Parannettavaa? Se taisi kiteytyä tuossa avauslauseessa.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ari 2018-09-28T06:23:12.539493Z 4 Säilyttäkää lentokenttä!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-28T06:19:41.109003Z 0 Miksi Nallenmäen eli Nallibackan metsät on siirretty Nallenrinteen kaavaluonnokseen?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pyhtään nykyaisin Huippukenttä.2018-09-28T05:46:50.137398Z 4

Täällä on "kehityksen pohja"   Yle:Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen lentokenttä – laskeutua voi vaikka umpisumussa
Lentokentällä otetaan käyttöön erityisen tarkat satelliittinavigointijärjestelmät.
– Kun saamme ne toimimaan Pyhtäällä, sillä tulee olemaan valtakunnallinen merkitys. Pyhtää tulee olemaan pioneeripaikka, ensimmäinen Suomessa.
Suurin käyttäjäryhmä kentällä tulisivat olemaan Malmilta siirtyvät lentäjät.
Osana kentän toimintaa on tulevaisuuden ilmailun tuotekehitys- ja testikeskus.
Meillä on tahtotila ja valmiudet kehittää uusia koulutuksia esimerkiksi droneasentajien sekä -lentäjien tehtäviin, joita ei vielä Suomesta löydy. Tavoitteenamme on suunnitella drone- 
teknologiaan suuntautuva seudullinen tutkinnon osa, joka voidaan sisällyttää jatkossa ammatillisiin tutkintoihin,” kertoo EKAMI:n rehtori Sami Tikkanen.

Hankkeen kehittäjäkumppanina toimii Redstone Aero Oy , joka on käynnistänyt kansainvälisen asiantuntijaverkoston rakentamisen Pyhtään hankkeen ympärille. 

Malmin korpikentällä on Dronet Ehdottomasti Kielletty Hki/vantaan läheisyydestä johtuen.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ja pian 2018-09-28T05:26:48.916944Z 4 Ei kahta sanaa: Asuntoja!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tynde2018 2018-09-28T04:00:18.077891Z 6
Säilyttäisin lentokentän sellaisenaan, se on tärkeä tulevaisuudessakin.
Kaavoittakaa lisää viikkiä ja muita alueita.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Huolestunut ilmapartiolainen2018-09-27T22:06:28.490731Z 4

Ei tämmöisessä ole mitään järkeä! Mitä vikaa Östersundomissa on, otettiinhan se pakolla? Malmin lentokenttä on tärkeä kulttuuriympäristö, kehityksen pohja(tarvitseeko mainita 
sähkölentokoneyhdistys?), virkistyspaikka, suomen toiseksi vilkkain lentokenttä ja siellä voisi pitää turisteja tuovia lentonäytöksiä ellei kaupunki olisi sitäkin kieltänyt. Ei kentän 
laitojen rakentamisessa sinäänsä ole mitään vikaa, mutta jos ensimmäinen rakennus on tarkoitus sijoittaa juuri siihen, missä se kaikkein tehokkaimmiten estää lentotoiminnan niin 
jotakin on vialla. Jos teettäisi vain uudet lentomelututkimukset niin huomaisi että ei sitäkään ole niin paljon kun pelotellaan. Lopulta Helsinki päätyy kuitenkin tarvitsemaan 
pienkenttää itselleen muttei sitä enää olekaan.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asumisviihtyvyyttä lisää 2018-09-27T21:14:25.182007Z 4

Malmin lentokoneet aiheuttavat lentomelua laajalla alueella. Se on fakta. Malmin koneilla on omat lentoalueensa ja maksimikorkeutensa, johtuen suurelti HeVan lentoalueista. 
Malmin kentän lopettaminen ei kuitenkaan vaikuta millään tavalla HeVan lentokoneiden lentosuuntiin saatikka lentokorkeuksiin. Sekin on fakta, vaikka täälläkin kommenteissa 
levitetään vääristeltyä tietoja. 

Sähkökoneet ovat ilmailun arkipäivää vasta vuosien tai jopa vuosikymmenien päästä. Siinä lisää faktaa. Jos Malmin lentotoiminnan annettaisiin kasvaa, se tarkoittaisi lisää 
lentomelua. Taas faktaa. Kentän kasvattaminen tarkoittaisi sitä että se tehtäisiin täysin lentotoiminnan ehdoilla. Ei ihmisten, asuntojen, virkistysalueiden, lenkkipolkujen, lintujen tai 
luonnon ehdoilla. Mieluummin uusi asuinalue ja mahdollisimman nopeasti, kiitos!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T19:51:09.372134Z 3

Nallenrinne on parempi vaihtoehto kuin lumenkaatopaikka. Lentoasemankortteli on myös tyhjä. Lentokoneet vain siellä ulisivat maassa kun kävin katsomassa korttelia, joka oli 
yllättävän iso. Valittajat voivat muuttaa muualle, jos lentokentän asuttaminen ei miellytä. Vuoteen 2050 mennessä asukkaita luulisi löytyvän, jos paikasta tulee suunnitelmien 
mukainen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T18:56:00.061127Z 4 Autolla olisi hyvä päästä rapun eteen muutossa. Lisäksi kuorma-autoille pysäköintitilaa myös!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tuleva asukki 2018-09-27T18:50:42.646407Z 4
Hyvät ajoväylät autoille, sekä riittävästi pysäköintitilaa. Olisi hyvä, mikäli lisääntyvä autoilu huomioitaisiin alueen suunnittelussa. Monet kaupunginosat liian ahtaita nykyään 
autoilijoita ajatellen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Puistolalainen 2018-09-27T18:29:56.079747Z 4

On väärin, että rakentaminen suunnitellaan aloitettavaksi kenttärakennuksen ympäristöstä ja Nallenrinteeksi nimetyltä alueelta, mikä halvaannuttaa koko kentän käytön lopullisesti.  
En halua enää asua alueella, kun mahdollinen rakentaminen alkaa. Tämä vaikuttaa hyvin paljon myös meidän puistolalaisten asuinympäristöön ja ulkoilumahdollisuuksiin. Muutos 
tulee olemaan aivan valtava- ja pelkästään huonoon suuntaan. Valtava kerrostalolähiö putkahtaa naapuriimme.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T17:55:34.682216Z 9

Malmin lentokenttä pitää säilyttää ilmailukäytössä. Kenttä on Euroopan vanhimpia edelleen ilmailukäytössä oleva lentokenttä. Helsinki menettää merkittävän omasta historiastaan, 
jos kentälle rakennetaan kerrostaloja. Kentän eteläpuolella on peltoja. Miksi niille ei rakenneta? Uudet lentokoneet ovat entistä hiljaisempia. Lentäminen lisääntyy ja keskellä 
kaupunkia oleva kenttä on entistä tärkeämpi. Tulevat sukupolvet eivät tule antamaan anteeksi nykypäättäjille rakentamista. Lentokentän ympäristö on tärkeä henkireikä alueen 
asukkaille. Kentän ympäri voi juosta, kävellä tai hiihtää. Alueella on paljon lintuja ja eläimiä, mm. liito-oravia. Myös pöllöjä pesii alueella. Jos Malmin lentokentän toiminta loppuu, 
kentän ilmatila vapautuu matkustajakoneille. Lentokoneita nousee ja laskeutuu Malmin yli Helsinki-Vantaa lentokentälle. Lentomelu ei tule ainakaan vähenemään.
Juha

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T17:23:52.808212Z 3
Tutustukaa suunnitelmiin ennen kirjoittamista. Viheralueet säilyvät ja liikenneyhteydet paranevat kun Jokeri2 ja pikaraitiovanut joskus valmistuvat. Malmin lentokenttä on 
hidastanut Koillis-Helsingin kehitystä. Korpikenttä hiljentyköön ja pulinat pois!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T16:36:06.280777Z 9

Häpeän syntyperäisenä helsinkiläisenä sitä, että Helsingissä ei toimi demokratia eikä kansalaisten ääntä kuunnella, koska historiallisesti arvokas Malmin lentokenttä halutaan 
rakennuttaa asuinkäyttöön, vaikka suurin osa lähialueen ja Helsingin asukkaista haluaa säilyttää Malmin lentokentän entisellään.
Toivoisin, että suunnittelijat kävisivät katsomassa mm. sitä, miten käytetty ja kansoitettu Malmin lentokenttää kiertävä ulkoilupolku on jokaisena vuodenaikana. Vehreys ja avara 
ympäristö ovat asioita, jotka eivät voi toteutua, jos alueelle rakennetaan asuntoja, vaikka kuinka yritettäisiin laittaa väliin teennäisiä ulkoilualueita. Kuka haluaa ulkoilla kerrostalojen 
välissä? Kannatan Vihreiden arvoja, mutta tässä asiassa en voi ymmärtää heitä, että hävitetään arvokasta luontoa ja sen eläimistöä.
Helsingistä löytyy varmasti paikkoja, esim. Östersundomin puolelta, johon olisi taloudellisestikin järkevämpää rakentaa. Tunnen useita arkkitehteja ja kaikki ihmettelevät sitä, että 
suopohjaiselle maalle halutaan rakentaa asuntoja, joista tulee lopulta erittäin kalliita, vaikka nyt puhutaan niiden edullisuudesta. Ei tarvitse mennä kuin kentän viereiselle 
asuinalueelle, kun on nähtävissä miten talot alkavat vajota suopohjaisella maalla.
Suomen pitäisi myös ymmärtää, että Malmin kenttä on strategisestikin tärkeä säilyttää lentokenttänä, sillä koskaan ei voi tietää, vaikka sota alkaisi tai muuta kamalaa tapahtuisi, ja 
silloin tarvitaan pienempiä kenttiä.
Lisäksi Malmin kenttä tarjoaa tällä hetkellä upeita lentoja hienolla ja arvokkaasti säilyneellä DC-3-koneella Helsingin yllä. Myös pienkoneilla on mahdollista päästä lentämään ja myös 
hyppäämään laskuvarjolla. Kansalaiset tarvitsevat tällaisia elämyksiä niin ilmassa kuin maassa, eivät tiheää rakentamista, melua ja roskaa.
Helsingin pitäisi myös satsata poikittaisliikenteen parantamiseen sen sijaan, että mietitään tällaista asuinrakentamista ja pikaraitiotietä tms. Malmin kentälle. 
Vastustan henkeen ja vereen Malmin kentälle rakentamista. Olen aina ollut ylpeä helsinkiläisyydestäni ja hienosta kotikaupungista, mutta en kohta enää ole sitä ja harkitsen jopa 
muuttamista muualle, koska näin älytön rakennushanke runnotaan läpi asukkaita kuuntelematta. Toivon, että tässä asiassa otetaan vihdoinkin järki käteen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet TiinaB 2018-09-27T16:26:15.397885Z 4

Malmin lentokenttä on säilytettävä, kenttärakennus on kaunis ainoastaan jos siellä oikeasti on myös lentotoimintaa. Kentällä on vilkasta pienkoneliikennettä ja ihana DC3 sekä 
kesäisin ihan mahtavia autotapahtumia. Myös stadin cruisingin autokokoontumisille on Malmin kenttä aivan loistava paikka. Kun yläilmoista katselee, riittää kyllä rakennettavia 
alueita ihan tarpeeksi, eikä kaikkien muutenkaan tarvitse pakkautua Helsinkiin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T16:23:41.634293Z 3 Siis ihan oikeasti tämä on turhaa rahan tuhlausta, rakentaa taloja vanhan suon päälle, ja se että malmin lentokenttä on historiallinen paikka josta puhutaan merkittävänä paikkana.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jartsa/61 2018-09-27T16:14:09.581198Z 4

Olen syvästi järkyttynyt tästä nykymenosta! On surullista, että Malmin lentokenttä tuhotaan! Tyhjää rakennusmaata löytyy aivan varmasti muualtakin Helsingistä! Miksi kaikki vanha 
täytyy tuhota? Malmilla on erittäin tärkeä asema Helsingin varakenttänä! Sillä on monelle kaupunkilaiselle iso tunnearvo! Ja miksi väkisin ajetaan asuinaluetta suolle? 
Rakennuskustannukset kohoavat tähtitieteellisiksi, kun maa-ainesta pitää vaihtaa ja suoperäistä maata kuivattaa! Toivottavasti suunnitelmat haudataan ja järki voittaa!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jouko 2018-09-27T15:44:37.102942Z 4 Ei malmin kenttää saa muuttaa asuinalueeksi!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet JK 2018-09-27T15:18:53.683778Z 4 Pidättehän huolen, että Malmin lentoaseman ympäri kulkeva hiihtoreitti säilyy! Koillisessa on muutenkin huonosti metsiä ja yhtenäisiä ulkoilualueita, joten tämä reitti on säilytettävä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Vahvasti hiipuva kenttä 2018-09-27T15:17:36.244157Z 4

Sitä on odotettu,mutta Turhaan! "Kansainvälisten suuryritysten pää- tai sivukonttorien hamuilu" No kunhan tuo "vikistyspörräys "loppuu niin malmillehan voidaaan jokunen konttori 
rakentaakin. Jos kuvittelet että ne johtajat 40-50v, Cessnoilla tulisi kulkemaan ,niin olet pahasti väärässä! Hki/Vantaalle jossa kaikki palvelut ja jonne voi joka säällä laskeutua 
jatkossakin tulevat ."Siviili-ilmailuliikenteen kasvu" on nykypäivää Hki/Vantaalla ,malmin korpikentällä sensijaan Vahvasti hiipunut! 2017 oli Lex malmin mukaan 143 konetta ja nyt 
n,40kpl. ja niistäkin puolet ultrakevyitä jotka ei kovin kummoista asfaltin pätkää tarvitse! Mutta onhan selvää että pörrääjät haluavat "kotiportilta" lähteä lentämään ja mielellään 
vielä yhteiskunnan varoilla.Sitähän on jo eräs taho vaatinutkin. Ei ole röyhkeydellä rajaa!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tomi 2018-09-27T15:04:35.326218Z 4 Mielestäni alue tulisi säilyttää lentokenttänä.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Juha R 2018-09-27T14:41:36.292987Z 4

Ottaen huomioon asioita, kuten odotettavissa oleva siviili-ilmailuliikenteen kasvu, Helsingin ilmeinen halu jonkin sortin metropoliksi ja siihen liittyvä kansainvälisten suuryritysten pää- 
 tai sivukonttorien hamuilu, on todettava, että Helsinki tulee ampuneeksi tietoisesti itseään jalkaan.

Tässä linkkinä Rasmus Vuorisen Aallossa tekemä opinnäytetyö, jossa asiaa on tutkittu monelta kantilta ja jota kaupunkipäättäjät eivät oikein ole joko lukeneet tai sisäistäneet.
https://aaltodoc.aalto.fi/bitstream/handle/123456789/24021/master_Vuorinen_Rasmus_2016.pdf

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Säästäkää Malmi 2018-09-27T14:39:13.468518Z 6

En pysty ymmärtämään miksi juurin Malmin lentokentän päälle pitäisi väkisin kaavottaa asuntoja. Jotenkin tuntuu, että tämä toiminta vain on tahallista kiusantekoa ihmisiä ja heidän 
harrastuksiaan kohtaan. On minusta erittäin hienoa, että Helsingissä on näinkin isolle kaupungille epänormaali asia, kuin yksi maan vilkkaimmista harrastajalentokentistä. On 
kuitenkin tärkeätä, että ihmisillä on harrastuksia, joilla he itse torjuvat masennusta jne. kansanterveydellisiä ongelmia. Harrastuksia Malmin lentokenttä tukee muun muassa 
harrastajailmailun sekä autotapahtumien merkeissä. Malmin lentokenttä tukisi varmasti paljon nykyistä enemmän erilaisten tapahtumien järjestämistä, mikäli kenttää 
markkinoitaisiin tapahtumien järjestämispaikkana toisin kuin nykyään puskutraktoriuhan alla olevaksi paikaksi, johon oikeen kukaan ei tiedä, että saako siellä järjestää jotain 
tapahtumia vai ei. Stadissakin kyllä vielä mettää riittää, johon voi asuntoja kaavottaa, joten en näe mitään järkevää syytä miksi ne pitäisi juuri Malmin kentän päälle saada. Vähän 
näyttää siltä, että jollakulla on vain pakkomielle saada kaavoittaa Malmi.

Mikäli kaavotuksien perusteena on saada ilmailutoiminta loppumaan meluhaittojen ym takia, niin haluasin kysyä, että kuinka moni kaupungin asukkaista on oikeasti sitä mieltä, että 
lentokentän melu tms jokin muu häiritsisi? Veikkaan, että valitukset ko. asioita ovat vain yksittäisten ihmisten tekemiä, eivätkä edusta edes keskimääräistä mielipidettä. Kaupungissa 
on aina melua. Kiistatta kentän hyödyt ovat haittoja suuremmat.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Mamu 2018-09-27T13:43:20.222382Z 3 Ei tää valittelu auta. Päättäjät ovat jo päättäneet  tulevasta asuinalueesta.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kaupunkilainen 2018-09-27T12:52:49.774357Z 4 Asuntoja vaan, lentokenttä muualle!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T12:19:51.372836Z 0

Kuulemistilaisuudessa pyydettiin keksimään Malmia kuvaavia adjektiiveja. Tässä yksi ehdotus: Mehukas Malmi. Nyt ei saa suunnitella mitään latteaa kenttää. Kauppatorinkin 
päihittävä torialue, jossa perinteisen oranssinväriset torikatokset saavat hedelmät ja marjat hehkumaan - siitä muuten juintaa juurensa oranssi väri. Korttelikaupat, lapset, 
vanhukset, basaarikauppiaaat, keppikansa, pyörätuolin pyörittäjät, junat, pyörän eri versiot, ratikat ja sähköautot, torimyyjät risteilevät sopuisasti malmibulevardeilla. Lasten 
liikennekaupunki huom. lentokenttineen ja leikkilentokoneineen pörrää sen yläpuolella! Sitä ympäröi Leikkimökin kuja, Nukenpolku, Nallentie, Helistimen katu, Barbien polku, 
Legokuja, Saippuakuplan katu, Päiväkodin piha....Koirille omat ulkoilutusradat ja koirapuistot ja ehkäpä pienille kaupunkikoirille oma hauvahotelli ja isommille nelijalkaisille 
telmimistanner. Varhaisteineille katoksellinen hengailupaikka kännykän latauspisteineen ja ikäihimisille ja nörteille yhteinen arjen apuvälineiden innovointikeskus. Uusille 
liikuntaharrastuksille sopivat tilat kuten vesijuoksuhalli kiemurtelevine ratoineen ja  maisema- ja ruokaelämyksiä tuottavine screeneineen (huom. mainostulot). Kolme dee -halli, 
jossa voi kipee ja köyhä tehdä ilmaisia virtuaalimatkoja ja ehkä jokunen ilmastonmuutoksesta huolissaan oleva zsukupolven edustajaki. Mehukas Malmi ja sen asukkaiden ikioma 
Lennonkenttä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Eko 2018-09-27T12:12:55.828427Z 1

Terveellistä ja turvallista. Niin kai. Jokainen paalumetri painaa noin 40 kg ja alueelle tulisi näiden kaavoitusten perusteella 1,2 miljoonaa paalua, keskimäärin 30 metriä. Pelkästään 
käytetyn semetin valmistamiseen aiheutetut CO2 päästöt ovat yli miljoona tonnia. 

Lisäksi paaluttaminen syrjäyttää liejua ja pintakerros sisältää paikoitellen lyijytetraetyyliä ja muita vaarallisia aineita. Arviolta 2 miljoonaa tonnia ongelmajätettä, joka tällä hetkellä ei 
aiheuta ongelmia.

Jos Talvivaara on ollut sen saasteiden takia vastustettava, pitäisi tätä hanketta kaikkien vihreästi ajattelevien vastustaa sitäkin ankarammin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T11:50:37.367114Z 4

Maailma muuttuu ja kaupungit kaikkialla maailmassa kasvavat. Uudet - ja vanhat asukkaat tarvitsevat asuinalueita asuntojen lisäksi. Lentokentään alueen muuttamista asuinalueeksi 
on suunniteltu vuosikymmeniä ja siksi aluetta ei ole kehitetty.  Jos valtaosan mielestä lentokenttäalue olisi pitänyt suojella, siihen olisi herätty jo aiemmin.Tattarisuon romuhökkelit ja 
niiden ympärillä kasvavat nokkospehkot joutavat pois. Hankalampiakin maapohjia on kyetty rakentamaan. Kuntopolku kentän ympärillä on melkoisen mitätön. Suurin osa 
kommentoijista ei ole edes tutustunut suunnitelmiin. Uusia liikuntapaikkoja on tulossa. Onhan tuleva Hangaarihalli jotain aivan toisenlaista aikakautta kuin pieneksi kauppakeskuksen 
sisään puristunut Malmitalo.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T11:50:37.354767Z 4

Maailma muuttuu ja kaupungit kaikkialla maailmassa kasvavat. Uudet - ja vanhat asukkaat tarvitsevat asuinalueita asuntojen lisäksi. Lentokentään alueen muuttamista asuinalueeksi 
on suunniteltu vuosikymmeniä ja siksi aluetta ei ole kehitetty.  Jos valtaosan mielestä lentokenttäalue olisi pitänyt suojella, siihen olisi herätty jo aiemmin.Tattarisuon romuhökkelit ja 
niiden ympärillä kasvavat nokkospehkot joutavat pois. Hankalampiakin maapohjia on kyetty rakentamaan. Kuntopolku kentän ympärillä on melkoisen mitätön. Suurin osa 
kommentoijista ei ole edes tutustunut suunnitelmiin. Uusia liikuntapaikkoja on tulossa. Onhan tuleva Hangaarihalli jotain aivan toisenlaista aikakautta kuin pieneksi kauppakeskuksen 
sisään puristunut Malmitalo.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Maanrakennusinsinöörin veli2018-09-27T11:41:09.912596Z 3

Haluaisin tietää, miksi kaavoitustyötä tehdään, vaikka yleiskaava ei ole vielä lainvoimainen? Julkisuudessa ei ole myös esitetty lainkaan rakentamisen aiheuttamia ympäristöhaittoja, 
vaikka hyvin on tiedossa, että paaluttaminen on välttämätöntä ja jokainen sementtitonni tuottaa 0,7 tonnia CO2 päästöjä. 

Nyt monet vihreästi ajattelevat ihmiset kuvittelevat, että kaupungin hiilitasapaino paranee, kun todellisuudessa pelkästään rakennusaineiden valmistaminen tuottaa valtavasti 
päästöjä. Kaupunki on selkeästi laiminlyönyt tiedoitusvelvollisuutensa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jestas 2018-09-27T11:36:26.666616Z 0

Sallikaa minun nauraa teidän sloganeille! "Koillisen Helsingin makein osa"

Sallikaa minun nauraa teidän suunnitelmille.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T11:16:02.810173Z 6 Lopettaisin koko projektin ja säilyttäisin lentokentän sellaisenaan.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T10:57:39.303837Z 1 tuohon suohon uppoaa verorahoja paljon ennenkuin on rakentamiskelpoista maata asumistuki asunnoille, Sipoossa rakentamiseen parempia alueita heti käyttöön

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T10:34:40.929654Z 4

Suunnitelma vaikutti erittäin kattavalta ja hyvin tehdyltä. Tärkeintä on että tuo valtava maa-alue saadaan järkevään käyttöön. Tällä hetkellä keskeisellä paikalla sijaitseva maa-alue 
menee täysin hukkaan, kun erittäin pieni piiri haluaa pitää saavuttamansa edun väkisin itsellään. Malmin lentekenttä tuottaa melusaastetta valvallle alueelle ja palvelee vain pienen 
piirin hupitoimintaa. Mitään todellista lentotoimintaa tai tarvetta kyseiselle kentälle ei ole. Kentän puolustajien lobbausyritykset ovat suht surullisia kun lukee kentän käytön 
todelliset tunnusluvut ja toteaa niinden vain vahvistavan sen faktan että kenttä palvelee lähes vain ja ainoastaan hyvin pientä hupilentelijöiden porukkaa.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Loppuu valitus 2018-09-27T09:38:38.323205Z 4

Hienoa että viimein alkaa tapahtua ja loppuu se ainainen valittaminen. Tulee kalliiksikin. Lähes tyhjänpanttina olevan korpikentän "kaappausyritys" tuhoon tuomittu ,kuten aikoinaan 
Tupolevin konekaappaus Hki/Vantaalla! Kaappaajat teloitettiin,  täällä sentään selvitään ilman tuomiota.  Alue tulee virkistyskäyttöön moniksi vuosiksi koska rakennetaan vähitellen 
ja viisaasti!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Aidat ja koneet pois 2018-09-27T09:29:37.061477Z 4

Miksi vahvasti hiipunut korpikenttä pitäisi säilyttää kun vastaavia "pilvin pimein" Eilen & tänään ei Ainuttakaan Lentokenetta operoi malmin korpikentältä! Yli puolet koneista on 
ultrakevyitä joilla voi operoida vaikka nurmikentiltä ja osa onkin Mäntsälästä lähtöisin.Mitä järkeä pitää satojen miljoonien arvoinen alue 30-40 pienkonedeiden valtaamana! Maat 
saastutettu ja lennohtotorni pilattu ei minkään arvoinen ennen kuin lentotoiminta loppuu ja Kaupunki sen entisöi! Hieno kaavaluonnos toteen mitä pikimmin ja turha valitus 
lopetettava.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pekka 2018-09-27T09:19:15.048169Z 1
Malmi lentokenttää ei pidä hävittää. Silkkaa hulluutta ja erittäin lyhytkatseista jos savipatjalle rakennetaan ja historiallinen kenttä tuhotaan, rakennusmaata löytyy kyllä Helsingistä ja 
myös kaapatulta Sipoon alueelta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T08:51:21.833127Z 1 Miksi muut EU alueen paakaupungit tarvitsevat vahintaan kaksi lentokenttaa, onko jotain unohtunut ottaa huomioon suunnittelussa? vaikkapa lentoliikenteen kasvu?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T08:24:03.632153Z 1

Korttelien rakentaminen tuhoaa nykyisen hyvän kuntoilureitin moneksi vuodeksi. Missään suunnitelmassa ei ole esitetty miten korvaava luonreitti toimis. Nykyisellä reitillä on yksi 
tien ylitys, mutta rakentamisen jälkeen niitä olisi useita. Sehän lisää riskejä esim pyöräillessä tai hiihtäessä. 

Mielstäni kenttää ja sen luonto/virkistysomiansuuksia ei saa heiekntää, eikä kenttää hävittää. sitä tarvitaan varmasti vielä jatkossakin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmin tulevaisuus uhattuna?2018-09-27T08:16:32.770900Z 1

Kävin Malmitalolla 24.9.2018 keskustelemassa kaavan valmistelijoiden kanssa.
Minulle tuli selväksi, että rakennuttaminen tapahtuu ja nyt voi vain vaikuttaa miten asia tehdään.

Kaavassa tulisi mielestäni huomioida paremmin keskustelujen jälkeen:
1. Miten Malmin keskustan suunnittelu linkitetään Malmin lentokentän rakentamisen kanssa? Asiasta ei ole mitään tietoa saatavilla - onko asiaa huomoitu?
2. Miten Malmin ja muutkin Koilis-Helsingin palvelut muutetaan, jotta saadaan pidettyä järkevät mahdollisuudet nykyisille ihmisille ja tuleville 25000 ihmiselle? Esimerkiksi 
Malmitalon kultuuripalvelut ja uimahalli eivät voi tarjota enää tuolle lisämäärälle ihmisiä palveluita puhumuttakaan muista kulttuuri- ja liikuntapaikoista.
3. Ulkoilualueet tulisi paremmin huomioida. Alue, joka on varattu hiihtoon ja ulkoiluun Malmin lentokentän ympäri, on liian kapea ja kulkee liikaa rakennusten keskellä varsinkin 
eteläpuolella.
4. Sain kuvan vahoille sodanaikaisille bunkkereille lentokentän ympärillä ei anneta mitään arvoa - olisiko osa historiallista osuutta kuten lentokentän rakennukset ja olisi syytä 
säästää. Voisivatko nämä olla osa lentokenttää kiertävää liikuntareitin kokonaisuutta?
5. Onko kukaan miettinyt kaavaa, missä olisi autoton alueen keskusta? Parkkitalot olisivat alueen laidoilla.
6. Kukaan ei pysty selvittämään millä aikataululla julkinen liikenne tullaan rakentamaan? Missä järjestyksessä rakennetaan Viima-raitiotie keskustaan ja poikittainen Jokeri 2-yhteys? 
Onko ennen rakennusten tekemista vai jälkeen tai aikana?
7. Miten kultuurirakennukset huomioidaan - jäävät massivisen alueen keskelle grafiititaiteilijoiden pohjaksi? 
8. Käsittääkseni lapsiperheet ajetaan käymään kaupassa Malmin keskustassa. Ison perheen isänä tiedän, etteivät suunnitellut kivijalkakaupat voi tarjota riittävää tarjontaa.
Miten Malmin keskutan palveluita muutetaan - kysyn uudelleen.
9. Uudelle alueelle on suunniteltu yksi koulu ja päiväkoti. Kenelläkään ei ole käsitystä miten monelle lapselle palvelut tulevat - vaikuttaako rakennuksen koko suunnitteluun?
10. Miksi vanha Tattarisuon alue säilytetään romuliikkeineen? Siellä oleva ainut järkevä paikka eli liikennepuisto ollaan poistamassa?
11. Lahdentien liittymä tullaan kylläkin rakentamaan. Onko Malmin keskustan läpi menevät liikennejärjestelyt huomioitu kokonaisuuteen - esim. Malmnkaaren, Malminkauppatien 
sekä rautatien yli/ali menevien teiden laajentaminen tai muuttaminen - lapsiperheet tulevat Malmin keskustaan kauppaan/muihin palveluihin?
12. Kaavatilaisuudessa puhuttiin uudesta energialaitoksesta, johon tullaan toimittamaan raaka-aineet rekoilla. MIten nämä liikennejärjestelyt aiotaan hoitaa? Onko laitoksesta 
kannettava huolta ympäristön ilman laadussa tai ymäristön huomioinnissa?
13. Valitettavasti nykyisessä kaavassa ei kerrota millainen rakennus on suunniteltu mihinkin. Olisi todella mukava tietää, koska vaikuttaa käsittääkseni yleiskaavaan. 

Lyhyesti: 
Kaavan suunnjitelijat pyytävät näitä kommentteja koska laki vaatii. Sain Malmitalolla käsityksen nämä kirjoitukset eivät adiosti kiinnosta ketään suunnitelijoista, koska mennään 
hienon poliittisen järjestelmän talutushihnassa. Ei kukaan suunniteloista asu Koilis-Helsingissä, joten asia ei kiinnosta tai ole kokemusta aluella liikkumisesta ja asumisesta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anomuumi 2018-09-27T07:13:51.044835Z 1 Mielestäni Helsingin ainoa lentokenttä pitäisi säilyttää lentotoiminnalle

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Love My Helsinki 2018-09-27T06:35:00.743725Z 1

En ymmärrä miksi tehdään sama virhe uudestaan kuten Fallkullan asuinalueella kävi. Onkohan päättäjät käyneet sitä viime aikoina katsomassa. Siellä mittavat korjaukset, koska 
maaperä on vajonnut kymmeniä senttejä. Taloyhtiöt joutuneet ottamaan massiiviset lainat ja ei tietoa kuka lopulta tämän kustantaa.  Jotta maaperä kestäisi, niin pitäisi tehdä 
massiiviset pohjavahvistukset ja kukakohan senkin maksaa.  Näinhän piti Fallkullan asuinaluella myös tehdä, mutta taisi tulla kustannuskysymys vastaan. Voisiko nyt ensiksi selvittää 
tämän Fallkullan asuinalueen tilanteen, ennekuin taas lähdetään tekemään samaa virhettä sillä Malmin kentän aluehan on jo aiemmin todettu rakennuskelvottomaksi. 
Pääkaupunkiseudun pinta-alasta vain 5 prosenttia  on rakennettu, joten kyllä sitä rakennusmaata muualtakin löytyisi !!!!!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Niina 2018-09-27T06:34:14.989559Z 1
Suunnitelmat voi tunkea roskakoriin tai vaikka Sipooseen. Hirvittää kun väkisin halutaan hävittää pala suomen historiaa! Todella lyhytnäköistä ja itsekästä toimintaa. Lentokentän ja 
sen toiminnan ylläpitämisen suunnittelu olisi järkevämpää.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-27T06:15:51.102424Z 0
Miten tulee lisää puistoja kun olemassa oleva vihreytys jää talojen alle? Miten tätä voidaan viedä eteenpäin kun tämän alueen riista-asiat ovat oikeusasteissa? Jättäkää jo alue 
rauhaan ja nostakaa olemassa olevan talokannan kerrosneliöitä. Jos oikeasti asunnoista on niin kova pula? Alppikylässäkin osa asunnoista on vielä myymättä...
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Reijo Lamberg, IH:n johtaja evp.2018-09-26T20:02:13.371673Z 1

Ensinnäkin Helsinki ja Suur-Helsinki tarvitsee nyt ja tulevaisuudessa liike-elämää ja matkailua varten kevyemmän ilmailun lentopaikan, jonne ei ole pakko varata päiviä etukäteen 
Helsinki-Vantaan lentoaseman vaatimia slot -aikoja ja jonne pääsee joustavasti pienemmällä lentokalustolla ja josta pääsee nopeasti keskustaan ja Helsingin alueella eri yrityksiin.
Tulevaisuudessa käytössä tulee olemaan meluttomia ja päästöttömiä sähkö- ja hybridilentokoneita, jotka hitaampina potkurivetoisina lentokoneina eivät sovi hyvin nopeamman 
raskaan lentoliikenteen lentoasemalle.
Helsinki-Malmin lentoasema soveltuu parhaiten tällaisen kevyemmän kansainvälisen ja etenkin kotimaisen liikenteen ja syöttöliikenteen tarpeisiin. Eteläsuomestä ja Suur-Helsingin 
alueelta ei ole löydettävissä aluetta uuden Malmia korvaavan kevyen liikenteen lentopaikan rakentamiseen. Helsinki-Malmi on myös kokonaistaloudellisesti edullisin vaihtoehto.

Jos kaikesta huolimatta Malmin lentoaseman alueelle halutaan lyhytnäköisesti tulevaisuudessa rakentaa asuntoja ja muuta rakennuskantaa, ei kaavoitusta ja varsinaista 
rakentamista tule aloitta niiltä alueilta, jotka estävät Helsinki-Malmin pääkiitotien käytön (parhaimmin lentotoiminrtaan soveltuvan ja Helsinki-Vantaan lentoliikenteen oheen 
parhaiten soveltuvan kiitotiensuunnan käytön).

Pääkiitotie 18-36 vapaana ja liikenteessä säilyttäen voidaan sivukiitotien 09-27 jatkeelle ja kiitoalueille sekä pääkiitotien 18-36 sivuille molemmin puolin  rakentaa hyvin, 
esterajoitusalueiden alapuolelle lähemmäs kiitoaluetta  matalampaa ja ulommas korkeampaa rakennuskamntaa.
Tämä mahdollistaisi sekä lentoliikenteen säilymisen ja asuntojen rakentamisen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kiukkuinen veronmaksaja Tapanila2018-09-26T18:27:56.339076Z 1

Ehdoton EI Malmin lentokentän ja sen ympäristön tuhoamiselle! Itse en lennä enkä aio opetellakaan, mutta minusta on niin mukavaa katsella lentämistä ja lentokoneita ja liikkua 
kentän luontopoluilla. Kentän tuhoaminen eli rakentaminen on minusta suurinta typeryyttä mitä kaupungin päättäjät voivat tällä hetkellä tehdä! Erityisesti ihmettelen sitä, etteivät 
vihreät ole paljon suutaan avanneet kallisarvoisen luonnon puolesta. Kaikkihan sen tietävät, että Malmin lentoaseman ympäri kiertää luontopolku, joka on ainoa laatuaan Malmilla, 
Tapanilassa ja Puistolassa. Siellä ovat myös satakielien laulupuut ja marja- ja sienimaat, ja siellä hiihdetään talvella. Sen lisäksi, että meiltä pohjois/koillishelsinkiläisiltä tuhotaan 
luontoa ja ulkoilumahdollisuuksia, halutaan tuhota ainutlaatuinen ja korvaamaton kulttuuriperintökohde eli Malmin lentoasema. Toista vastaavaa ei tietääkseni maailmassa ole, 
joten takaisin sitä ei sitten saa, kun lyhytnäköisesti tuhotaan tämä. 

Ja miksi tämä tehdään? Helsingin pitää laajentua ja asuntoja tarvitaan. Nyt onkin sitten oiva tilaisuus saada kalliita asuntoja, jotka on suomaalle rakennettu ja kalliita asukkaita, jotka 
todennäköisesti rahoittavat elämänsä yhteiskunnan tuella. Sitäkö Helsinki tarvitsee?

Itse olen päättänyt, että vien verorahani naapurikuntaan, jos tämä rikosluontoinen suunnitelma toteutuu.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-26T17:26:39.819728Z 1

Koko tämä projekti on uskomatonta typeryyttä! Haluatte tuhota Koillis-Helsingin ainoan laajemman luontoalueen, ulkoilualueen, marjamaat ja lintujen laulupuut! Sen lisäksi haluatte 
tehdä vielä suuremman typeryyden tuhoamalla ainutlaatuisen kulttuuriperintökohteen eli Malmin lentoaseman. Sellaista ei tietääkseni ole toista koko maailmassa eikä sitä saa 
takaisin kun se kerran tuhotaan. Ja miksi tämä typeryys? Siksi että voitaisiin rakentaa uusi jättilähiö ja asuntoja maahanmuuttajille. En hyväksy sitä, että tällaisen asian takia tuhotaan 
niin paljon korvaamatonta. Muuallakin on tilaa, vaikka kuinka paljon. Tuusulantien varressa on hehtaarikaupalla peltoja, miksei sinne voi rakentaa? Tulisiko liian halvaksi, kun ei 
tarvitse paaluttaa ja rakentaa erityismenetelmin? 

Koko juttu haisee poliittiselta lehmänkaupalta. Joku tai jotkut voittavat tässä, eivätkä he ole tavallisia kansalaisia. Olette varmaan nähneet jo aika monta adressia kentän puolesta ja 
tiedätte, että tavalliset kansalaiset haluavat säilyttää kentän sellaisena kuin se on, korkeintaan parantaa sitä lentoliikenteen tarpeita vastaavaksi. 

Koko elämäni (66 vuotta) olen asunut Helsingissä ja tänne maksanut veroni, mutta nyt tuntuu, että mitta alkaa tulla täyteen. Jos tämä typeryys eli Malmin lentoaseman ja sitä 
ympäröivän luontoalueen tuhoaminen toteutuu, niin alkaa olla meikäläiselle ajankohtaista siirtää verotuloni toiseen kuntaan. 

Kristina Vainikka
Tapanilasta, Malmin Lentoaseman naapurista

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lilli Laitatieltä 2018-09-26T16:28:23.003761Z 1

Kävin jo Malmitalossa, jossa kaavoittajat olivat paikalla ja annoin palautetta. Tässä muutama poiminta:
Liikenteen suhteen muistutin väylien ruuhkaisuudessa jo nyt, pyysin kiertoliittymiä ja sitä, että mikäli Helenin voimala vastustuksesta huolimatta tulee kaava-alueelle, rekkarallia ei 
saa johtaa kulkemaan Suurmetsäntielle. Luvattiin näin. Samoin kuulemma alueen liikennevirrat ohjataan muutenkin etelästä päin suoraan alueelle. Ulkoilureiteille luvattiin joko yli- 
tai alikulku Puistolasta. Luvattiin säilyttää myös hiihtomahdollisuus. Sitä on toivottu jo yleiskaavan yhteydessä. Yhteys Kivikkoon -vihersilta- , joka tulee nykyisen Malmin lentokentän 
sisääntulotien tienoille pitää olla myös hiihdettävissä. Hiihtolatu ja ulkoilutie pitää säilyttää Malmin lentokentän alueella. On kovassa käytössä. Ja Ratikka on kaavassa laitettu 
tulemaan Suurmetsäntien vartta Jakomäkeen asti. Eikö? Suurmetsäntietä linjataan uudelleen karvan verran etelämmäksi. Hyvä niin. Pakokaasut kertyvät varsinkin talvipakkasilla 
tähän urheilupuiston alueelle. Laitatien lähetystö (minä ja naapurit) selvitti Suurmetsänojan tulvimista ja sen estämistä. Näytin kuvia "järvimaisemastani" ja yli laitojen tulvivasta 
purosta + laitoin sähköpostissa Heikki Takaiselle. Naapuri laittaa lisää. Laitan tähänkin. Puro on kuivana n. 1½ metriä syvällä. Rankkasateella se tulvii yli tonteille ja parkkipaikka 
muuttu järveksi. Kuvat ovat siis osoitteesta Laitatie 14. Laitatie 8:ssa vesi meni talon alle. Kahdestikin. Ehdotin, että vieressämme olevan arboretumin yhteyteen tehtäisiin tekolampi, 
johon tulvavesi kertyisi Laitatien pihojen sijaan rankkasateella. Toivottavasti toteutuu. Siitä saisi samalla pienen virkistyskeitaan eväsretkiä ym.varten. Tätä olen ehdottanut jo 
useammassakin yhteydessä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet MalminKentänTuntumassaAlk19772018-09-26T15:33:37.890448Z 1

Malmin lentokentän alue pitää säilyttää nykyisessä toiminnassaan. Turhaa rakentaa savimaalle vajoamaan jopa 16-kerroksisia taloja.
Jo nyt on esim. Malmin terveysasema ja -sairaala tupaten täynnä, aiotaanko niitä laajentaa samassa suhteessa, jos alueelle on tulossa 25tuhatta uutta asukasta? 
Ja kuka haluaa asua kulttuuritoimintojen äärellä, esim kovaäänisiä musiikkitapahtumia kotiovellasi? 
Olen asunut Malmilla 40 vuotta. Jos kenttä rakentuu asunnoiksi ja olen vielä silloin hengissä, en puhallakaan Malmin suuntaan.
Valmiiden julkisten yhteyksien varrella (rautatie-bussit-metro) on tilaa rakentaa vaikka kuinka paljon. Eivät ihmiset halua asua kuin sillit suolassa, väljyyttä kaivataan -pikkuhiljaahan 
näytään siirtyvän luomun suuntaan kaikessa, mm ruoka, metsäretkeily, luontoilu muutenkin.
Työpaikkojakaan ei Helsingin alueelle mahdu loputtomiin, lähtevätkö asukkaat sitten junilla töihin poispäin kaupungista? 
Ottakaa nyt järki käteen suunnittelussa ja huomioikaa myös monienkymmenien tuhansien ihmisten mielipide kentän rakentamisen suhteen.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-26T14:49:38.819653Z 0 Tämä vaikuttaa muuten oikein hyvältä, mutta on vaikea ymmärtää miksei rakentamista aloiteta lähempää Malmin asemaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ei Malmin kentän rakentamiselle2018-09-26T14:30:37.793485Z 1

On surullista, kuinka näennäisesti Helsingin kaupunki toteuttaa vuorovaikutusprosessia kaupunkisuunnittelussa. Ilmeisesti kaupunkisuunnittelu on huomannut etteivät läheskään 
kaikki helsingin asukkaat jaa kaupunkisuunnittelun näkemystä kaupungin kasvusta ja kehittämisestä. Tässäkin kerrokantasi -palvelussa annettu mielipide jää todennäköisesti täysin 
ilman vaikutusta kaavojen suunnitteluun. Toivottavasti edes virallisesti kirjaamon kautta annetut palautteet käsitellään, vaikka todennäköisesti niilläkään ei  suunnittelun 
lopputulokseen ole vaikutusta mahdollisia oikeusvaikutuksia lukuunottamatta.

Malmin lentokentän rakentaminen asuinalueeksi on kaupungilta lyhtynäköistä politiikkaa ja kun prosessia on seurannut vuosien ajan ei voi välttyä vaikutelmalta, että lentotoiminnan 
alasajo on ollut kaupungin ja päättäjien sekä heidän intressiryhmiensä tavoitteena jo vuosia. Olen asunut Helsingissä yli 30 vuotta ja seurannut kuinka koillis-Helsinkiäkin on haluttu 
kehittää. Aikoinaan asukasyhdistys ehdotti kentän alueelle rakennettavaksi puutarhakaupunginosaa. Nyt kun on selvitettu kenttäalueen savi- ja suomaan esirakentamiskustannuksia, 
on huomattu että puutarhakaupungin sijaan on kustannussyistä rakennettava mahdollisimman korkeaa ja tiivista rakennuskantaa. Malmin lentokentästä tulee ahdas ja ankea 
betonikerrostalolähiö, mikäli kaikki rakentaminen edes toteutuu. Jos rakentaminen ei lähde suunnitellusti etenemään, alueesta tulee todella luotaantyöntävä ja varmasti turvatonkin 
joutomaa-alue, johon Tattarisuon monenkirjavat yrittäjät levittävät pajojaan. Esirakentamisen myötä paalujunttien pauke kuitenkin pitää lähiasukkaat hereillä vuosien ajan.

Betonisten nukkumalähiöiden rakentaminen tekee kaupungista ankean ja turvattoman paikan. Kaupunkilaisille on selvää, että ihmisten hyvinvointi ja toimiva kaupunki tarvitsee 
monimuotoista toimintaa ja harrastusmahdollisuuksia. Liikuntapaikkojen, hevostallien, koiraharrastusten, golfkenttien, mikroautoratojen, luontopolkujen ohella Malmin 
historiallisesti arvokas ja toimiva yleisilmailukenttä kuuluu kaupungin monimuotoisuuteen. Malmin lentokenttää kiertää suosittu yli 5000 ihmisen vuosittain käyttämä ulkoilureitti ja 
kentän alueen luonto Longinojan ohella on merkittävä virkistys- ja viheralue. Malmin kentän rakentamisessa nämä kaikki luontoarvot tuhotaan, kun niiden tilalle tulee rakennettua 
ympäristöä. Hulevesien määrä tulee monikertaistumaan, kun kenttäalueen luonnontilaiset niityt rakennetaan vettäläpäisemättömiksi pinnoiksi. Ei ole vaikea ennustaa, että vastikään 
taimenen kutukelpoiseksi kunnostettu Longinoja tulee tuhoutumaan rakentamisen myötä. Malmin kentälle rakennettavaan betonikaupunkiin eivät sovi luonnontilaiset purot, vaan 
rakennetut kanavat ja vesiaiheet. Havainnekuvassa jäljelle jäävät viheralueet ovat murto-osa siitä, mitä alueella nyt on. Ja kun tulevia käyttäjiä tulisi olemaan 25 000 ihmistä nykyistä 
enemmän on selvää, että elävä lähiluonto häviää ja tilalle saadaan pieni ja ruuhkainen puistikko.

Minä 30 vuotta Helsingille veroja maksanut koillis-Helsingin asukas en jaa sitä käsitystä, että Helsingin kaupungin pitäisi kasvaa niin paljon mitä kaupunki on suunnitellut. Voimakas 
kaupungistuminen lisää luontoarvojen tuhoutumista ja kaupungin asukkaiden vieraantumista luonnosta. Tiivis kaupunki lisää saastumista, luonnonvarojen tuhlaamista ja tuo 
mukanaan lieveilmiöitä, kuten ruuhkia, rikollisuutta ja turvattomuutta. Helsingin ei tarvitse kilpailla metropolistatuksesta maailman muiden metropolien kanssa. Helsinki on hieno ja 
perinteikäs pikku kaupunki, Suomenlahden valkea helmi, jossa on omaleimainen kulttuuri aina hienoista Töölön rouvista Kallion räkäisille kulmille. Pilvenpiirtäjät ja 
kantakaupunkimaisen tiivis rakentaminen metsälähiöihin rikkovat räikeästi Helsingille tyypillisen rakennuskannan. Syntyy uutta kulttuuria, jossa syrjäytyminen ja huono-osaisuus 
näyttäytyy uudella tavalla. On ristiriitaista, että samalla kun vanhoja ongelmalähiöitä on saatu uudistettua, halutaan väen väkisin rakentaa uusia ongelmalähiöitä. Ei ole loogista, että 
Myllypuroon rakennetaan opiskelijakampus ja Malmin lentoasemalle nukkumalähiö.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Maija Toropainen 2018-09-26T12:26:23.709963Z 1

A Kaupunkirakenne ja julkiset tilat "Monipuolinen kaupunkiympäristö" ?????

Tavoitteista ei käy selville mitkä seikat tekevät monipuolisen urbaanin kaupunkiympäristön. Korkeat/matalat, materiaalit, rakennusten korkeudet ? Ei mitään uutta mullistavaa !
Terminaalille johtava tie näkymineen säilytetään ??? Tämä on asukkaiden aliarvioimista. Jokainen ymmärtää, myös päättäjät ja suunnittelijat, että säilyttäminen ei ole mahdollista, 
jos alueelle rakennetaan 25000 asukkaan lähiö. Kaupungista löytyy esimerkkejä näistä säilytettävistä, joita ei enää ole tai ne on päätetty kuittenkin hävittää.
Lähtökohtana (???) pidetään suojellut lentokenttärakennukset ? Rakennukset tuhotaan, jo ympäristön muutoksella. Ennen pitkää ne tuhoutuvat asutuksen myötä.
 
Oma tavoitteeni on, että alue säilytetään nykymuotoisena eikä muutettu lähiöksi. Aluetta tulee  kunnostaa ja monipuolistaa sen käyttöä. Jo nykyiselläänkin kenttä on osoittanut 
tarpeellisuutensa aktiivisena toimintapaikkana. Paikkaa ja sen kulttuurihistoriallisia arvoja on kunnioitettu. Löytyykö tahtoa kunnioittaa näitä rakennuksia, jos ympärille syntyy,  lähiö 
jossa on päättäjien toivomaa pöhinää. 
Huomioitavaa on, että alueen asukkaiden ja laajempien alueiden asukkaiden toive ei ole koskaan ollut saada pöhinää  tälle alueelle. Viereiset asuinalueet tuovat ihan riittävästi 
pöhinää Koillis-Helsinkiin.   Lentokenttäaluetta voidaan pitää Koillis-Helsingin keskuspuistona.

B Elävä kaupunki "Koillis -Helsingin makein osa !"  Onko tämä kaupunkilaisten visio ? Nyt annetaan mahdollisuus ilmaista asiasta. Oma visioni on, että nykyisellään alue on Koillis-
Helsingin makein alue. Mikä muuttaa alueen makeaksi, jos sinne rakennetaan korkeita taloja ja saadaan liikenne entisestään tukkoon. Eikä ole kovien makeaa, että alueen laitamille 
rakennetaan biopolttolaitos ja sen tuoma rekkaliikenne. Rekkaliikenne ei tietenkään kohdistu juuri täsmälleen tälle rakenettavalle alueelle. On kuitenkin kaikkien tiedossa, että 
liikenne tuppaa vaikuttamaan vähän laajemmalle alueelle. 40 rekkaa päivässä (meno/tulo 80 rekkaa) ei voi olla vaikuttamatta alueen liikenteeseen.

Hyvää suunnitelmissa on se että, lähtökohtana on pidetty kenttää kiertävä ulkoilureitti, suojellut lentokenttärakennukset, terminaalille johtava tie näkymineen  jne.. 
Uskooko joku, että kaikki tämä on mahdollista ?

Mitä tulee hangaariin ja lentoasemarakennuksiin. Kohdassa A huomioidaan suojellut rakennukset ???  Nämä tilat ovat jo nykyisellään käytössä ja niissä on järkevää toimintaa. 
Hangaarin osalta  kaupunki on rajoittanut sen käyttöä vaikka sille olisi järkevää käyttöä ja kaupungille vuokratuloja. Mitään uutta toimintaa ei suunnitelma tuo esiin. 
Lentokenttäalueella on jo näitä lueteltuja toimintoja: toimitiloja, urheilua, kulttuuria jne. 

C Uuden asumisen ja elämisen ratkaisut "Hyvä ja houkutteleva elinympäristö " ?
Mitä ihmettä ! Eräässä lehtiartikkelissa  virkamies mainitsi, että saadaan asuntoja vähävaraisille ja toinen haluaa pöhinää alueelle.  Alue lentokenttineen on jo nyt houkutteleva 
luontoarvoineen. Malmin keskustan järkevällä kehittämisellä saadaan merkittävästi parannusta Koillis-Helsingin alueelle.
Suunnitelmissa ja suunnittelijat eivät ole avanneet, kuinka kaavaratkaisuille voidaan pyrkiä asumisen kohtuuhintaisuuteen ?  Jotain vaikutusta asumiseen ja veronmaksajiin on sillä, 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-26T09:58:41.786819Z 1
Minä säilyttäisin kentän lentokäytössä. Ei ole kyse edes nimbystä, vaan tehkää taloja niin paljon kuin huvittaa, mutta kenttä tulee säilyttää lentokäytössä. Molemmat voidaan 
saavuttaa. Lentoaseman ystävät ovat laatineet vaihtoehtoja, joissa sekä lentokentälle, että asunnoille on tilaa.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Huono homma 2018-09-26T09:38:27.489110Z 1
Rakentaminen suurine kerroskorkeuksineen on todella massiivista, eikä ota huomioon valtakunnallisesti arvokkaan kulttuuriympäristön suurmaisemaa millään tavalla. Huono päätös, 
huono kaava. Epäviihtyisää ympäristöä tulossa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Janne 2018-09-26T08:49:59.428996Z 4 Hienoa, että saadaan uusi asuinalue! Toimiva joukkoliikenne heti alkuun ja sujuva baanayhteys pyörällä keskustaan ovat tärkeitä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jarkko Lahtinen 2018-09-26T07:03:40.047128Z 1

Vastustan jyrkästi kentän alueen rakentamista. Alueen tieverkko on jo nyt kuormittunut kasvaneesta liikenteestä, eikä 25 000 uutta asukasta helpota asiaa. Junaraiteet eivät palvele 
kuin pientä osaa alueen tulevista asukkaista, joten liikennemäärien merkittävä lisääntyminen ja alueen viihtyisyyden lasku on lähes varmaa. 

Tämän lisäksi on olemassa lukemattomia argumentteja kentän säilyttämisen puolesta, joista suuri osa onkin tullut muissa kommenteissa ja keskustelussa esille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kansanveneilijä 2018-09-26T05:53:37.444119Z 1

Malmin lentokenttä tulee säilyttää dynaamisena ilmailuteollisuuden ja -harrastukseen alueena.
Golffareilla on kenttänsä, veneilijöillä säätämänsä, eikö tasapuolisuuskin edellytä edes yhtä kenttää lentämiseen?
Itäkeskus on melkein asumaton matalien halpahallien, moottoritieramppien ja parkkipaikkojen sekamelska: rakentakaa sinne asuntoja Kalasataman ja Pasilan malliin!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Liikenne Liikenne Liikenne 2018-09-26T05:50:20.646568Z 0

Huomiota pitäisi kiinnittää erityisesti kulkemiseen. Nykyisellään hankkeessa on kaksi ongelmaa liikkumisen kannalta:
1. Tällä hetkellä Lahdentie on joka aamu aivan tukossa kehä 3 ja kehä 1 väliltä ja nyt siihen ollaan suunnittelemassa lisää liittymiä ja tuhansia uusia kulkijoita. Ettei vain kävisi niin kuin 
Jätkäsaaressa.
2. Tuntuu uskomattoman lyhytnäköiseltä tuhota toimiva lentokenttä. Lentäminen on kuitenkin nopeiden kehittyvä liikkumismuoto mutta sitä ei ilmeisesti haluta myöntää. Onneksi 
vielä on aikaa harkita onko ihan tarpeellista rakentaa taloja toimivalle lentokentälle mitä ei saada enää koskaan takaisin jos se päätetään tuhotaan.

Nykyisellään kentän alue ei ole hyvien kulkuyhteyksien päässä. Kannattaa esimerkiksi kokeilla reittien toimivuutta osallistumalla Malmin tapahtumiin ja yrittää poistua alueelta yhtä 
aikaa muutaman sadan muun kanssa. Kokemuksesta matka Malmilta Kallioon kesti 50min. Ja tosiaan osallistujia oli satoja, ei tuhansia kuten alueelle on nyt suunniteltu. Suunnitellut 
bussilinjat käyttää kuitenkin näitä samoja väyliä kuin henkilöautot.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-26T05:23:36.099621Z 4

Lapsena 1960-luvulla kävin isäni kanssa katsomassa lentokentällä.Se oli jännittävää.Sen jälkeen en ole kokenut aluetta merkittävän.Olen muutaman kerran käynyt autohuollossa tai 
romiksella Tattarisuolla lentokentän vieressä asuessani Heikinlaaksossa olen kävellyt kenttää ympäröivällä kevyen liikenteen tiellä.Asukkaan näkökulmasta surullinen alue.Minusta 
koillishelsinkiläiset ansaitsevat uuden,tasokkaan asuinalueen.Uusi raitiovaunulinja,uudet kulttuuri-ja liikuntapaikat sekä puistot ovat tervetulleita. Kodikkaan,mutta kaupunkimaisen 
asuinalueen luominen Helsinkiin on tärkeää myös kasvaneen eriarvoisuuden takia.Sitä tarvitaan nuoruutta ja turismia ihannoivan keskustan "tyhjänpäiväisen viihtymispöhinän" 
rinnalle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-26T05:04:15.628408Z 4

Itse säilyttäisin mahdollisimman paljon vanhaa hyvä kuntoista puustoa josta saisi rakennettua yhtenäisen metsäalueen koko kentän ympäri sekä halki jonka keskelle rakentuisi uusi 
asuinalue. Jotain säilytetään mutta yhtenäinen ulkoilualue josta huomaamaton siirtymä muihin lähialueen metsiin, Puustellin metsään josta Haltialaan ja keskuspuistoon ja Kiviikkon 
ja sitä kautta Viikkiin. Matalaa rakentamista, max 3 asuinkerrosta, omakoti/rivi ja kerrostaloja.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Make Tapanilasta 2018-09-26T03:25:47.019443Z 1

En voi mitenkään ymmärtää ikäni Malmin lentokentän lähellä asuneenana, että sitä kaikin voimin vuosikymmenestä toiseen yritetään tuhota ja saada kerrostaloalueeksi ja korkeaksi 
sellaiseksi. Tasankotien talotkin ensi alkuun suunnitelmissa olivat pienkerrostaloja, tai niin ainakin uskoteltiin, mutta toteutus olikin sitten jotain muuta. Vain muutama matala ja 
loput viidestä seitsemään kerroksisia. Ja kaikissa nyt piha-alueiden korjattuja tai korjaamattomia maan painumaongelmia, joista asukkaat ja taloyhtiöt kärsivät. Minkähän laisena 
tämä uusi asuinalue todellisuudessa muodostuisi kaikista utopiasuunnitelmista huolimatta? Ja keitä sinne sitten asukkaisiksi muuttaisi, tai asutettaisiin yhteiskunnan rahoilla erittäin 
kalliilla ja riskillä rakennettuihin betonibunkkereihin. 
Onko todella niin, että kun sodan aikana vihollinen yritti hävittää lentokentää pommittamalla, mutta 
siinä kuitenkin onneksi onnistumatta, sillä pommit putosivat  läheisille pelloille. Tämä siksi koska kenttä oli niin hyvin naamioitu. Mutta nyt meidän Suomen omat päättäjät sitten 
tekevät sen itse vastoin kansan enemmistön tahtoa. Mistä saisimme nyt yhtä hyvän sodanaikaisen naamioinnin ja suojan historiallisen kentän säilyttämiseksi jälkipolvillemme? 

Ajatusleikkinä voisimme miettiä sitä, että jos Helsinki olisikin kentän säilyttämisen puolesta ja vähemmistö suomalaisista olisi asuntorakentamisen puolesta, niin luultavasti vain 
muutama nyt säilyttämistä puoltavista tutkituista syistä riittäisi torppaamaan ehdottomasti kaiken rakentamisen alueelle, esimerkiksi huono maapohja, linnusto ja historiallinen 
tausta?
Lopuksi kysyisin että, missä on nyt niin peräänkuulutettu demogratia tässä asiassa?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-25T20:54:22.490612Z 0

Sitkeän huhun mukaan Malmin lentokenttää ponnekkaasti alas ajanut Jussi Pajunen ja hänen sukunsa olisi hyötynyt merkittävästi lentokentän rakentamishankekaavailuista. Jussi 
Pajunen toki luopui kauppiaan roolistaan Malmilla kaupunginjohtajaksi tullessaan, mutta miten kävi kauppakeskuksen arvonnousun suhteen, kun Pajusen kaavailuissa 
kauppakeskuksen välittömään vaikutuspiiriin tuli yli 25.000 uutta potentiaalista asiakasta.
Lieneekö urbaanilegendaa?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-25T20:49:41.747007Z 4
Ns.ystävien toiminta ihmetyttää,onko demokraattisiin päätöksiin sopeutuminen näin vaikeaa?Eikö olisi jo aika suunnata uuden pienlentokentän innovointiin?Sinnehän voisi 
suunnitella konsertteja ja avointa toimintaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmilainen vm. 1965 2018-09-25T20:44:11.306535Z 1

Helsingin kaupunki on sijoittamassa 450 miljoonaa euroa tehdäkseen alueesta rakentamiskelpoisen. Tällä saadaan tontti rakennusyhtiölle jatkojalostamista varten. 
Pelkästään tämän maanrakennustyön hinta on 18 000€  / alueelle kaavoitettava asukas. 
Tontit myydään - ei ehkä ihan omakustannushintaan vai mitä luulette?

Siihen sitten lähdetään rakentamaan ja tekemään tiliä gryndereiden kukkaroon. 
Kohtuuhintaista asumista tällä kaavalla ei saada aikaiseksi. 

Malmille rakennettavan uuden kaupunginosan asuntoihin eivät pääse kiinni "tavikset" ja jos rahaa riittää niin mikä motiivi on hankkia asunto keskeltä ei mitään, ilman 
olemassaolevaa palvelurakennetta ja tietoisena siitä, että tulee asumaan rakennustyömaalla seuraavat 20 vuotta?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-25T20:32:41.892609Z 4
Hienoa,jos uudesta asui nalueesta tulisi koko Koillis-Helsingin statusta kohottava.Esteettömät kulkuväylät,torikojut,raitiovaunut lisäisivät kylämäistä tunnelmaa.Mitä jos kadut 
nimettäisiin lasten kunniaksi lelujen js leikkien nimillä?Nallenkatu ja Nukenpolku,Legonliuska,Barbien katu,Paperinuken tie,Leikintie jne.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-25T20:24:41.281025Z 4
Pitkään lentokentän lähistöllä asuneena voi todeta,että jos kulttuurihistorialliset arvot olisivat tosia,ne olisi huomattu jo vuosikymmeniä sitten.Alue on ollut enimmäkseen 
suljettu,varakkaiden leikkipiha.Lentokentän ympärillä on kasvanut enimmäkseen nokkospuskia
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmilainen vm. 1965 2018-09-25T20:19:29.941122Z 1

Tassarna bort Malmin lentokenttä!

Helsingin kaupunki tilasi 2016 Rambol Finland Oy:ltä Malmin lentokenttäalueen maaperäselvityksen. Selvitys ei valmistunut niin, että se olisi ollut käytettävissä kun Malmin 
lentokentän rakentamisesta päätettiin. Tätä taustaa vasten oli surkuhupaisaa seurata kun poliitikot löivät asiasta päätettäessä nyrkkiä pöytään sanoen: ”Kyllä se alue on ihan hyvää 
rakennusmaata!”

Jo 1980 -luvulla alueelta löydettiin sulfidisavea. Tämä vanhan merenpohjan vitsaus ei aiheuta hapettomassa tilassa ongelmia. Vasta maaperää muokattaessa, kun sulfidisavi joutuu 
kosketuksiin hapen kanssa, siitä tulee syövyttävä myrkky. Syöpymisen takia paalutuksessa ei voida käyttää tavanomaista tapaa vaan paalutuksessa on käytettävä haponkestävää 
terästä, joka nostaa kustannukset kymmenkertaisiksi.

Rambol Finland Oy:n maaperäselvitys löytyy suunnitteluasiakirjoista - ”maaperän pilaantuneisuus ja sen vaikutus” - otsikon alta. Siinä todetaan, että alueilla joissa kaivetaan 
rakentamisen vuoksi suositellaan lisätutkimuksia. Destian tuoreen (2017) rakennettavuusselvityksen mukaan alueella on myös sulfidisavea. Rakennusaikaiset hulevedet ovat riski 
viereiselle Longinojalle, johon nousevan taimenen kutua tullaan ihmettelemään aina Vietnamista asti.

Kaupungin selvitysten mukaan savikerroksen syvyys alueella vaihtelee helposti kymmenen ja kolmenkymmenen metrin välillä. Viereiselle,  samalle ”savikakulle”,  rakennetulle 
Falkullan asuinalueelle,  on  käynyt huonosti. Sen talot ovat matalia verrattuna lentokenttäalueen suunniteltuihin taloihin. Silti sähköjohdot ja vesiputket katkeilevat, piharakennukset 
ovat ”vinksin vonksin” ja kulkuväylät vähintäänkin ”heikunkeikun” maan vajoamisen seurauksena. Asukkaita rauhoitellaan sillä, että maan liikkuminen rauhoittuu kyllä itsestään 
sadassa vuodessa (Helsingin virkamies, Koillis-Helsingin Lähitiedossa 2017).

Kuinka lentokentän alueen rakentaminen ja jopa kuusitoistakerroksisen maamerkin paaluttaminen voisi onnistua, jos sitä ei osata tehdä edes pienemmässä mittakaavassa viereisellä 
tontilla? Tässä piilee helsinkiläisten veronmaksajien kannalta suuri riski avoimesta piikistä. Helsingin kaupunki puhdistaa maat ja paaluttaa alueen rakennusliikkeille sopiviksi omalla 
kustannuksella ja riskillään. Jopa kulkuväylät joudutaan paaluttamaan. Tähän ratkaisuksi esitetään, että kevyemmät kohteet voitaisiin paaluttaa puupaaluilla, mutta ennemmin tai 
myöhemmin halvat ratkaisut kostautuvat ja kaikki joudutaan repimään taas auki ja uusimaan, tämä tie on jo nähty mm. keskustan kortteleissa.

Miksi rakennusliikket eivät itse paaluta rakennustensa pohjia, jolloin kaikki vastuu rakennusvirheistä ja talojen liikkumisista jäisi rakennusliikkeille? Miksi Helsingin kaupungin on 
tehtävä mittavat ja erittäin kalliit pohjatyöt rakennusliikkeiden sijaan? Paljastuisiko toisin meneteltäessä koko hankkeen taloudellinen mahdottomuus?

Alueelle kaavaillaan 25.000 asukkaan keskittymää. Kaavaluonnoksissa vain yksi pieni alue on piirretty esimerkinomaisesti ”valmiiksi” parkkitaloineen kaikkineen. Muu alue on vain 
silkkaa luonnostelua vailla todellisia visioita mainitun asukasmäärän saavuttamiseksi. Toinen puoli asiasta on se, kuka alueelle haluaa tulla. Rakentamisen hintataso tulee alueen 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tulistunut 2018-09-25T18:56:56.912365Z 1

Malmin lentoasema tulee säilyttää lentoliikennetoiminnassa ja sinne ei tule rakentaa asuntoja. Perustelut: merkittävä alue kulttuurihistoriallisesti. Kenttä on tärkeää säilyttää ja pitää 
lentotoiminnassa tulevaisuutta varten. Lentotoiminta kehittyy ja erilainen ilmateitse tapahtuva liikenne kehittyy tulevina vuosina. Malmi on tärkeä varalentokenttä ja voi palvella 
monipuolisesti tulevaa lentoteitse tapahtuvaa liikennettä. Upea paikka!
Kaupunkilaisilla pitäisi olla mahdollisuus tehdä aloitteita koskien kunnallisessa päätöksentekoa: Kyselyjen mukaan suurin osa helsinkiläisistä ja suomalaisistakin toivoo Malmin 
lentokentän säilyttämistä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Rauski 2018-09-25T18:25:17.386661Z 4

Huomaa kyllä että jotkut eivät edes vaivaudu katsomaan uusia suunnitelmia vaan syöksyvät tänne kirjoittamaan. Älkää uskoko ihan kaikkea mitä ne kentän "ystävät" kirjoittavat. 
Suunnitelmassa lukee ihan selkeästi : " 
Lentokenttää kiertävä ulkoi-lureitti on lähtökohtana uuden virkistysreitistön suunnittelulle." Eikä se kenttäkään ole koskaan mikään yleiskäytössä ollutkaan vaan suljettu. Aidat 
ympärillä. Ja kyllä ne koneet pitävät meteliä. Eikä niitä todellakaan jäädä kaipaamaan. Otamme ilolla uuden alueen vastaan. Kiitos!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-25T14:45:34.960363Z 4 Helsinki tarvitsee kipeästi uusia asuntoja. Harmillista tällainen viivyttely. Eikö Malmin kaavoitusprosessia voisi mitenkään nopeuttaa?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-25T11:34:15.499457Z 1

Mielestäni Malmin lentokenttä pitäisi säilyttää pienlentokonekäytössä edelleen. Itse asun ihan vieressä ja mielestäni kenttä ja sen ympäristö toimii hyvin ulkoilualueena. 
Koneistakaan ei ole mitään haittaa.

Tonttimaan pulakaan en oikein ymmärrä. Esim. Ormuspellolle  on rakennettu paljon matalia asuin taloja, jos on niin huutava pula asunnoista kannattaisiko rakentaa korkeampia kuin 
kaksi kerroksia taloja.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Fillaristi 2018-09-25T09:55:47.940853Z 0

Pysäköintitaloja? 

Miksi ihmeessä uuttaa asuinaluetta suunnitellaan katoavan liikennemuodon ehdoilla? Uuden asuma-alueen tulisi olla ehdottomasti täysin autoton. Unohtaa tuollaiset ja käyttäkää 
tuokin rakennusala asuntoihin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asiantuntija 2018-09-25T09:50:02.407594Z 0

Helsinki ei tarvitse enempää asukkaita. Nyt jo on ihan liikaa väkeä, kun ei kaikki kerta liikenteeseenkään sovi ruuhka-aikoina.
Jos meinataan rakentaa lisää asuntoja ja siten kasvattaa asukasmäärää, täytyisi liikenteen välityskapasiteettia myös kasvattaa.
Nyt kuitenkin liikenteen kanssa mennään juuri päinvastaiseen suuntaan, eli käytännössä asukkaitakaan ei voi lisätä yhtään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lähialueen asukas 2018-09-25T06:59:35.575987Z 1
Malmin lentokenttä pitää säilyttää lentokenttäkäytössä. Se on tärkeä aiemmissa kommenteissa kuvatuista syistä, ja lisäksi kentän ympäri menee viihtyisä lenkkipolku/latu, jota 
lähialueen asukkaat ja kauempaakin tulevat käyttävät paljon.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopetetaan vatulointi 2018-09-24T18:29:24.738030Z 3

On hyvä, että poistuvan lentokenttäalueen rakentamiseen edetään suunnitelmallisesti ripeässä aikataulussa. Suunnitelmat kuitenkin mielestäni tarpeettomasti sisältävät muistumia 
lentotoiminnasta, esim. kiitoradoista, joiden suunnat eivät välttämättä ole tehokkaimpia mahdollisia arkiliikenteen luontaisten virtojen johtamiseen. 

On välttämätöntä tehostaa merkittävästi alueen joukkoliikenneyhteyksiä etupainotteisesti ja kytkeä sillä tavalla uusia asuntoalue ympäröivään kaupunkirakenteeseen. Tuntuisi 
hyvältä harkita vielä yritystoiminnan mahdollista sijoittumista laajemmassa mitassa tuonne, myös tuotannollisen toiminnan puolelta. Ruuhkasuuntaa vastaan kulkeminen helpottaisi 
joidenkin uumoilemaa ruuhkaisuutta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Futuristi 2018-09-24T14:56:43.372275Z 4 Kaikin puolin hyvät suunnitteluperiaatteet ja näppärästi yhdistetty tuleva asuinalue tulevaisuuden liikenneverkkoon. Tätä lisää!
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-24T13:37:22.554135Z 1

Hei,

En kannata Malmin lentokentän alueelle rakentamista. Se on toimiva lentokenttä, jossa lentotoimintaa on jatkuvasti. Lentokentän ympärillä kiertävä luontopolku on monen ihmisen 
henkireikä. Se on ainoa paikka tuolla alueella, missä on mahdollisuus kuntoilla ja esim. talvella hiihtää. Tyhjiä toimitiloja on paljon, mitkä voi ottaa asuinkäyttöön.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Chrisse 2018-09-24T12:13:43.052833Z 1 Så länge som det område som tvångsinlöstes från Sibbo är obebyggt så är det skamligt att planera bort flygplatsen - låt den vara i fred.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-24T08:11:48.444166Z 0 Olen samaa mieltä kuin Anonyymi 01:59 07.09.2018. Hän ilmaisee asian hyvin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kukka Eklund 2018-09-24T07:17:12.286524Z 1

Olemme asuneet alueella kaksi vuotta. Alue on viihtyisä ja lentokentän ulkoilureitin löysimme nopeasti. Reitin pituus on mainio, 5,7 km. Talvella upeat, hyvinpidetyt ladut, muina 
vuodenaikoina aktiivisesti käytetty kuntoilureitti pyöräilylle ja maastojuoksulle voimailupisteineen. Reitillä on vain pari kohtaa, joissa autoilijoita täytyy vähän varoa. Reitti on 
kaikenikäisten asukkaiden aktiivikäytössä. Luonto ympärillä on puhdas ja moninainen upeine vanhoine kuusikkoineen ja laajoine suoalueineen sekä historiallisine maamerkkeineen. 
Reitillä on hienoja kohtia, joissa voi pysähtyä katselemaan lentokoneiden nousua ja laskua. Omalla kotipihalla voi seurata laskuvarjohyppääjien harjoituksia. Lentokoneet surisevat 
kodikkaasti. Välillä on kuulunut hirvittävää meteliä joistakin jo järjestetyistä musiikkitapahtumista, mikä ei mielestäni sovellu ollenkaan alueen luonnonläheiseen ilmapiiriin. En mm. 
pystynyt puhumaan Falkullan palstalla ollessani puhelimeen metelin vuoksi. En usko että alueen rikas elämistö Falkullan eläintilan eläimet mukaanluettuna oli kovinkaan innoissaan 
metelistä.
Minusta olisi syytä ottaa huomioon asukkaiden tarpeet ennenkuin lähdetään uudelleenkehittämään asuinalueita. Lisäksi Malmin lentokentän toiminta nykyisenlaisena on turvattava. 

Oma ehdotukseni on, että ydinkeskustan toimistotilat muutetaan asunnoiksi, keskustasta tehdään autoton ja kaupungin virastojen toimitilat muutetaan tyhjillään seisoviin 
toimitiloihin periferioissa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-24T05:32:41.796087Z 1

Malmin lentokenttä on säilytettävä ilmailukäytössä. On kurjaa huomata miten kansalaisten mielipide kentän säilyttämisen puolesta ei merkitse päättäjille mitään. Jokin muu ajaa tätä 
asiaa eteenpäin (raha?), ei suinkaan helsinkiläisten tarve. 

Kenttä on arvokkain säilytettynä. Mikään suunnitelma ei ole riittävän hyvä perustelemaan kentän tuhoamista.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-23T13:36:24.711508Z 3

Malmin lentokentän asemakaavan suunnitteluonnos näyttää hyvältä. Vihdoinkin koillishelsinkiläiset saavat kaupungin omistaman maan käyttöönsä. Korpikentän toiminta on 
hiipunut kun Finavia siirsi tappiollisen toimintansa pois Malmilta. Lentokenttä jää historiaan ja  varsinkin nk. lentokentän ystävien älyttömät valitukset, kallista touhua! Prosessi on 
ollut vireillä ainakin 30 vuotta. Vihdoinkin loppuu  lentomelu ja -saasteet.

Kaavaluonnoksessa on hyvää pitkät näkymät, jotka ovat muistumia kiitoteistä ja entisistä talonpoikien pelloista, joita oli myös Malmin lentokentän alueella ennen vuotta 1934  kun 
kaupunki vuokrasi alueen lentotoimintaan nolla markalla sadaksi vuodeksi. Tattarisuo oli silloin pelkkää suota.

Toivottavasti  korkeat rakennukset eivät sijaitse liito-oravien kulkutien eli tykkitien vieressä.  Nallenmäen metsää voisi jättää enemmänkin jäljelle. Hienoa, että vanha Porvoontie 
1600-luvulta säilytetään!

Miten Lentoasemakortteliin voi rakentaa asuntoja? Sehän on nykyisin teollisuusaluetta, jossa on pari omakotitaloa.  Helenin lämpökeskuksen toinen vaihtoehto on myös vieressä. 
Tattariharjuntien  raskasliikenne lisääntyy  entisestään.

Suurin ongelma kaavan toteutuksessa on Tattariharjuntie, joka on jo nyt vilkkaasti liikennöity. Ilmasilta, Jokeri2 ja pikaraitiotie eivät vielä helpota Nallenrinteen  ja 
Lentoasemakorttelin liikennettä, jos ne eivät valmistu ennen rakennuksia. 

Tullivuorentien ja Kalmistontien risteyteen pitäisi tehdä kiertoliittymät, jotta kaahailu Tattariharjuntiellä loppuisi eikä punaista päin ajettaisi. Kulku Vanhalle Helsingintielle ja 
Pihlajamäentielle on usein tukossa tai ainakin jonot pitkät. Pysäköintitaloja ei vielä kannata rakentaa, jos ainoa vaihtoehto aluksi on julkinen liikenne eli bussit 69 tai 77.

Lahdentien liikennemelu kantautuu Nallenmäkeen saakka.  Lahdentielle pitäisi rakentaa lisää meluaitoja tai moottoritie muuttaa tavalliseksi tieksi Kehä III:lle saakka. Kehä I:n melu 
kantautuu Longinojanpuistoon saakka.

Tsemppiä kaupunkisuunnitelijoille! Haastava urakka luoda Koillis-Helsingin makein osa.  Malmitalolla tavataan 24.9.2018.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Marjatta,Hki 2018-09-23T11:49:20.295614Z 1 Malmin lentokenttää ei saa tuhota,se on EHDOTTOMASTI säilytettävä lentokenttänä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Liisa,Helsinki 2018-09-23T11:47:04.364767Z 0

Malmin lentokenttä on säilytettävä sellaisena kuin se nyt on,ei mitään asuntoja,ei edes reunoille,aivan tyrmistyttävää,että tässä kaupungissa halutaan hävittää kaikki "vanha",on 
kysymyksessä rakennukset tai lentokenttä.Täällä on tilaa rakentaa vaikka mihin,kun kerran näitä asuntoja pitää pilvin pimein tänne saada pystyyn.Lentokenttä on Helsingin 
historiaa,sen on oltava suojelukohde,johon ei saa koskea millään tavalla ja ympäristö ulkoilualueineen on todella tärkeä henkireikä.Kansan mielipidettä on kuunneltava,kansalla on 
tässäkin asiassa viimeinen sana.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asuntoja tarvitseville 2018-09-22T19:20:37.869485Z 4

Kyllä tidetään mitä maasta löytyy! Yle Uutiset :Alkuvuonna tehdyn uusimman selvityksen mukaan iso osa kentän alueesta voidaan yleisellä tasolla jopa rajata täysin 
pilaantumattomaksi. Toisaalta pilaantunutta maata voi olla ohjearvojen perusteella laskien muutamia kymmeniä tuhansia tonneja.

Erikoistutkija Jussi Reinikaisen mukaan määrät eivät ole poikkeuksellisen suuria, eivätkä ne siis ole este rakentamiselle.

– Ei missään tapauksessa. Nämä kohdistuvat aika lailla tiettyihin paikkoihin eivätkä koske koko lentokenttäaluetta, Reinikainen jatkaa.
Vaatii lisätutkimuksia

Maaperäkään ei ole liian vaikea kohde rakentamiselle. Vastaavanlaisia paikkoja ovat olleet Viikki Helsingissä ja Suurpelto Espoossa sekä saasteiden osalta Arabianranta.

– Paaluttaminen aina lähtökohtaisesti maksaa enemmän kuin maavarainen rakentaminen, mutta paaluttaminen on ihan normaali rakentamis- ja perustamistapa 
pääkaupunkiseudulla. Ei siitä siinä mielessä mitään erikoiskallista tule, sanoo Infra ry:n toimitusjohtaja Paavo Syrjö. 
Eli eikun loistavaa kaavaluonnosta eteenpäin ja toteutukseen!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lentotappio 2018-09-22T14:36:50.869075Z 0

En pidä rakentamista tänne hyvänä. Kuka tietää mitä myrkkyjä maaperästä löytyy js Tattarisuokin lähellä. Joko asunnoista tulee kalliita. Kuka haluaa maksaa Malmists Töölön hintaa? 
Tai toinen vaihtoehto eli rakentamisen laatu on heikko ja sillä parannetaan kustannustehikkuutta. Kuka helsinkiläinen tuonne muuttaa? Raitiotieyhteys on utopiaa 
lähivuosikymmeninä. Missä on lähin kisko nyt?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ulkoilualue Laajenee rajusti2018-09-22T12:59:14.002887Z 4

Kun ilmasilta kivikkoon rakennetaan laajentaa se ulkoilualetta valtavasti. Kivikossa pikku "lampia" ja sillat purojen ylitykseen. Todella hieno alue!  Metsää Rajakylään asti 
ulkoiluteineen. Maisemasilta kehä 1:n yli Latokartanoon jossa kilometreittäin metsä-ulkoiluteitä Herttoniemeen asti. Pelloilla rusakoita ja lintuja runsaasti ja luonnorauhaa kun nyt 
Meluavat pienkoneet lopettavat sielläkin meluamisen.Tänään tuulinen päivä ja koneet pysyy onneksi korpikentällä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Paikallinen asukas 2018-09-21T20:21:16.544122Z 3
Koillis-Helsingin ulkoilu ja virkistysalueet ovat hyvin niukat alueen väestömäärään nähden. Uuden kaavan tulisi laajentaa näitä alueita sekä taata alueen luontoarvojen (viimeisten 
metsälaikkujen) säilyminen. Lentotoiminnalta vapautuvia alueita tulisi käyttää nykyisten ulkoilureittien laajentamiseen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Helsinkiläinen asukas 2018-09-21T19:00:08.087301Z 3 Malmin lentokentän alue ympäristöineen on mainio noin 200 hehtaarin alue asuinrakentamiseen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-21T16:49:33.425954Z 4

Hienoa, että hanke vihdoinkin etenee. Alue sopii oikein hyvin laajamittaiseen asuntorakentamiseen. Olisi typerää säilyttää lentokenttä näin keskeisellä paikalla. Alue kannattaakin 
kaavoittaa mahdollisimman tiheästi, jotta kaupungin tärkeitä viheralueita voitaisiin säästää rakentamiselta. Lisäksi toivoisin alueelle runsaasti myös vuokra-asuntoja, jotta niitä ei 
enää tarvitsisi väkisin sijoittaa sellaisille vanhemmille alueille, joissa niitä ei entuudestaan ole.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-21T10:44:18.127190Z 1

Malmin kenttä on ehdottomasti säilytettävä! 
Mitä järkeä ruveta etsimään ns. korvaavaa kenttää jostain kun kerran on jo olemassa hyvä ja toimiva kenttä hyvien yhteyksien varrella. Myös kenttää ympäröivä luonto on monien 
eri lajien harrastajien ahkerassa käytössä. Ei ole kiva puikkelehtia jatkossa  talojen välissä. Maisema tulee muuttumaan oleelliseseti eikä palvele jatkossa saman lailla kun nyt.
Sipoosta (Östersundom) ostettu kalliilla maata - miksei sitä rakenneta? Ja varmaan löytyy myös halvempaa maata jos Sipoota ei aiota rakentaa? 
Tämä on järjettömin idea jota kaupunki on koskaan työstänyt.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-21T10:37:38.461650Z 0

Malmin lentokentän tuhoaminen olisi todella surullista. Lentokenttä on kuitenkin yksi Suomen historiallisimpia kohteita ja sen katoamisen myötä suuri pala historiaa olisi taas 
hävitetty.
  Sen lisäksi että osa kulttuuriamme katoisi, katoisi myös laaja alue virkistysalueita. Sadat ihmiset kiertävät päivittäin sen vajaan 6km lenkkipolun kuntoilu- ja virkistysmielessä. 
Kansanterveyttä ja hyvinvointia kun niin tänä päivänä painotetaan…
   Harva alue Helsingissä on enää omassa, luonnonmukaisessa tilassaan ja tämän hankkeen myötä olisitte tuhoamassa myös luonnon monimuotoisuutta. Tällä hetkellä lentokenttä 
kiertävä laaja alue toimii ekologisena käytävänä monelle eliölle ja turvaa näin luontoamme, joka ei näköjään tunnu tärkeältä.
  Se, että Helsingistä halutaan yhä tiheäasutetumpi kaupunki tuo mukanaan rauhattomuutta, rikollisuutta sekä sairastelua. Sitä paitsi tätä toivetta ’’metropolimaisesta’’ Helsingistä 
tukisi toinen lentokenttä ihan tukevaisuutta ajatellen. Jos päätätte lopettaa Malmin lentokentän, niin vastaavaa ei enää saa takaisin Helsinkiin.
   Miksi ette laajenna asutusta esim. Sipooseen? Miksi ostettuja metsäalueita ei hyödynnetä? Eikö asutus niillä suunnilla olisi kannattavampaa jos kerran tavoitteena on luoda entistä 
isompi pääkaupunkiseutu? Metroa voisi laajentaa nyt itään päin lännen jälkeen.
   Hyvät päättäjät, Suomi on tunnettu suhteellisen toimivasta demokratiasta. Minun luottamukseni teihin katoaa, jos päätätte toimia vasten asukkaiden ja äänestäjienne tahtoa. En 
halua asua kaupungissa, jossa asukkaita ei kuunnella.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-20T15:32:16.588589Z 1
Mielestäni on vastuutonta, lyhytnäköistä ja typerää tuhota kulttuurihistoriallisesti ainutlaatuinen, toimiva lentokenttäkokonaisuus. Tulevien valtakunnellisten liikenneyhteyksienkin 
kannalta lentokenttä on lähes välttämätön. Asuinalueita mahtuu muuallekin; ei sitä juuri tähän tarvitse laittaa. Rakentakaa mieluummin Vartiosaari.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Se on siinä 2018-09-20T15:02:17.013844Z 4 Asuntoja! (ei kahta sanaa!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-20T13:27:06.752092Z 2

Olen koko ikäni (62 vuotta) asunut Malmin lentokentän lähistöllä ja mielestäni lentokenttä kuuluu olennaisena osana alueeseen.

Lentokenttä on jo pelkästään kulttuurihistoriallisessa mielessä erittäin arvokas ja se on mielestäni ehdottomasti säilytettävä ilmailukäytössä. On järjetöntä tuhota yksi euroopan 
vanhimmista yhä toiminnassa olevista lentokentistä.

Kentän alue on kaiken lisäksi maaperältään huonosti rakentamiseen soveltuva, maaperän aiheuttamia ongelmia on nähty tien toisella puolella olevalla Fallkullan alueella.

Rakennusmaata löytyy muualtakin. Jätetään Malmin lentokenttä rauhaan, jos se tuhotaan sitä ei enää saa takaisin vaikka kuinka haluttaisiin.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-19T20:36:28.268197Z 0

Suurin syy Malmin rakentamiselle on kaupungin johtajien suuruuden ja vallan tavoittelu. Pitää kasvaa ja kasvaa. Helsingin seudulla tärkeintä olisi, että olisi yksi kaavoittava yksikkö 
joka kattaisi Helsingi, Espoon, Vantaan, Kauniaisen, ehkä Kirkkonummen, Vihdin, ja muut ympäryskunnat. Tilaa on, tila ei  Suomesta lopu. Koska tämä on tilanne, Malmia ei 
lähtökohtaisesti tarvitse edes rakentaa ja silti Metropolialue kehittyy, jos hallinto pystyy sopimaan reviireistään.

Jos kuitenkin päädytte rakentamaan Malmin kentän alueen, niin miettikääpä että rakennatte sitä seuraavan 50 - 100 vuoden tarpeisiin. Minä asun tällä hetkellä v -60 rakennetussa 
puutalossa, joka toimii hyvin. Malmin kaava on liian painottunut kerrostaloihin ja raskaaseen rakentamistapaan. Pientaloissa luonnonläheisyys toteutuu luonnollisella tavalla, 
energiatehokkuus ja esim aurinkoenergian hyödyntäminen on parhaiten käytettävissä.  Siinä on myös sellainen hyvä puoli, että tulevaisuuden liikenne, joka pohjautuu sähköautoihin, 
on päästötöntä, ja omakotivaltaisessa asumisessa lataus ja sähkön tuotanto voi tapahtua samassa rakennuksessa. On aivan hölmöä erotella autot erillisiin, harvoihin parkkitaloihin. 
Tämä on puhdasta autovihamielisyyttä! Auto on ihmisen apuväline, ei mikään vihollinen, apuväline pidetään lähellä. Auto  ja sen käyttö tulee muuttumaan 50 - 100 vuoden aikana 
niin radikaalisti, että sitä ei osaa nyt edes kuvitella, mutta autokanta omakotitaloissa on  päästötön jo 20 vuoden kuluttua.

Eli siis Malmin kaava pitää muuttaa puupientalovaltaiseksi, ja autoilun haittatekijät pitää poistaa. Rautatie on keksintö 1800 luvulta. Veikkaanpa, että seuraavat 100 vuotta, liikenteen 
automaation kehitys, tekevät rautatiestä dinosauruksen. Siksi uskon, että Malmin suunnitelman raitiotiet tulevat tiensä päähän ennemmin kuin uskotaan, ja niihin tehtävät 
massiiviset investoinnit turhaan puoltavat raskasta rakentamista joka muuten olisi tarpeetonta.

No, palaan siihen mistä aloitin, valtaapitävien kaupunginjohtajien vallantavoittelu ajaa tätä Malmiakin eteenpäin tässä massiivisessa muodossa. Tämä sama vääristynyt mahtaileva 
kasvun ajattelu on jokaisessa Helsingin muutoksen suunnitelmassa nykyään, valitettavasti. Häpeän olla helsinkiläinen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopettakaa Saastutus 2018-09-19T18:36:16.292394Z 4

Se Helenin lämpövoimalaistos Ei ole jätteenpolttolaitos eikä saastuta ilmaa. Liikenne sinne on kyllä vilkasta. Mikähän koulu pitää liikuntatunteja lenkkipolulla kun koulujen lähistöllä 
on tapanilan liikuntapaikka. Myrkkyjä maaperässä on melko vähän pienellä alueella ,mutta kuitenkin sen verran että pilaa Longinojan veden ja on Taimenille vahingollista ja siten 
myös Vuollejoki simpukoille jotka loisii taimenen kiduksissa ensimmäisen elinvuotensa.  Nyt olisi jo aika puhdistaa maat , entisöidä tuhottu Terminaalirakennus ja senjälkeen 
toteuttaa upea kaavaluonnos, jonka Ammattilaiset ovat luoneet!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-19T18:22:11.231206Z 1 Luonto edellä pitää tehdä tai jättää tekemättä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopettakaa Valehtelu 2018-09-19T12:06:00.036152Z 4

Iines luetko noita Satuja myös Lapsillesi? Huomaa ettet ole kuntopululla koskaan käynytkään. Ja Korpikentän läheisyydessä asunutkaan! Sukupuolikin vaikuttaaa keksityltä;) Jäljet 
johtavat "Sylttytehtaalle". 
Minäkin uskoin noita satuja   kuntopolusta kunnes kesällä pyöräilin sinne. Hiljaista oli kun kiersin sen yksi kävelijä tuli vastaan. Sehän kulkee umpimetsässä josta ei näköyhteyttä 
kentälle edes ole kuin pienen matkaa pusikoiden takaa! Kyllä sieltä linnut pakenee kun Pörräys alkaa 7:ltä ja onneksi lähtevät linnuthan olisi vakava uhka lentoiminnalle!  Tulee 
sitäpaitsi jäämään , kun viimein päästään rakentamaan ja ilmasilta Kivikkoon lisää käytettävyyttä vahvasti. Talvellahan siellä on hiihtäjiä ja kova pula parkkipaikoista ,Kivikko on 
ratkasu tähän pulmaan. Joten kaavaluoksen mukaan toimitaan ja mahd. pikasesti!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-19T09:28:50.858879Z 2

Aivan järjetöntä! Malmin lentokenttä on mielettömän hieno paikka lentokoneineen ja on todella sääli, että se tuhotaan. Eikö kannattaisi ensin rakentaa Sipoolta väkipakolla 
lunastetut alueet ja vasta sitten historiallisesti tärkeät kohteet. 

Lyhytnäköistä sanon minä.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet IInes A 2018-09-18T21:20:56.518000Z 2

Nyt heti Stop koko suunnitelmalle Malmin kentän tuhoamiseksi!! Monet puolueet ja kaupungin valtuusto ovat juonineet tämän vaikka yli 60% helsinkiläisistä vastustaa rakentamista. 
Entinen Helsingin Energia eli nykyisin Helen on myös mukana lahtaamassa äärimmäisen ainutlaatuista kulttuurialuetta. Helen nuolee näppejään kun haluaa rakentaa saastuttavan 
voimalan samoille nurkille...tuohon hirveään lämpökolossiin sitten kulkisi tuhansia kuorma-autollisia jätettä. Helenin puhdas energia ei todellakaan olisi puhdasta kun autojen 
pakoputkista tunkisi  saasteet alueelle..sekä lasten ja muiden kulkeminen vaaraantuisi teillä. Jo nyt liikenne on liiallista asuinalueen tieverkostossa. Asun lähes kiitoradalla..sekä 
perheeni..vauvani kasvoi ihanassa lentokoneiden pörinässä eikä koskaan häiriintynyt koneista..päinvastoin..nukkui pihalla kolmen tunnin unet koneiden pörinässä. Vauvaa myös 
työnnettiin vaunuissa kentän poluilla jatkuvasti. Sen jälkeen lapsi on liikkunut kentän ympäristössä koulun liikuntatunneilla ja Unicef-kävelyllä,  ja kavereiden kanssa pyöräillen koko 
kentän ympäri. Me vanhemmat taas olemme nauttinet usein kävelyistä kentän ympärillä..samalla ihaillen laskevia koneita ja luontoa. Ihailemme myös haukkoja, 
pöllöjä,satakieliä,kiuruja ja lukuisia muita lintuja jotka lentävät alueella, Sieniäkin olemme keränneet kun sopivia on tullut kohdalle. Iloitsemme kun pyöräilijät, juoksijat, koiran- 
ulkoiluttajat ja muuta kulkevat aivan sulassa sovussa lenkkipolkua pitkin. Tämä on meidän Natura-alueemme ja Hossan kansallispuisto.Meillä ei todellakaan ole muuta, emmekä voi 
muuttaa muualle koska sukumme ja vanhuksemme ovat täällä..kuka heitä sitten hoitaisi jos ostaisimme  talon ihanasta maaseudun rauhasta järven rannalta?  Tätä ei todellakaan 
ruveta tuhoomaan. Olen täällä liikkunut lapsesta asti ja aina vain ihailen koko alueen tunnelmaa. Isoisä vietiin syntymäpäivälennolle pienkoneella. Kahvilassa on kivaa nauttia 
funkkisravintolan tunnelmasta. Naapurini työskenteli täällä kun Mathias Rust lensi tänne..naapurini antoi Rustille ohjeet Tukholmaa varten. Hän kyllä järkyttyi kun kuuli Rustin 
lentäneen Moskovan punaiselle torille. Nyt tämä meidän kaikkien olohuone eli lentokenttä koneineen, kiitoratoineen, lenkkipolkuineen, metsiköineen on pahasti uhan alla.  Kyseessä 
on sabotaasiyritys jolla täysin kylmäveriset ja sydämettömät ihmiset haluavat tallata demokratian ja meidän rakkaan alueen. Isot rahat ja puoluepolitiikan ja bisneksen yhdistäminen 
paistaa aivan selvästi läpi. Joku lienee saanut tuohta vähän enemmänkin. Euroopan Unioni on laittanut Malmin kentän suojelukohteeksi, samoin museovirasto. Tätä aluetta ei ole 
suunniteltu asumiseen. Puolisoni on Suomen parhaita maapohjarakentajia eikä voi kuin ihmetellä kuinka tähän monien metrien savikerrokseen koetettaisiin saada edullisesti ja 
turvallisesti mitään.  Fallkullan ja Malmin talot ja paikoitusaleet jo vajoavat..seinissä on halkeamia jne..eikä kyse ole vanhoista alueista. Myrkkyalueita kentällä on useita eikä niitä 
kannata alkaa siirtelemään. Suunnittelijat ajattelevat voivansa suojella pohjavettä joka on savikerroksen alla...luulevat ettei siihen tule rakentamisen aikana reikiä ja halkeamia joiden 
kautta saasteet valuvat pohjavesiin. Mieheni myös tietää että Helsinki ja pääkaupunkiseutu on täynnä rakentamiseen sopivampia alueita. Espoossa, Vantaalla,Östersundomissa jne 
on hyvää kallioperäistä maata aivan vapaana..odottaa vain kaavoitusta ja talojen suunnittelua. Rannoille voi lisätä rakennuksia. Miten olisi myös Talin ratsastusalue, Talin golf-alue, 
Kumpulan siirtolapuutarha, jossa on kaupunkilaisten kakkoskodit..eihän me tarväta kakkoskoteja jos ihmisillä ei ole sitä ykköskotiakaan. Maalta saa mökkejä jos kaipaa mökkielämää. 
Myös Herttoniemen ja Marjaniemen siirtolapuutarhojen alueille voisi tehdä tiivistyrakentamista. Samoin Stadionin suunnille. Lauttasaaren rannoille.Kuka kaipaa vanhaa jäähallia kun 
on uusikin. Sen paikalle saisi pilvenpiirtäjän ja sinne tuhansia asukkaita.   Näimme kuinka Falkulla rakennettiin..ja kuinka epämiellyttävä siitä tuli..sinne ei tee mieli mennä kävelemään 
lenkille. Ja asukkaat valittavat jo nyt talojen ja pihojen vajoamisesta. Samanlaista halutaan lentokentällekin..ja sosiaalisin perustein vuokrattavia asuntoja,  joihin varmasti liittyisi 
monelaisia ongelmia. Helikopterit ja pienkoneet tarvitsevat myös kentän pääkaupungista. On hyvin köyhdyttävää jos kenttä tuhottaisiin..vaikken itse lennä tai sukulaiseni lennä. 
Tämä kenttä on Suomen toiseksi vilkkain ja tarpeen pienkoneille jotka eivät voi laskeutua Vantaalle. Malmin lentokenttä on maailman vanhin edelleen toimiva kenttä jota ihaillaan ja 
tullaan katsomaan eri puolilta maailmaa. Funkkisarkkitehtuuri tekee siitä myös erityislaatuisen kohteen. On aivan väärin että joku joukko kabinetti-ihmisiä joilta puuttu alkeellisikin 
sivistys ja kulttuurin jne ymmärtäminen, ovat tappamassa elävän kulttuurialueen, jollaista ei ole muualla. Eräs aika pohjoisesta tänne asioita suhmuroimaan tullut naispuolinen 
liikennministeri tietää että kyllähän sitä peltoa Suomessa riittää..mitäs me nyt luontoarvoista välitetään kun voidaan ladata Malmin kenttään kymmmeniä tuhansia koteja ja ihmisiä. 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-18T09:22:16.392954Z 2 Pöyristyttävä suunnitelma tuhota ainutlaatuinen kenttä joka rakennettiin olympialaisia varten Suomessa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asuntoja tarvitseville 2018-09-17T17:25:47.639288Z 4

Malmin korpikenttä ei ole mikään turistikeidas ,millään mittarilla. Lennonjohtorni (joka pilattu niin sisältä-kuin ulkoa.) Kaupunki entisöi ,lentotoiminnan loputtua. Ja pätkä kiitotietä 
jos on niistä kiinnostunut. Kenttä ei olemaailmanperintökohde,eikä sillä ole minkäänlaisia edellytyksiä sinne päästä vaikka Unescoa pommittasi hakemuksilla joka vuosi.
Kentän vilkkaus johtuu lentoharrastajien(tänään ja eilen 6 konetta la. 5kpl.)kerhojen-ja koulujen aktiivisesta ja "vilkkaasta"kentän kiertelystä .Suuri osa koulutuslennoistakin on 
itseasiassa vakioharrastajien lentotaitojen ylläpitoa. Samat parikymmetä konetta siellä taivaalla pyörii joten käyttöastetta on.
Väite korpikentän pääasiallisten pienkoneiden eli 30-50 vuotta vanhojen  todella Meluisten "Cessnapiperien" vaihto sähkölentokoneisiin on täyttä utopiaa,mutta toki oivaa 
propagandaa korpikentän ilmailun puolesta! Investoinnit edes muutaman tuhannen äänenvaimentimiin saatikka "hieman" kalliimpiin ,mutta hiljaisempiin koneisiin ei ole käyttäjiä 
tähänkään asti kiinnostanut! Todennäköisesti vain kentän kehittäminen ja kasvattaminen vain lisäisi huomattavasti äänekkäämpää lentoliikennettä.
Meillä Helsikiläisillä ja muillakin on käytettävissä hieno ja upeat palvelut tuotava Lentokenttä Hki/Vantaa eli Helsinki Airport. Toki esim.Uudellamaalla riittää pienkonekenttiä,hyvien 
yhteyksien päässä pienkoneharrastelijoillekin(tuettu jo Miljoonilla+Lisää jaetaan) Ei tarvitse olla edes poliitikko tajutakseen,että Malmin korpikentän hiipunut ilmailu ei sovi tiheän 
asutuksen keskelle saati päälle!
Kaavaluonnos alueesta pikimmiten toteutukseen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopuu Saastutus 2018-09-17T16:37:34.758612Z 4

Tämä "ulkomaalainen" toimija vei jo aikaa sitten koneitaan Turkuun. Nyt suunnittelee Nummelaan loputkin koska toiminta on hiipunut vahvasti! Jää 2 yksityistä lentokoulua joista 
toinen kouluttaa muualla korpikentän ilmatilan hankaluuden vuoksi (Hki/Vantaa rajoittaa vahvasti. Tänään operoi 7 konetta 13 operatiota tällä Vilkkaalla korpikentällä  ja kuulemma 
onkin vieläkin vahvasti"vilkastumassa"   Sähkökone lentänyt tässä kuussa 1/2tuntia sekin selvästi vilkastumassa;) Korvaaville kentille Valtio syytänyt jo Miljoonia ja lisää satsataan eli 
niille siirtyvät loput meluavat ,saastuttavat koneet. Pilattu Lennonjohtorni ja Hangaari säästetään ja pätkä kititä se riittää loppu loistavan kaavaluonnoksen mukaan!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-17T15:24:11.452663Z 2

Malmin lentokentän tuhoamisesta on luovuttava heti. Malmin lentokenttä on merkittävä ja hyvin toimiva eurooppalainen lentokenttä jonka toimintaa soisi kehitettävän 
ennemminkin kuin tuhottavan. Kenttää käyttää moni maksava ulkomaalainen asiakas ja kentän liitännäispalveluja (lennonopetus)käyttää myös moni maksava ulkomaalainen toimija. 
Mitä heille sanotaan kun kenttä jyrätään vastoin yleistä mielipidettä?

Miksi kaupunki valtasi Sipoolta maata jota se ei edes käytä? Miksi sinne ei rakenneta mitään?Miksi Itäväylän ja Uuden Porvoontien varrelle ei rakenneta asutusta Söderkullaan 
saakka kun se kerran olisi luonnollista?

Älkää tuhotko Malmin Lentokenttää!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Sepiksen asukki 2018-09-17T14:47:14.798585Z 2

Tämä ei enää ole minun Helsinki. Ollaan tuhoamassa peruuttamattomasti kaupungin ja Suomen historiaa, sekä palanen yhä harvinaisemmaksi käyvää luontoa. Paikkakuntalaisena on 
jatkossa lähettävä autolla jonnekin muualle etsimään rakentamatonta metsämaisemaa. Ulkoilu kerrostalojen keskellä ei ole mielekästä.
En ymmärrä tätä ” vihreää” politiikkaa.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asukas vm.61 2018-09-17T08:20:22.678582Z 0

Eräässä suomalaisessa kaupungissa rakennettiin Malmin kenttää vastaavalle alueelle asuinalue. Noin kymmenessä vuodessa huomattiin selkeästi lisääntyneet lasten leukemimäärät 
alueella verrattuna muihin alueisiin. Asiaa tutkittiin ja  todettiin luvut, mutta kyseinen alue on edelleen asuin käytössä.
Onko Malmin kentän rakentaminen jonkun poliittisen klikin idea, vai mistä oikein koko järjettämyydessä on kyse?
 En harrasta lentämistä, eikä olematon pienkoneiden ääni minua häiritse, mutta kansalaisten liikkumisen lisääminen on Hgin teema. Nyt ollaan viemässä luonnollinen kävely ja 
lenkkeily maasto pois isolta osalta koillis-helsinkiläisiä. Onko Keskuspuisto seuraava päättäjien intohimo?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Alueen asukas 2018-09-17T06:21:22.231798Z 1

Malmin lentokentän kaavoittaminen asuinkäyttöön on pelkästään erään valtaapitävän puolueen saama päähänpisto, mistä eivät ole valmiita perääntymään vaikka faktoja 
lentotoiminnan säilyttämisen puolesta on koko ajan enemmän. Tämä ko. puolue ei myöskään välitä yleisestä mielipiteestä vaan ajavat omaa asiaansa muista välittämättä. 

Alkuperäinen kaavoitus on tehty suurelta yleisöltä salassa, fakta mihin ei ole saatu perusteluita sille, miksi näin on tehty. Tämä uusi kaavoitus on tehty niin, että lentotoimintaa ei 
pystytä edes yhdistämään asuinrakentamiseen. Eli siis täyttä kiusantekoa. Jännästi juuri nämä ensimmäiset rakennettavat talot tehdään niin, ettei lentämistä pysty enää jatkamaan. 

Kaupungissa on tonttimaata vaikka millä mitalla ja asukasmäärän arviointi on tehty todella suurella marginaalilla. Silti juuri tämän kulttuurihistoriallisesti arvokas lentokentän alue on 
valittu sellaiseksi, mikä täytyy ehdottomasti rakentaa täyteen. Rakentaminen tulee maksamaan kaupungille ja sitä kautta veronmaksajille todella paljon. Luulisi järjenkin jo kertovan 
päättäjille, että suopohjalle kerrostaloja rakentaessa kohdataan melko isoja ongelmia. Esimerkkejä voi hakea vaikka vierestä Falkullasta. Mutta miksi pitäisi antaa faktojen pilata 
kivaa ajatusta.

Onneksi ylimielisyydessään tämä kaupungin tuhoaminen sekä autoilijoiden kiusaaminen tuhoaa samalla tämän yhden puolueen ja sen ylimieliset johtohenkilöt. Vielä olisi heilläkin 
tilaisuus saada yleisön arvostus osoittamalla, että olivat tässä asiassa väärässä ja perääntyisivät järjettömissä haaveiluissaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-17T06:08:08.704258Z 1

Malmin toimivan lentokentän tuhoaminen on todella lyhytnäköistä. Ilmailu on murroksessa ja kenttä voisi avata uusia mahdollisuuksia tulevalle pienkonelentämiselle ja uusille 
reiteille. Ainutlaatuinen kulttuuriympäristö tulisi säilyttää toimivana ja sitä kehittäen. 
Kentän maaperä taitaa myös olla sen verran höttöä, viereisen Fallkullan esimerkki huomioiden, että ainakaan itse en koskaan uskaltaisi sieltä asuntoa ostaa tai edes vuokrata.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kenttä  asunnoiksi 2018-09-16T18:51:34.906889Z 4
Ihmiset ovat tärkeämpiä kuin lentokenttä keskellä asutusta. Onneksi monet päättäjistä ja poliitikoista ovat samaa mieltä eivätkä ole langenneet tähän täälläkin tursuavaan  
propagandaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Puistolalainen 2018-09-16T16:14:40.866366Z 0

A) Malmin lentokentän alue kokonaisuudessaan  toimii jo nyt monipuolisena työpaikka-alueena. Sen toimintaa kannatttaa kehittää, eikä tuhota B)On jo nyt elävä ja voisi tulla vielä 
elävämmäksi sallimalla kentän käyttö alkuperäiseen tarkoitukseensa ja miettimällä mitä muuta alue voisi olla. Esim. erilaisten ulkoilma- massatapahtumien tapahtumapaikka.  

Lentokoulujen liiketoimintamahdollisuuksia kannattaa kehittää ainakin jos katsoo ennusteita kunka paljon heitä trvitaan tulevaisuudessa. Sähkölentokoneiden tuleminen otettava 
huomioon, jotta saadaan pääkaupunkimmekin kytkettyä  sähkölentokoneilla toteutettavan edullistenlentojen piiriin. Lyhyen varoitusajan liikelennot Helsingistä ovat tällä hetkellä 
oikeastaan mahdottomia ellei Malmin lentoasemanalueen sallita jatkaa toimintaansa. Voisin hyväksyä korkeintaan muutaman tuhannen ihmisen asuttamisen alueelle, mikäli 
rakentaminen rajoittuisi kentän reuna-alueelle, eikä haittaisi mitenkään lentotoimintaa. Osassa asunnoista voisi olla omat hangaarit pienlentokoneelle . 
Tosiharrastajien/työmatkalaisten ei tarvitsisi tuhlata aikaa kentälle siirtymiseen vaan koneella vois lähteä suoraan rullaamaan omasta tallista vaikka liikematkalle. Minä ja puolisoni, 
emme jää muuten maksamaan Malmin kentän tuhoamista, vaan  kunta vaihtuu tarvittaessa nopeastikin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-16T15:17:20.207831Z 0

Mitä järkeä on rakentaa pelkästään laitakaupungille? Malmin lentokentältä on hiton pitkä matka talsia junalle. Jengi tulee käyttämään omaa autoa.
Finlandia talon takana on joutomaata, johon voisi rakentaa asuinkerrostaloja.  Ja se tyhjä hiekkakenttä Kansallisteatterin takana, jossa on joku  tapahtuma kerran vuodessa. Varmasti 
maan kalleinta aluetta. Asuinkerrostaloja vaan alureelle. Saataisiin keskustaan elämää.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmin vanha asukas 2018-09-16T11:49:31.783308Z 1

On valitettavaa ja lyhytnäköistä rakentaa näin alueita talot edellä.  Tarvitsemme viihtyisiä ja luonnonmukaisia ulkoilualueita ja niitä lentokettäympäristö on meille tarjonnut.  Siellä on 
hyvä lenkkeily ja kuntoilualueet.  Maa on ympärillämme melkein tyhjää, ei mielekästä suunnittelua, tänne rakennetaan vieri viereen taloja, niin, että ikkunoista näkee lähiasuntoon. 
Kaikkina vuosina pitkäjännitteisyys on puuttunut ja pitkän ajan järkevä rakentaminen.  Jokainen kaupungin hallitus on halunnut lyhytnäköisesti päteä ja saada paljon harmia meille, 
jotka täällä jo asumme.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Andy69 2018-09-16T06:00:52.179076Z 2 Lentokenttää ei pidä tuhota, tarvetta ei ole. Helsingillä on tarpeeksi vapaata hyvää rakennusmaata muuallakin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet 00700 2018-09-15T22:02:07.432960Z 2

Olisi suuri virhe rakentaa Malmin lentokenttä pois. Helsingissä kun ei ole toista lentokenttää. Varmastikaan kukaan paikallinen ei tule kentän jyräämisestä pitämään, onhan kenttä iso 
osa malmilaista identiteettiä. Miksi päättäjillä on niin tulenpalava tarve tuhota niin hieno kulttuurihistoriallinen maamerkki? Paikka, joka on kaiken lisäksi vielä eläväinen kenttä 
harrastus- ja liikelentojen osalta. Viheralueena kentän ympäristö on upea ja paikallisille rakas. Lentomeluhan ei paikallisia haittaa eikä koskaan ole haitannut, kun kaikki ovat tilanteen 
tienneet tänne muuttaessaan. Tuhoamiskiihkon takana täytyy olla jonkun lehmä ojassa, joku joka tulee tästä sitten käärimään suuret tuotot meidän kustannuksella.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Säästyy ja Paranee 2018-09-15T19:30:44.851077Z 4

Tuosta ylenpää selviää jos viitsii lukea totuuksia.   "hyviä ulkoilu alueita mitkä meinattan tuhota asuin taloilla." Totuus: Lentokenttää kiertävä ulkoi-lureitti on lähtökohtana uuden 
virkistysreitistön suunnittelulle.Alueet tarjoavat hyvät ulkoilumahdollisuudet ja turvalliset jalankulku- ja pyöräi-ly-yhteydet kotiovelta. Alueet kytkeytyvät laajan puistoverkoston 
välityksellä ympäristöönsä ja koko kaupungin laajuisiin reitistöihin. Eli paranee huomattavasti nykyseistä umpimetsässä kiertävästä polusta!
Ensimmisen maailmansodan aikaiset bunkkerit säilytetään! Myös Pilattu suojeltu lennonjohtotorni entisöidään mahdollisen alkuperäiseen asuunsa ulkoa sekä sisältä.Tuollaisena se ei 
ole minkään arvoinen! Hienot kaavasuunnitelmat käytäntöön !

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet VILU 2018-09-15T12:40:02.512456Z 3

Malmin lentokentän historiallinen alue aiotaan tuhota ja rakentaa betonia täyteen onko tässä kaupungilla olleenkaan tunnetta pelissä luulisi historiallisen alueen herättävän tunteita 
mutta ei näköjään. Kyllä tyhjiä peltoalueita löytyisi myös muualta Helsingin alueelta. 
Malmin lentokenttä alueella on myös erittäin hyviä ulkoilu alueita mitkä meinattan tuhota asuin taloilla. Miten on meinaako kaupunki säilyttää vanhat historialliset Sota-ajan 
Bunkkerit näköjään ei. Sanon suoraan että erittäin tyhmää toimintaa suunnitella mitään alueelle.  Säästäkää malmin lentokenttä ja suunnitelkaa muualle betonibunkkerinne.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Stadin kundi 2018-09-15T07:13:57.809483Z 2

Minulta ei mitenkään liikene ymmärrystä sille että ilmailijat häädetään pois asuntojen tieltä. Taloja voi rakentaa käytännössä mihin vaan, lentokenttää sen sijaan on hankala saada 
mahtumaan mihinkään. Koska lentokenttää ehdottomasti tarvitaan, se pitää säilyttää. Malmin lentokenttä on edelleen Suomen toiseksi vilkkain lentopaikka, Helsinki-Vantaan 
jälkeen. Julkaistut suunnitelmat asuntoalueesta havainnekuvineen ovat aivan hirveitä, näyttää tosiaan siltä että ollaan kovalla kiireellä rakentamassa alueelle vain jotain. Kenttää ei 
saa tuhota vähemmistön päätöksellä, asiassa on kuultava enemmistöä joka kannattaa lentokentän säilyttämistä ilmailukäytössä. Muistutan vielä että Helsinkiin on rakennettu satoja 
kilometrejä pyöräteitä ja muuta kevyenliikenteen infraa. Onhan se hiukan kummallista ettei lentäjille olla samaan aikaan suomassa yhtä kilometrin mittaista suoran pätkää. Suolle ei 
ole hyvä rakentaa taloja.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lex Korpikenttä äkkiä Wex2018-09-15T04:54:04.596398Z 4

Bromman kentältä on pienkoneet häädetty ajat sitten valheellista vedota siihen! Finnair lentää Brommaan  Hki/vantaalta!
Malmin korpikentän lennonjohtotorni on Pilattu!
Kun lentotoimita loppuu,Kaupunki restauroi sen alkuperäiseen asuunsa.
Ainoastaan hangaari on säilynyt lähes alkuperäisenä.
Maisemaa pilaavat  jälkeenpäin rakennetut peltihallit puretaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Timo 2018-09-14T22:18:20.770881Z 2

Malmin lentoasema on tärkeä osa suunniteltuja ja toteutuneita Helsingin olympialaisia (1940 ja 1952) palvelleesta funkisrakentamisen kokonaisuudesta. Malmin lentokentän 
arkkitehtoniset ja kulttuurihistorialliset arvot sekä alkuperäisessä asussaan säilynyt 30-luvun kansainvälinen lentoasema ovat niin poikkeuksellisia koko maailmassa, että lentokenttä 
kokonaisuutena on valittu World Monuments Fundin [11] ylläpitämälle maailman sadan uhanalaisimman kulttuurikohteen listalle 2004-2005 Museoviraston ja Ilmailumuseoyhdistys 
ry:n tuella. Valinta on myös uudistettu vuosille 2006-2007. Kenttä on myös ollut mukana valtakunnallisesti merkittävien rakennettujen kulttuuriympäristöjen luettelossa vuodesta 
1993 [12] ja kuuluu modernin arkkitehtuurin arvokohteita kartoittavan kansainvälisen DoCoMoMo-järjestön Suomen kohdelistalle [13]. 
Malmin lentokentän arvoa lisää erityisesti sen vilkas käyttö alkuperäiseen tarkoitukseensa. Museovirasto onkin määritellyt lentoaseman kokonaisuutena valtakunnallisesti 
merkittäväksi rakennetuksi kulttuuriympäristöksi jo vuonna 1993. Muualla Euroopassa on historiallisia lentokenttiä jo herätty suojelemaan ja entisöimään - esimerkkeinä 
mainittakoon Pariisin Le Bourget ja Tukholman Bromma - vaikkeivät ne ole säilyneet likimainkaan yhtä alkuperäisinä kuin Malmi. Elävä Malmin lentokenttä on kansainvälisesti 
merkittävä kulttuuriaarre. Sen tuhoaminen käytöstä poistetuksi torsoksi herättäisi laajaa paheksuntaa myös ulkomailla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Donald 2018-09-14T19:06:39.916557Z 0

meillä Nyyrokissa on ihan oma pikkulentokenttä.  Mun ystävälläni Callella siellä Tukhoolmas on ihan oma lähikenttä kans..Bromma..tosi suosittu. Toisella kamullani, Elisapetillä on 
kans ihan lähellä kenttä...Biggin Hill..siel Lontoon kaupungis. Meitä vähän kadehtii varmaan se yksi Sauli-poloinen...sillä kans on ihan kiva lähikenttä, mutta kateelliset kamut ovat 
puskuroimassa kentän ihan matalaksi.  Tein dollarilaskuja kun tykkään matikasta...siel Saulin kentällä  on sitä savivellii sellainen melkein 20 jalkaa..tai oiskohan se 5-18 m. Kun sen 
päälle paukuttelis niitä putkia  ja sen kaiken hirveen myrkyn puhdistais, niin kyllähän se vois tehdä satoja miljoonia.  Kuulin niiltä asukkailtakin et heidän lenkkialue oltais viemäs 
pois..eihän sitä entiselleen sais. Mun omas rakennusfirmas ne miehet naureskeli et kuka hullu tuollaseen myrkkyyn ja savivelliin mitään laittaa..johan ne pohjavedetki siinä 
hosumises myrkyttyis  kunnolla. Tykkään eläimistä..ja itkin puol päivää kun kuulin että sirkuttajat ja liitelevät oravat ja lepakotkin menettäis kotinsa samalla...Elisapet sanoi et heil 
päin on jotenki eläimet ja linnut kans vähentyneet, mut se iloitsi kun Helsinkis niit viel on. Kyl mä suosittelisin et kansanäänestys olis nyt paikallaan kun 70 000 allekirjoitti et kenttää 
ei jyrätä. Oon tavannut sellasii Suomen sotakenraalejakin..ne vaan ihmettelivät et kuin voidaan edes haaveilla että huoltovarmuuskenttä liiskataan. Ja onhan siel kentällä opetustakin 
et voi useampi oppia lentämään ja päätyä vaikka meillepäin pilotiksi. Mullakin on ihan omia koneita ja voisin vaik siel Malmil koulutetun pilotin palkata kun niil suomalaisil on aika 
rehti maine. Se komissaari siel EUssa sanoi et heil on ohjelma tuon kentän puolesta..7 Most endangered 2016..sinne oli tuokin kenttä valittu. Teillä päinhän ei ole sitä korruptsioonia 
joten en mä kyl oikeen tajua mistä nyt mättää. Voisin toki tulla ostamaan sen tontin kun tuo rouva tykkää kävellä ja nauttia lintujen laulusta. Se tykkää kovasti pöllöistä ja siileistä 
kans..niitähän siel piisaa. Siel Amsterdamin kaupungis on kuulemma vallattu merestä maata ja kovasti rakenneltu rantaan päin...sellainenhan ois Saulin kaupungis hyvä kun sitä 
rantaa piisaa..ja onhan siel niit golf-kenttiäkin aika lailla..mä tykkään golffist mut eihän niitä kenttiä liikaa tarvita pikkukaupunkiin..niit vois ripotella sinne ja tänne. Tääl Nyyrokis ei ole 
kyllä siirtolapuutarhoi kun ei oikeen riitä maata edes asuntoihin..kyl mää varmaan niistä ekana luopuisin enkä pienoiskonekentästä, jolla on jo 80 vuoden ikä. Sehän on ihan 
kunnioitettava ikä ja kulttuuritapaus. Eihän sitä sellast sovi lahdata..turistitkin tykkäis varmaan tulla ihailemaan niin vanhaa toimivaa kenttää ja hengittää samalla ison kentän tuulia. 
Pistäkää nyt jäitä hattuun siel napapiirillä..kyllähä siel Suomen maassa sitä lääniä piisaa..eihän se Helsinki kuiteskaan ole mikään Nyyrokki eikä sellaseks tuu. Voihan niitä muitakin 
kaupunkeja kasvattaa..meilläpäin käytetään metroa ja junia paljon...niin että kyllähän se porukka kauempaakin pääsee töihin jos liikenne vaan kulkee. Mäkin aina meen sinne 
Floritaan mun mökkiin kun mua alkaa iso kaupunki ahistaa.Siellä sit alkaa taas tuntua että on elävien kirjoissa.   Mää voisin kutsua noita tyyppejä meille Nyyrokkia ihailemaan aina 
kun niille tulis sellanen ahistava olo et se Helsinki on niin maalaismainen...sitten ne kohta kai ois ihan tyytyväisii kun eka dallaisivat Nyyrokin autojen  ja saasteiden keskel ja 
kattelisivat meitin pilvepiirtäjiä niskat kenossa. Sellanen ois ihan hyvä hoito tollaseen city-kuumeeseen..kyl mä sen tunnistan. Sellanen vähän countrytyyppien tauti. Ei mut nyt vaimo 
kutsuu maistamaan Ameriikan piirakkaa..täytyy mennä ettei suutu. Bye Bye now!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet 3 kiitotietä Hki/Vantaalla auki2018-09-14T14:37:51.859153Z 4
Korpikenttä Hki/Vantaan varakenttänä on utopiaa! Hki/Vantaa ollut viimeksi suljettuna Yli 30Vuotta sitten ja varakenttä on Turku! Malmin korpikentäähän ei voi edes käyttää kuin 
hyvällä säällä! Hki/Vantaa on toiminut varakenttänä sille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Järkevää rakentaa juuri nyt2018-09-14T14:02:01.558951Z 4
Täyttä hulluutta säästää pääkaupungista lähes käyttämätön kenttä, jolle on vaihtoetoisia korpikenttiä ,vieläpä useampiakin.
Mieluummin rakennettakoon upea ja avokas alue loistavan kaavan mukaisesti. Nyt on ennustettu talouden taantumaa ja rakentamista lisäämällä tämä voitaisiin välttää!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopetetaan se saastutus. 2018-09-14T12:42:35.742503Z 4

Malmin korpikenttä,eli valvomaton lentopaikka on rakennetava ja pikimmiten! Turha höpötys kasvavasta lentoliikenteestä koskee Suomessa vain HKI/vantaata. Kenttiähän suljetaan 
nyt siksi kun toiminta hiipunut kuten malmillakin-30-40samaa konetta (yli puolet ultrakevyitä "virkistyskoneita" pörräävät 1/2 tuntia kerrallaan ja ja kohta taas uudelleen! Myös 
Erittäin Meluisia yli 40v, vanhoja pipereitä meluaa  jo aamulla aikasin. Kenttä teki aiemmin n.2 Milj. tappiota ja ei ole kannattava nytkään. Kultturiihistariallinen alue on tuhottu 
kiitoteitä ja tornia myöten! Rakennettu sinne kuulumattomia peltihalleja pilaamaan maiseman. Sähkölentäminen on lähinnä vitsi!



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ei lentolupakirjaa 2018-09-14T11:21:12.276530Z 0

Erittäin lyhytnäköistä toimintaa ja lisäksi niin kauan kuin alueen yleiskaava sanoo, että alue on liikennepaikka, ei sille ole tarvetta lähteä suunnittelemaan muuta toimintaa. Lisäksi 
suunnitelmissa ei ole otettu huomioon RKY 2009 merkintää lainkaan. Kentän rakennukset sekä koko kenttäalue kuuluvat tuohon RKY -alueeseen.  
Ilmailu on sähköistymässä ja kaupungin saavutettavuus on avainasemassa tulevaisuudessa vielä enemmän kuin nyt. Ilmailu on kaikista liikkumismuodoista edullisisn vähäpäästöisin 
ja pienimmän hiilijalanjäljen jättävä liikkumismuoto lähitulevaisuudessa. Se on sitä jo nyt, jos mitataan matkustettavia kilometrejä. 
Asuinrakentamisen puolesta sanottakoon, että kentän ympäristöön mahtuu sekä asumista, että liiketoimintaa sekä myös ilmailutoiminta aivan mainiosti. Kannattaa tutustua esim. 
Vantaan Aviapoliksen alueeseen ja sen lähialueiden rakentamiseen. Kentän läheisyys ei ole melualuetta vaan se on mahdollistava tekijä liiketoiminnan tehostamiselle.  
Alueen suunnitelmien mukaisesti, alueesta on kehittymässä ainoastaan slummi ja veronmaksajien murheenkryyni, jos alue rakennetaan. Alueelle suunnitellusta 
asuntorakentamisesta on 60% sosiaalista asumista, joka on ainoastaan omiaan muodostamaan slummiutumista ja segregaatiota, jota vastaan tulisi ennalta varautumaan. Kukaan ei 
tule ostamaan kentän alueelta asuntoa, sillä jokaisella on järki mukana asuntohankinnoissa, eikä kukaan halua asuntoa, joka vajoaa suohon jo alle 10 vuoden ikäisenä kärsien 
vaurioista koko elinaikansa. 
Helsingissä ainoastaan 15% on rakennettua, loput rakentamatta. 
Östersundom mahdollistaa tehokkaan rakentamisen ja pelkästään Malmin kentän alueelle suunnitellulla tiheydellä voidaan Östersundomiin asuttaa yli 400 000 asukasta, eikä yhtään 
asuntoa tarvitse rakentaa Natura-aluetta vaarantaen. 
Kulttuurihistoriallisesti tämä suunnittelu on Suomen sodanjälkeisen historian pahin fiasko, jollaiseta ei kukaan halua olla todistamassa. 
Malmin kenttä toimivana on mahdollista saada elväksi Unescon maailmanperintökohteeksi, jolloin sen tuotto on huomattavasti suurempi kuin mikään suunniteltu 
asuntorakentaminen voi alueella koskaan olla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ei lentolupakirjaa 2018-09-14T11:21:11.788240Z 1

Erittäin lyhytnäköistä toimintaa ja lisäksi niin kauan kuin alueen yleiskaava sanoo, että alue on liikennepaikka, ei sille ole tarvetta lähteä suunnittelemaan muuta toimintaa. Lisäksi 
suunnitelmissa ei ole otettu huomioon RKY 2009 merkintää lainkaan. Kentän rakennukset sekä koko kenttäalue kuuluvat tuohon RKY -alueeseen.  
Ilmailu on sähköistymässä ja kaupungin saavutettavuus on avainasemassa tulevaisuudessa vielä enemmän kuin nyt. Ilmailu on kaikista liikkumismuodoista edullisisn vähäpäästöisin 
ja pienimmän hiilijalanjäljen jättävä liikkumismuoto lähitulevaisuudessa. Se on sitä jo nyt, jos mitataan matkustettavia kilometrejä. 
Asuinrakentamisen puolesta sanottakoon, että kentän ympäristöön mahtuu sekä asumista, että liiketoimintaa sekä myös ilmailutoiminta aivan mainiosti. Kannattaa tutustua esim. 
Vantaan Aviapoliksen alueeseen ja sen lähialueiden rakentamiseen. Kentän läheisyys ei ole melualuetta vaan se on mahdollistava tekijä liiketoiminnan tehostamiselle.  
Alueen suunnitelmien mukaisesti, alueesta on kehittymässä ainoastaan slummi ja veronmaksajien murheenkryyni, jos alue rakennetaan. Alueelle suunnitellusta 
asuntorakentamisesta on 60% sosiaalista asumista, joka on ainoastaan omiaan muodostamaan slummiutumista ja segregaatiota, jota vastaan tulisi ennalta varautumaan. Kukaan ei 
tule ostamaan kentän alueelta asuntoa, sillä jokaisella on järki mukana asuntohankinnoissa, eikä kukaan halua asuntoa, joka vajoaa suohon jo alle 10 vuoden ikäisenä kärsien 
vaurioista koko elinaikansa. 
Helsingissä ainoastaan 15% on rakennettua, loput rakentamatta. 
Östersundom mahdollistaa tehokkaan rakentamisen ja pelkästään Malmin kentän alueelle suunnitellulla tiheydellä voidaan Östersundomiin asuttaa yli 400 000 asukasta, eikä yhtään 
asuntoa tarvitse rakentaa Natura-aluetta vaarantaen. 
Kulttuurihistoriallisesti tämä suunnittelu on Suomen sodanjälkeisen historian pahin fiasko, jollaiseta ei kukaan halua olla todistamassa. 
Malmin kenttä toimivana on mahdollista saada elväksi Unescon maailmanperintökohteeksi, jolloin sen tuotto on huomattavasti suurempi kuin mikään suunniteltu 
asuntorakentaminen voi alueella koskaan olla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet järkeä kehiin 2018-09-14T10:26:56.232243Z 0
Täyttä hulluutta tuhota pääkaupungista arvokas kenttä, jolle on käyttöä vielä jatkossakin.
Mieluummin rakennettakoon Viikin pellot, jotka hanhet ovat jo tutkimuksen valossakin tuhonneet; ne voisivat kasvaa kauempana.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet järkeä kehiin 2018-09-14T10:26:56.218579Z 0
Täyttä hulluutta tuhota pääkaupungista arvokas kenttä, jolle on käyttöä vielä jatkossakin.
Mieluummin rakennettakoon Viikin pellot, jotka hanhet ovat jo tutkimuksen valossakin tuhonneet; ne voisivat kasvaa kauempana.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet järkeä kehiin 2018-09-14T10:26:55.761872Z 0
Täyttä hulluutta tuhota pääkaupungista arvokas kenttä, jolle on käyttöä vielä jatkossakin.
Mieluummin rakennettakoon Viikin pellot, jotka hanhet ovat jo tutkimuksen valossakin tuhonneet; ne voisivat kasvaa kauempana.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Joonas 2018-09-14T06:26:29.129927Z 2
Typeryyden huippu, jos Makmin lentokenttä tuhotaan. Miksi päättäjät eivät kuuntele äänestäjiensä kantaa. Lähes kaikki helsinkiläiset ovat kentän puolella. Ja tulevaisuuden Helsinki 
tarvitsee City-kenttää.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pörräily loppukoon! 2018-09-13T21:34:23.593821Z 6

Hävettää näiden Malmin lentokenttäkiihkoilijoiden toiminta. Propaganda jota olette jo vuosia levittäneet Hesariin ja muihin medioihin ei näköjään riitä vaan puratte pahaa oloanne 
nyt tänne kun Helsingin kaupunki, Suomen Valtio ja Finavia eivät faktoja vähän muunnellen satuihinne edelleenkään usko.

Äänekkäimmät kentän puolustajat ovat täällä propagandisine väittämineen epätoivoisesti haalimassa hyväksyntää Malmin lentokentälle. Suurinta osaa suomalaisista tai edes 
helsinkiläisistä kentän kohtalo ei kiinnosta vaikka jotkut niin väittävätkin. Tappiollinen kenttä veronmaksajien laskuun jota käyttää vain  kourallinen maksavia ihmisiä. Finaviakin 
investoi maakuntakenttiin,  koska sieltä tulevat maksavat asiakkaat.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Opiskelija Puistolasta 2018-09-13T20:01:48.050493Z 5

Kaikki rakentaminen toivottavasti helpottaa kaupungin asuntopulaa, joten suunnitelma tulee tarpeeseen. Voisin harkita muuttavani Malmille juuri jollekin viihtyisälle uudelle alueelle, 
niin pääsisin ainakin vähän lähemmäs keskustaa, mikä kannustaisi työmatkapyöräilyyn. Lisäksi on ihanaa että lentomelu vihdoin loppuu, 90-luvun alussa taltioidut vauvavideoni 
todistavat että heräsin usein päiväunilta itkien koneiden ääniin. 

Toivoisin, että alueelle suunniteltaisiin myös opiskelija-asuntoja, mikä vapauttaisi kaupungin vuokra-asuntoja muiden käyttöön. Lisäksi katokselliset pyörätelineet ja muutama 
kaupunkipyöräasema sekä hävikkiruokakaappi takaisivat alueen vetovoimaisuuden. Jo nyt suunnitelmassa näkyvät raiteilla kulkevat joukkoliikennemahdollisuudet houkuttelevat, 
toivottavasti ne valmistuvat ennen kuin ihmisiä muuttaa alueelle. Parkkipaikat mahdollisimman piiloon, etteivät latista maisemaa, toivottavasti niissä huomioidaan sähköautot hyvin. 

Hienoa että ulkoilureitit on suunniteltu säilytettäväksi, toivottavasti reittien varrelle tulee monenlaista ulkoliikuntamahdollisuutta! Ja toiveena toki myös, että jätteiden kierrätys 
tehdään mahdollisimman helpoksi. Suojeltua terminaalia on hyvä kunnioittaa suunnitelmassa, samoin liito-oravien ja muiden eläinten viherkäytäviä.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet operaatiot lakon aikana 2018-09-13T19:02:13.526526Z 2
Kyllä Malmin kenttä kannattaa säilyttää ja ylläpitää mm kriisien varalle. Sieltä voi operoida ATR kokoluokan koneet kun Seutulan kenttä suljettu ( syitä on monia mitkä sulkee kentän 
niitä tässä erittelemättä)

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Virve Jaanu 2018-09-13T18:48:01.212943Z 1

On todella surullista ja lyhytnäköista tuhota suuri osa Helsingin / Suomen hienoa historiaa. Lentokentällä järjestettiin jo vuosia sitten kansainvälisiä laskuvarjo-hyppy tapahtumia. 
Siellä on mahtavia lentonäytös-tapahtumia, lentokoulutusta ym. Ulkoilureitti kentän ympäri antaa monenlaista liikuntaa harrastaville loistavan mahdollisuuden irtautua hetkeksi 
omiin ajatuksiin. reitillä voi nauttia linnuista ja muista luonnon eläimistä,vaikka siellä järjestetyillä linturetkillä.
Onko todella edes mietitty loppuun saakka kuinka kalliiksi alueen rakentaminen tulee. Vieressä olevan Fallkullan asuinalueen asukkaat puhuvat kuinka esim parkkialueet ovat jo 
vajonneet kuopille.  Malmin lentokentän tuhoamista ollaan valmisteltu jo siitä saakka kun Kaupunginjohtaja Pajunen oli Malmin Novassa kauppiaana ja tietysti asiakkaita piti saada 
lisää. Helsinki osti osan Sipoon-maista, suunnitelmat asuinalueen rakentamiseen on tehty jo muutamia vuosia sitten, mutta mitään ei tehdä. MIKSI,  historiallisestikin tärkeän kentän 
tuhoaminen on Helsingille niin tärkeä asia.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Nallenmäkeläinen 2018-09-13T17:00:16.585628Z 4

Tattariharjuntie on merkitty puistotieksi. Toivottavasti puille jää oikeasti tilaa. Nimittäin liikenne teollisuusalueelle on ajoittain kovin vilkasta jo nyt, saatikka tiiviin kerrostaloalueen 
valmistuttua. 

Mukava nähdä suunnitelmassa vihreää. Tiiviin asuinalueen vastapainoksi tarvitaan puita ja luontoa. Tarvitaan myös lähiliikuntapaikkoja, kuten luistinrata, jalkapallokenttä jne.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Säilyttäkää kenttä 2018-09-13T16:49:33.225963Z 0

Malmin lentokenttä alueen tuhoaminen on erittäin lyhytänäköistä ja typerää Helsingin kaupungilta. Arvokkaan kulttuuriperintökohteen tuhoaminen, joka on yhä aktiivisessa 
käytössä kaupungin vastustelusta huolimatta. Malmin lentokentän alueen uudelleen rakentaminen asuntokäyttöön ei ole viisasta kaupungilta. Asuntorakentamiseen löytyy 
muualtakin maa-alueita rakennettavaksi. Huomattavasti halvempaan hintaakin, Malmin alue on suota, paaluttaminen maksaisi veronmaksajille kalliin lisälaskun, johon ei olisi 
muuten tarvetta. Sillä hinnalla, jolla paalutatte esirakentaessanne asuntoja saisi paljon enemmän asuntoja toisaalle.

Kaupunki on rakentamassa itselleen astelemaa, jossa kaupungi määrää miten ihmiset harrastavat kaupungin alueella. En näe sitä, että kaupunki saisi oikeasti jotain kannattavaa 
malmin täydennysrakentamisesta.

Lentotoiminta voidaan säilyttää, vaikka malmille rakennettaisiin asuntoja. Miksi kaupungille on niin suuri ongelma säilyttää lentotoiminta, mutta samalla rakentaa asuntoja? 

Tutkimuksien mukaan yli 60% ennemmistö Helsinkiläisistä kannattaa Malmin lentokentän suojelua. Miksi kaupunkia ei kiinnosta ennemistön ja mikä tärkeintä, kaupunkilaisten 
mielipide. 

Toivoisin ehdottomasti malmin säilyttämistä lentotoiminnassa, rakentaa voi muuallekkin. Kunnoittakaa kaupunkilaisten tahtoa.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet arska 2018-09-13T15:50:49.115863Z 2 Malmin historia on rikas ja on todella typerää tuhota arvokasta kulttuuriperimää. Korvaavaa aluetta tuskin löydetään - asuinalueille kun on tilaa koko Suomi täynnä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Esa Sairio 2018-09-13T15:45:59.726503Z 4

Malmin lentoasema pitää säilyttää lentoasemana kokonaisuudessaan. Lentoasema on Suomen toiseksi vilkkain, lentoliikenne on kasvava tulevaisuuden ala ja pääkaupunkiseutu 
tarvitsee ehdottomasti toisenkin lentoaseman Helsinki-Vantaan lisäksi. Malmin kenttä on kansainvälisestikin huomioitu kulttuurihistoriallinen aarre. Eri tutkimusten mukaan 60% 
ihmisistä haluaa säilyttää Malmin kentän lentoasemana. 

Asuntorakentamiselle on Helsingissä tilaa paljonkin Malmin kenttäalueen ja moottoriteiden varsien ulkopuolella. Miksi pakkoliitettyä Östersundomin aluetta rakenneta? Korkea 
rakentaminen, jota pääkaupunkiseudulla on aloitettukin, on järkevä ratkaisu.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tulee viimeisenpäälle asutoalue2018-09-13T15:34:31.777024Z 4

Kenttää kiertävän ulkoilureitin käyttö tulee parantumaan kun ilmasilta  entiseltä kentältä Kivikon Liikuntapuistoon rakennetaan.Samalla poistuu jokatalvinen pysäköintiongelma.
Lentomelu tosiiaan on vaan lisääntynyt kun muutama 40vuotta vanha piperi pörrää aamusta iltaan,ei voinut kesähelteillä yöllä tuulettaa kun viikonloppunakin ne herättivät jo 7:ltä. 
Nostalgiaa on "raiskattu" lennonjohtotorni joka kaukana alkuperäisestä kunnes kaupunki restauroi pörräyksen loputtua suojellun tornin. Malmillahan on ongelmallinen ilmatila 
Hki/Vantaan sijainnista johtuen ja lentokorkeuden rajoitukset , (useita vaaratilanteita kun pienkone eksynyt Hki/Vant. ilmatilaan) lennonjohdon puuttuessa koulutus suoritetaan 
muualla (paitsi kierroslasku) ja Pyhtää olisi siihen mainiosti sopiva. Sähkölentokone on lähinnä vitsi muutama 1/2 h. "surraus " tehty tuulettomalla säällä tällä kalliilla"leijalla" Joten 
loitavaa kaavaluonnosta toteuttamaan pikimmiten.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet LEXKenttä Vex 2018-09-13T14:58:54.412663Z 4 Kyllä huomaa minne kommenttien jäljet johtaa.."Sylttytehtaalle"! Vaan ei valitukset auta. Upean kaavaluonnoksen mukaan rakennettuja asuntoja niitä tarvitseville Helsinkiläisille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-13T13:54:45.934506Z 4

Kenttää kiertävän ulkoilureitin esteetön käyttö niin kesä-kuin talviaikaan tulisi huoimioida.
Muuten suunnitelma vaikuttaa hyvältä.
Aikaa kentän kohdalla ei voi pysäyttää nostalgiaan vetoamalla, kentän käyttö nykyisin on vähäistä ja sen ylläpitokustannukset kaatuvat ennenpitkään veronmaksajien maksettaviksi.
Kentän lentomeluhaitasta ympäristölle tunnutaan vaiettavan, meluhaitta on kasvanut koska sen nykyisessä käytössä ovat unohtuneet sallitut käyttöajat kuin lentokorkeudet 
asutuksen yllä.
Joten asuntokäyttöön ottaminen on yhteiskunnan edun mukaista.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anssi Rauhala 2018-09-13T13:27:47.621906Z 0

Koska kerran suunnittelijan tuolia tarjotaan, niin pyrkisin säilyttämään lentokentän lentotoimintoineen. Mahdollisen, vaikkakin harkitsemattoman, uudisrakentamisen soisin 
tapahtuvan enintään alueilla, jotka eivät ole kiitotienjatkeilla (ilmeisesti 09-27 on pidettävä jo menetettynä, mutta ainakin 36-18:n toivoisin säilytettävän siinä muodossa, että se on 
edelleen käyttökelpoinen kiitotie.)
Lentokenttähallit on rakennettu lentokoneiden säilytys- ja huoltotoimintaa varten, ja se on todellakin niiden järkevin käyttötarkoitus.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Juhani Strandén, varavaltuutettu2018-09-13T13:25:35.532020Z 0

Vihreät ovat tuohoamassa Malmin lentokenttää. Miettikää ketä äänestätte kuntapolitiikassa. Perussuomalaiset ovat ainoita, jotka ovat kenttää olleet suojelemassa alusta saakka. 
Myös kaupunkibulevardit ovat keino tukkia Helsingin liikenne, tästä on valitettu ja myös uudessa Liikennekaari hankkeessa pääväylät on turvattava. Tuusulantie, pääväylä 
lentokentälle ja jossa on 100000 autoa vuorokaudessa ollaan vihreiden toimesta muuttamassa yksikaistaiseksi, kun 5-6 vuotta sitten sinne oltiin suunnittelemassa lisäkaistaa 
molempiin suuntiin. Kaupunki ei voi yksin tehdä päätöksiä, jossa heikennetään ympäröivien kaupunkien liikenteen sujuvuutta, kaupunkilaisten on reagoitava tähän.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Älkää raiskatko Malmin kenttää2018-09-13T13:18:02.754124Z 1 Malmin lentokenttä on suojeltu, toimitte lainvastaisesti. Älkää raiskatko Malmin kultturihistoriallista kenttää.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-13T13:13:38.236970Z 2

Malmin lentokenttä ei ole mikään ns. "korpikenttä" vaan upea, maailmanluokan lentokenttä jonka tuhoamista ajetaan kuin käärmettä pyssyyn. Malmin lentokenttä on historialliselta 
arvoltaan omaa luokkaansa ja siitä huolimatta elävä kenttä jonka toiminnan on annettava jatkua elävänä. Arkkitehdit ja kaupunginvaltuutetut jotka kenttään koskevat syyllistyvät 
samaan kuin Höijerin talon ja "Sipoon kirkon" ja Puu-Pasilan tuhoajat joiden historian taju on nolla. Ajatelkaa millaista olisi jos Puu-Pasilan olisi säilytetty, alue olisi tänään yhtä uniikki 
kuin Puu-Vallila ja Puu-käpylä, eikä likainen kaakeligetto kuten Pikku-Huopalahti.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-13T11:35:12.645012Z 0

Olisi hienoa, jos kerrankin voitaisiin rakentaa väljä omakotitalo alue, eikä sotketa sekaisin kerrostaloja ja rivitaloja. Näin tehtiin Falkullassa ja pieleen menee. Viheralueiden tulee olla 
suuria ja antaa mahdollisuus toimia kaupunkilaisten virkistyspaikkana, minä Malmin lentokentän pururata/hiihtorata on meille lähiseudun asukkaille ollut. Kaikkea ei tarvitse 
rakentaa täyteen. Mikäli alue rakennetaan teidän täytyy tarkkaan miettiä kulkuyhteydet sekä liikenneväylät etteivät ne ruuhkauta jo ruuhka-aikana Malmin ja Falkullan väyliä Kehä 1: 
lle tai Kehä III:lle. Ehdottomasti olen kyllä sitä mieltä, että ensijaisena pitää lentokenttä säilyttää ja vasta viimeisenä muotona rakentaa asuinalueeksi. Eikö Malmin lentokenttää voida 
käyttää kuten joku ehdottikin näyttelyalueena, tapahtumien järjestyspaikkana esim. miksipä ei Weekend festivaalitkin voisi siellä järjestää. Rakennetaan sinne vaikka maauimala 
laajoine auringonottoalueineen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kaavaluonnos on Loistava!2018-09-13T11:30:12.301033Z 4 Malminlentokenttä rakennettava. Tuhottu lennonjohtotorni on saatettava alkupräiseen asuunsa .  Vastaavia Korpikenttiä kyllä löytyy  pörräämiseen yllin kyllin.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hiipunut pörräys 2018-09-13T11:25:33.467038Z 4 Täysin typerää säilyttää Malmin korpikenttä! Siihen ei ole yhtään järkevää syytä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Onko tässäkin grynderikorruptio2018-09-13T10:31:51.845424Z 0

Historiallisen lentokentän sulkeminen pelkän asuntorakentamisen edestä on lyhytnäköistä. Helsinki tulee tarvitsemaan lisää lentokenttiä tulevaisuudessa, kun alue kehittyy ja 
lentolaitteet hiljenevät ja yleistyvät.
Tulee mieleen Helsingin päättäjien haluttomuus 1930 rakentaa maalentokenttä, jolloin Turku teki sen ja Finnair muutti sinne. Silloin vasta rakennettiin Tattarisuolle kenttä, vastoin 
asiantuntijoiden varoituksia heikosta maaperästä tulevaa teknistä kehitystä ajatellen. Seutula sitten rakennettiin paniikissa vankivoimalla olympialaisia varten.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-13T07:27:57.128540Z 3

En ihan hahmota havainnekuvasta, miten nykyistä lentoasemaa ympäröivä virkistysreitti jatkossa kulkee. Toivottavasti se säilyy jatkossakin metsäisenä, hiljaisena ja tarpeeksi 
leveänä suhteessa käyttäjämäärien kasvuun. Esim. Keskuspuistossa väylät ovat liian kapeita kaikenlaisille kulkijoille samalla väylällä ja on hankala kulkea esimerkiksi lasten kanssa 
samaa väylää työmatkapyöräilijöiden kanssa. Toivottavasti siis pyöräily ja kävely erotetaan reitillä. Ja vielä toive: rakennusaikana olisi hyvä, että virkistysreitti pysyisi käytössä.

Vaikuttaa myös, että suunnitelmassa vähennetään alueen puustoa. Tämä on valitettavaa. Sanallinen kuvailu kuulostaa todella hyvältä, mutta se ei selvästi välity varsinaiseen 
pohjakaavaan, ainakaan maallikolle. Malmilla on jo isoja peltomaisia virkistysalueita, mutta sellaista metsää vähän, joka ei sijaitsisi kovan liikennemelun alueella.

Nykyisen lentoaseman alueen hienoin piirre on sen avaruus. Olisi hienoa kuulla lisää, miten tätä avaruuden kokemusta voidaan tuoda uudelle alueelle, sekä asukkaille että 
virkistysreiteille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ninni 2018-09-13T06:14:25.129586Z 4
Vaikuttaa hyvältä! Kiva, että ympyröivä luonto huomioidaan sekä ulkoilureitti jää. Tuonne vapautuvalle alueelle, jota ei vielä rakenneta, voisi tehdä luontopolun ja näkötornin. 
Tulevaisuudessa olisi hienoa saada urbaani merkitty luontoreitti, kun alue yhdistyy Jakomäen ja Kivikon metsiin ja viheralueisiin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-13T05:05:22.923764Z 0 Malminlentokenttä säilytettävä,ei pidä tuhota historiaa mitä ei saa ikinä takaisin.Maita kyllä löytyy stadista rakentamiseen yllin kyllin
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Roland Sällsten 2018-09-12T18:55:10.455686Z 0 Sen unohdin mainita että naapurissa on viihtyisä Tattarisuo autoromuttamoineen! Miksi se saa rauhassa jäädä ja lentokenttä joutuu lähtemään?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Roland Sällsten 2018-09-12T18:38:06.842930Z 1
Suuri rikos tapahtumassa! Tilaa on vaikka kuinka paljon rakentaa muualla mutta tärkein on että grynderit pääseevät rahastamaan Helsinkiläisiä veronmaksaajia seuraavat 30vuotta! 
Onko kellään (Helsingin poliitikoillakaan) puhtaat jauhot pussissa?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Iiro-Petteri Lavankopsahdus2018-09-12T18:18:04.300158Z 0

Helsinki tarvitsee ilmailutoimintaa paljon enemmän, kuin muutamaa tuhatta maaltamuuttajaa, joilla itse asiassa ei edes ole varaa asua Helsingissä! Ilmailualan koulutusta ja 
lentämistä meidän ei tarvitse kustantaa verorahoilla, mutta asumis yms. tuet ovat suoraa tulonsiirtoa helsinkiläisiltä. Mutta sinnemäkeläisten lystinpidon maksajat lähtevät 
rahoineen veroparatiiseihin ennen kuin ensimmäinenkään "halpa vuokratalo" nousee Malmin lentokentälle.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Upea kaavaluonnos toteutettava2018-09-12T16:43:26.853977Z 5

Olisiko "Helsikiläisellä" yhtään vielä vanhempaa "tietoa" laittaa. Esim tänäänkin todella vilkasta 21 oper. jopa 8:lla eri koneella! Miljoonia jo syydetty korvaaville kentille jotka 
mielellään ottavat Malmilla olevat ikäloput saastuttavat ja meluisat koneet. Luonnonsuojelua Malminkorpikentällä:
Niittotyöt koituvat yhä monen nuoren ruisrääkän kohtaloksi, sillä heinikossa ruokailevat poikaset silpoutuvat usein niittokoneiden teriin. Nykyinen operaattori on velvollinen 
niittämään kenttäalueen lentoturvallisuuden vuoksi. Viimeisimmässä 2015 PUOLUEETTOMASSA lintukartoituksessa enää 1 yksilö!Ovat ilmeisesti siirtyneet Viikin Lintukeitaaseen 
jossa saavat olla Melultakin rauhassa.  

Longinojan merkittävin sivuoja on Malmin pienlentokentän suunnalta
 laskeva Lentokentänoja.
 Lentokentänojalla ei kuitenkaan ole kaikki hyvin. Sen sedimentissä
 lyijyn,
 nikkelin, sinkin, kuparin, kadmiumin ja arseenin pitoisuus oli korkeampi
 kuin Longinojan latvoilla tai pääuomassa. 
Haitallisimman organotinayhdisteen, tributyylitinan, pitoisuus oli
 suurin
 Lentokentänojassa.Joka laskee Taimenpuro Longinojaan!
Johtuu ilmeisesti nykyisestä lentotoiminnasta.
 Metalleista erityisesti kadmiumin ja nikkelin liukoiset pitoisuudet olivat Lentokentänojassa muita ojavesiä huomattavasti korkeampia. Nikkelin pitoisuus oli melko korkea ja sillä 
saattaa olla kielteisiä vaikutuksia esimerkiksi kaloihin. Lentokentänojan korkeat nikkeli- ja kadmiumpitoisuudet ovat todennäköisesti peräisin lentokenttäalueen maaperästä.
Olisiko jo aika lopettaa saastutus ja puhdistaa saastunut maaperä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Fakta 2018-09-12T13:31:31.970985Z 3
Helsingin strategiassa lukee, että Helsinki haluaa olla toimivin kaupunki. Kyllä Helsinkiin kuuluu myös toimiva lentokenttä. Kaupunki kertoo myös kuulevansa asukkaita, mutta Malmin 
lentokentän kohdalla vähät välitetään näistäkään lukuisista mielipiteistä, joissa toivotaan kentän säilyvän nykyisellään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet helsinkiläinen 2018-09-12T13:06:23.008403Z 3

Helsingillä oltava oma lentokenttä.

https://www.youtube.com/watch?v=jTR-JT7e_cY

https://www.paivikiili.fi/single-post/2016/10/25/Miksi-Malmin-lentokentta-pitaa-sailyttaa

Vuonna 2015 kaikista Finavian tilastoimista Suomen yleisilmailun operaatioista tapahtui 48% Helsinki-Malmin lentopaikalla. Kaikista Finavian tilastoimista Suomen ilmailun 
operaatioista tapahtui Helsinki-Malmin lentopaikalla 16,5% eli noin yksi kuudesosa. Helsinki-Malmin lentopaikka on Suomen toiseksi vilkkaimmin liikennöity kenttä Helsinki-Vantaan 
jälkeen ja kesäaikaan usein Suomen vilkkain. Vuonna 2015 Helsinki-Malmin lentopaikalla oli 705 kansainvälistä operaatiota.
 
Trafin lentotuntilastojen mukaan lisääntyi helikopterien ansiolentotoiminta koko maassa vuonna 2015 19,5% ja helikopterien yksityislentotoiminta 141,5%. Helsinki-Malmin 
lentopaikka on Suomen tärkein siviilikäytössä oleva helikopterikenttä.
 
Helsinki-Malmin lentopaikka ja siellä aktiivisesti toimivat ilmailijat ja kentälle sijoitetut koneet ovat tärkeä resurssi poikkeusoloissa. Kentän pitäminen ilmailukäytössä tukee 
valmiuslain 12 § (varautumisvelvollisuus) noudattamista.

UNESCO:n yleissopimus aineettoman kulttuuriperinnön suojelemisesta velvoittaa Suomea myös Helsinki-Malmin lentopaikan ilmailukulttuuriperinnön varjeluun. Helsinki-Malmin 
lentopaikka on Suomen suurin yleisilmailun keskus, jonka monilukuinen ja tiivis ilmailuyhteisö pitää yllä ja siirtää eteenpäin monelta osin kirjaamatonta perinnetietoa mm. hyvästä 
ilmailutavasta (engl. "good airmanship") sekä suomalaisen ilmailun ja Helsinki-Malmin lentopaikan historiasta ja kulttuuriperinnöstä.
 
Maankäyttö- ja rakennuslain 22§:n perusteella alueiden käyttötavoitteista päättää valtioneuvosto, kun niillä on merkittävä vaikutus kansalliseen kulttuuri ja luonnonperintöön ja kun 
alueen käytön kannalta on kansainvälinen tai laajempi kuin maakunnallinen merkitys.

Kenttäalueella tavataan useita EU:n lintudirektiivin liitteessä 1 mainittuja lajeja, jotka on luetteloitu kansainväliseen IUCN:n uhanalaisten lajien punaiseen listaan, mm. äärimmäisen 
uhanalainen heinäkurppa (Gallinago media), jonka syyslaskennassa vuonna 2014 tehtiin Suomen ennätys, 10 yksilöä. Jotkut näistä lajeista ovat pesineet kentällä säännöllisesti, mm. 
isokuovi (Numenius arquata), ruisrääkkä (Crex crex), pensastasku (Saxicola rubetra), pensaskerttu (Sylvia communis) ja pikkulepinkäinen (Lanius collurio).

Lentokenttäalueen alustavassa lepakkokartoituksessa kesällä 2015 havaittiin useita lepakkolajeja, esim. pohjanlepakko (Eptesicus nilssonii), pikkulepakko (Pipistrellus nathusii) ja 
kimolepakko (Vespertilio murinus), joille kentän heikosti valaistu avoin niitty tarjoaa erinomaiset metsästysmaat. Mainittuja lajeja on todettu alueella myös kesällä 2016 jatkuneessa 

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet ei kehtaa kertoa olevansa hesast2018-09-12T13:03:37.797131Z 3 Malmin lentokenttä on sekä kulttuurillisesti arvokas että vilkkaassa käytössä oleva kokonaisuus, joka tulee säilyttää.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-12T10:11:51.747761Z 0

Kaupungin uudessa strategiassa on linjattu että Helsinki siirtyy pysäköintipolitiikassaan nykyisestä määrätystä määrästä (normista) markkinaehtoiseen malliin. Tästä ei ole kuitenkaan 
mitään viitteitä näissä suunnitteluperiaatteissa, vaikka voisi kuvitella että kokonaan uusi ja moderni asuinalue olisi oiva paikka siirtyä tähän uuteen malliin.

Pysäköintipaikkojen hintojen erottaminen asuntojen hinnasta on hieno juttu ja toivottavasti siinä vihdoin oikeasti onnistutte, mutta rakennettavien paikkojen määrän osalta tämä on 
vain samaa vanhaa. Olisin toivonut että olisitte löytäneet jonkinlaisen ratkaisun tähän.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Helsinkiläinen 2018-09-12T10:02:35.274246Z 0

Miksi rakentaa asuntoja suopohjalle ja sitten parin vuoden jälkeen todeta kosteusongelmia ym. ja kalliit korjaukset edessä.  Koko Helsingiä ei tarvitse rakentaa täyteen 
asuntoja.Luontoa pitää osata säästää. On sitä rakennustilaa muuallakin.

Toisekseen onko Helsinki edes pääkaupunki ilman omaa lentokenttää? Ei.. Pääkaupungissa pitää olla oma lentokenttä ja lentotoimintaa ja sitä pitäisi pystyä kehittämään enemmän 
toisin kuin tuhoamaan.

Itse Helsingissä aina asuneena Malmin lentokenttä on itselleni erittäin tärkeä, on erittäin rentouttavaa kuunnella lentokoneiden ääniä ja katsella niiden nousuja ja laskuja.

Myös kentän ympäri kulkeva ulkoilureitti pitää säilyttää sellaisenaan kuin se nyt on.

Kuunnelkaa ihmisten mielipiteitä ja säästäkää lentokenttä ja lentotoiminta tai pyrkikää edes kompromissiin joka sisältää muutaman asunnon ja lentotoiminnan jatkumisen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Mielipide 2018-09-12T06:16:55.844562Z 5

Aika hyviltä kuulostavat periaatteet. Toivoisin raitioteistä sitovaa päätöstä ennen rakentamiseen ryhtymistä. Ei yhtäkään jättikauppakeskusta enää, pliide, vaan kivijalkakauppoja 
pääkatujen varsille. Kiitotiet mahdollistaisivat selkeän ruutukaavan käytön Malmilla, miksi suotta mutkitella? Nykyisistä rakennusalueista Sompasaari viehättää itseäni eniten ja 
toivoisin jotain samantyyppistä Malmille: pienehköjä ja moni-ilmeisiä umpikortteleita, joissa myös korkeampi torniosa. Varsinaisia tornitaloja sitten ehkä mielummin Malmin aseman 
ympäristöön. Ja noin ylipäänsä tuohon "25 000 asukkaan uuteen asuinalueeseen" pitäisi suhtautua ehdottomana alarajana ja pyrkiä lähemmäs 40 000. Kiitos.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jokke 2018-09-12T04:30:37.217498Z10

Upean historiallisen aarteen soisi säilyvän ilmailukäytössä. Koulutuksen lisäksi myös harrastusmahdollisuuksia tarvitaan. 

Nyt Helsinki on ankeutumassa kun ilmailun harrastepaikoista ollaan viemässä 100%.  Ei sitäkään hyväksyttäisi että kaikki jalkapallokentät tai uimahallit suljettaisiin tai siirrettäisiin 
kauas.

Pysäytetään ankeuttaminen yhdessä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Timo 2018-09-11T21:00:49.961044Z 7

Lentokenttäharvinaisuus säilytettävä toimivana. Helsinki ei ole mikään Hongkong.

Rakennettavaa tilaa löytyy rutkasti:

https://www.youtube.com/watch?v=vjf0sw5RTUg&t=8s

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-11T19:52:14.308226Z 9

Kulttuurihistoriallisen kohteen tuhoamisessa ei ole mitään järkeä, eli lentokenttä tulee säilyttää sellaisenaan, toimivana kokonaisuutena.

Voittajia Helsingin ainoan lentokentän tuhoamisprojektissa ovat rakennusyhtiöt, joiden toimesta tätä järjettömyyttä on ajettu jo vuosikymmenet ja lahjottu virkamiehiä sekä 
takinkääntäjä poliitikkoja. Rahoittajina näille tuhoontuomituille rakenteluleikeille ja suohon upotettaville rahoille toimivat lopulta kuitenkin veronmaksajat, joiden enemmistö 
vastustaa kentän tuhoamista.

Jos kenttä tuhotaan, niin hävettää olla Helsinkiläinen!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Timo Kuusela 2018-09-11T19:05:03.370696Z11

On selvää että asiassa toimitaan kansalaisten tahdon vastaisesti. Kun hyvin tiedetään että kyseessä on hyväveli-järjestelmäksi kutsuttu korruption muoto, moraaliset perusteetkin 
koko touhulle ovat hukassa. Kun myös tiedetään että alue on taloudellisessa mielessä rakentamiskelvotonta maaperänsä vuoksi, kyse ei ole kuin yhteiskunnan vastaisesta 
toiminnasta.
Jokaisen joka siihen osallistuu pitää ymmärtää että heitä tullaan halveksimaan tai jopa vihaamaan, joten ei kannata liikaa mainostaa olevansa Malmin kentän pilaaja...

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hieno ilmailukeskittymä 2018-09-11T18:54:04.691689Z 0

Asuintalot näyttävät häiritsevän pahasti lentokentän toimintaa. Esimerkiksi kiitotien 36 lähestymislinjalle asetetut talot haittaavat loppulähestymistä. Mikäli tarkoitus on pidentää 
kiitotien 09/27 pituutta, toivoisin että taloissa on riittävä hyvä meluntorjunta, sillä vaikka lentotekniikka kehittyy sähkölentokoneiden myötä, jotkut lentokoneet päästävät edelleen 
tietynasteista melua. Lisäksi olisi tärkeätä huomata että koulu on sijoitettu minusta vaarallisen lähelle asematasoa. Täytyy huomioida että lapset eivät pääse vahingossa 
asematsaolle. Toisaalta erityisen hienoa tässä on se että laspet pääsevät lähelle ilmailua. Koulun pihalta on taatusi upea katsella lentokoneiden liikettä ja haaveilla elämäsät 
lentämisne parissa. Näin oma ammatinikin alkoi. Karttaan on lisäski merkitty mielenkiintoisesti kolmas kiitotie. Tämä kiitotiehän ei ole ollut pitkään käytössä, joten on todella 
ihailtavaa että kaupunki vaikuttaa kunnostavan sen. Suosittelen kuitenkin että minimipituudeksi pyrittäisiin vähintään 1300m TORA-pituuteen. Leveyden suhteen 15m lienee riittävä. 
Myös kiitoteiden risteyskohdan suunniteluun täytyy käyttää nyt huomiota koska risteävät kiitotiet asettuvat aika viistoon kulmaan. Onko lennonjohto tarkoitus tuoda nykyiseen 
terminaalirakennukseen vai aijotaanko lennonjohto siirtää kenties johonkin eri rakennukseen?

Lopuksi haluaisin vielä painottaa että mielestäni hulevesialtaan sijoittaminen voi olla hieman riskialtis ratkaisu. Rullatessa tai laskun mennessä pitkäksi olisi hyvin ikävää löytää 
itseään hulevesialtaasta.

Kaiken kaikkiaan olen iloinen että kaupunki haluaa kehittää lentokenttä ja etenkin kiittää panostuksesta kiitoteihin. Malmin kiitotiet ovatkin kaivanneet jo pidemään aikaa hieman 
päivitystä muun Euroopan tasolle. Eläköön ilmailu!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Timo J Aalto 2018-09-11T18:02:38.468261Z10

Stadia (=Helsinkiä) ollaan melko yksimielisesti kehittämässä toimivaksi ja monipuoliseksi mestaksi (=paikaksi) myös tuleville sukupolville.  Nyt tämän rajun rakentamisbuumin aikana 
ei mielestäni snaijata (=ymmärretä) että tarvitaan muutakin kuin "edullisia" asuntoja. 
Malmin lentokenttä on tietääkseni Suomen toiseksi vilkkain kettä ja kuuluu ehdottomasti säilyttää toimivana ja ajan mukana kehittyvänä kaupunkikenttänä kuten esim. London City 
Airport ja Bromma.
Jo 30-luvulla rakennetut Stadin helmet - Malmin kenttä ja Stadika (=Olympiastadion) kuuluvat ehdottomasti toimivina myös tuleville sukupolville.
 Mitä muuten sanoisitte jos joku haluaisi byggata (=rakentaa) asuntoja Stadikan tilalle?



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Linnut siirtyy Viikkiin 2018-09-11T16:22:33.220635Z 4

Loistavan kaavan mukaisia asuntoja ja viihtyisiä viher-alueita malmin hiipuvan kentän alueelle.  Lopuille vanhoille saastuttaville koneille on tarjolla useita kenttävaihtoehtoja.  Linnut 
ovat turvallisuusriski ja kentän nurmialue niitetään lentoturvallisuuden vuoksi joten pesät ja poikaset silpoutuvat. Läheiselle Viikin Lintuparatiisiin  näidensiirtyminen takaa turvallisen 
ja ravinteikkaan ympäristön jo nyt lintuharvinuuksille. Kuntopolku jää ja saavutettavuus senkun paranee  tulevaisuudessa kivikkoon  johtavan ilmasillan ansiosta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Älkää tuhotko ainutlaatuisuutta!2018-09-11T14:53:04.586125Z 3
Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailun käytössä ja luontopolku myös linnuston ja muun eläimistön takia. Lentokenttä on tärkeä ja kehityskelpoinen monelle yritykselle ja 
ilmailulle. Asunnoille on tilaa rakentaa muuallekin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-11T12:35:03.363164Z 2 Mielestäni asunnot eivät sovi lentokentälle.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Amino1 2018-09-11T12:19:31.933261Z 4 Kentän toiminnot pitää lakkauttaa heti. Alue nykyisellään ei palvele ketään. Sulkemispäivästä lähtien suomen pienilmailu alkaa tervehtymään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pirjo-Riitta 2018-09-11T11:47:27.054684Z 6

Malmin lentokenttä pitää ehdottomasti säilyttää. Sen historiallinen arvo on merkittävä. Lisäksi pääkaupunkiseutu tarvitsee Vantaan lisäksi toisen lentokentän pienkoneita, 
helikoptereita ja muuta ilmaliikennettä varten. Jos kenttä tuhotaan nyt, uutta vastaavaa ei tilalle löydy. Yksi esimerkki tulevaisuuden toiminnasta ovat nopeasti kehittyvät 
sähkökäyttöiset lentokoneet. Ei pitäisi tehdä tyhmiä päätöksiä lyhytnäköisillä olettamuksilla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jare Jakomäestä 2018-09-11T09:54:29.740798Z 4

En ymmärrä minkä takia Malmin lento(korpi)kenttä pitäisi säilyttää lentotoiminnassa. Helsingin todellinen ja ainoa hyödyllinen kenttä on HELSINKI AIRPORT joka tunnetaan myös 
Helsinki-Vantaana. Sinne menevät reittiliikenteen lisäksi ne kuuluisat businesslennot eivät Malmille. Matkaa Helsinki Airportlle Helsingin keskustasta on 17 km! Malmin korpikentän 
käyttäjiä ovat suurimmassa määrin hupilentelijät ja sellaisiksi treenaavat muutamaa poikkeusta lukuunottamatta. Kuinka kauan nämä "lentokentän ystävät" saavat häiritä ja 
terrorisoida propagandallaan ja valituksillaan helsinkiläisten asuntopolitiikkaa on mysteeri. Itse otan tämän uuden asuinalueen avosylin ja hyvillä mielin vastaan!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Iiro-Petteri Lavankopsahdus2018-09-11T09:01:02.145732Z 4

Tässä on taustalla jokin suurempi suunnitelma (esim. sosialismin maailmanvalloituksen uudelleenkäynnistys pikkuisesta Suomesta käsin), tai sitten joku on täysin seonnut: Suomen 
pääkaupungista lakkautetaan lentoliikenne ja ilmailutoiminta, kuten esim. alan koulutus. Tilalle halpoja asuntoja niille, joilla ei ole varaa asua Helsingissä. Eihän tässä ole mitään 
järkeä! Kuka niiden asumisen kustantaa sitten, kun me helsinkiläiset veronmaksajat olemme rahoinemme muuttaneet Sveitsiin, Välimeren rannoille ja Floridaan?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pirliis 2018-09-11T08:57:41.894410Z 8

Malmin lentokentän kohtalosta päätti 56 kunnanvaltuuston jäsentä, lähinnä Vihreiden ja SDP:n edustajien enemmistöllä. Nämä jäsenet viis veisaavat kuntalaisten mielipiteistä, 
mahtaakohan monikaan heistä olla edes alkuperäisiä helsinkiläisiä. Raha taitaa ratkaista tämänkin asian. Minusta tuntuu pahalta että tässä uhrataan Helsingin kaupungin ilmailun 
kannalta tärkeä toiminto puhumattakaan sen historiallisista arvoista tai konfliktien kannalta tärkeästä varakentästä vain saadaksemme maahanmuuttajille lisää asuntoja juuri tälle 
alueelle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lopettakaa Saastutus 2018-09-11T08:50:28.244105Z 4 Kenttä suljettava välittömästi .Rakentaminen alkakoon ,loistavan kaavaan mukaisesti!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Korpikenttä vaikenee 2018-09-11T08:45:45.876327Z 4

Hienoa että suljettu muutamaan kymmenen kallis harrastuspaikka saadaan kaikkien Helsinkiläisten käyttöön. Pyhtäälle avataan nykyaikainen lentokenttä jossa Dronekehityskeskus 
sinnehän "sähkövispilä" sopii mainiosti . Kentällä olevat linnut ovat vakava turvallisuusriski ja alue niitetään jolloin linnunpoikaset silpoutuvat leikkurin teriin! Kaava näyttää 
loistavalta viheralueineen ja silta Kivikon liikuntapuistoon mahdollistaa monipuolisen liikunnan. Nythän kuntopolku sijaitsee suurelta osin umpimetsässä ja näköyhteyttä kentälle ei 
olekaan. Myös nyt riittämätön pysäköinti moninkertaistuu! Mahtava suunnitelma.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-11T08:14:57.499389Z 4 Hyvä että loppuu turha ja jatkuva pörinä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet kaisa 2018-09-11T07:03:36.581936Z 6

Malmin lentokentän tuhoaminen on todella törkeä ja edesvastuuton temppu poliitikoilta. Tämän kokoisista asioista pitää 
ehdottomasti  järjestää kansanäänestys, koska poliitikoilla ei tiedot, taidot eikä äly riitä tulevaisuuden arviointiin eikä poliittisten päätösten tekemiseen. Samoin maahanmuutto yms 
vakavasti yhteiskuntarakennetta koskevat asiat tulee saattaa kansanäänestykseen. Miljoonat aivot tietävät enemmän kuin 10.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jupi Hjelt 2018-09-11T06:58:56.931612Z 3 Kyseinen alue ei ole tarkoitettu asuntorakentamiseen, eikä talot sovi maisemaan millään tavalla.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet PH78 2018-09-11T06:35:46.330024Z 6 Täysin typerää tuhota malmin lentokenttä. Siihen ei oikeasti ole yhtään järkevää syytä.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet SV 2018-09-11T06:11:46.000186Z10 Malmin Lentokenttä on säilytettävä. Aivan järjetöntä tuhota sitä, kun parempaa rakennusmaata löytyy muualtakin Stadista

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmin Minttu 2018-09-11T04:49:54.895117Z 4

Erinomainen suunnitelma! Hyvin yhdistelty erilaista rakennuskantaa, unohtamatta hyvää julkista liikennettä. Kenttä on ollut koko Koillisen kehityksen tulppana. Eikä sinne isolle 
kenttäalueelle ole ollut mitään asiaa. Nyt joidenkin hehkuttamat yleisötapahtumat ovat hieman aukaisseet aluetta, mutta nehän loppuvat samantien, jos kenttää kehitettäisiin 
lentokenttänä. 

Kenttää ympyröivät melusuojametsät kaipaavat ehdottomasti kunnostusta. Onneksi tuo lenkkipolku säilyy. Kiva että saadaan puita nyt tylsälle tasamaalle. Tehdään joesta alueen 
"sielu" unohtamatta siellä asuvia eliöitä. Lentokoneita en jää kaipaamaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-11T03:08:16.445159Z 9
Rakennus ja alue rauhallisena pienkenttänä on kulttuurihistoriallisesti liian arvokas tuhottavaksi. Kentällä on monipuolista käyttöä varmasti jatkossakin kaupunkilaisille ja 
ulkopaikkakuntalaisille sekä kansainvälisille vieraille. Ei missään tapauksessa tylsää asuinaluetta. Niille löytyy kyllä paikkoja muualtakin Helsingistä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Erppa 2018-09-11T01:17:48.823035Z10

Malmin lentokentän alue tulee säilyttää ilmailukäytössä. Se on kulttuurihistoriallisesta arvokas kokonaisuus, jonka säilyttämiseksi ei riitä rakennusten säästäminen. Lentokoneiden 
sähköistyminen on jo alkanut, ja uudet hiljaiset sähkölentokoneet ovat omiaan kaupunkikentälle. Tällainen tulevaisuuteen katsova ratkaisu säilyttää kenttä lentokäytössä olisi 
arvokkain tapa säilyttää alue.

Malmin lentokentän ympäristön virkistysarvona on erityisesti se, että kentän ympärillä on vielä kohtuullisen kokoisia metsäalueita, joissa voi kohdata luonnon paljon paremmin kuin 
rakennetuissa puistoissa tai pikkuruisten puistojen verkostossa, jollaista alueelle kaavaillaan. Ei ole sama asia ulkoilla talojen ympäröimällä tiellä, josta vain hetkittäin pääsee puiston 
puolelle. 

On kannatettavaa tukea joukkoliikenteeseen pohjautuvaa liikkumista, mutta henkilöautoliikenne tulee silti väistämättä lisääntymään. Miten huolehditaan siitä, ettei esim. ruuhka-
aikoina nykyäänkin ruuhkainen Suurmetsäntien ja  Tattarisuontien liikenneympyrä mene ihan tukkoon? En ole vakuuttunut siitä, että Lahdenväylän uusi liittymä ratkaisee ongelmaa, 
ja se voi tuoda myös Lahdenväylälle uuden solmukohdan, koska sekin on ruuhkainen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T20:11:18.152593Z 4 Lentokentän ja se arvokkaan edelleen jatkuvan lentoliikenteen ja rakennukset niiden alkuperäisessä käytössä
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ilkka 45 2018-09-10T20:05:48.709537Z 9 Kentän ympäristöön ei pidä rakentaa mitään sen toimintaa haittaavaa. Kenttää tarvitaan tulevaisuudessa entistä enemmän.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi1234 2018-09-10T20:02:13.874213Z 9
Malmin lentoasema säilytettävä juuri joku helikopteri yhtiökin aloitti lennot sinne. Malmin lentoasema on harvinainen ja hieno paikka myös Malmin lentokenttä on hyvä lintupaikka 
ja sieltä harvinaisuuksia on löydetty myös. Malmin lentoasema on tärkeä monille ihmisille!
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi1234 2018-09-10T20:02:13.871653Z 0
Malmin lentoasema säilytettävä juuri joku helikopteri yhtiökin aloitti lennot sinne. Malmin lentoasema on harvinainen ja hieno paikka myös Malmin lentokenttä on hyvä lintupaikka 
ja sieltä harvinaisuuksia on löydetty myös. Malmin lentoasema on tärkeä monille ihmisille!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Totuus julki 2018-09-10T18:59:32.608848Z13

Malmin lentokenttä on säilytettävä ilmailukäytössä.  Kaikki tässä esitellyt suunnitteluperiaatteet, jotka eivät lähde tästä lähtökohdasta, ovat kelvottomia ja hylättävä kaikilta osiltaan.

Helsinkiin mahtuu asunnot yli 4,3 miljoonalle asukkaalle, mm. puistot ja Malmin kenttä säilyttäen, jos kaikki nyt rakentamatta oleva maa rakennetaan yhtä tiheästi kuin Punavuoren 
kaupunginosa.

Malmin lentokentän ottamiselle rakennusmaaksi ei siis ole mitään tarvetta.   

Kaavoittaminen rakennusmaaksi ei siis suinkaan lähde helsinkiläisten asunnontarpeesta, vaan jostakin aivan muusta.  Olisi kiinnostavaa tietää, mistä?
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kentän puolesta 2018-09-10T18:54:34.655815Z13 Malmin lentokenttä on säilytettävä entisellään! Ei tarvita asuntoja tuhoamaan sitä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Heikki H 2018-09-10T18:39:29.433059Z14
Malmin lentokentässä yhdistyy merkittävä kulttuuriperintökohde ja Helsingin taloutta tukeva liikennetoiminto täydellisessä symbioosissa. Lentokenttä tulee ehdottomasti säilyttää 
lentokenttänä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asun kentän laidalla 2018-09-10T18:37:37.346341Z12 Malmin lentokenttä on säilytettävä lentokenttänä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Nyt näyttää hyvältä 2018-09-10T18:26:36.340846Z 4

Kyllä näyttää upealta suunnitelmat. En ymmärrä tuota Longinojan hypetystä.Fillaroin kesällä kolmesti koko ojan matkan ja ainuttakaan fisua en haisevassa ojassa nähnyt! Samaa kuin 
kentän säilyttämisen "suitsutus".  Miljoonia jo syydetty korvaaviin kenttiin ei vaan tunnu kelpaavan.
On jo aika "puhaltaa peli poikki" ja aloittaa rakentaminen. Toimintahan on hiipunut kymmenesosaan huippuvuosista! Ja silti hehkutetaan vilkastumisesta. Muullakin suomessa 
suljetaan kenttiä käytön hiipumisen vuoksi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tarja 2018-09-10T17:39:03.021851Z 9

Malmille ei rakentaminen sovi syvän suomaan takia. Rakentakaa ensin Jätkäsaari, Kruunuvuorenranta ja Kalasatama valmiiksi liikenneyhteyksineen. Lisäksi täydennysrakentamista 
on tulossa runsaasti mm Laajasaloon. Nämä ensin. Historiallinen Malmin lentokenttä on säilytettävä ilmailukäytössä. Helsinki-Vantaalle ei mahdu pienkoneet. Harrastajia paljon 
pääkaupunkiseudulla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Vesa Halme 2018-09-10T17:36:52.152705Z13
Malmin lentokentän pitää säilyä lentokenttänä. Tonttimaata on muuallakin ja Helsingin kokoisessa kaupungissa pitää olla oma yleisilmailukenttä. Helsinki-Vantaalle eivät pienet 
koneet mahdu.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tartsu 2018-09-10T17:30:43.629434Z 2

Alue ei sovi rakentamiseen suopohjan takia. Rakentakaa ensin Jätkäsaari, Kalasatama ja Kruunuvuorenranta valmiiksi ja näiden sujuvat liikenneyhteydet. Nyt liikenneyhteydet 
kiristävät hermoja. Palvelutkin puuttuvat. Täydennysrakentamista tehdään massiivisesti mm Laajasalossa. Ensin nuo valmiiksi ja katsokaa vasta sitten Malmin lentokenttää, 
tarvitaanko sinne edes rakentamista.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Antton 2018-09-10T17:05:24.594342Z 2

Siis aivan oikeasti on turha valittaa mistään melusta asuitte sitten missä tahansa, joka on siis tietoisesti valittu asuinsija esim lentokentän viereen. En ymmärrä, miksi ihmiset 
valittavat joka lähtöön. Venesatamistakin ollaan valitettu, kun niillä korjataan veneitä, että kauhea melu. Muuttakaa hyvät ihmiset muualle asumaan, jos kaikki äänet häiritsevät. 
Voin tässä huomauttaa, että kannattaa muuttaa pois pääkaupunkiseudulta, niin johan rauhoittuu suuresti kaikki ja myös oma järki toimii päässä paremmin kuin ainainen valitus 
muille pienistä asioista. Lentokenttä toivon mukaan pysyy siinä missä se on ollut jo pitkään. Mielestäni tässä ollaan saman kysymyksen ääressä kuin, että pitäisikö kaikki helsingin 
vanhemmat kivitalot laittaa matalaksi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Emma26 2018-09-10T16:58:49.076024Z11

En ymmärrä lentokonetouhun passittamista muualle. Miksi alueelle pitää oikeasti rakentaa? Helsinkiläisenä kyllä olen huomannut monia hyviä paikkoja, joissa on tilaa rakentaa. 
Lisäksi monet uudet helsingin talot eivät ole suunniteltu kunnolla. Luulen, että nykyään se viheralue, joka on lentokentän ulkopuolella, tulee olemaan mahdollisen rakentamisen 
jälkeen paljon vähäisempi. Rakentamisessa on myös ongelma, että taloihin ei yleensä saada tarpeeksi kerroksia ja ihmisiä.  Lentokoneharrastus on tuolla elintärkeä, koska se on 
harrastus siinä missä muutkin. Tämä on oma mielipiteeni. Vaikka en harrasta ilmailulajeja, haluan puolustaa toisten vuosikausia jatkunutta harrastusmahdollisuutta. Jos kumminkin 
rakennatte talot, tehkää sitten kunnon korkeat talot kalasataman tyyliin tai pitkiä isoja taloja, johon menee ihmisiä. Sinne kannattaa kaavailla samalla maahanmuuttajille asuintilaa ja 
opiskelijoille halpaa asumista.... Miettikää mihin rakentaminen hyödynnetään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Reijo Pitkänen 2018-09-10T16:43:43.405745Z 9

Suunnittelijana kokisin olevani väärällä maalla iskemässä merkkikeppejä maanraiskausta varten. En tuntisi itseäni oikeutetuksi rikkomaan yleistä mielipidettä, olkoonkin, että 
kabineteissa mandaatti on annettu noudatettavaksi tulos tai ulos periaatteella. Haarniskaa on kannettava vastustajien esittämiä vastalauseita vastaan. Argumentit ovat kentän 
säilyttämisen puolesta hyviä ja jopa oikeutettuja. Vain pieni osa kenttäalueesta voitaisiin valjastaa elinkeinoa tukemaan asuintuotantoon. Toivon, että löydän viisautta toimia 
järkevästi valtaapitävien mielipiteistä huolimatta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Funkisrakennuksen suojelusta2018-09-10T16:10:32.060134Z12

Malmin lentoaseman arvokas funkisrakennus on kuulemma tarkoitus suojella, mutta eihän yksittäisellä ympäristöstään irrotetulla rakennuksella keskellä jotain uutta asuntoaluetta 
ole mitään arvoa. Se olisi lähinnä vitsi.

Suojelun merkitys on siinä, että suojellaan suurempia kokonaisuuksia, alkuperäisiä miljöitä ja niihin liittyviä perinteitä. Parasta suojelua olisi pitää kenttä alkuperäisessä käytössään eli 
ilmailukäytössä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Viimeinkin tapahtuu. 2018-09-10T14:58:51.813385Z 4

Lentokenttä ehdottomasti rakennettava. Alue ei ole suota vaan normaalia savista rakennusmaata kuten koko Malmin alue. Hyvin pysyy keskustassakin talot pystyssä. Muttama 
kymmenen pienkonetta mahtuu ja toivotetaankin tervetulleeksi lähikentille. Loistava kaava tulee upea asuinalue. Silta Kivikon liikutapuistoon jossa laajat P-alueet ja hyvät 
ulkoilumaastot lisäksi. Kentän ympärihän pururata kulkee umpimetsässä eikö edes näköyhteyttä kenttään ole kuin 10% matkalla. Ei liity kenttään millään tavalla vaan on 
liikuntatoimen ylläpitämä!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Virkityspörrääjät Pyhtäälle2018-09-10T14:44:01.426325Z 4 Malmilla ei ole suota ,ei edes läheiselläTattarisuolla. Hienoa että viimein päästään rakentamaan. Kaava loistava!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Markku Kolehmainen 2018-09-10T14:41:26.523047Z 4

Saastuttavat ,Meluisat 30-40v. vanhat pienkoneet joutaa muille korpikentille kuten kerran viikossa 30min. surraava sähkölelukin. Pyhtäällehän tulee dronejen kehityskeskus myös 
sähkökoneelle hyvä paikka. Todella hyvältä näyttää kaavat ,eikun kuokkaa kenttään ja rakentamaan viihtyisää asuinaluetta. Torni entisöidään alkuperäiseen asuunsa. Nythän se on 
"häväisty" purkamalla sisältä ja pellittämällä ulkoa!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asa 2018-09-10T14:39:27.118605Z14 Unohtaisin koko homman. Suolle ei kannata rakentaa ja Malmin kentän tuhoaminen aiheuttaa peruuttamatonta vahinkoa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jukka Jaakkola 2018-09-10T14:32:15.521494Z 9
On se kumma, millä vimmalla ollaan hävittämässä Stadilaisten omaa lentokenttää. Ei joka niemeen, notkohon ,saarelmaan tarvitse tunkea lähiöitä. Nikkilän pelloilla ja Vuosaaren golf-
kentällä on riittävästi rakennusmaata.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Viimeistely kunniaan 2018-09-10T14:19:48.135531Z 7

Paikka on hyvä ja keskeinen asuinrakentamiselle. Koska näin suuria uusia asuinalueita Helsingissä ei tulevaisuudessa tule, kannattaisi panostaa sekä talojen ulkoasuun että riittäviin 
kerrosmääriin. Kun asuntoja tarvitaan Helsingissä, olisi parempi, että rakennetuilla alueilla tehdään selvästi nykyistä korkeampia taloja ja tällöin  puistoilla ja leveämmillä bulevardeilla 
rytmitettäisiin asuinalue viihtyisäksi. Tasapaksu suunnittelu ei luo viihtyisää ympäristöä. Näitä taloja käytetään yli 100 vuotta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T14:16:02.626897Z10
Malmin lentokenttä on TÄRKEÄ osa niin Suomen kuin Helsinginkin historiaa. Se on maailmanlaajuisestikin ainutlaatuinen kokonaisuus. Sen tuhoaminen on kaupungilta täysin 
edesvastuuton toimenpide.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Viiden polven Malmilainen2018-09-10T14:14:27.080599Z16

Olen viidennen polven Malmilainen ja lentokenttä on tosi vahva osa perintöä, jonka haluan lapsillenikin jättää. Mitä vanhemmaksi tulee, niin kotikaupungin historialla on suurempi 
merkitys. Tuollaista paikka ei toista ole, historia, arkkitehtuuri , kulttuuri mikä liittyy kenttään.
Olen työssä myös opetusalalla ja usein unohdetaan että lento-opetus on myös osa erikoisosaamista, minkä haluaisin säilyttää. Asun hyvin lähellä kenttää ja kesäisin pienkoneet 
pörräävät kotini yli, mikä ei minua haittaa ollenkaan. Lentotekniikkakin menee koko ajan eteenpäin ja se tulee ekologisemmksi.
Yksi asia vielä ovat suuret tapahtumat, joita olen hyödyntänyt, auto cruisingit, lentotapahtumat ym. ovat paikallinen rikkaus. 
Sydämestäni toivon, että Malmin lentokenttä säilytetään paikallaan ja pidetään siitä yhdessä huolta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T13:23:28.536784Z12

Malmin lentokenttää ei missään, ei missään tapauksessa saa tuhota! Miksi kaupunki suoritti natsityyppisen " anschlussin" ja anneksoi puolet Sipoosta tekemättä kuitenkaan alueella 
yhtään mitään? Miksi kaupunki ei rakenna vaikka Talin golfkenttää täyteen jos joku uusi getto pitää rakentaa?

Lentotoiminnan on annettava jatkua Malmin lentokentällä ja rakennussuunnitelmat on keskeytettävä välittömästi!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T13:20:22.652089Z 9 En halua toimivaa kenttää tuhottavan tilanteessa, jolloin ilmailu on kasvussa ja kentälle ei löydy korvaajaa
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T13:06:34.284312Z10 Säilyttäisin lentokentän.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Toimiva pienlentokenttä 2018-09-10T12:45:06.335089Z11 Ihmetellä täytyy, miten kaupungilla olisi varaa tuhota toimiva pienlentokenttä lyhytnäköisesti tällä tavoin. Asuntoja tarvitaan, mutta eivät tulijat asuntoja rakentamalla lopu.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T12:19:29.506571Z10
Kulttuurihistoriallista Malmin lentokenttää ei saa tuhota. Lisäksi on tyhmää rakentaa  suolle, nyt jo vasta rakennetulle Fallkullan alueella rakennukset vajoaa, seinissä on halkeamia. 
Kautta aikojen on ihmiset tienneet ettei suolle kannata rakentaa. Vain tyhmät tekee niin.  Kyllä Helsingissä on kunnon rakennuspaikkoja. Järki käteen päättäjät.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T12:07:00.417877Z 4

Yrittäjyyteen kuuluu riskinotto. Jos riski toteutuu, yrittäjä ei käytä suhteitaan ja vaikutusvaltaansa hyväkseen ja hanki lehmänkaupoilla yritykselleen laajaa asiakaskuntaa panemalla 
kaupungin rakennuttamaan asuinalueen Malmin lentokentälle. 
Sellainen ei kuulu suomalaisen demokratiaan.
Niinkuin ei kuulu jatkuva valheellisten tietojen käyttäminen perusteluinakaan.  
Helsingin valtuusto on nyt osoittautunut joko täysin ammattitaidottamaksi tai pahasti korruptoituneeksi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T12:02:19.291217Z11 Lentokenttä ja sen toiminta tulee jättää rauhaan. Perusteita tähän on kaupungin suunnittelulautakunnalla varmasti ihan riittävästi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ari Wuori 2018-09-10T12:01:20.188065Z11

Muutin pois Helsingistä, en tunne omakseni. Malmi on säilytettävä nykyisellään ! Junaradat esimerkiksi voidaan kattaa, saadaa isio määrä tilaa Helsinkiin, rumat ratakuilut poistuvat, 
lumityöt jäävät pois ( ei talvella vaihteiden jäätymisiä ), melutaso laskee, ihmiset valmiiksi kulkuyhteyden päällä jne jne. Mutta Helsingin päättäjät ajavat Malmin tuhoa, kuin 
käärmettä pyssyn piippuun ja vieläpä enemmistön tahtoa vastaan ! HÄVETKÄÄ !!!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ultsi 2018-09-10T11:51:52.569973Z15

Malmin lentokenttä ei sovi tuollaiseen asuntorakentamiseen.
Siitä voi tehdä hienon matkailukohteen turisteille.
Helsingin kaupungille ei riiitä jatkossa vain yksi, Helsinki-Vantaa lentokenttä. 
Malmin kentällä on jatkuvasti lentotoimintaa.
Siitä on tehty eniten Unescon suojelukohteeksi pääsemisestä.
Vapaita, rakennettavia maa-alueita löytyy muualta Helsingistä.ä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet OH-SNAP 2018-09-10T10:44:32.937395Z15

On aivan käsittämätöntä, että sekä liikenteellisesti että historiallisesti korvaamaton, kaunis ja toimiva metropolialueen vara- ja kakkoslentokenttä tuhotaan ahneen gryndauksen 
tieltä! MIljoonasta asukkaasta kuhiseva pääkaupunkiseutu tarvitsee toisen lentokentän, sillä ilmailu on voimakkaimmin kasvava liikenteen muoto. On aivan turha väittää vastaan 
millään keksityillä, 1980-lukulaisilla argumenteilla "kestämättömästä toiminnasta" samaan aikaan kun Malmilta on noussut jo ilmaan sähkölentokoneita. Ne ovat 
polttomoottorikoneita hiljaisempia ja ympäristöystävällisempiä - ja ne ovat nimenomaan ilmailun tulevaisuus.

Samaan roskakoriin voidaan pudottaa myös vihreiden poliitikkojen populistiset väitteet "pienen eliitin harrastuksesta", kun samaan aikaan ketään ei näytä kiinnostavan ne oikeat, 
todelliset pienen eliitin harrastukset jolle kyllä näyttää löytyvän tilaa Helsingistä, eikä kukaan ole niitä ajamassa pois huomattavan kalliin, suolle rakennettavan asuinalueen alta.

Talissa pelataan golfia ja Laaksossa hyppelehditään hevosten kanssa kuten ennenkin, vaikka kumpikin näistä "pienen eliitin" harrastuspaikoista olisi mitä erinomaisinta 
asuntorakentamiselle. Toisin kuin elintärkeä kakkoslentokenttä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet stadin friidu 2018-09-10T10:23:43.056277Z16

Malmin kenttä on säilytettävä ilmailukäytössä. Ei asuntoja kentälle. Reuna-alueille voi kaiketi rakentaa lentotoiminnan siitä kärsimättä. Ulkoilupolku myös säilytettävä. Se on tärkeä 
henkireikä meille koillis-helsinkiläisille.  Parempaa rakennusmaata löytyy muualtakin. En ymmärrä, miksi tämä historiallinen 80-vuotta paikalla ollut kenttä halutaan hävittää. 
Huonolle suoperäiselle maalle oli jo 30-luvulla tarkoitus rakentaa asuntoja, mutta silloin jo todettiin, että alue on paremminkin lentokentäksi soveltuva. Miten Helsingin olisi käynyt 
sodassa, jos kenttää ja sieltä lähteviä hävittäjiä ei olisi ollut. Me tarvitsemme varakenttää, jos jotain häiriötä sattuu Vantaalla. Jos luontoarvot eivät päättäjiä kiinnosta, niin luulisi 
ainakin, että kaupunkimme turvallisuus olisi tärkeää ja säilyttämisen arvoista.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Stadi 111 2018-09-10T10:08:28.066885Z17
Lentokenttä on säilytettävä ilmailukäytössä . Reunoille voidaan rakentaa vaikka kuinkapaljon. Katsokaa lentokentän ystävien vaihtoehto suunnitelmaa . Massiivinen rakentaminen 
suolle on sulaa hulluutta.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmi ihmisille 2018-09-10T09:43:54.425984Z 4

Malmin kenttäalue on 1,38 km2, joten ihan pienestä pläntistä ei voi todellakaan puhua. Tämä siis suljettua aidattua aluetta. Yhteensä melu ja suoja-alueineen yli 2,5 km2 eli Helsingin 
mittakaavassa tooodella iso alue.

Koko ajanhan Malmin ilmailun ystävillä on ollut tavoitteena kehittää ja kasvattaa kentän toimintoja. Lex Malmikin oli tehty täysin ilmailun ehdoilla. 

Uuden alueen mukana tuleva liikenneinfran parannus vaikuttaa myös ympäristön asukkaille (muutkin asuinalueet) positiivisesti. Alueelle tulee esim. ratikka ja nykyisiä liikenneväyliä 
parannetaan ja lisätään. Syitä kentän rakentamiseen on läjäpäin, mutta vaikka niitä yrittäisi kuinka tarkasti selittää Malmin lentelyn ystäville, niin se tehtävä mahdoton. Kaikki 
realisoituu vasta siinä vaiheessa, kun viimeinen ropelinpyörähdys ja rakentamisen alku on tosiasia. Joidenkin maailma ehkä luhistuu, mutta elämä jatkuu kuitenkin. Ilman sitä Malmin 
lentokenttääkin... 

Ja miksi pitäisi aina rakentaa muualle. Siellä muualla ei ole välttämättä niin loistavaa paikkaa rakentaa. Malmin kenttä on kokonaisuudessaan kaupungin omistuksessa (ei siis 
lentoporukan) ja alue on iso sekä yhtenäinen. Tasainenkin se on eli sitä ei tarvitse pahemmin muokata (paaluttaa toki pitää). Alueesta saa mukavasti viheralueita ja virkistysalueita. 
Maaperäkin on normisavimaata vaikka siitäkin on levitetty kaikenlaista puppua. Alue on hyvien yhteyksien päässä (ja niitä parannetaan) toisin kuin Sipoon alue. Taitaa siellä 
Sipoossakin ja muualla olla luontoa, mutta sehän ei ole niin tärkeää kuin ilmailun ylläpito Malmilla? 

Uutta vapaassa käytössä olevaa virkistys/viheraluetta tulee todellakin lisää. Longinojan taimenien elämä turvataan ja puroaluetta kunnostetaan. Nythän sen suurin vedenpilaaja on 
kenttäalueelta valuvat lentotoiminnasta tulleet myrkyt. 

Tottakai sinne kutsutaan Malmin kentän kannattajien toimesta kaikki mahdolliset kasvi, lintu, lepakko ja muut luontotieteilijät. Mutta vain siksi että halutaan taata lentokoneiden 
lento. Malmin kenttä ei kuitenkaan ole merkittävä luontokeidas millään mittarilla. Pari syksyllä siellä pyörähtävää lehtokurppaa ei ole kovin ihmeellistä. Luontokappaleiden (myös 
ihmisten) jatko siellä alueella ja ympäristössä on toissijaista viimeistään siinä vaiheessa kun halutaan kasvattaa ja kehittää lentotoimintaa. 

Ihmisille tulee asuntoja ja keskelle kaupunkia kuulumaton harrastus/koulutuslentely poistuu. Siinä pari ihan riittävää syytä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmilainen 2018-09-10T09:40:00.577906Z14

Helsingin pitäisi jättää maanviljelys puhtaampien olosuhteiden ilmaan maalaisille.Näissä ilmansaasteisissa tuhansissa viljapelloissa on kylliksi rakennusmaata helsinkille.Citykenttä on 
todella tarpeellinen säilyttää liikelentotoiminnassa.Tulevaisuudessa käy yhä vain tärkeämmäksi.
Onko päättäjät tosiaan näin näköalattomia?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jussi Karvonen 2018-09-10T09:26:15.001679Z16 Toivoisin lentokentän jäävän paikoilleen

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Maikkeli 2018-09-10T09:06:41.432298Z15

Suunnittelijoiden tulisi huomioida, että alue on jo käytössä ja varattuna lentotoiminnalle. Suunnitelmat tulee tehdä uudelleen ja sellaiselle alueelle, joka on vapaana 
asuinrakentamiselle tai voidaan vapauttaa siihen käyttöön aiheuttamatta kohtuutonta haittaa kenellekään. Malmin lentoasema-alueen suhteen tässä on epäonnistuttu täysin, koska 
lentoasemalle ei ole pystytty edes osoittamaan korvaavaa paikkaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Mummo 2018-09-10T08:52:07.807235Z20

Ei missään tapauksessa pidä pilata jo toimivaa aluetta! Kartoittakaa myös kakki ne henkilöt, jotka suorittavat pienlentokoneen tai helikopterin lentäjän tutkintoa sekä 
laskuvarjohyppääjien määrä.

Harvinainen ikäluokassaan yhä toimiva lentokenttä.

Eikö Fallkulla opeta mitään?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Skode 2018-09-10T08:46:34.851229Z19
Suunnittelun perusteena tulee olla lentotoiminnan, kentän kulttuurihistoriallisten ja ympäristön luontoarvojen säilyttämisen mahdollistava ratkaisu. Lentotoiminnan edellytysten 
poistaminen ja kentän tuhoaminen olisivat peruuttamaton vahinko. Perustelut esitetty kattavasti mm. aiheesta tehdyn kuntalaisaloitteen yhteydessä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ari Tamminen, Helsinki 2018-09-10T08:35:51.864125Z13

Toivon Malmin lentokentän pysyvän lentokenttäkäytössä ja jos alueelle tai sen lähelle rakennetaan uusia rakennuksia, ne tulisi raketaa siten, että lentotoiminta pysyisi mahdollisena, 
joten rakentamista ei missään nimessä kannata aloittaa kiitoradan päästä, joka on huonoin mahdollinen paikka aloittaa rakentaminen. Pitäisi olla mahdollista yhdistää jonkuntasoista 
rakentamista ja säilyttää lentokenttä käyttökelpoisena, se on niin tärkeä historiallinen miljöö ihan maailmanlaajuisesti, että olisi lyhytnäköistä ja erittäin surullista jos lentämisen 
mahdollisuus estetään. Itse en lennä enkä ole ikinä pienkoneen kyydissäkään ollut tai Malmilta lentänyt missään kyydissä, mutta käyn siellä usein lentokoneita ja lentämistä 
ihailemassa ja muissa tapahtumissa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Yksi monista 2018-09-10T08:26:57.169920Z20

Meille helsinkiläisille monipuolisuutta tarjoava asuin- ja harrasteympäristö sekä palvelujen helppo saavutettavuus ovat tärkeimmät asuinpaikan valintaan liittyvät tekijät.

Malmin lentokenttä on ainutlaatuinen ja monipuolisuutta edustava alue jota ei pidä tuhota millään tavoin. Asuinrakentamiselle riittää Helsingissä rakentamatonta ja vajaakäytössä 
olevaa maata riittämiin.

Malmin lentokentän toimintaa pitää vahvistaa monipuolisen harraste- ja kaupallisen lentotoiminnan kehtona. 
Erittäin järkeenkäyvät syyt on esitetty monissa yhteyksissä ja selvityksissä joihin jokainen voi käydä tutustumassa muunmuassa täällä: 
http://www.malmiairport.fi/mly/malmin-lentoaseman-ystavat/

Nykyiset rakennus- ja liikennesuunnitelmat lisäävät kaupunkilaisten viihtymättömyyttä kotikaupungissaan.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T08:23:59.059248Z18

On monta periaatteellista syytä, miksi Helsingillä/pääkaupungilla pitää olla lentokenttä myös tulevaisuudessa. Malmilla on hyvät edellytykset jatkaa lentokenttänä sen olemassa 
olevaa infrastruktuuris kehittäen.

Malmin lentokenttäalueen asukaslukutavoite on kestämätön, jotta se vastaisi viihtyisän asuinalueen vaatimuksia. Kerroskorkeus pitäisi rajata selkeästi matalammaksi.

Kun kaupunki alkaa toteuttaa lentokentän muuntamista asuinalueeksi, pitää lähtötilanteen olla perusteellisesti selvitetty nykyaikaisilla tutkimustavoilla. Näin ei ole, koska 
suunnitteluperiaatteissa mainitaan seuraavaa: "Maaperän esirakentamisen, pohjanvahvistuksen ja pilaantunei-suuden kunnostamisen tarpeet arvioidaan ja suunnitellaan teknisesti 
laadukkaan, kus-tannustehokkaan ja viihtyisän lopputuloksen saavuttamiseksi." 

Meidän kaupunkilaisten pitää etukäteen tietää, mitkä ovat maa-alueen perustamiskustannukset terveellisen ympäristön rakentamiseksi.  
               
Kaupunkilaisilla on myös oikeus tietää, kokonaisnäkemyksen hahmottamiseksi, tarvittavan uuden lentokentän rakennuskustannukset, jos sellaista ylipäätään löytyy. Uutta 
lentopaikkaahan on etsitty vuosikymmeniä.

Arvioni on, että Malmin lentokenttäalueen rakentamisessa asuinkäyttöön haitat /riskit ovat huomattavat. Helsingistä löytyy parempia ympäristöjä rakentaa ihmisille hyviä koteja.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Janne Vasama 2018-09-10T08:15:37.977706Z23
Kenttä tulee ehdottomasti säilyttää. Maailma muuttuu ja sähköistymisen myötä lentämisestä tulee jopa ekologisin tapa liikkua. Suomen pääkaupungin saavutettavuus ja kilpailukyky 
tarvitsee kentän aikatauluttomalle liikenteelle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Vesa Lindqvist 2018-09-10T08:05:13.009260Z19
Malmin lentokenttää ei saa tuhota. Hävetkää päättäjät! Käyttämätöntä rakennusmaata on yllin kyllin ympäri pääkaupunkiseutua. Jos välttämättä joku kulttuurihistoriallisesti arvokas 
alue on tuhottava, niin miten olisi vaikka Suomenlinnan tai Senaatin torin alueen jyrääminen kerrostalokortteliksi? Malmin kentän tuhoaminen on aivan vastaavan luokan rikos.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lokaalinatiivi 2018-09-10T08:04:57.634106Z 3
”Terveellistä ja turvallista, mutta ah, niin ihanan kallista” . Miten on ajateltu rahoittaa tuo tuleva yhteisöllinen viljelyalue kerosiinin saastuttamalle suoalueelle? Kenellä on varaa ostaa 
tai asua rakennuksissa, joiden rakentamiseen tarvitaan järjetön puhdistus-, kuivaus- ja paalutusurakka. Sosiaaliavusteista asumista voisi varmasti tuottaa edullisemminkin?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T08:00:46.014703Z19

Tuon kokoisella rakentamisalallako, tuhotaan koko kulttuuri historiallinen kohde? Eikö Helsinki juuri ostanut palan Sipoon peltoja johon toi suunitelma toteutuu moninkertaisesti.

Itse en ilmailua harrasta, mutta on äärimmäisen rentouttavaa ulkoillessa kuulla koneiden ja luonnon ääniä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tuure Wallin 2018-09-10T07:52:59.501840Z19
Tattarisuo on erittäin epäterveellistä ja huonoa rakennusmaata. Se, että siitä on lyhyt matka fillarilla Mosan ja Malmin asemalle on riittämätön peruste rakentamiselle. Toimivan 
lentopaikan muuttaminen asumalähiöksi on typeryyttä. Tämän päivän päättäjät tekevät korjaamattoman virheen,  jota saamme kaikki katua seuraavat satavuotta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Pöyristynyt 2018-09-10T07:45:36.678681Z22
On täysin käsittämättömän lyhytnäköistä ajaa toimiva ja maisemaan hienosti istuva lentokenttä alas. Onko niin, ettei Helsingin kokoiseen kaupunkiin mahdu yhtään 
pienlentokenttää? Ei asuntoja lentokentälle!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmilla vuodesta 1965 2018-09-10T07:44:37.965738Z21

Malmin lentokenttä on kultturihistoriallisesti erittäin arvokas ja Suomessa Malmin lentokenttä on ollut tähän mennessä suosituin ehdotus Unescon maailmanperintöluetteloon. 
Vapaata maata löytyy yllinkyllin. Kaupunki voisi esimerkiksi aloittaa Sipoolta "varastetun" alueen rakentamisella ja metron laajentamisella itään. Lisäksi ihmettelen kuinka tätä 
voidaan viedä eteenpäin vaikka yleiskaavasta tehdyt valitukset ovat vielä käsittelyssä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T07:43:59.734933Z19 Rakentakaa Östersundom ensin ennen suolle rakentamista. Lentokentän haluavat pitää kaikki jotka kentän lähellä asuvat.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Riba 66 2018-09-10T07:39:17.479613Z26

Helsingin ainoa lentokenttä, Suomen toiseksi vilkkain kenttä. Käyttöä on kehitettävä, ei tuhottava. Esim bisneslentojen keskittäminen pelkästään malmille Malmille. Malmilta lyhyt 
matka Helsingin keskustaan ja kentältä pääsee kätevästi valtateille.  Tarvittaessa etelä - pohjoissuunnan kiitorataa jatkettava.Ym, ym. Rajavartiolaitoksen toiminta takaisin Malmille 
häiritsevästä vantaan lentokentän toimintaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tuula 2018-09-10T07:37:15.021839Z18
Mielestäni Malmin lentokenttä on säilytettvä. Olen asunut vuodesta 2003 Malmin lentokentän lähellä. Se on hieno turistikohde, jota on hyvä näyttää vierailijoille. Lisäksi sillä on pitkä 
ja arvokas historia kerrottavana.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet TuKala 2018-09-10T07:35:42.295133Z23

Helsinki lukee minulla ajokortissa syntymäpaikkana... saako sen vaihdettua jotenkin pois? Hävettää olla Helsingissä syntynyt. Kaupungin päättäjillä ei ole mitään käsitystä 
nykyaikaisesta metropolista jossa on kaikkea kaikille. Varmaan ei uutta kenttää kukaan enää lähtisi rakentamaan mutta, kun sellainen on olemassa niin miksi se pitää tuhota?

Järki käteen ja päätöstä muuttamaan, fiksut johtajat osaa arvioida päätöksiä uudelleen ja muuttaa niitä tarpeen vaatiessa. Korvaamattomia asioita ei saa takaisin millään sen jälkeen 
kun ne on tuhottu

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hansu51 2018-09-10T07:34:40.780918Z16 Malmin lentokenttä säilytettävä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jarkko Törmänen 2018-09-10T07:32:46.334102Z18

Malmin lentoasema ja sen kulttuurillisesti arvokas ympäristö samoin kuin lentoaseman toiminta on säilytettävä NYKYISESSÄ MUODOSSAAN. Siksi Malmin lentoasemalle samoin kuin 
sen lähiympäristöön ei missään mahdollisessa tilanteessa tule suunnitella uudisrakentamista - ja pelkästään uudisrakentamisen suunnitteleminenkin on erittäin paheksuttavaa ja 
tuomittavaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Japa 2018-09-10T07:28:02.898320Z21
Suunnitelmat ovat ala-arvoisia ja ne tulee kaikki hylätä. Lentokenttä on lentokenttä. Sitä käytetään lentotoimintaan eikä asumiseen. Myös alueen maaperän pehmeys puoltaa 
käyttöä ilmailun - ei asumisen - käytössä.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Juuso I. 2018-09-10T07:26:49.754459Z18

Lentokentän toimintaa tulee ennemmin kehittää ensin kotimaan lentojen suhteen sähköisen liikenteen ja pienempien matkustajalentojen kautta, kuin tuhota tämä ainutlaatuinen 
kenttä. Helsinki-Vantaa ei pysty palvelemaan pienempiä lentokoneita ja matkustajamääriä. Lentoliikenteen kasvu mahdollistaa kasvun myös Helsingille.

Pelkästään infran (tiet, vesi/viemäriverkostot, jne.) rakentaminen tulee olemaan todella kallista suoperäiseen maahan. Kokemukset sekä Falkullasta että Kivikosta kertovat 
kustannusten olevan erittäin suuret joka lankeaa veronmaksajille. 

Eikö mistään muualta Helsingistä löydy parempaa rakennusaluetta? Miksi Itä-Helsinkiin (Sipoo) laajenneta ja kaavoiteta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Timo R 2018-09-10T07:25:56.157054Z19

Lentokentän rakentaminen on suuri typeryys. Mistä tilalle aikatauluton kenttä, joka on lähellä keskustaa ja kentän vaikutusalueella olevia firmoja ? Ihmisten aika on kalliimpaa ja 
yritysten johto haluaa tulla ja mennä omalla aikataulullaan. Vantaan kenttä ei tähän taivu. 

Pasilan läheisyydessä, Hartwall-areenan takana on alue, joka on  otettavissa asuinkäytöön. Se tulisi myös sen uuden kauppakeskuksen lähelle, sinnekin riittäisi asiakkaita. 

Kenttä rakennuksineen on pala Suomen historiaa, Helsingin historiaa, sotahistoriaa ja huomioitu myös Euroopassa. Se on kenttä, joka pitkästä historiasta ponnistaen on edelleenkin 
osa elävää ilmailuliikennettä. 

En pysty kuvittelemaan, että joku ottaa itselleen, omalle nimelleen häpeän siitä, että on ollut vaikuttamassa päätöksillään yhteisen perintömme hävittämisessä. Kaupungin täytyy 
kehittyä, kasvaa ja mennä eteenpäin, mutta ei millä tahansa ehdoilla.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Matti 2018-09-10T07:23:16.730417Z20
Olen erittäin pettynyt jos/kun käy niin ettei Malmin historiallista toimivaa lentokenttää säilytetä ja kehitetä toimivana lentokenttänä! 
Kulttuuriperintökohde ja tulevaisuudessa sähkölentokoneet  ja muu pienkone ilmailu tarvitsee Malmia enemmän ja enemmän.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Sepe 2018-09-10T07:21:42.281027Z18
Typerä idea tuhota Malmin lentokenttä.  Alue suoperäiäistä. Ja vuosien lentokenttä tominta jättänyt maaperään pajjon ongelmia. Mutta kaupungilla on rahaa lahjoittaa isoille 
rakennusliikkeille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Säätsäkää Malmin lentokenttä2018-09-10T07:17:35.571657Z14 Minusta se tulisi ehdottomasti säästää sillä se on niin kulttuurihistoriallinen kohde.Rakentakaa vaikka metsät pois, mutta älkää tätä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hyvältä näyttää 2018-09-10T07:13:58.113466Z 3
Hienoa ! Todella upealta näyttää suunnitelmat. Vihdoin alkaa tahtua. Loppuu ainainen valitus joka tulee kalliiksi helsinkiläisille. Toiminta hiipumassa korpikentällä ja loput 
"museokoneet" mahtuu hyvin lähikorpikentille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asukas 2018-09-10T07:13:20.925420Z 3

Suunnittelijana miettisin hyvin tarkasti myös, onko maaperä varmasti soveltuva suunnitelman mukaiseen rakentamiseen?
- suopohjainen maaperä
- Tattarisuon teollisuusalueelta maaperään päätyneet saasteet: terveysvastuu?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Esa Lehtopuro 2018-09-10T07:09:48.009816Z21
Malmin lentokenttä kulttuurihistoriallisena toiminnallisena kokonaisuutena täytyy jättää toimivaksi lentokentäksi. Sen potentiaali tulee nähdä kansainvälistyvässä Helsingissä hyvän 
aikatauluttamattoman lentoliikenteen toimipaikkana, ja sitä tulee kehittää edelleen palvelemaan yhä kasvavaa lentoliikennettä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tölikän friidu raksalta 2018-09-10T07:09:20.843425Z16

Järjetöntä rakentaa tuonne  asuntoja ja tuhota samalla nykyinen monintavoin toimiva kokonaisuus.
Asunnoista tulee vääjäämättä kalliita rakentamisen rakentamisen kalliuden takia eikä tuonne halua muuttaa ne joilla niihin olisi omassa kukkarossa varaa. Edessä on siis tie suohon 
vajoavaksi   slummiutuvaksi  vuokratalojen alueeksi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asukas 2018-09-10T07:06:20.593506Z 6

Rakentamissuunnitelma kuulostaa niin kovin hienolta, mutta käytäntö ei vakuuta aluetta tuntevaa.
Alueen rakentaminen vaatisi niin valtavia liikennejärjestelymuutoksia, että ne eivät ole realistisia samassa suhteessa, mitä asuntoja tulee. Tämä väistämättä aiheuttaa paitsi alueen 
ehdottoman hankalaa ruuhkautumista, myös liikenneturvallisuuden heikentymistä. Malmin kentän alue on ollut aina merkittävä ulkoilualue alueen väestölle. Nyt 
ulkoilumahdollisuudet heikkenevät suunnitelmasta huolimatta, kun lisääntyvät ruuhkat vaikeuttavat alueelle pääsyä, hiihtolenkit ovat vaarassa hävitä "lenkkipolkua mukailevan" 
pyörä- ja kävelytiestön alta. Väittämästä huolimatta lisääntyvä ja ruuhkautuva liikenne lisää myös jalankulkijoiden sekä pyöräilijöiden turvattomuutta. 

Alueelle on myös ajateltu "lentokenttärakennuksen hyödyntämistä liikunta-, kulttuuri- jne. toiminnoissa" ja tapahtumien järjestämisessä. Jälleen kerran kulkuyhteyksien tulisi olla 
niin toimivat, että tämä olisi kannattavaa eikä aiheuttaisi alueen ruuhkautumista edelleen. Tämän kokisin suureksi haasteeksi.

Maa-aines alueella käsitykseni mukaan on epäsopivaa massiiviselle rakentamiselle ja tätä lienee tutkittukin. SIksi tuntuu typerältä, että alueella hyvin toimiva toiminta siirretään pois 
ja 10-20 vuoden sisällä voidaan vain katsoa, kun kuuluisiin muroihin on pissitty ja alue ei rakentamista kestänytkään tässä mittakaavassa.

Laaja kerrostaloalue liikenteen heikkenemisineen vaikuttaa ilman muuta myös heikentävästi alueen asuntojen arvoon, jo siksikin että lento"melu" (joka tässä tapauksessa ei 
todellakaan ole melua, enemmän ääntä lähtee kun Hki-Vantaan koneet laskeutuvat välillä sopivasta suunnasta) on huomattavasti vähäisempi haitta kuin lisääntyvvä liikennemelu. 
Tätä tulisi myös miettiä aluetta rakennettaessa. Sen sijaan lentoasematoiminnan kanssa yhteistyötä tiivistämällä voisi vallan mainiosti saada myös kaupungille hyötyä tapahtumien 
järjestämisen kautta. 

Olen samaa mieltä kuin moni muukin; Helsingin tulisi panostaa kasvusuuntaa ensisijaisesti Östersundomin suuntaan, jossa tilaa laajemmallekin rakentamiselle luulisi olevan. Malmin 
lentokentän alueen rakentaminen EI ole kauaskantoinen ratkaisu asuntopulaan (toki en myöskään täysin ole sitä mieltä, että kaikkien tarvitsisi Helsinkiin mahtuakaan, meillä on 
hyvät yhteydet myös naapurikunnista tänne).

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T06:53:18.411987Z21 Lentokenttä on syytä säilyttää. Asunnot muualle mutta ei lentokentälle!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hammer 2018-09-10T06:52:09.190333Z20
Tämä on aivan järkyttävää idiotismia! Alue ei sovellu asuntorakentamiseen mutta silti pitää väkisin tuhota Helsingin ainoa liikelentokenttä. Pakostakin tulee mieleen, että nyt on 
lobattu isolla lompakolla joitain ja loput on saatu mukaan lehmänkaupoilla, eihän muuten kukaan normaalijärkinen olisi lähtenyt tekemään tälläistä päätöstä. Häpeäisitte kaikki.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet LL 2018-09-10T06:15:46.382403Z20

Uskomatonta, ja ainoastaan huonolla tavalla! En ole koskaan ymmärtänyt Helsingin suunnitelmia asuinrakentamisessa, kun nykyisellään näitä sieniä sateella -tyyliin nousevia 
kerrostaloja on vähintään puoliksi tyhjinä. Puhutaan asuntopulasta, mutta samalla asuntoja seisoo tyhjillään. Kyse lienee liian korkeista hinnoista eikä siitä, ettei asuntoja olisi - jo 
olemassakin.

Malmin lentokenttä on arvokas kulttuurihistoriallinen kohde, eikä siinä kaikki - kenttä on edelleen toimiva ja aktiivisessa lento-, koulutus- ja tapahtumakäytössä. Vastaavaa, nykyisen 
toimintansa säilyttävää ja asiansa ajavaa kohdetta ei löydy mistään läheltäkään pääkaupunkiamme. Kenttä on ehdottomasti säilytettävä nykyisessä muodossaan LENTOKENTTÄNÄ. 
Maata löytyy Helsingistä, jos asuntoja halutaan vielä niiden entisestään tyhjillään olevien lisäksi rakentaa. Malmin lentokenttä ei ole edes millään muotoa edullinen rakennusalusta - 
maa-aines on pilaantunutta ja upottavaa kosteikkoa.

Heille, jotka metelistä valittavat haluan sanoa seuraavaa: vain hölmö muuttaa lentokentän välittömään läheisyyteen ja valittaa metelistä.

Pelastakaa Malmi!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ei pruuttamattomia ratkaisuja.2018-09-10T06:02:38.688821Z15 Miksi te päättäjät haluatte rakentaa Malmin lentokentälle. Mitä sillä rakentamisella ratkaistaan? Miksi?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T05:40:07.029214Z37

Miksi kaupunki ei kuuntele asukkaitaan?

90-luvulla ollessani pikkupoika pelasin jotakin kaupunginrakennus-tietokonepeliä. Siinä piti tehdä ratkaisuja, ja mikäli asukkaat eivät olleet tyytyväisiä he muuttivat pois.

Helsinkiläiset tuskin äänestävät jaloillaan, mutta kyllä on harmillista, että kaupunki ei kuuntele asukkaitaan. Kuin seurustelisi narsistin kanssa. Mielipiteitä ei noteerata. 

Me teemme tästä kaupungista kuitenkin Helsingin.

Säästäkää lentokenttä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Ei peruuttamattomia ratkaisuja.2018-09-10T05:36:45.688547Z26

Neljännen polven helsinkiläisenä ihmettelen tuota kentän tuhoamisvimmaa. Malmin lentokenttä yksinkertaisesti kuuluu Helsinkiin. Rakennusmaata on Helsingissä ja ympäristössä 
yllin kyllin.
 Jos joku iso alue välttämättä pitää rakentaa, niin miten olisi vaikka Vuosaaren golf-kenttä vaihtoehtona Malmin kentälle. Metro on valmiina, samoin ulkoilumaastot ja merikin ja 
rakennusmaa parempaa. Moninkertaisesti viihtyisämpi siitä tulisi kuin Malmista.
Tosin en kannata edes tuon Vuosaaren kentän rakentamista. Meillä on vain yksi lentokenttä, mutta golf-kenttiä on useitakin niin Helsingissä, kuin sen ympäristössäkin.     Loppujen 
lopuksi kuitenkin Helsinkiä on pakko laajentaa rajojen ulkopuolelle, jos tänne halutaan haalia lisää ihmisiä, joten etteköhän voi nyt jo ottaa pienen aikalisän ja ajatella myös Helsingin 
tulevaisuutta ja kehitystä vähän pidemmällä aikataululla. Siihen nähden Malmin kentän rakentaminen ei ratkaise Helsingin asuntopulaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Hyi hävetkää 2018-09-10T05:22:46.032059Z26 Älkää kajotko Suomen kulttuuriperintöön. Hyi hävetkää. Minun mielestäni on edes aivan turhaa perustella näin selvää asiaa.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-10T05:12:26.349301Z27 Kenttä säilytettävä. Historiallisesti arvokas. On järjen köýhyyttä hävittää kenttä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Greta 2018-09-10T04:52:40.306923Z18
Maaperä ja maasto eivät ole rakentamiselle suotuisia. Alueen lähistön asukkaat saavat vuoden kuunnella palautuksen pauketta j maansiirtoautojen rallia sekä kaupunki maksaa vielä 
myöhemmin rakennusten ongelmista

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Bisnesvaistot hoi?! 2018-09-09T19:52:40.346682Z24

En kyllä käsitä Vihreiden politiikkaa, miksi he ajavat Helsingin viheralueita alas ja toimillaan näin vaikuttavat ilmastonmuutokseen. Malmin kentän ympäristöön ei ole järkevää 
rakentaa yhden ainoaa kerrostaloa, sillä kustannukset nousevat niin järkyttäviin sfääreihin huonon maaperän vuoksi, että näin taas Vihreät edistävät ilmastonmuutosta. Suunnitelma 
ei vaikuta millään muotoa hiukuttelevalta korkeine kerrostaloineen, jotka blokkaavat useilta muilta rakennuksilta maisemat ja valon tuhoten samalla arvokasta luontoympäristöä. 
Eikö nyt yhtään bisnesmiehillä lamppu syty, millainen rahasampo Malmin kenttä oikeasti voi olla, kun tahto ja halu kohdennetaan sen kehittämiseen ja kansainvälisyyteen!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Alueen asukas 2018-09-09T19:43:37.801667Z36

Malmin lentokentän ympäristöön ei tulisi rakentaa asuinkiinteistöjä tai mitään muutakaan, sillä.ruuhka-aikoina liikennemäärät ylittävät alueen tiestökapasiteetin merkittävästi. 
Suuret liikennemäärät aiheuttavat tiestön kulumista ja turvallisuusriskejä, suuri määrä liikennettä--> tiestön kunto huononee --> liikenneriskit ja onnettomuudet lisääntyvät. Ruuhka-
aikoina alueella liikkuminen on nyt jo toivotonta, niin emme kaipaa alueelle enempää asukkaita ja liikennettä.

Malmin lentokenttä on ilmailun käytössä merkittävä etu Helsingin kansainväliselle kehitykselle. Ilmailu Malmin kaupunkikentällä on myös valtakunnallisen ilmailualan kannalta 
merkittävässä roolissa alan joutuisan kehityksen sekä kouluttautumistarpeiden vuoksi (sekä julkinen että yksitynen ilmailu). Malmin lentokentän historiallinen arvo on mittaamaton, 
joten olisi suorastaan pyhäinhäväistys tuhota tämä ympäristö. Lentotoiminnan jatkuminen Malmilla toisi kaupungin kirstuun satojatuhansia euroja, kun tämä historiallinen arvo 
yhdistetään aktiiviseen ilmailuun. Kuten jo aiemmin on ilmaistu, Malmille laskeutuu useita ulkomaalaisia koneita vuosittain, sillä laskeutuminen Malmille on helpompaa ja 
miellyttävämpää kuin Helsinki-VANTAALLE (paino sanalla VANTAA, on lyhytnäköistä politiikkaa, mikäli pääkaupungissamme ei ole jatkossa omaa kenttää). Näin ollen Malmin kentälle 
tarvitaan jatkossakin viranomaistoimintaa, yksityisyrittäjyyttä jne, jne, sen sijaan, että alue turmellaan ylimitoitetulla asuntotuotannolla ja kaikki ympäristön vehreys ja viihtyisyys 
katoaisi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Stadilainen Tampereelta 2018-09-09T18:48:04.356186Z32 Älkää nyt ihmeessä tuhotko arvokkainta asiaa mitä Helsingissä on!!! Vanhaa historiallista, mutta toimivaa kenttää ei pääkaupunkiseudulle sen jälkeen saa koskaan.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Piia L 2018-09-09T18:33:20.581089Z24

Lentokenttä on ehdottomasti säilytettävä! Vihreät aloittivat luonnon ja ympäristön puolustajana, mutta kun he pääsivät Helsingissä valtaan, he ovat tuhoamassa ennätysmäärin 
helsinkiläisten viheralueita, jopa aikovat iskeä Malmin lentoasemaan ja Keskuspuistoon. Malmin lentokenttä on tärkeä historiallisesti, lentoliikenteen kannalta ja ulkoilualueena, sitä 
ei saa tuhota.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kimi 2018-09-09T18:22:38.644197Z36

Malmin lentokenttä on hirstoriallisesti arvokas, ja olisi myös tulevaisuudessa arvokas Helsingille. Esimerkiksi sähkökäyttöisten pienlentokoneiden kehitys on ollut huimaa viime 
aikoina ja niiden arvellaan tulevaisuudessa kehittyvän tärkeäksi ympäristöystäväliseksi liikennöintivälineeksi. Helsingillä olisi mahdollisuus olla mukana tämän kehityksen kärjessä, 
koska meillä on siitä harvinainen pääkaupunki että meillä on näin lähellä keskustaa toimiva lentokenttä suuren Helsinki-Vantaan lentokentän lisäksi. On uskomatonta, että näin 
harvaan asutussa maassa halutaan vapaaehtoisesti tuhota näin mahtava resurssi vaikka Helsingin alueella on rakentamatonta aluetta käytettävissä muuallakin. Malmin lentokentän 
tuhoaminen on lyhytnäköinen päätös joka heikentää Helsingin kilpailykykyä ja mahdollisuuksia kehittyä.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet stadilainen 2018-09-09T18:20:59.187332Z 2

Nyt eläkeiän kynnyksellä, ja taloudellisesta taakasta vapautuneena, olen alkanut katsoa eläkeasuinpaikkaa. Koko ikäni keskisessä ja koillisessa Helsingissä asuneena se 
todennäköinen tuleva asuinpaikka on jossain Järvenpään tai Keravan tasalla. En ole koskaan ymmärtänyt uusien lähiöiden tekemistä Helsinkiin. Toki joistain on saattanut olla 
kaupungille hyötyäkin mutta 60-luvulta alkaen, Jakomäki, Kontula, Itäkeskus, uudempina Siltakylä, ala-Malmi, Tapanilan täydennysrakentaminen jne. ovat kaikki olleet katastrofeja 
läheisille aiemmille asukkaille ja olettaisin rakennuskannan omistussuhteiden perusteella, myös menoerä kaupungille. Miksi näitä tehdään. Eikö olisi kaupunginkin puolesta kivampaa 
jotta suurin osa näistä tulevien lähiöiden asukkaista asuisi naapurikunnissa. Te ette tee työtänne hyödyttääksenne Helsingin kaupunkilaisten oloa ja asumista.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Paljasjalkainen stadilainen2018-09-09T18:16:35.712912Z35

Olen syntynyt Helsingissä 1950-luvulla. Isovanhempani tulivat Helsinkiin 1920-luvulla. Helsinki on ollut hyvä kaupunki elää ja asua. On merta ja metsää, ja liiketoimintaa ja tiivistä 
kaupunkimaista asumista, pientaloja niitä haluaville. Olisi hyvä jos Helsinki säilyisi elinvoimaisena kaupunkina myös tuleville sukupolville. Olisi hyvä jos kaupungissa olisi muutakin 
kuin tiiviitä kerrostaloalueita.  Malmin lentokenttä on yksi elävän ja elinvoimaisen kaupungin ilmentymä. 
 On todella lyhytnäköistä sulkea Malmin lentokenttä ja muuttaa se kerrostaloalueeksi. Tässä on kysymyksessä poliitikkojen oman edun tavoittelu ja päähänpinttymä eikä 
kaupunkilaisten parhaan ajattelu.  Käsittämätöntä on, että tässä kohdin ajetaan väen vängällä poliitikkojen ja jonkun jääräpäisen virkamiehen pääpinttymää todeksi, eikä 
kaupunkilaisia kuulla asiassa lainkaan.  Malmin lentokenttä on säilytettävä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lentokentän puolesta 💖 2018-09-09T17:57:50.891361Z27

Malmin lentokenttä on historiallinen kenttä. Siellä on rajavartioston yksi tukikohta, lennonopetusta ja toisiksi vilkkain lentokenttä Helsinki-Vantaan jälkeen. Lentomelua ei ole haitaksi 
toisin kuin tulevasta liikenteen lisääntymisestä. Liikennettä lisääntynyt nyt jo hyvin paljon. Kentän pohjalle on tehtävä isot kaivaukset ja on suo aluetta. KALLIIKSI TULEE 
RAKENTAMINEN JA ASUNTOJEN YLLÄPITO. Nyky politiikkaa seuraten voisi myös ottaa mietintään;mistä lähdemme auttamaan muita maita nopeasti tai mistä itse saamme 
hätälaskukentän jos sitä nopeasti tarvittaisiin?

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet hesalainen 2018-09-09T17:44:11.609419Z 4 monikultuurinen slummi,tätä maata ei rakenneta mikäli suurin osa asukkaista tulee olemaan pysyvästi työttöminä.Täytyy ruveta tottumaan hälyytysajoneuvojen ääniin.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Historia kunniaan 2018-09-09T17:35:45.815510Z20

Helsingissä on moninkertaisesti lentokenttään verrattuna rakentamatonta aluetta jossa on jo lähes valmiina kaikki tarvittava. Ei ole mitään tarvetta rakentaa kentälle jolla on 
toimintaa. Kentän rakentaminen on vihreiden ja vasemmiston pakkoajatus jolle ei ole mitään muuta selitystä kuin halu kostaa tai rankaista kentän käyttäjiä ja kentän puolustajia. 
Kentällä on kulttuurihistoriallinen merkitys jota ei saa pyyhkiä pois vaikka se vasemmistolla tuntuu olevan ideologiana poistaa kaikki historia joka vähänkin liittyy maan 
puolustamiseen tai isänmaallisuuteen.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Kati Fehér, Vaarala 2018-09-09T16:53:44.479604Z31

Mielestäni lentokentän alue pitää säilyttää sellaisenaan kuin nykyään on. Alue on vilkkaassa liikenteessä ja siellä järjestetään paljon erilaista toimintaa kuten koulutuksia, näyttelyitä, 
sitäpaitsi itse rakennus on arvokas myös. Siinä on menneen ajan henki ja samalla moderni toimintaa lähietäisyydellä. Ihmiset tarvitsevat myös tämänkaltaisia toimintoja, pelkästään 
asuminen ei riitä. Kenttä antaa virkistystä, siellä on ravintola ja se on suosittu retkikohde. Ajattelinkin, että jos kenttää ei ole enää, minulla ei ole mihin mennä retkelle ja viihtymään. 
Samalla pienkone liikenne on tärkeä lentäjille ja kouluttajille. Sijainti pitää olla lähellä. Jos kenttä siirretään johonkin pois, kuka sinne menee käymään? Nyt alueen asukkaat pääsevät 
kävellen ja pyörällä. Silloin pitää olla auto ja hauskuus ja vapaa-ajan virkistävä vaikutus on poissa. Mielestäni ehdottomasti pitää säilyttää kenttä, joka on palaa menneisyydestä ja 
myös ikkuna tulevaisuuteen ja monenlaisten harrastajien kehto. Uutta ei saa suunnitella vanhaa tuhoamalla. Päinvastoin! Suomessahan on laajoja asumattomia alueita, rakentakaa 
sinne, ei juuri tälle upealle pikku lentokentälle!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Stadilainen 53 vee 2018-09-09T16:49:28.783318Z24

Niin paljon vanhaa ja historiallista Helsinkiä tuhottu jo esim. 60 ja 70 luvuilla kaupungin uudistamisvimmassa,
että tämä ainutlaatuinen pala historiaa-maailmanluokassakin-on EHDOTTOMASTI säilytettävä sellaisenaan ja nykyisessä ilmailukäytössä! Syntyperäisenä Helsinkiläisenä ensimmäiset 
13 vuotta naapurissa Sepänmäessä asuneena,
nyt Kivikkolaisena ihmettelen myös 'lentomeluvalittajia'😏

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Tapanilan asukas 2018-09-09T16:41:30.557343Z26

Toivon ettei Malmin lentokenttää muutettaisi asuinkäyttöön. On tärkeää että alueella on muutakin kun kauppakeskuksia ja asuntoja ja urheiluhalleja. Malmin lentokenttä on 
kulttuurisesti arvokas, ei vain rakennus vaan sen lentokenttänä toimimnen. Malmin lentokenttä on alueen identiteetille erittäin tärkeä, nimenomaan toimiva lentokenttä, ei 
muistomerkkinä säilytettävä rakennus ole verrattavissa siihen. 
Alueen asukkaana toivon että päättäjät huomioisivat tämän, ja että suunnitelmat Malmin lentokentän tulevaisuudesta keskittyisivät toimivan kentän kehittämiseen sen sijaan että 
alue rakennetaan täyteen, ja näin menetetään koko Malmin aleen  erityislaatu ja identiteetti.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Siirtyykö Helsinki keskiajalle?2018-09-09T16:36:55.641315Z20

Malmin lentokenttäalue ja tattarisuo ovat ainutlaatuista kaupunkikulttuuria jota ei saisi turmella poliittisten tai taloudellisten intressien varjolla. Haluaisin suunnitteluehdotuksen 
jossa Malmin lentokentän rakennukset suojellaan ja osa kiitoradoista säilytetään. Näiden rinnalle voidaan suunnitella asuinrakentamista lentokenttä miljöön teemassa. 
Kansainvälisesti Helsinki nousisi uniikiksi trendimiljööksi kun yksityiskoneet laskeutuisivat tähän  kultuurimiljääseen. Helsingin tulisi etsiä vaihtoehtoa joka palvelisi molempia 
osapuolia; kentän suojelijoiksi ja asuinrakentamista.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Katson ikkunasta laskuvarjohypyt2018-09-09T16:30:23.904437Z17

Mitähän toimintaa pysäköintilaitoksiin on tulossa? Parkit tulevaisuuden droneille, mutta niille tarvitaan kenttä kuten sähkölentokoneillekin. Mikä kaupunki se on jossa ei ole satamaa, 
lentokenttää ja rautatietä. Parempia paikkoja on rakentamiseen, vaikka tekosaaria ja ensin pellot ja täydennystä muualle. Ei ole varaa päällystää nykyisiä hiekkateitä mutta on varaa 
rakentaa graniittikivet jokaiseen uuteen vuokrataloon ja mistähän nekin rahat kerätään. Jätettäisiin nuorille edes lentokenttä nukkumalähiöiden sijaan. Täältä tapetaan kaikki 
toiminta pikkuhiljaa.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Markus I 2018-09-09T16:16:24.837894Z10

- Miksi pitää pysäköinti eriyttää erillisiin pysäköintilaitoksiin. Ne ovat surkeita blokkeja keskellä asutusta. Se on nähty Vuosaaressa. Ihmiset käyttävät autoja esim.kaupassa käyntiin ja 
sitten pitäisi kantaa tavaroita 300m kotiin. Upottakaa ne parkkipaikat talojen alle.
- alueelle tulisi viisi parkkitaloa, nekin olisi tiloina järkevämpiä jonain muuna eli vievät tilaa. Ihmiset haluavat autonsa lähelle.
- Mitä tarkoitetaan "kuten innovatiivisella pysä-köinnin järjestämisellä. " Ainakaan ehdotuksessa parkkitaloissa ei ole mitään innovatiivista. Auton pysäköinti pystyyn talon seinälle 
olisi innovatiivista
- Käyttäkää nykyisiä kiitoteitä bulevardeina, jolloin alueella on yhteyshistoriaan.
- Laittakaa kiitotien varteen rivitaloja, tulee aukeaa tilaa
- Jättääkää tilaa nykyisen terminaalin ympärille, että se pääsee arvoonsa, joka sillee kuuluu vuodesta 1936 asti.
- Itse en usko teidän selityksiin, tuo on suomaata eli saatte paaluttaa pitkälle.
- Joukkoliikennekapasiteetti ei näytä kovin uskottavalta. 
- Missä ovat vihreät ratkaisut kuten aurinkopaneelit kaikkiin taloihin sekä tuulivoimalat (rotor malliset kuten Viking Grace)
- Yleisesti Malmin kentän rakentaminen on typerää
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jussi 80 2018-09-09T13:13:35.181103Z24

Aiotte hävittää Malmin, Tapanilan ja Puistolan ainoat kunnon ulkoilureitit. Todistetusti rakentaminen lentokentän suopohjalle on tuhoon tuomittu. Ovatko suunnittelijat koskaan 
käyneet katsomassa, kuinka kovassa juoksu-, kävely- ja hiihtokäytössä lentokentän ulkoilureitti on koko vuoden ajan. Jos sen hävitätte, jälkipolvi tulee halveksimaan teitä. Pieni osa 
tästä Nallenmäestä Tattariharjuntiesn varrelta korkeintaan rakennusmaaksi. Jättäkää ulkoilutien pohjoispuoli kokonaan enalleen.

80 vuotta alueella liikkunut Jussi
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-09T11:22:13.319269Z23 Säilyttäkää lentokenttä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-09T09:01:43.929819Z 7

Malmin kenttä on ollut tärkeä henkireikä minulle, joka on asunut vieressä nyt viitisentoista vuotta. Olen oikein tyytyväinen siihen, että nyt kun alue rakennetaan, se rakennetaan 
rohkean tiiviisti ja korkeasti. Historia- ja maisema-arvot on otettu ilahduttavan hyvin huomioon ainakin suunnittelun tässä vaiheessa. Niistä ei saa myöhemmissä vaiheissa tinkiä 
ollenkaan eivätkä ne saa "unohtua" matkan varrella.

Tattarisuosta, saastuneesta ja muutenkin hämärästä joutomaasta, ei ole näissä teksteissä mitään mainintoja. Ihmetyttää todella paljon miten se suhteutuu näihin hirmu urbaaneihin 
kortteleihin jotka rakentuisivat siihen kiinni. Eniten ihmetyttää se, miksi Helluntairaitin ja Fallkullan maisemapellon väliin pitää rakentaa koulu - kilometrin säteellä siitä on 
kymmenkunta koulua (ja ojan vastakkaisella puolella, n. 20 metrin päässä on ilman käyttöä kaksi koulurakennusta, jättimäinen piha ja urheilukenttä!!). Eikö todella Puistolan, 
Tapanilan, Hiidenkiven tai lentokentän suurissa kouluissa ole tilaa uusille oppilaille, ne sijaitsevat kaikki suotuisan kävelymatkan päässä? Koulu pilaisi upean näkymän, joka piristää 
kävelylenkeillä, koiranulkoilutuksessa ja ilahduttaa työmatkoilla Fallkullasta kohti juna-asemaa. Missään ei ole myöskään tiedotettu, kuka koulua tarvitsee. Alueen lapset käyvät 
tyytyväisinä Hiidenkiveä (joka rakennettiin liian suurelle oppilasmäärälle koska tarve yliarvioitiin), ja saman matkan päässä on myös Tapanilan ja Puistolan koulut.

Pitäisi myös AIDOSTI huolehtia, että soinen maaperä kestää kaikki nämä korttelit. Viereisellä Fallkullan alueella (n. 15v vanha) uusitaan tällä hetkellä vesiputkia, koska maa vajoaa niin 
lujaa, että putket uhkaavat rikkoutua. Lisäksi kadut ja parkkipaikat vajoavat niin lujaa, että niihin muodostui suuria kuoppia jo vuosia sitten, ja ne jouduttiin silloin uusimaan. Nyt 
luvassa on paljon massiivisempi alue raitiovaunuineen (sen tosin voin vannoa että raitiovaunuja ei täällä ihan lähivuosikymmeninä nähdä), joten asiaa voisi ehkä tällä kertaa 
ennakoida ja ottaa mukaan kustannuslaskelmiin.

Helsingin uudet kaupunginosat ovat pääasiassa ihan siedettäviä. Toiveeni on, että nyt kun on mahdollisuus tehdä kokonainen alue ihan tyhjästä, se todella tehdään luovasti ja 
kunnolla, ja siten, että alueella olisi aito elämänlaatua parantava vaikutus.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Metsät hyvinvointina 2018-09-08T13:54:02.820988Z 5
Minä kannatan sellaista kaavoitusta Malmin lentokentän alueelle, jossa säilytetään metsät ja puut, jotka ovat tärkeitä terveydelle ja hyvinvoinnille ja jotka sitovat hiiltä maaperään 
hiilensidontana. Kun rakennetaan, metsät otetaan vakavasti huomioon ja säilytetään. Metsät säilytettävä rakennustyömaalle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Teepee 2018-09-08T13:32:20.053085Z22

Lyhytnäköistä touhua tuhota kulttuurihistoriallinen kokonaisuus. Vastaavia mokia on tehty muuallakin Euroopassa ja sitten kadutaan. Myöskin tuollaiseen lähes suoperäiseen 
maahan rakentaminen on hölmöläisten hommaa. Ja sitten vielä potentiaalinen Malmö-efekti kun 25000 ihmistä sullotaan tuolle alueelle. Niin tyhmää touhua että tekisi mieli 
muuttaa pois Stadista. Hävetkää ”päättäjät”!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Järkeä Helsinkiin 2018-09-08T08:50:18.714270Z 3
Hyvä, että asiassa edetään. Olen kauan ihmetellyt, miksi poliitikot ja viranomaiset viivyttelevät alueen rakentamista. Pääasia on se, että pörinä ja "lentotoiminta" lopetetaan 
kokonaan Puistolan päältä. Espoolaiset ja muut "liikemiehet" menkööt muualle häiritsemään.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-08T03:18:56.471829Z16

Det är kortsiktigt att bygga bostäder på Malms flygplats. Flygplatsen borde bestå. Det finns helt tillräckligt med obebyggd mark ännu i Helsingfors som kunde byggas ut först, t.ex. 
det ockuperade Sibbo, som det för ett antal år sen var så viktigt att inkorporeras i Helsingfors. Om jag inte minns fel var huvudargumentet just att Helsingfors måste få mera 
utrymme att växa. Nå väx dit då!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Viidennen polven stadilainen2018-09-07T20:35:40.923184Z32 Malmin kenttää ei tule hävittää. Eikö sen puolesta äänestäneillä ole mitään oikeuksia. Tämä projekti on tuhoon tuomittu. Hävettää olla stadilainen

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lähiasukas 2018-09-07T20:25:35.549042Z 5

Suunnitelmassa on paljon hyvää.
Itse iloitsen siitä, että kenttää kiertävä ulkoilureitti säilytetään sekä että muodostuu uusi yhteys Lahden moottoritien toiselle puolelle ja nämä kaksi ulkoilualuetta yhdistyvät.
Uudet asuinalueet tuovat hienosti ympärillä olevia asuinalueita yhteen, jotka ovat nyt jääneet harmillisesti hajallee kentän ja moottoritien takia. 
 
Kaavoituksessa toivoisin, että asuinalueen ydinalueet voitaisiin rauhoitta autoliikenteeltä. Toivon kapeita katuja, joissa autojen nopeudet eivät nouse korkeaksi ja jotka on helppo 
ihmisen ylittää. 

Minulla ei ole mitään lentotoimintaa vastan. Toivottavasti uuden kentän löytäminen onnistuu. Helsinki tarvitsee uusia asuntoja kipeästi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Mia Itä- Helsinki 2018-09-07T17:01:02.045499Z46

Ei missään nimessä saa kaavoittaa ja tuhota täysin uniikkia toimivaa ja tarpeellista kenttää. Vastustan näitä suunnitelmia ehdottomasti. Malmin lentokenttä on suojeltava ja 
säilytettävä siinä tarkoituksessa kuin se on. Paikka on Euroopan mittakaavassakin ainutlaatuinen. On erittäin lyhytnäköistä myös tulevan sähkölentotoiminnan kannalta ajaa kenttä 
alas. Ympäröivät luonnonanueet ovat lähialueiden asukkaiden henkireikä ja tärkeä osa vihreää kaupunkiamme. Toivoisin nyt malttia sekä faktantarkistusta asiassa. Maaperä on 
myöskin soveltumaton asuinrakentamiseen, samankaltaisten alueiden rakennusongelmat ( sekä kustannukset) ovat hyvin dokumentoitu ja tiedossa, tästä tulisi kallis lasku vaikka ei 
otettaisikaan huomioon tärkeän kulttuuriperintökohteen tuhoamista joka jo itsellään on kentän säilyttämisen vankka peruste. 
Esitän että asiaan vaikuttavat päättävät elimet katsovat nyt peiliin ja miettivät mistä haluavat tulla muistetuksi- jääräpäisestä kaupunkilaisten ohittamisesta ja elävän yritystoiminnan 
alasajosta, tulevaisuuden liikenneratkaisujen torppaamisesta ja kulttuurin tuhoamisesta, vaiko aikuismaisesta toiminnasta jossa osataan myöntää virheet ja tehdä korjausliike.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Asiaa tarkkaan seurannut 2018-09-07T15:10:21.752018Z23

Kalliiksi tulee. Koko lentokentän betonipinta on aikanaan sivelty kreosiittitervalla, jota ei saa noin vain viedä kaatopaikalle. Lentoaseman arvo on lentoasemana varmasti yli 100 
miljoonaa, purkukohteena kallis menoerä. 
Paalutus maksaa per kerrosneliömetri satoja euroja; jotta alueesta saadaan kannattava rakennuskohde, kerroksia tulee olla noin kahdeksan keskimäärin. Tästä alueesta ei voi tulla 
viihtyisä, kun maisemassakaan ei ole pinnanvaihteluja. 
En kannata koko hanketta enkä ole kuullut hyviä perusteluja, miksi tämä alue kannattaa kaavoittaa uudestaan.
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Lasseko 2018-09-07T15:09:44.895962Z34

Malmin lentokenttä pitää säilyttää. Se on Helsingin yksi tärkeimmistä paikoista nyt ja tulevaisuudessa. Toinen vaihtoehto on säilyttää lentokenttä ja rakentaa alueen reunoille taloja, 
jotka eivät uppoa kuin Titanic osuessaan jäävuoreen. Muutoin saadaan muutama Helsingin kalteva kerrostalo.

Henkilökohtaisesti en aio muuttaa Helsinkiin tai perustaa sinne yritystä, jos Malmin lentokenttä tuhotaan. Helsingin brändi on tahriintunut tämän operaation takia niin pahasti, 
omasta näkökulmasta kuin kansainvälisesti. Varmasti niitä rakennuspaikkoja on muuallakin kuin juuri siellä, mitä Helsingissä tarvitaan. Olen pettynyt siihen, että vuosi toisensa 
jälkeen huomaan, että Helsingin päättäjiltä puuttuu visio tulevaisuudesta.

Pitäisiköhän samalla teemalla laittaa tuo Suomenlinnakin matalaksi? Vie kuitenkin tilaa, sillä on historiallista arvoa ja ihmiset pitävät siitä. Eihän sellainen käy päinsä.

Helsingin ongelma on aina ollut, että siellä rakennetaan niin matalia taloja, että tonttia tarvitaan kokoajan lisää. Ei siitä koskaan tule oikeata suurkaupunkia.

Ps. missä jatkossa järjestetään lentonäytökset, kun Helsinki ei halua turistituloja niistä?

Toivon, että suunnittelja oppisi sanomaan "ei" huonoille ideoille.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet aito malmilainen 2018-09-07T14:22:36.379526Z26

Malmin lentokenttä on pysyttävä lentokenttänä. Asunnot voi rakentaa muualle Helsinkiin. Malmilaiset tarvitsevat myös virkistysalueita, jona lentokenttä myös toimii. Hyvin 
lyhytnäköistä toimintaa Helsingiltä tuhota historiallisesti arvokas kenttä ja sen luonto. Kentän vieressä oleva ruma teollisuusalue (Tattariharju) pitäisi poistaa ja rakentaa asuntoja 
sinne.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmilainen vuodesta -67 2018-09-07T13:59:09.460179Z 7 Erittäin hyvä kaava. Lisää kaupunkia kaupunkiin!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet hammaslääkäri 2018-09-07T13:01:48.379463Z36
Kenttä on ehdottomasti säilytettävä nykyisellään, toimintaa alettava kehittämään saaden kentälle enemmän lentotoimintaa, kenties viranomaistoimintaa, helikoptereita enemmän.
Historiallinen kenttä on joka tapauksessa säilytettävä.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Historia kunniaan, terv. Atte Is2018-09-07T12:59:57.360040Z42

Ette voi olla tosissanne! Maailman mittakaavassa harvinainen ja arvokas kenttä turmellaan lopullisesti, vaikka tilaa rakentaa on ympärillä yllin kyllin. Ei tarvitse kuin hyvällä ilmalla 
lentää Helsingin yllä, niin tilanteen tajuaa lapsikin. En kyllä ihmettele, että juuri Suomessa tehdään tällaisia yltiötyperiä päätöksiä. Lapsikin ymmärtää että Malmi on arvokasta 
historiaa ja sitä kuuluu suojella. Kerrostaloja saa rakennusfirmasta tilaamalla, Malmin kenttää ympäristöineen ei...

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet TarexC5 2018-09-07T12:44:04.767480Z30

Typerin juttu Helsingissä koko 2000 luvulla, historiallisesti ja muutenkin! Kuka hullu ostaa suolta asunnon, suo on suo ja rakentaminen ja erityisesti sen jälkihoito tulee maksamaan. 
Tuossa käy aivan samoin kuin Myllypuron ns. myrkkytalon kanssa, ihmettelin jo lapsena miten kaatopaikan ja niiden "tehtaiden" päälle rakennetaan, todella lyhyen turva-ajan 
jälkeen? Rakentakaa ensin se Sipoo täyteen tai edes metron asemien varrella olevat alueet, vaikka ensin Herttoniemen teollisuusalue, lähinnä ne autokaupat, sinne ei kukaan 
todellakaan tule metrolla asioimaan!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Säilyttäkää kenttä! 2018-09-07T12:25:00.460596Z26

Täysin järjen vastaista tuhota käytössä oleva lentokenttä, ihan vaan että saadaan "uutta urbaania asuinaluetta"! Sitä lääniä löytyy aivan varmasti muualtakin mihin rakentaa. Kentällä 
on historiallistakin merkitystä ja todellakin parempaa käyttöä kun pistää se täyteen aivan varmasti ylihinnoteltuja kämppiä missä kantaväestöllä ei ole ehkä edes varaa asua. Ihan 
käsittämätöntä perseilyä koko hanke!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Esa Sairio 2018-09-07T11:34:07.140827Z51

Malmin lentoasema pitää säilyttää lentoasemana kokonaisuudessaan. Lentoasema on Suomen toiseksi vilkkain, lentoliikenne on kasvava tulevaisuuden ala ja pääkaupunkiseutu 
tarvitsee ehdottomasti toisenkin lentoaseman Helsinki-Vantaan lisäksi. Malmin kenttä on kansainvälisestikin huomioitu kulttuurihistoriallinen aarre. Eri tutkimusten mukaan 60% 
ihmisistä haluaa säilyttää Malmin kentän lentoasemana. 
 
Asuntorakentamiselle on Helsingissä tilaa paljonkin Malmin  kenttäalueen ja moottoriteiden varsien ulkopuolella. Miksi pakkoliitettyä Östersundomin aluetta rakenneta? Korkea 
rakentaminen, jota pääkaupunkiseudulla on aloitettukin, on järkevä ratkaisu.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-07T10:59:32.002888Z52

Malmin lentokentän tuhoaminen on kaupungilta lyhytnäköistä. Korvaavaa aluetta tuskin tullaan Helsingistä löytämään, asuinrakentamiselle sen sijaan tilaa on loputtomiin. 
Kulttuurihistoriallisen kohteen hävittäminen on luku sinänsä.

Kaupunki on asettamassa itsensä myös asemaan, jossa sillä olisi oikeus päättää ja määritellä mitä ihmiset sen rajojen sisällä harrastavat. Mikäli Helsingissä olisi yksi ainoa 
pienvenesatama tai yksi ainoa tenniskenttä, luuletteko että ne korvattaisiin asuinrakentamisella? Menkää pelaamaan tennistä porvooseen? Tai veneet voi kiinnittää näppärästi 
Inkoon vierasvenesatamaan?

Malmin kentän alueen täydennysrakentaminen olisi täysin mahdollista myös lentotoiminta säilyttäen. Ensimmäiset rakennuskohteet on näköjään valikoitu siten, että lentotoiminnan 
jatkaminen on mahdotonta, ja näin ollen jatkossakaan kenttää ei enää voida lentokäyttöön palauttaa.

Lentomelusta alueella on turha valittaa, sitä kun ei ole. Helsinki-Vantaan lentokoneiden ja lahdenväylän aiheuttama ääni on moninkertaista Malmin koneisiin verrattuna. Toisekseen, 
jos muutat radan varteen, junien ääni kuuluu. Jos muutat lentokentän viereen, no tarviiko edes jatkaa...Kaupungissa nyt vaan on erilaisia ääniä.

Kaupunki ei ole myöskään oppinut mitään aiemmista virheistään historiallisten kohteiden ja rakennusten tuhoamisessa. Siinä missä muut kaupungit Euroopassa ja ympäri maailman 
pyrkivät säilyttämään, entisöimään ja tuomaan esille omaa historiaansa, Helsingin kaupungin pyrkimyksenä on näköjään peittää kaikki aiempien sukupolvien saavutukset. 
Tavoitteena ilmeisesti saada oma nimi historiankirjoihin uuden Merihaan luojana ja suunnittelijana. Kovasti kauhistellaan ja jeesustellaan talibanien ja Al Qaidan aiheuttamia 
historiallisten muistomerkkien tuhoamista, mutta silmää räpäyttämättä sama ollaan valmiina tekemään omalla takapihalla. Että saadaan vain lisää kaupunkimaista pöhinää ja 
kuormapyöriä seisomaan liikennevaloissa räntäsateeseen.

Malmia korvaavia rakennusalueita on jo muilla forumeilla esitelty, ja pelkästään auton ikkunasta ulos vilkaisemalla: tonttimaa ei Helsingistä lopu. Tiivistysrakentaminen on toki 
kaupungin luonnollinen kehitys, mutta että Malmi olisi ainoa mahdollinen paikka tiivistämiselle? Oikeastiko? Tulevaisuus näyttänee tämänkin farssin lopulliset syyt ja tarkoitusperät. 
Suomeksi: Kuka käärii massit?
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osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Helena 2018-09-07T10:51:17.433133Z33

Laskekaa paljonko sen suon paaluttaminen maksaa ja saastuneen maan puhdistaminen? Ja tietenkin veronmaksajien rahalla. Vieressä Fallkullassa ja Malmilla maa vajoaa jo 
kolmikerroksisten talojen alta. Malmin lentokenttä on kultturihistoriallisesti erittäin arvokas ja Suomessa Malmin lentokenttä on ollut tähän mennessä suosituin ehdotus Unescon 
maailmanperintöluetteloon. Vapaata maata löytyy yllinkyllin. Mutta tässähän ei järjellä eikä enemmistön mielipiteellä olekaan mitään merkitystä. Tämä on taputeltu isolla rahalla. 
Hyi hävetkää!

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Puoli metriä ilmassa? 2018-09-07T10:31:48.517801Z 3

Olin luullut, että jatkuvan pakinoiden ja tv-sketsien aihe "liito-oravien suojelu" Helsingin kerrostaloalueella (!) olisi jo ohimennyttä aikaa. Samoilla argumenteilla perusteltiin Helsingin 
ja Turun moottoriteiden tunnelointeja ja kiertoteitä. Mutta ei. Ihmeellistä, että tällaista vinksahtaneelta tuntuvaa - mutta poliittisesti myyvää ajattelua - edelleenkin jatketaan. Tai 
luullaa, että se "myy". Olisi syytä kasvaa pois jo Koijärvi-ajattelusta ja todeta, että Uusimaa ja Suomi ml Sipoonkorpi on aivan riittävä alue "luonnon  monimuotoisuudelle". Ehkä 
kaupunkisuunnittelijatkin sinne joskus city-pyöräilyn lomassa ehtivät tutkailemaan noiden sinällään hauskojen eläinten maahan pudonneita jätöksiä.

Skämt åsido! Olisiko tuo liito-oravistelu jo vihdoinkin jätettävä tulevien historiantutkijoiden curiosa-mielenkiinnon ja historian erikoisuuksien löytämisen kohteeksi?

Sinällään Malmin lentokentän lopettaminen on erittäin valitettavaa. Mutta nyt kun tavalliset lennonharrastajatkin, joita on paljon, itse en ole, on ylenetty vastustettavan eliitin 
osaksi, niin eipä tälle "demokratialle" voi mitään. Ikävä kyllä muutos on irreversiibeli.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Nallelle hunajaa 2018-09-07T10:25:42.169936Z 3
Loistava suunnitelma! Nyt saadaan yhtenäistettyä ja parannettua Koillista -ja Itäistäkin Helsinkiä. Infrastruktuuri ja joukkoliikenne monipuolistuu myös ympäristössä mikä on 
tervetullutta. Lisäksi asumisviihtyvyys paranee, kun jatkuvasti matalalla kiertävät äänekkäät harrastus -ja koulutuskoneet lähtevät muualle.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anders van Dal 2018-09-07T10:24:08.089065Z 4

Nostan esille suunnitelman tärkeimmät epäkohdat. Sisällöltään suunnitelma on pääasiassa lähinnä sanahelinää, jolla kaunistellaan todellista suunnitteluperiaatetta, joka kuuluu 
jotakuinkin näin:

"Tungetaan alueelle mahdollisimman paljon asuntoja mahdollisimman halvalla"

Suunnitelmassa on mainittu että "Uudisrakennusten korkeus vaihtelee 2–16 kerroksen välillä. Suurin osa rakennuksista on 5–8 kerroksisia.". Jotta alue säilyisi edes jotenkin 
viihtyisänä, uudisrakennusten maksimikorkeus ei saisi ylittää 8:aa kerrosta ja suurimman osan rakennuksista tulisi olla 2-5 -kerroksisia. Espoossa ja Itä-Helsigissä on nähtävissä miltä 
kaupunkikuvassa näyttää kun täräytetään maiseman keskelle "keskari" pystyyn. Suunnitelmassa on nähtävissä kuinka 70-luvun lähiöajattelu nostaa päätään. Sijoittakaa vielä "elävä" 
ostari korkeiden tornien keskelle, niin teillä on käsissänne uusi Pihlis.

Ymmärrän toki, että gryndereille ei ole houkuttelevaa rakentaa suolle, ellei saa kunnolla lapata kerroksia kerrosten päälle.

Edellisen lisäksi seuraavien kohtien ongelmallisuus on nähtävissä jo kaukaa:

"Alueiden pysäköinti sijoitetaan pääosin pysäköintitaloihin, jotka ovat hybridira-kennuksia, joissa on myös muuta toimintaa."

ja

"Alueelle perustetaan pysäköintiyhtiö. Yhtiön kautta pyritään vaikuttamaan pysäköin-nin kustannusten erottamiseen asuntojen hinnasta."

Suomeksihan tämä tarkoittaa sitä, että maisemaan ripotellaan parkkitaloja, joista asukkaat voivat vuokrata tai ostaa pysäköintipaikkoja. Nämä ovat luonnollisesti suuria betonirohjoja 
joiden järkyttävyyttä koristellaan led-valoilla ja "taiteella". Esimerkki taas mainitusta hybridirakennuksesta voisi olla keskustassa sijaitseva "Makkaratalo", jonka oli alunperin 
tarkoitus peittää koko kortteli kunnes joku löysi tolkun.

Viihtyisään lopputulokseen päästään kun nämä seikat huomioidaan ja käydään naapurin puolella Kartanonkoskella ottamssa mallia suunnittelusta.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Autoileva 2018-09-07T10:18:07.085458Z 0

Toivoisin että suunnittelussa otetaan huomioon myös sellaiset asukkaat jotka tarvisevat autoa työpäivän aikana, meitä on kuitenkin kohtuullisen paljon joilla kaikki työ ei tapahdu 
kiinteässä pisteessä vaan liikkuminen on välttämätöntä. Esimerkiksi jos päivän aikana sinulla on palaverit keravalla ja vihdissä ja raaseporissa on auto välttämätön, samoin lasten 
harrastuksissa käynti tarvitsee usein autoa ja isojen lätkäkassien raahaaminen pysäköintitaloon ja pois (vaatteetkin on pestävä ja kuivattava) on haastavaa varsinkin sadepäivinä. Siis 
houmioikaa paremmin myös autoilevat kaupunkilaiset

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-07T09:42:43.938985Z23 Nykyinen lentokentäalueen virkistyskäyttö on jätetty kokonaan huomioimatta. Kentän ympäri kiertävä ulkoilureitti on erittäin vilkkaassa käytössä ja Malmin alueen ainoa hiihtolatu.
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Jan 2018-09-07T09:39:08.327450Z 3 Lentokenttä pois ja asuntoja tilalle

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Harry Eklund 2018-09-07T09:38:23.123062Z34

En enään kohta tunnista tätä mun kotikaupungiksi ja sen järjetöntä vimmaa tuhota jo olemassa olevaa, kuten Malmin kenttää. Ei varmasti tarvitse perustella niitä syitä miksi se olisi 
säilytettävä nykymuossaan ja kehitettevä. Rakentakaa sitten sinne mun puolesta vaikka tekojärvi heti, kun korvaavan kentän paikka on osoitettu ja Östersundomin maat ja mannut 
on rakennettu. Mikä onkaan kliffempaa, kun tsiigata omalta pihalta yli lentäviä flygareita. Älkää lyökö handuunne skeidaan jota myöhemmin kadutte.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Blöder Mann 2018-09-07T09:32:12.603638Z20 Are you f###ing serious? Yhtä harmillinen suunnitelma, kuin Vartiosaaren tuhoaminen asetuksella ja saaristoratikalla. Kaikkea se pormestaripuolue ja vihreät kaavailevatkin..

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-07T07:50:48.054051Z27

En ymmärrä miksi Helsinki pitää rakentaa täyteen ja lisätä ongelmia kaupungissa entisestään.

Malmin lentokentän lopettaminen ja lentokenttäalueen rakentaminen suorastaan raivostuttaa. 

Tässäpä mielipiteeni



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-07T07:50:11.304609Z24

En ymmärrä miksi Helsinki pitää rakentaa täyteen ja lisätä ongelmia kaupungissa entisestään.

Malmin lentokentän lopettaminen ja lentokenttäalueen rakentaminen suorastaan raivostuttaa. 

Tässäpä mielipiteeni

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Anonyymi 2018-09-07T07:49:42.007960Z31
Kenttä pitää jättää rakentamatta
Kyllä östersundomin metsiä riittää kerrostaloille

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Oskari 2018-09-07T07:23:37.112289Z 6

Aivan mahtavaa, että vihdoinkin päästään eteenpäin ja alueen rakentaminen siintää näköpiirissä. Sitä on odotettu. Toivoisin, että seuraavan suunnitteluperiaatteen kanssa oltaisiin 
erityisen tarkkana: "Lentoasemankortteleiden suunnittelun lähtökohtana on suojellut lentokenttäraken-nukset, joihin uusi kaupunkirakenne sovitetaan niin arkkitehtuuriltaan kuin 
mittakaa-valtaan." Toteutuessaan tämä ei saa tarkoittaa funkista jäljitteleviä halvannäköisiä valkobetonisia laatikkotaloja, jossa betonielementtisaumat ovat näkyvissä. Jos näin käy, 
ollaan epäonnistuttu ja pahasti. Lentoasemarakennus itsessään on toki aikansa tyylikäs funkishelmi.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Malmin lentokentän puolustaja2018-09-07T07:19:19.179161Z44

Malmin lentokenttä on säilytettävä, sinne ei pidä asuntoja rakentaa. Asunnot voidaan rakentaa tuomarinkylän tai viikin pelloille tai ilmalan ratapihalle. Onhan se kansallinen häpeä, 
että Malmin lentokentän kaltainen paikka tuhotaan, rakentamalla sinne asuntoja maahanmuuttajille, Lentokenttä on suomen kulttuurihistoriallista perintöä, Se on suomalaista 
identiteettiä, tämän maan itsenäisyyden historian ensimmäisiltä vuosikymmeniltä. Lentokenttä ja taistelu sen säilyttämisestä tunnetaan ja tietää koko suomen kansa. Tällaisesta 
lentokentästä voi olla ylpeä ja näyttää  mielellään ulkomaalaisille. Helsinki on muutenkin hyvin steriili ja tylsä asuinpaikka. Ruveta tässä tuhoamaan viimeisiä viihtyisiä 
virkistystyspaikkoja, on tosi häpeällistä. Lentokenttä on helsinkiläistä historiaa. Tarvitaan myös alkuperäistä luontoa ja avaria paikkoja jossa silmä lepää. Helsinki on muuttunut 
huonommaksi liian tiivin rakentamisen takia.

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet Paras! 2018-09-07T07:11:57.902485Z 3 Hienoa, että tuo alue saadaan vihdoinkin yleishyödylliseen käyttöön. Suunnitelmat ovat hienoja ja kannatettavia, siitä vaan toimeen ja pian, tätä onkin odotettu jo vuosikausia, kiitos!
osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet 00760 2018-09-07T06:52:12.291056Z 4 hyvältä näyttää

osa-alue: Nallenrinteen ja Lentoasemankortteleiden suunnitteluperiaatteet 71v. Paljasjalk.helsinkiläinen2018-09-07T06:50:43.686556Z27
Kääntäisin katseeni Tuomarinkylän kartanon maille tai Paloheinän golf kentälle, jättäisin Malmin lentokentän rauhaan.  Haiskahtaa nyt siltä, että jonkun kukkaro on tärkeämpi, kuin 
toimiva Malmin lentokenttä ja sen historia.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T20:58:33.216691Z 0
Surullista, kun harvat rakentamisen puolustajat leimataan moneen kertaan vastaajiksi. Maksan veroja sen puolesta, että saadaan viihtyisiä asuinalueita palveluineen. Ei kentän 
ylläpito ilmaista ole, eikä Finavia ja Puolustusvoimat ole siitä kiinnostunut.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asuntoja ihmisille 2018-09-28T20:56:53.153818Z 0

Brommalla ja muilla  city-kentillä on ihan oikeaa reittiliikennettä, siis ihan sellaista missä liikutaan paikasta A paikkaan B. Malmilla suurin osa liikenteestä on vain kentältä nousua, 
välissä lentelyä ja takaisin samaan paikkaan laskua. Sellaista mikä ei kuulu kaupungin päälle. Muutama kymmenen jäljelle jäävää lentoalan työpaikkaa ei todellakaan ole mikään 
hurraamisen aihe, kun mm. Finavia, Raja ja viranomaiset ovat sieltä lähteneet. Ehkäpä sitten nuo muutkin lentokoulutusyritykset siirtyvät vaikka Tampereelle, jonne tuo koulutus 
näyttää keskittyvän. 

Malmi oli tappiollinen jo ennen sen muuttumista korpikentäksi. Veronmaksajat maksoivat tämän mm. lentolippujen hinnoissa. Koulutus tullaan hoitamaan Tampereella ja Porissa 
sekä muilla lukuisilla pikkukentillä ympäri Suomen. Helsinki-Vantaan varakenttinä toimivat Turku ja Tampere, tarvittaessa muut pikkukentät. Raja toimii tulevaisuudessa Helsinki-
Vantaalta. Polttariporukat ja muut pienkoneeseen haluavat maksavat asiakkaat voidaan hoitaa Uudenmaan pikkukentillä. Laskuvarjoharrastajilla on jo omat kenttänsä. 
Lentonäytöksiä voi pitää esim. Turussa tai Tampereella.

Malmi ei pysty kannattavasti toimimaan pelkästään harrastajien rahoilla. Kenttä tarvitsisi lisäinvestointeja infraan ja kansainvälistyminen edellyttää terminaalitoimintojen 
kehittämistä ja parantamista. Unelma citykentästä elää kuitenkin vahvasti kentän kannattajissa vaikka todellisuuspohjaa sillä ei olekaan. Malmin ilmailua viimeiseen ropelin 
pyörähdykseen asti puolustava erittäin aktiivinen ryhmä ajaa kentän lentotoimintojen kehittämistä ja kasvattamista. Se tarkoittaa myös lisää lentomelua ympäristöön, sillä 
potkuriturbiini -ja suihkukoneet eivät todella äänekkäitä. 

Kenttä on vain yksinkertaisesti väärässä paikassa tiheän asutuksen keskellä, jonne se ei todellakaan kuulu. Tehdään ihmisille mieluummin asuntoja ja kehitetään koko Koillista -ja 
Itäistä-Helsinkiä viihtyisämmäksi!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T20:51:28.225250Z 0
Minä asun lentokentällä eli Nallenmäessä, joka kuulu lentokentän alueeseen. Kyllä romukoneet valitettavasti ulisevat pihallani, eipä löydy koneista äänenvaimennusta. Onneksi kohta 
korpikenttä hiljenee ja lentokentän ystävät.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Markus 2018-09-28T20:47:48.375436Z 1

Malmin lentokenttä on tärkeä osa Helsingin ja koko Suomen historiaa. Kentän toiminta toi minulle ja ystävilleni paljon iloa kasvaessamme kentän läheisyydessä. 

En ymmärrä pakkomiellettä rakentaa ja tuhota Malmin lentokenttää. Helsingissä on ollut jo useamman vuoden tyhjillään entinen maaliikennekeskus, joka pinta-alaltaan vastaa 
Malmin lentokenttää, mutta on maa-ainekseltaan sopivampaa rakentamiselle kuin Malmin kentän vanha suopohja. Lisäksi Sipoolta rakennettavaksi otetut maa-alueet ovat 
suurimmaksi osaksi vielä rakentamatta. Ja Malmin lentokentän lentokoulutustoiminta on huomattavasti hyödyllisempää kuin pienen porukan golfaaminen Talissa. Muitakin 
vaihtoehtoja löytyy.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:43:24.010134Z 0 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:43:23.653035Z 0 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:43:15.732508Z 1 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:43:05.608537Z 0 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T20:41:15.712768Z 1 En tahdo sinne rakennettavan mitään.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:35:04.244026Z 0 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:35:01.847542Z 0 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavoittajia lähellä itsekin 2018-09-28T20:34:57.900024Z 0 Parasta on säilyttää Malmin lentokenttä ikuisesti ilmailukäytössä. Silloin kulttuuri- ja luontoarvotkin voittavat.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Jari Reinikainen 2018-09-28T20:28:59.142058Z 1 Ei mitään, lentokenttä on säilytettävä!
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asuntoja asuntopulaan 2018-09-28T20:22:37.888814Z 2

Niinkö. Tuossa kahdeksantoista aikoihin eräs virkistyspörräyksen puolustaja oli kirjoittanut vähintään 11 eri nimimerkillä "putkeen " kommentteja! Ja onhan täällä tietysti lentäjät ja 
lentäjän pojat ,sukulaiset,ystävät ja "kylän miehet" kilvan puolustamassa korpikentän puolesta!  Oli oikein "mainostettu" ystävien sivuilla. Vaan turhaa lätinää koska kansa haluaa 
Asuntoja tulle satojen Miljoonien arvoiselle alueelle. Aidat nurin mahdollisimman nopeasti ,jotta alue olisi kaikkien vapasti käytettävissä moniin eri harrastuksiin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Huippukenttä kutsuu malmilaisia2018-09-28T20:11:42.971093Z 2

Tulevaisuuden Liikenne menee Pyhtäälle. Malmilla on Dronejen käyttö Kielletty Helsnki Airportin läheisyyden vuoksi .Kehityskeskus Pyhtäälle.
Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen lentokenttä – laskeutua voi vaikka umpisumussa
Lentokentällä otetaan käyttöön erityisen tarkat satelliittinavigointijärjestelmät.
Asutusta ei ole kovin lähellä, joten melun ei pitäisi häiritä paikallisia.( Toisin on Malmilla!)
Pyhtää pioneerina

Pyhtäälle rakenteilla olevalla lentokentällä otetaan käyttöön hyvin tarkat satelliittinavigointijärjestelmät. Niiden ansiosta lentoja voidaan tehdä myös huonolla säällä.

– Kun saamme ne toimimaan Pyhtäällä, sillä tulee olemaan valtakunnallinen merkitys. Pyhtää tulee olemaan pioneeripaikka, ensimmäinen Suomessa.
Satelliittinavigoinnin tarkkuus on Korjulan mukaan parantunut huimasti. Siksi lentäjä pystyy pelkkien koordinaattien avulla laskeutumaan turvallisesti, vaikka näkyvyys olisikin 
olematon. (Malmi suljetaan siinä tilanteessa)
Suurin käyttäjäryhmä kentällä tulisivat olemaan Malmilta siirtyvät lentäjät.
Kymenlaakson liiton osa-rahoitteisessa AULI-hankkeessa toteutetaan kokeiluita yritys- sekä tutkimusyhteisöjen kanssa. Pitkän aikavälin tavoitteena on synnyttää Pyhtäälle 
kehitteellä olevan Redstone Aero lentopaikan yhteyteen drone-osaamiskeskus, joka pystyy tarjoamaan ja tuottamaan tuotekehitys- ja koelentotoiminnan tarvitsemat fasiliteetit ja 
palvelut. Näitä  ovat esimerkiksi lentokenttäympäristö kiitoteineen, halli- ja tuotekehitystilat sekä sopimukset ilmatilan käytöstä koelentotoiminaan.
Meillä on tahtotila ja valmiudet kehittää uusia koulutuksia esimerkiksi droneasentajien sekä -lentäjien tehtäviin, joita ei vielä Suomesta löydy. Tavoitteenamme on suunnitella drone- 
teknologiaan suuntautuva seudullinen tutkinnon osa, joka voidaan sisällyttää jatkossa ammatillisiin tutkintoihin, kertoo EKAMI:n rehtori Sami Tikkanen.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Jokke Vanhatalo 2018-09-28T20:07:28.992615Z 2

Nyt viime minuutteina luin kommentteja. Suurin osa kentän rakentamisen puolesta on kirjoitettu muutamien samojen henkilöiden toimesta useaakin otteeseen, mikä on selkeästi 
luettavissa. Lisäksi monet"melusta"valittavat eivät edes asu lähialueilla. Joten se siitä kommentoinneistasi. Huonosti on Annin bulvaanit valmentautuneet kirjoituksiin. Kuvastaa 
hyvin ja lisää ihmisten luuloja korruptiosta, salasopimuksista, gryndereiden hallinnasta. Joskus totuus kentän pakkoalasajosta tulee julkisuuteen.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anny 2018-09-28T19:51:33.125364Z 0

Sitä mikä sille ominaista on: Lentotoimintaa.
Lentonäytöksiä, ilmailuun tutustumista, mutta ensisijaisesti haluan ilmailun Suomessa jatkuvan ja huoltovarmuuden säilyvän. Ilmailuala ollakseen olemassa tarvitsee kouluttautumis- 
ja ylläpitomahdollisuuden. Haluan turvallisuutta! Niin läheisilleni kuin koko Etelä-Suomen alueelle sekä merialueille. 
Haluan järjen voittavan vihdoinkin tämän väännön.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ihmiset ensin 2018-09-28T19:50:06.823721Z 2

Hyvä että rakennetaan. Aikoinaan kenttä oli kaukana kaupungin laitamilla. Nyt se on asutuksen keskellä, jonne se ei todellakaan kuulu. Möyhkäävien pikkukoneiden aika Malmilla on 
ohi, ne kuuluvat historiaan. 

 Nyt saadaan sentään edes konsertteja kenttäalueelle. Ne eivät toteutuisi tulevaisuudessa, jos ilmailijat olisivat päättämässä. Toki he haluaisivat, että valtio tai Helsinki hoitaisivat 
kaikki kentän kulut ja investoinnit. 

Kun koneet lähtevät voitaisiin ainakin repiä nuo vuosikymmeniä ihmisten liikkumista rajoittaneet aidat alas.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lauri Ant-Wuorinen 2018-09-28T19:23:23.882178Z 2 Malmin historiallinen lentokenttä tulee säilyttää. Tiiviimpää kaavoitusta muualle, kiitos.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T19:19:43.578454Z 2

Malmin lentokentälle asuntojen rakentamisessa ei ole järkeä, vaikka asiaa tarkastelisi miltä kantilta tahansa. Toimivaa lentokenttää ei kannata tuhota (paljonko maksaa uuden 
rakentaminen) eikä mahdollisesti saastuneelle suopohjaiselle maapohjalle kannattaisi rakentaa, vaikka sillä ei muuta käyttöä olisikaan. Onko maapohja tutkittu kunnolla ja todettu 
hyväksi rakennusmaaksi? Kuka ottaa vastuun, jos maaperä aiheuttaa ongelmia rakennusvaiheessa tai myöhemmin? Onko kaikki muu rakennusmaa Helsingissä jo käytetty?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tulevaisuuden liikenne 2018-09-28T19:13:12.724890Z 2

Tulevaisuuden liikenneratkaisuissa tarvitaan toimivaa lentokenttäinfraa. Malmin lentokenttää tulisi aktiivisesti kehittää silmälläpitäen sähköistä ilmailua, kaupallisia kuljetuspalveluita 
(Uber, Kitty Hawk, Lilium ym.) sekä perinteisempää lentokoulutusta, harrastustoimintaa ja viranomaistoimintaa.

Maailmalla uudet lentävä kuljetuskonseptit ovat keränneet valtavan rahoituksen ja ensimmäisiä valmiita tuotteita/palveluita odotetaan jo muutaman vuoden kuluttua. Vaikka osa 
näistä laitteista kykynee nousemaan ja laskeutumaan pystysuoraan, tarvitaan lentokenttäympäristöä esimerkiksi suurella massalla operoinnissa, jolloin lentonlähdöt ja laskut on 
turvallista suorittaa hidastaen/kiihdyttäen maan läheisyydessä.  Kenttäalue myös mahdollistaa jouhevat operaatiot suurilla määrillä lentolaitteita.

Malmin kenttä on myös optimaalisella sijainnilla vaihdettaessa kuljetusmuodosta toiseen tullessa ja lähtiessä Helsingistä. Olisi hyvin lyhytnäköistä päätyä rakentamaan Helsinkiin uusi 
lentokenttä muutaman vuoden kuluttua.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Heikinlaaksolainen 2018-09-28T19:11:21.138705Z 2

Kannatan lentokenttäalueen rakentamista, lentoasema tietenkin säilytetään. Helsingissä on monia kivoja uusia asuinaleita, jotka mahdollistavat myös ulkoilun, sujuvan liikkumisen ja 
palvelut. Lentokentälle en pääse liikkumaan ja sen reuna-alueet ovat osittain ränsistyneitä, kun yritykset eivät ole pitäneet huolta alueistaan. Toivon nykyistä viihtyisämpää 
lenkkipolkua ja mielellään myös latua alueelle.

Toivottavasti päättäjät rohkenevat edetä suunnitelmien kanssa!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T19:06:36.856593Z 2
Malmin kentän hävittäminen on maanpetturuutta.
Kentällä on suunnattoman suuri historiallinen arvo ja tulevaisuudessa yhä kasvava käyttö niin kansallisesti kuin kansainvälisestikin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Helsinkiläinen 2018-09-28T19:02:26.363977Z 2

Helsingin ainoa lentokenttä tulisi säilyttää palvelemassa pääkaupunkiseudun lentoliikennettä. Helsingin alueelta löytyy paljon paremmin rakentamiseen soveltuvia kohteita.

Tilan puutetta ei todellakaan ole siinä määrin, että merkittävän historiallisen kulttuurikohteen tuhoaminen sen perusteella tulisi kysymykseen.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T19:01:33.049438Z 2
Malmin lentokenttä tulee ehdottomasti säilyttää sellaisenaan siinä käytössä kuin se nykyisinkin on. Helsingissä riittää tonttimaata asuinrakentamiseen. Perusteluja säilyttämiselle on 
riittävästi.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mika Pajarinen 2018-09-28T18:58:04.322239Z 2

Malmin lentokentän säilyttäminen ennallaan on järkevintä. Lähitulevaisuudessa lentäminen lisääntyy, kun teknologia menee eteenpäin, sähkömoottorit esimerkiksi.. Lentokentän 
tarve on, pysyy ja kasvaa. Tilaa rakentamiselle löytyy paljon muualtakin Helsingistä.
Lisäksi on otettava huomioon alueen kulttuurihistoriallinen arvo.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kentänkiertäjä 2018-09-28T18:56:46.897708Z 2
Malmin kenttä on ollut ja tulee toivottavasti aina olemaan upea paikka ulkoiluun, luonnosta nauttimiseen ja lentokoneiden ihailuun. Lähiö ei vain kuulu tähän miljööseen, vaan kenttä 
tulee säästää tuleville sukupolville.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T18:56:33.320702Z 2 miksi kaikki historiallinen pitää tuhota jonkun betoni mörskän edestä
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T18:51:27.174262Z 1 Malminlentokenttä säilytettävä!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Katia. - 2018-09-28T18:50:54.142538Z 3 Malmin kenttä pitää säilyttää. Piste!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Samuli Kallio 2018-09-28T18:48:55.903136Z 3

Europa Nostran ja Euroopan investointipankin instituutin asettama kansainvälinen asiantuntijaryhmä pitää Malmia Euroopan parhaiten säilyneenä varhaisena lentoasemana.

16.3.2016 Malmin lentoasema valittiin Euroopan seitsemän uhanalaisimman kulttuuriperintökohteen joukkoon.

Asiantuntijatyöryhmässä ovat jäseninä belgialainen arkkitehti Sara van Rompaey, norjalainen talousasiantuntija Erik Schultz ja hollantilainen diplomaatti, valtiotieteen tohtori Rienko 
Wilton. Wilton oli mukana komiteassa, joka valitsi kentän uhanalaisimpien listalle.

Malmi Euroopan parhaiten säilynyt varhaisaikainen lentoasemana

“Malmin lentoaseman modernistiset rakennukset ovat kansainvälisesti arvokkaita. Ne ovat sekä erinomaisia otoksia säilyneestä modernistisesta lentokenttäarkkitehtuurista että 
todistavat maailmansotien välisen ajan hämmästyttävästä kehityksestä”.

”Suomi tunnetaan maailmalla juuri modernistisesta arkkitehtuuristaan, jota suomalaisten itsensä ei tulisi aliarvioida”, Sara van Rompaey totesi tutustuttuaan lentokenttään ja 
tavattuaan eri alojen asiantuntijoita.

Malmi Euroopan parhaiten säilynyt varhaisaikainen lentoasemana

“On harvinaista, että arvokas teollisuusperintökohde on edelleen toiminnassa. Rakennukset tulisi suojella, kuten monen muun Euroopan maan lainsäädäntö edellyttäisi, sekä 
kontekstiltaan että maisemaltaan, joka tässä tapauksessa tarkoittaa kiitoteitä ja lentokentän toimintoja”, van Rompaey jatkaa.

“Euroopan kolmesta jäljellä olevasta ennen toista maailmansotaa rakennetusta varhaisesta lentoasemasta – Lido Italiassa, Shoreham Iso-Britanniassa ja Malmin lentoasema – Malmi 
on säilynyt parhaiten”, Wilton huomautti.

“Kun ottaa lisäksi huomioon lentokentän säilyttämisen vahvan kannatuksen, kaupungin pitäisi pyrkiä suunnittelemaan alueen rakentamista siten, että lentokenttäalue säilyisi”, 
Rienko Wilton totesi

Suomi on sitoutunut https://www.museovirasto.fi/fi/tietoa-meista/kansainvalinen-toiminta/kansainvalisia-sopimuksia noudattamaan näitä. Suunnitteluperiaatteet eivät täytä näitä 
kriteereitä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tartte enää Hkiin tullakaan2018-09-28T18:46:42.641813Z 2

Kenttä pitää säilyttää lentokenttänä ja ilmailutoiminnassa. Ei ole mitään järkeä lähteä tuhoamaan niin hienoa aluetta. Kyllä Helsingissä tilaa on rakentaa muualle.
Siellä käydään niin koneella kuin autollakin, ainut paikka Hkissä jonne kannattaa lähteä
satojen kilometrienkin päästä. 
Ja peukut ilmapartiolla - jota ei muualla ole!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T18:35:14.583071Z 0

Nallemäen ja Lentoasemakorttelin rakentaminen on ok. Muun lentokentän rakentamiseen tulisi ottaa aikalisä, kuten muuhunkin rakentamiseen Helsingissä. Nopean kasvun 
ongelmat ovat jo jokapäiväisiä. Malmin kentälle tulisi toteuttaa kulttuuritoimintoja kuten Tartossa, kaiken ei tulisi kasaantua keskustaan, esim. Kööpenhaminan Louisiana. 
Tattarisuon pienteollisuus romuvarastoineen pilaa maaperää, jossa ainakin oli hieno pohjavesialue. Taiteilijat, arkkitehdit, luonnonsuojelijat. voisivat suunnitella museorakennusten 
sijaan  jotain uutta metropolikulttuuria... Malmin VR-asema on epämiellyttävä, vanha hieno asemarakennus näyttää rapistuvan tyhjän panttina - ikävää.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T18:35:10.175774Z 0

Nallemäen ja Lentoasemakorttelin rakentaminen on ok. Muun lentokentän rakentamiseen tulisi ottaa aikalisä, kuten muuhunkin rakentamiseen Helsingissä. Nopean kasvun 
ongelmat ovat jo jokapäiväisiä. Malmin kentälle tulisi toteuttaa kulttuuritoimintoja kuten Tartossa, kaiken ei tulisi kasaantua keskustaan, esim. Kööpenhaminan Louisiana. 
Tattarisuon pienteollisuus romuvarastoineen pilaa maaperää, jossa ainakin oli hieno pohjavesialue. Taiteilijat, arkkitehdit, luonnonsuojelijat. voisivat suunnitella museorakennusten 
sijaan  jotain uutta metropolikulttuuria... Malmin VR-asema on epämiellyttävä, vanha hieno asemarakennus näyttää rapistuvan tyhjän panttina - ikävää.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T18:33:22.251699Z 1

Valitettavasti kentän romukoneet eivät ole hiljaisia eivätkä lentäjät osaa nousta kiitotien suuntaisesti. Vain lasketuminen menee oikein. Uusistakin lentokoneista on otettu pois 
äänenvaimentimet. Korpikentän rahoituksesta ei ole mitään tietoa, joten pulinat pois. Asia on jo päätetty. Runkokaavoja ja suunnitteluperiaatteita voi tehdä, vaikka valitukset ovat 
vielä KHO:ssa. Terminaalin korjaus alkaa vuonna 2020.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lopetettava saastutus 2018-09-28T18:33:20.406495Z 2

Hienoa että saadaan se virkistyspörräys hiipuvalla korpikentällä viimein loppumaan.
Johan siinä linnutkin putoaa puista moisessa metelissä. Tosin hädissään varmaan jo pyrähtäneet läheiseenViikin lintuparatiisiin.Kalatkin kärsivät longiojassa kun saasteet liukenevat 
maasta puroon. Mitä pikimmin sen parempi lopetettava tämä sastutus!
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Juha Krapinoja 2018-09-28T18:23:25.567031Z 1

Ainoa järkevä pää-käyttötarkoitus on käyttää kenttää edelleen siihen tarkoitukseen, mihin se on rakennettukin ja missä se on kunniakkaasti toiminut viimeiset 80 vuotta, eli 
kansainvälisenä yleisilmailukenttänä (huom. ei "harrasteilmailukenttänä"). 

Koska (mahdollisesti toteutuva) asuntorakentaminen tulisi joka tapauksessa kestämään vuosikymmeniä, osoittaa ilmailutoiminnan estäminen korkeilla rakennuksilla kiitotien päässä 
heti rakentamisen alkuvaiheessa todella huonoa suunnittelua.

Kuten tähänkään asti, ei ilmailutoiminta vastaisuudessakaan estäisi suurta, avointa tilaa vaativien tapahtumien järjestämistä, olivatpa ne sitten vaikka konsertteja, seuroja, auto- ja 
moottoripyörätapahtumia, sirkusesityksiä, tai mitä muita massatapahtumia hyvänsä. 

Kuten Malmin kenttä tähänkin asti on ollut, tulee sen vastaisuudessakin olla olemassa ja käytettävissä ilmailutoiminnan ohella muillekin kaikkia helsinkiläisiä palveleville 
tapahtumille. Siihen verrattavaa, joustavan käytön mahdollistavaa yhtä suurta aluetta ei Helsingillä ole toista. 

Kenttäalueen tuhoaminen yhdeksi lähiöksi muiden joukossa köyhdyttäisi merkittävästi kaupungin monimuotoisuutta ja omaleimaisuutta. Koska kentän melualue on vain 106ha 
kokoinen, mahtuu Malmin lentokentän 330ha suunnittelualueelle kyllä rutkasti asuntojakin ilman että ilmailutoimintaa olisi tarvetta lopettaa ja kentän laajan avoimen tilan tarjoamia 
mahdollisuuksia tuhota.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T17:57:52.022165Z 2

Käsittämätön kysymys - alueella on TOIMIVA LENTOKENTTÄ, haluan että jatkossakin alueella pidetään TOIMIVA LENTOKENTTÄ, jonka laitamille tehdään täydennysrakentamista 
vaarantamatta lentokentän toimintaa. Helsinkiläisten enemmistön mielipidettä ei nyt syytä tai toisesta haluta kuulla, vaan vastoin asukkaiden tukea ollaan tekemässä 
käsittämätöntä tuhotyötä. Toimivana lentokenttänä alue voi palvella nyt ja tulevaisuudessa suuriakin yleisötapahtumia, jos näin halutaan. Samaan aikaan nopeasti kehittyvä 
ilmailuala säilyttää Helsingissä sille kuuluvan pienen maapalasen eikä tehdä Helsigistä ihan takapajulaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaupunkilainen 2018-09-28T17:39:20.032154Z 1

Kaupungilla on valtavasti isompia ja pienempiä joutilaita alueita kaavoitettavaksi suuremmallekin asuinalueelle. Olisi erittäin lyhytnäköistä kaavoittaa olemassa olevaa infraa 
(lentokenttä) asuntorakentamiseen. Tekniikan nopeasti kehittyessä kenttä tulee olemaan erittäin suuressa käyttöarvossa tulevina vuosina.
Kaupungin kannattaa ensisijaisesti käyttää asuntorakentamiseen joutilaita alueita hyvillä sijainneilla. Savimaa on parempi pohja kiitoradalle kuin kerrostaloille.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Nyt "Tyhjän panttina" 2018-09-28T17:09:21.628222Z 2 Hiipuva korpikenttä hiljenee viimein! Tätä on odotettu ,asuntorakentaminen voi alkaa!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Koneet joutaa korpeen 2018-09-28T17:05:45.260256Z 3 Suljettava Välittömästi!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T16:50:35.384587Z 2 Lentotiminta säilytettävä!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Monipuolinen Helsinki 2018-09-28T16:29:33.138214Z 4

Lentokenttä tulee ehdottomasti säilyttää nykyisessä toiminnassaan ja turvata kentän tulevaisuus lainsäädännöllä. Täten myös alueella jo toimivien yritysten lisäksi voitaisiin alueelle 
houkutella lisää yritystoimintaa. Rakennusmaata löytyy muualta Helsingistä riittämiin ja tyhjiksi jääneitä toimistotiloja tulisi remontoida asuntoköyttöön. Lisäksi vanhempaa ja 
kannattamatonta rakennuskantaa tulisi modernisoida rakentamalla korkeammin ja tiiviimmin kuten muissakin suurkaupungeissa. Kentän säilyttämisellä voidaan turvata järkevän 
matkan päässä oleva kenttä, jossa voidaan edistää erityisesti sähköistä ja kevyttä lentoliikennettä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ossi A 2018-09-28T16:03:36.589079Z 3
Malmin lentoasema tulee säilyttää nykykäytössä. Asunnot tulee rakentaa muualle. Soveltuvampaa rakennusmaata on runsaasti Helsingin kaupungin alueella. Suomen toiseksi 
vilkkainta lentokenttää ei tule tuhota - korvaavaa ratkaisua ei ole osoitettu.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Huolestunut 2018-09-28T16:01:32.393976Z 3
Lentoasema on säilytettävä kaikkine kiitoteineen ja rakennuksineen alkuperäisessä toiminnassa. Turvallisuusuhka on suuri, jos Helsinki-Vantaalla tapahtuu suuronnettomuus ja 
lähimmät operointikelpoiset kentät löytyvät Tampereelta ja Turusta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Krunalainen 2018-09-28T15:19:54.020729Z 5 Haluan lentokentän jatkavan ennallaan. Helsinki pitäkööt näppinsä erossa.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Heikki Peltonen 2018-09-28T15:18:42.828020Z 1 Ei lentokentälle saa rakentaa mitään! Se vaarantaa lentoturvallisuutta. Tämä tiedoksi haihattelijoille.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Marko Saaresto 2018-09-28T13:46:52.365051Z 2
Millaista toimintaa lentokentälle ennen rakentamista? No vaikkapa lentotoimintaa! Tienoolle on mahdollista rakentaa säilyttäen samalla kenttä toimivana esimerkiksi yhden kiitotien 
varassa. Koska rakentaminen on joka tapauksessa pitkä prosessi niin tälllä tavoin ei tarpeettomasti suljeta Helsingin kehittymismahdollisuuksia ennenaikaisesti.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T13:14:13.703081Z 2 Lentokenttä on tärkeä säilyttää. Myös valtavan ihmismäärän mahduttaminen tällaiselle alueelle on järjetöntä ja tuo mukanaan varmasti monenlaisia ilmiöitä.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T12:49:28.720538Z 3 Lentotoimintaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ano 2018-09-28T12:17:13.490633Z 5
Lentotoimintaa.
Kysymys asuinrakentamisesta on hölmö koska ei lentotoiminta-alueelle voi rakentaa asuimistoa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T12:11:43.363049Z 2
Lentokentän alue ei ole suota vaan savea. Nallenrinne ja Lentoasemankorttelit ovat enimmäkseen kalliota, josta on hyvä aloittaa rakentaminen ja pian. Tattarisuo on suota ja 
lentokentän alue on entistä Malmin talonpoikien peltoa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T11:47:32.837542Z 2
Suon päälle on täysin järjetöntä rakentaa yhtään mitään. Koko lentokenttä on säilytettävä lentokenttänä. Helsingin alueella on paljon oikeasti täysin rakentamatonta aluetta, johon 
voisi ilman miljoonia maksavia paalutuksia rakentaa kunnollisen asuinalueen.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?IP 2018-09-28T11:20:43.231491Z 5

Sen alkuperäinen toiminta on tärkein. Helsingin ainoa lentokenttä. Pienlentokoneet eivät
voi muualle laskeutua vähän alle tunnin ajomatkan päässä Helsingistä.

Naurattaa tuo kadunvarsimainos " Tässä rakennetaan maailman toimivinta kaupunkia".
Rakennetaanko maailman toimivin kaupunki katkaisemalla liikenneyhteydet? Tuohan olisi
pienkoneiden tilanne.

Muuta käyttöä olisi se mitä siellä koko ajan tehdään ja ensi kesänä sadantuhannen
ihmisen voimalla. Luetellaan.

Konsertit, ensi kesänä ainakin Ed Sheeran, ei tarvitse mennä Hämeenllinnaan.
Kiihdytysajot.
Amerikan auto cruisingit ja kokoontumiset.
Ajo-opetus

Kaikkea tuota tapahtuu jo nyt ja kahta ensinmainittua ei voi missään muualla
Helsingin alueella järjestää ja kolmattakaan ei siinä laajuudessa kuin nyt.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmilainen 2018-09-28T10:55:45.516212Z 5

Kentän toiminta tulee turvata. Aluetta tulisi ehdottomasti kehittää lentotoiminta edellä eli kun se on turvattu, voidaan miettiä miten ympäristöä voi kehittää. Alueen arvo on 
satakertainen, jos kenttä on toiminnassa. Muuten alueesta tulee vain kuollut nukkumalähiö. Mahdollisuus olisi kehittää jotain kansainvälisellä tasolla arvokasta ja tulevaisuuden 
huomioon ottavaa - ilmailu ja lentotoiminta ei ole jäämässä historiaan, vaan päinvastoin - dronevallankumous on jo alkanut.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Björn Tång 2018-09-28T10:54:39.639755Z 3 Kenttä on ehdottomasti säilytettävä!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Hemppa 2018-09-28T10:17:03.691784Z 2

Onpas ihana mainosesite laadittu lentokenttäalueen tulevaisuuden suunnittelmassa!
Meille lähialueella asuville on paitsi lentokenttä, myös ympäröivä viheralue tosi tärkeä. 
Kun kerrostalojen korttelit täyttävät kentän, asumisviihtyisyys huononee laajalla kaupunkialueella. 
Kentän stabilisointi ja rakentaminen vie vuosikymmeniä, vihreä ympäristö häviää laajasti.
Suunnittelijat piirsivät kauniita kuvia ja karttoja, jossa on paljon vihreätä väriä ja kauniita kesämaisemia. Kerrostalot ovat kuvissa vaalean harmaita palikoita ja kartoissa valkoisia 
aukkoja (paitsi uudessa Nallenrinne-kartalla). Kaduille ja alueille on keksitty ihania nimiä. Kun luonto häviää, tilalle piirrettään ”puistoja”. Nykyään on leikkipuistoja, liikuntapuistoja, 
koirapuistoja, vesipuistoja…. jopa ”teollisuuspuistoja”. Kapeat ”puisto”-kaistat ovat teitä, joiden sivuilla on puurivi. Kentän ympäri ei jää enää toimivaa hiihtolatua, vaikka paperille 
sellainen piirretään.  
Jos kenttä ja ympäröivä luonto häviävät, tämä Koillis-Helsinki ei ole enää meidän kaupunkimme. Siksi vastustamme!
Suunnitelijoille: Olette tehneet hienoa työtä paperilla, mutta kenttäalue ei ole valkoista paperia vaan todellinen ympäristömme. (Löytyy toki myös huomautus, että 2016:n 
yleiskaavan niitty- ja metsäverkkoyhteydet ovat ”heikosti toteutuva”).  
Helsingin kaupunki ja Suomen valtio pettivät jo lentokentän käyttäjät hakemalla kentän lopettamista, vaikka uutta kenttää ei löytynyt tilalle. Jättäkää meille asukkaille  luontoa 
huomattavasti enemmän kuin tässä suunnitelmassa!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Aaro 2018-09-28T09:13:42.925811Z 3 Lentokenttänä tulee säilyttää!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Liian vaarallistakin 2018-09-28T09:00:04.461649Z 4

Malmin korpikentän molemmat kiitotiet suljettava välittömästi! Pienkoneet  harhaillessaan Hki/Vantaan ilmatilassa aiheuttavat kymmeniä vaaratilanteita vuosittain. Myös siellä 
levähtävät linnut ovat suuressa Vaarassa Lentokentällä linnut ovat myös Turvallisuusriski! Vaikka korpikentän toimnta on hiipunut vahvasti silti näitä sattuu useasti. Malmin ilmatila 
on ongelmallinen ja rajoitettu ,siksi Pyhtäälle on valmistunut huippunykyaikainen kenttä jossa Vapaa ilmatila. !

Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen lentokenttä – laskeutua voi vaikka umpisumussa
Lentokentällä otetaan käyttöön erityisen tarkat satelliittinavigointijärjestelmät.
Asutusta ei ole kovin lähellä, joten melun ei pitäisi häiritä paikallisia.(Toisin kuin Malmilla)
Pyhtäälle rakenteilla olevalla lentokentällä otetaan käyttöön hyvin tarkat satelliittinavigointijärjestelmät. Niiden ansiosta lentoja voidaan tehdä myös huonolla säällä.

– Kun saamme ne toimimaan Pyhtäällä, sillä tulee olemaan valtakunnallinen merkitys. Pyhtää tulee olemaan pioneeripaikka, ensimmäinen Suomessa.

Satelliittinavigoinnin tarkkuus on Korjulan mukaan parantunut huimasti. Siksi lentäjä pystyy pelkkien koordinaattien avulla laskeutumaan turvallisesti, vaikka näkyvyys olisikin 
olematon.(Toisin on Malmilla ,kenttä 2pv. kiinni sään vuoksi tälläkin viikolla)
Siinä vain yksi vaihtoehto ,muita ovat: Nummela,Räyskälä, Mäntsälä, Hyvinkää, Vesivehmaa, Utti ym.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T08:59:31.107195Z 3
Lentokenttä tulee säilyttää lentokäytössä ja rakentaminen tulee sijoittaa muualle. Kenttä tarjoaa harrastajille ja ammattilaisille hyvät mahdollisuudet toimia ilmailun parissa. 
Paremmat tietysti sillon kun oli torni käytössä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T08:59:29.684563Z 3
Lentokenttä tulee säilyttää lentokäytössä ja rakentaminen tulee sijoittaa muualle. Kenttä tarjoaa harrastajille ja ammattilaisille hyvät mahdollisuudet toimia ilmailun parissa. 
Paremmat tietysti sillon kun oli torni käytössä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Paljasjalkainen stadin friidu2018-09-28T07:48:23.306339Z 2

"Tänään perjantaina 28.10. vietämme maailman turismipäivää! Tämän vuoden teemana on kulttuurin suojeleminen."/Matkaklubi - Messukeskus.
Siispä suojelkaamme Malmin lentokenttä meille ja tuleville sukupolville kertomaan upeasta ja tärkeästä historiastaan.
Kenttää tarvitaan sekä harraste-, joka ei ole pelkästään moottorikoneilla lentäminen, että ammatilliseen ilmailuun ja näiden eri aloihin ohjaamiseen, kouluttamiseen ja 
harrastamiseen.

Useat kommentoijat ovat esittäneet  hyviä vaihtoehtoja tarvittaville asuinalueille,  jos
niitä tarvitaan.  Monet "junallatulijat" eivät edes halua asua Helsingissä, vaan jäävät rajan toiselle puolelle.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T07:47:13.871172Z 3 Malmin kenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä ja erityisesti siten, että kummatkin kiitoradat ovat käytössä.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi-Nyymi 2018-09-28T06:50:44.789152Z 3 Antakaa kentän jatkaa toimintaansa! Rakennuspaikkoja, parempia sellaisia, löytyy muualtakin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T06:31:57.666568Z 3 Koillis-Helsingin jälkipolville kyllä kelpaa Malmin lentokenttä asuinalueeksi. Jos stadissa tahtoo asua ja hyvien kulkuyhteyksien päässä tänne muutetaan, vain 10 km keskustaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Suomalaista kulttuuriperintöä!2018-09-28T06:23:33.567377Z 2

Eikö EU ole valinnut Malmin lentokentän yhdeksi Euroopan seitsemästä uhanalaisimmista kulttuuriperintökohteista?
Ensimmäisenä suomalaisista suojelukohteista EU tasolla?

Kuinka Helsingin kaupunginhallitus voi kävellä tämän yli, tuosta vaan?

Europa Nostran varapuheenjohtajan John Sellin ja EIBI:n dekaani Francisco de Paula Coelhon viesti Suomen ilmailuviranomaisille ja Helsingin päättäjille on hyvin selkeä. Malmin 
suojelutarve ja säilyttäminen nykyisessä käyttömuodossaan on erittäin tärkeä eurooppalaisen kulttuuriperinnön kannalta.

Miten lentokentälle voidaan edes suunnitella rakentamista, eikö näitä seikkoja oteta lainkaan huomioon?
Mitä tässä maassa oikein tapahtuu? 

Kaikki paitsi nämä päättäjät valtuustossa vaikuttavat olevan rakentamista vastaan, miksi hallitus ja eduskunta ei puutu asiaan?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-28T06:06:00.972826Z 3

Lentokenttä lentokenttänä. Helsinki tarvitsee yhden oman kentän minne ei-aikataulutettu liikenne mahtuu kivuttomasti. Lentoliikenne kun ei taatusti tule vähenemään 
tulevaisuudessa esimerkiksi sähkökoneiden yleistyessä.

Lisäksi alueen tieverkosto ei kestä yhtään lisärakentamista nykyisellään vaan ruuhkautuu jatkuvasti. Tämä tarkoittaa käytännössä Lahdenväylää molempiin suuntiin sekä alempaa 
verkostoa esimerkiksi Suurmetsäntietä, Tapanilankaarta ja Tapaninkyläntietä aina Helsingin ja Vantaan rajan tuntumaan sekä jopa siitä pidemmälle.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Helikopteriyrittäjä 2018-09-28T05:56:11.476781Z 3 Malmin lentokenttä pitää säilyttää toimivana lentolenttänä kokonaisuudessaan! Tarve vain kasvanee tulevaisuudessa ja kyseessä on monien elinkeino jo nyt.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tomste 2018-09-28T05:27:09.419633Z 3 Koko kenttä rakennuksineen suojeltava!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Valheiden aika on nyt ohi! 2018-09-28T04:36:23.315998Z 4

"kasvavassa liikelento-, koulutus- ja harrastuslentokäytössä. "  Näitä valheita on turha enää esittää! Liikenntoja ei ole lennetty malmin korpikentältä vuosikymmeniin,Eikä lennetä. 
Koulutus lähinnä ultrakevyillä eli lisää virkistyspörrääjiä .Liikennelentäjät kolutetaan Tampereella Finnairille ja Norralle. Toiminta Vahvati hiipunut  vuonna 2017 Lex Malmin mukaan 
143konetta nyt alle 40! Pyhtäälle valmistui nykyainen pienkonekenttä jossa vapaa ilmatila ja liikelennot alkavat ensi vuonna.  Malmilla on ongelmallinen rajoitettu ilmatila 
Hki/Vantaan läheisyydestä johtuen. useita kymmeniä vaaratilanteita ovat malmin korpikentältä operoineet koneet aiheuttaneetkin! Suomessahan suljetaan lentokenttiä vähäisen 
matkustajamäärien vuoksi joten ei tarvita malmin korpikenttääkään josta voi operoidakin vain hyvällä säällä. Upea kaavaluonnos toteutettava ja Saatuttavat,meluisat 40-50v. vanhat 
koneet muille korpikentille!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Taina Rigorí 2018-09-28T00:13:26.844184Z 5

Kaupunki tunkee aivan väkipakolla käärmettä pyssyyn ja ampuu itseään pahasti jalkaan suunnitellessaan Malmin lentokentän ottamista asuntokäyttöön. Lentokenttä on ja tulee 
olemaan parhaassa käytössä lentokenttänä: kasvavassa liikelento-, koulutus- ja harrastuslentokäytössä. Se on Helsingin, pääkaupunkiseudun ja Suomen etu. Nyt ja tulevaisuudessa. 
Helsingin päättäjät markkinoivat suureellisia visioitaan toisilleen ja kaupunkilaisille korkealentoisella konsulttikielellä dynaamisen futuristin viitta harteillaan. Lentävät korkealla, 
mutta eivät silti näe Malmin lentokenttää tarpeellisena siinä käytössä missä sitä eniten kaupunki ja maa tarvitsevat.

Nykyisellä vimmalla täydennysrakentaa kaikelle mahdolliselle tonttimaalle mitä jää jäljelle? Kaivopuisto? Kaupunkikulttuurimme on kovin nuorta, mutta tähän mennessä olisi jo 
pitänyt nähdä, oppia ja ymmärtää mitä kaikkea muuta kaupunki on asuntojen ja työpaikkojen lisäksi, mitä kaikkea muuta kaupunkilaiset tarvitsevat ja mitä kaikkea korvaamatonta ja 
kaikille arvokasta Helsingissä on jo tuhottu, varsinkin 1960-luvulta eteenpäin. Tosin pitäisi muistaa, ettei lojaalisuutta ja kaupunkikulttuurin ymmärtämistä voi vaatia, sillä eiväthän 
kaikki kaupungin päättäjät edes ole Helsingistä kotoisin. Useimmat asukkaatkin voivat aina hurauttaa kotiseuduilleen ja kesämökeilleen mikäli haluavat vaihtaa maisemaa. Miltäs 
tuntuisi täydennysrakentaminen oman kesämökin vieressä? Kaupunki, Helsinki, on kuitenkin monille se ainoa paikka, missä on koti, työ, vapaa-aika, elämä.

Sitäpaitsi, mistä helsinkiläiset, pääkaupunkiseutulaiset ja suomalaiset vaikkapa muihin Euroopan kaupunkeihin matkustaessaan pitävät? Berliinissä mielenkiintoisesta rosoisuudesta, 
Lontoossa vanhasta matalasta rakennuskannasta, Pariisissa pienistä putiikeista ja katuhyörinästä, Roomassa historian keskellä kävelemisestä? Mutta Helsingissä rakennetaan aina 
vaan uudestaan samaa asunto- ja toimisto- ja kauppakeskuslaatikkoa, Merihakaa ja Itä-Pasilaa kerta kerran jälkeen. Nykyelementit ovat ehkä sliipatumpia, mutta niiden alle edelleen 
jää kaikki erilainen, historiallinen ja kiinnostavasti rosoinen. Ketterä tehokkuus on nykystrategia. ‘Toimiva kaupunki’ ei tarkoita välttämättä viihtyisää kaupunkia. Helsingin 
merenkulku- ja teollisuushistoriaa on vaikea nähdä enää mistään. New Yorkia Helsingistä ei tule vaikka miten visioisi ja vääntäisi. 

On totta, että Helsinkiin tarvitaan lisää koteja kasvavalle väestölle, mutta keskustelussa tuntuu liian usein ja liian helposti unohtuvan se tärkein tosiasia, että ennen kaikkea tarvitaan 
lisää kohtuuhintaisia koteja koko pääkaupunkiseudulle. Kaavoitukselle ja rakentamiselle avautuisi aivan toisenlaiset kuviot, kun ei olisi kolmea eri kaupunkia kukin erikseen sitä 
tekemässä, vaikka kyseessä on käytännössä sama metropoli. Pieni, mutta metropoli kuitenkin. Pääkaupunkiseudulle muuttajat tulevat nimenomaan pääkaupunkiseudulle, eivät 
pelkästään Helsinkiin. Ei tarvitse tosiaan kuin mielessään ottaa lento vaikkapa nyt sitten Malmilta nähdäkseen että kyllä tilaa riittää asuntotuotantoon ilman että tarvitsee havitella 
toimivia ja tarvittuja lentokenttää, pienteollisuusalueita, saaria ja puistoja täydennysrakentamiselle. Eikä niitä kaupunkien rajoja ilmasta edes näy. 

Vakioargumentti jota jatkuvasti toistetaan on se, että kun vain rakennetaan paljon ja tarpeeksi asuntoja, niiden hinnat tulevat edullisemmiksi. Uskallan väittää, että asuntojen 
hintojen ei yksinkertaisesti anneta laskea tarpeeksi, siitä sijoittajat, markkinavoimat ja hinku ansaita omalla kodilla pitävät huolen. Miettikääpä itse jos olette asunnon omistajia tai 
omistatte kotinne enemmän tai vähemmän pankin kanssa, olisitteko huolestuneita jos asutojen hinnat alkaisivat laskea rajusti? Tietysti olisi helpompi ostaa, ja sijoittajat takuulla 
kahmisivat vielä enemmän uusia asuntoja, mutta eikö sijoitukselle kuitenkin haluta tulevaisuudessa aina parempi arvo kuin ostohetkellä? Kun asuntojen arvo ja myyntihinnat 
kääntyvät laskuun, tai myynti hidastuu, siitä uutisoidaan heti huolestuneena kaikissa medioissa. Vaikka käänteisesti, senhän juuri pitäisi olla hyvä asia. 

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T22:06:51.082858Z 3

En kaipaa muuta toimintaa lentokentälle kuin että lentokoneet ja muu kovaääninen toiminta loppuu pian. Kohta tavallinenkin kansa pääsee tallustelemaan kentälle ja ihmettelemän 
kuinka suuri alue Koillis-Helsingistä on ollut pienen joukon hallussa.
 .
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T20:33:38.476582Z 4 Malmin lentkenntä on säilytettävä. Ns Kakkoskenttä on tosi tarpeellinen Helsingille. Jo automatka Helsinki-Vantaan kentälle näyttää että tilaa asuinrakentamiselle on vaikka kuinka!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?EeHoo 2018-09-27T18:21:59.441158Z 3 Malmin lentokenttä on säilytettävä lentokenttänä! Tyhjää metsää löytyy muualta johon rakentaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T16:36:29.884971Z 3

Malmin lentokenttä tulee säilyttää. 

En ymmärrä ollenkaan, että Tattarisuon teollisuusalue säilytetään ”maineen” takia ja lentokenttä tuhotaan. 

Helsingin hintataso on niin kallis, etten usko, että ne, joilla on varaa hankkia Helsingistä asunto, haluavat muuttaa Malmille kulttuuriperintö-Tattarisuon kylkeen. 

Helsingissä rakennetaan vain asuntoja ja kauppakeskuksia. Kuitenkin on valtavasti ihmisiä, jotka harrastavat aivan muita asioita kuin ostoksia nukkumisen välillä. Miksei mitään 
harrastuksia kunnioita? Ilmailijat ovat samanlaisessa ahdingossa kuin veneilijät, joiden kulkuneuvot saavat mielellään näkyä merikuvassa kesällä, mutta talvisin veneitä ei Helsingissä 
saa missään säilyttää. 
Kerava on hyvä esimerkki huonosta kaupunkisuunnittelusta, kaikkialla on vain asuntoja. Jos et ole kotiinlinnoittatuja, siellä ei ole sinulle mitään.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T15:56:52.322656Z 4 Asuntoja kaivataan lisää. Kannatan tätä, kuulostaa hyvältä. Mielestäni historiaa on säilytettävä, ja tässä on otettu hienosti se näkökulma huomioon.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Jah 2018-09-27T15:42:48.897989Z 3

Malmin lentokenttä on säilytettävä. Ilmailutoimintaa tulee kehittää tulevaisuuden tarpeet ja mahdollisuudet huomioiden. Vilkkaan pienlentokentän tuhoaminen on ääliömäinen 
päätös (riippumatta siitä kenen tekemä se on). Älyttömyyden hyväksyntä ja jatkaminen on päättäjien vastuulla. 

Malmin lentokentän hävittäminen olisi suuri tappio pääkaupunkiseudulle. Kyse on aivan muusta kuin harrastekerhojen toiminnasta, kuten joskus virheellisesti annetaan ymmärtää. 
Onko Helsinki-Vantaalla seilaavatkin turistit pelkkiä hyödyttömiä harrastajia??? Ehkäpä sinne rakennetaan seuraavaksi, kun ei Vantaallakaan tuota rakennustilaa kovin valtavasti 
näytä olevan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Toiminta korpikentällä hiipunut2018-09-27T15:36:25.398365Z 4 MalmiLEX eli Kenttä VEX ja äkkiä sittenkin!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Rane 2018-09-27T13:40:42.316385Z 3 Ei kahta kysymystä, lentokentän tulisi jatkaa vanhaan malliin!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Håkan M. 2018-09-27T13:32:58.039714Z 5

Mielestäni Malmin lentokenttä tulee säilyttää nykyisessä lentokäytössä. Helsingin suunnittelua ei tule ohjata vain ja ainostaan asumisen tarpeista vaan kaupungin kiinnostavuus ja 
viihtyisyys on myös kiinni monipuolisessa yritystoiminnassa, monipuolisissa palveluissa jne. Lisäksi lentoliikenne ja lentäminen näyttää nousevan mahdolliseksi, uudeksi ekologiseksi 
tavaksi hoitaa liikennettä eli olisi Helsingiltä hyvin lyhytnäköistä jos Malmin asuntorakentamista lähtetään toteuttamaan yleiskaavan perusteella.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kentsu Boseen 2018-09-27T11:26:58.833459Z 4
Pitää Rakentaa ja mahdollisimman pian. Tuolle  hiipuneelle "leikkikentälle ei ole taviksella mitään asiaa! Olen syntynyt Stadissa ja budjaan edelleen enkä tsennaa mitään syytä miksei 
bygattais kämppiä niitä tarvitseville !

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asunnoton 2018-09-27T11:24:28.262159Z 5
Malmin lentokentälle pitää rakentaa asuntoja, koska Helsingissä on huutava asuntopula. Mielellään korkeita rakennuksia (ei nyt siis mitään pilvenpiirtäjiä toki), mut ei samaa kämmiä 
kuin aiemmin, eli rakennetaan hyvälle sijainnille (esim ne steissin talot) matalia rakennuksia. Paljon asuntoja!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T11:10:21.483033Z 3 Kenttä tulisi säilyttää nykyisessä käytössä. Kenttä mahdollistaa myös kiihdytysajamisen Helsingissä. Rakentamiseen löytyy varmasti muualtakin tilaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Stadilainen 2018-09-27T11:09:54.159158Z 3
Ei missään nimessä pidä rakentaa, mä olen syntynyt stadissa ja Malmi oli tärkeä kenttä ja on sitä vieläkin! Slummeja on ihan tarpeeksi ja noihin asuntoihin ei taviksella ole mitään 
asiaa!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Korpikenttä hiipuu vahvasti2018-09-27T11:08:50.977137Z 3
Ei tule Hki/vantaa "täyteen" koska sinne saapuvat lentokoneet lähtevät myös pois sieltä. Malminkorpikenttä on poikkeus kun tänään vain  yksi pienkone operoi sieltä muut 29kpl. 
jäivät kentälle joka tosin ei ole Täysi! Eilen ei yhtään jopa DC-3 perui lennot! Lähtee la. Vaasaan ja jää sinne.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pyhtää Nykyaikaisin kenttä2018-09-27T11:02:24.191802Z 4
Malmilla ei ole Lentoasemaa vaan valvomaton lentopaikka eli Korpikenttä. Sähköistä lentämistä kehitetään Pyhtäällä missä vapaa ilmatila! Malmin ilmatila rajoitettu ,Pyhtäällä 
vapaa. Liikelennot Pyhtäälle ensivuonna Euroopasta!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Valheet julki 2018-09-27T10:58:08.302932Z 4 Tukholman Brommalta on pienkoneet häädetty aikaa sitten kuten kohta malmin hiipuneelta korpikentältäkin.Finnair lentää Brommaan Suomesta ei virkistyspörrääjät!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T10:53:16.839189Z 2 kaupunki ilman lentokenttää on kuin kylä ilman koulua, urbaani elämä tarvitsee lentokentän ja lentoaseman  mm. tuleville sähkölentokoneille

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?MikaelHH 2018-09-27T10:50:04.700093Z 2
Säilyttäkää lentoasema, tulevaisuudessa muuten käy samalla lailla kuin Tukholmassa missä oltiin tuhoamassa Bromma lentoasemaa, mutta säilyttivät kun sen ja se on nykyään yksi 
Ruotsin vilkkaimmista lentoasemista, jossain vaiheessa Helsinki-Vantaakin tulee täyteen, niin mitä te sitten teette.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asuntoja Ei pörräystä 2018-09-27T10:49:46.589865Z 4 Silkkaa Typeryyttä säilyttää korpikenttä muutaman kymmenen itsekkään pienkoneharrastajan takia. Asuntoja ihmisille satojen Miljoonien arvoiselle alueelle!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T10:37:35.540723Z 4
Kentän lentotoiminta tulee lopettaa välittömästi ja avata alue yleisölle. Nyt todella pieni hupilentelijöiden porukka käyttää valtavaam keskeisen sjainnin omaavaa aluetta. Tämä on 
täysin kohtuutonta muita kaupunkilaisia kohtaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Älyhoi 2018-09-27T10:22:47.595558Z 4 Silkkaa typeryyttä tuhota jotain ainutlaatuista. Taloja voi helposti rakentaa minne vaan. Lentokenttä on jo hankalampi juttu.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mikko 2018-09-27T10:16:14.019017Z 4

Onneksi Helsinkiä ei kehitetä ilmailun ehdoilla. Tehdään uudesta alueesta mahdollisimman nopeasti alue, joka pyhitetään ihmisille eikä lentokoneille. Kun lento loppuu niin 
suurimpien ja aktiivisimpien kenttäfanien vastustus ja propaganda päättyy. Näin pystytään aloittamaan uuden alueen muokkaus tasaisesta asfaltti ja jättömaasta upeaksi ja 
toimivaksi kaupunginosaksi.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Korpikenttä vaikenee Viimein2018-09-27T09:56:42.243232Z 4

"Miehittämättömille ilma-aluksille tarvitaan myös keskittymiä, samoin kuin nykyisille ilma-aluksille, joiden luonteva huolto- ja osaamiskeskittymä on vuosien saatossa muodostunut 
Malmille." Malmin korpikentällä on "miehittömät" ankarasti Kielletty!! Hki/Vantaan läheisyydestä johtuen. Lentokonehuolto firmalla on useampia toimipisteitä suomessa ja nyt 
koneiden vahvasti vähentyessä kannattavuus luonnollisesti heikkenee. Esim. Shell lopetti jo viimevuonna polttoaineen myynnin kannattamattomana. Sensijaan Pyhtää on 
Edelläkävijä:Yle Uutiset Virolainen droonikehittäjä kiinnostui Pyhtäästä: "Tästä lentokentästä voisi tulla yksi testipaikoistamme"   Yritys vieraili Pyhtäälle rakennetulla lentopaikalla 
torstaina. Sähkö- ja voimalinjojen tarkastuksia kuvaavan droonin kehittänyt yhtiö etsii jalansijaa Suomesta.

– Keskustelemme yritykselle laajentamisesta Suomeen ja joitain asiakkaita ja kumppaneitakin jo on, Heptan toimitusjohtaja ja perustaja Henri Klemmer sanoo.

Yhtiö uskoo, että jopa kuusi tuntia yhtäsoittoa lentävä drooni voisi edullisempana vaihtoehtona syrjäyttää miehitetyt kopterit tai jalan tehdyn työn, kun sähköverkkojen vikoja 
etsitään.

– Perinteiset toimialat, kuten energiasektori, teollisuus, logistiikka ja maatalous voivat saada drooneista kustannuskilpailukykyä, kehittämisyhtiö Cursorin palvelujohtaja Jouni Eho 
sanoo.

Kehittämisyhtiö Cursorilla on käynnissä hanke, jonka tavoite on saada seudulle uusia alan yrityksiä.

Hepta puolestaan etsii suomesta kumppaneita, esimerkiksi sähköverkkoyhtiöitä, jotka olisivat kiinnostuneita testaamaan Heptan droonia omiin tarpeisiinsa.

Suomen-vierailun tarkoitus oli tutustua teknologian testausmahdollisuuksiin Pyhtään lentopaikalla.
– On hyvin mahdollista, että jatkossa Pyhtään lentopaikka on yksi niistä paikoista, joissa testaamme drooniamme, Klemmer sanoo.
Poissuljettua ei ole sekään, että Hepta avaisi suunnittelemansa Suomen-konttorin juuri Pyhtäälle tai Haminan-Kotkan seudulle.

Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen lentokenttä – laskeutua voi vaikka umpisumussa
Lentokentällä otetaan käyttöön erityisen tarkat satelliittinavigointijärjestelmät.
Lentokentältä puuttuvat vielä satelliittinavigointijärjestelmät.Tämän takia laskeutuminen vaatii vielä hyvän sään. Navigointijärjestelmän myötä lentäjä pystyy pelkkien koordinaattien 
avulla laskeutumaan turvallisesti, vaikka näkyvyys olisikin olematon.

(Malmin korpikentällähän ei ole mitään navigointijärjestelmiä ja on siksi usein suljettuna huonon sään vuoksi siksikään ei sinne voi Liikelentoja edes ajatella)
– Kun saamme ne toimimaan Pyhtäällä, sillä tulee olemaan valtakunnallinen merkitys. Pyhtää tulee olemaan pioneeripaikka, ensimmäinen Suomessa, Korjula kertoo ensi vuonna 

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Aidat Nurin ja äkkiä 2018-09-27T09:14:58.463169Z 4

Vai että "kehittää" pitäisi korpikenttää! Ja kenenkähän Rahoilla? Teki jo Finnavian aikana n.2 Miljoonaaa tappiota. On pikkuraha jos kehittää pitäisi. Juuri lähti Hki/Vantaalta 
Beechcraft B300 King Air 350  "bisneskone". Ei ne korpikentältä operoi kun ei ole mitään palvelujakaan! Malmin toimita on hiipunut vuosi vuodelta 2017 oli LEX Malmin mukaan 143 
pienkonetta nyt 30-40 joita suurin osa ultrakevyitä joilla voi kouluttaa vain lisää virkistyspörrääjiä. Pyhtäällä valmistui juuri huippunykaikainen pienonekenttä ja tulee myös: Osana 
kentän toimintaa on tulevaisuuden ilmailun tuotekehitys- ja testikeskus.
Pitkän aikavälin tavoitteena on synnyttää Pyhtäälle kehitteellä olevan Redstone Aero lentopaikan yhteyteen drone-osaamiskeskus, joka pystyy tarjoamaan ja tuottamaan 
tuotekehitys- ja koelentotoiminnan tarvitsemat fasiliteetit ja palvelut. Näitä  ovat esimerkiksi lentokenttäympäristö kiitoteineen, halli- ja tuotekehitystilat sekä sopimukset ilmatilan 
käytöstä koelentotoiminaan.
Malmin korpikentällähän tälläinen toiminta on Ankarasti Kielletty Hki/Vantaan asettaman ilmatilan rajoituksen vuoksi! Rajoittaa myös "virkistyspörräys" lennonopetusta lisäksi 
myöskään lennonjohtoa ei ole. Joten Pyhtää kutsuu virkistyslennokkeja ja aidat nurin ja "leikkikenttä" kaikkien kansalaisten virkistyskäyttöön! Myös aiemmin mainittu leirintä-alue on 
tarpeellinen .
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T07:51:20.919177Z 5

Malmin lentokentän alue on paitsi maailman mittakaavassa ainutlaatuinen kulttuurihistoriallinen alue, myös merkittävä luontokohde. Nämä itsessään olisivat riittävä syy jättää 
Helsingin kansainvälinen maine pilaamatta tuhoamalla toimiva lentokenttä. Siksi koko kaavoitus on tarpeetonta ja typerää.

Tuon kuitenkin esille lähes yhtä oleellisena seikkana sen, että Malmin lentokentälle ei koskaan tulla saamaan korvaavaa kenttää pääkaupunkiseudulle ja ilmailu todennäköisesti 
pikemminkin lisääntyy kuin vähenee. Miehittämättömille ilma-aluksille tarvitaan myös keskittymiä, samoin kuin nykyisille ilma-aluksille, joiden luonteva huolto- ja osaamiskeskittymä 
on vuosien saatossa muodostunut Malmille. Harvalta pääkaupungilta puuttuu kaupunkikenttä tai toinen varakenttä.

Helsingin kaupungin tulisi määrätietoisesti panostaa lentokentän kehittämiseen ja synnyttää ilmailun osaamiskeskittymä, jonka positiiviset vaikutukset olisivat niin taloudellisia, 
kulttuurisia, luontoarvollisia kuin myös markkinoinnillisia. Tuhoamalla lentokentän, Helsinki antaa huonon viestin maailmalle ja vie uskottavuuden muutoin edistämiltään arvoilta ja 
toimilta. Malmin tuhoamisen jälkeen voidaan surutta kaavoittaa myös Suomenlinna.

Pääkaupunkiseudulla riittää tonttimaata ja poliitikkojen kyvyttömyys sopia pääkaupunkiseudun kaavoituksen yhteistyöstä ei saisi olla peruste tuhota arvokkaita kohteita. Tulisi kääriä 
hihat ja ryhtyä yhteistyöhön naapurikaupunkien ja -kuntien kanssa.

Mikäli Malmin lentokentän alueen kaavoitus etenee, tulisi lentotoiminta turvata siksi aikaa, kunnes uudet päättäjät seuraavien vaalien jälkeen voivat tehdä parempia päätöksiä. Siten 
vältetään kansainvälinen kritiikki kulttuurikohteen tuhoamisesta ja turvataan ilmailun edellytykset myös Malmia laajemmin.

Malmin lentokentän alueen asemakaavojen suunnittelussa ei tule edetä ennen maakunta- ja yleiskaavojen lainvoimaisuutta. Kaupungin tulee muutoinkin parantaa toimintaansa ja 
valvoa huolellisesti sen lainmukaisuutta. Kaavoitusprosessi näyttää kansalaisen silmissä huonolta ja heikentää uskoa demokratian tilaan, sillä kansalaisten enemmistö vastustaa 
lentokentän kaavoitusta asuinalueeksi.

Kaupungin tulee kaavoituksessa odottaa tarvittavien tutkimusten valmistumista ja pitäytyä faktoissa. Valitettavasti valtuusto on tehnyt päätöksiä puutteellisen tai virheellisen tiedon 
perusteella, jota valtuutetuille on aktiivisesti eri tahoilta toimitettu – myös kaupungin organisaation toimesta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Hannu R 2018-09-27T06:42:02.791431Z 4

Mulle Malmin lentokenttä on tärkeä kohde sellaisenaan, kuin se on nyt. Vaikka olenkin 90 syntynyt, lentokenttä muistuttaa siitä ajasta joka häviää sekuntti kerrallaan menneisyyteen 
uuden "paremman" tilalta. Vaikkei kentälle olisi kuin kourallinen käyttäjiä, pelkästään sen olemassa olo huokuu menneisyydestä kaiken uuden keskellä. Asuinalueita on monta, 
toinen toisiaan muistuttavia mauttomia modernin rakennuskulttuurin edustajia, mutta historiallisia malmin lentokenttiä on vain YKSI.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Aidat Nurin ja äkkiä 2018-09-27T06:18:30.954257Z 4

"Muutaman"eli 40-50 litraa/tunti! ja koneessa yksi virkistys pörrääjä! Matkustajakoneessa Aasiaan lähes 300 henkilöä ja koneet pienipäästöisiä Biopolttoainetta käyttäviä. Älytöntä 
pitää Satojen miljoonien arvoita aluetta 30-40 pienkoneen "leikkikenttänä" kun vastaavia korpikenttiä joissa Vapaa ilmatila on useita. Malmin korpikentän ilmatilahan on rajoitettu 
Hki/Vantaasta johtuen ja onkin aiheutunut kymmeniä vaaratilanteita kun pienkone harhaillut Hki/Vantaan ilmatilassa! Joten kaavaluonnos toteen ja rakentamaan ,tilaa jää viihde ja 
virkistyskäyttöön vielä vuosikausiksi!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T06:18:13.784799Z 2

Jos vaikka siihen mihin se on suunniteltukin? Unohtakaa jo ne kaikki hömppäkonsertit ja muut mölytapahtumat. 

Lentokenttätoiminnan ja virkistysalueena alue on säilytettävä! Ehdoton ei nykyisille suunnitelmille. 😡

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Loppuu Saastutus 2018-09-27T06:05:50.769996Z 4

Kenttä suljettava jo tänä vuonna! Näivettynyt pienkone Saastutus muille korpikentille.Aidat pois ja arvokas alue kaikkien kansalaisten virkistyskäyttöön.Loistavan kaavaluonnoksen 
mukainen rakentaminen alkuun. Lentotoinnan saastuttama maa-aines puhdistettava koska saastuttaa taimenpuro Longinojan. On jo saastuttanut koska ainuttakaan kalaa ei 
haisevassa(rikkiym. myrkyt) ojassa koko kesänä näkynyt! Pilattu niin sisältä kuin ulkoa oleva Lennojohtotorni entisöidään alkuperäiseen asuunsa kun hiipunut lentotoiminta loppuu 
korpikentällä!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?00770 2018-09-27T06:02:40.399030Z 2

Hassua lukea näitä "saastutus seis" vinkumisia. Pieni lentokone polttaa muutaman litran 95:sta ja kamala itku. Itse kuitenkin lennellään Aasiaan ja kerosiinia palaa tonneittain 
suoraan otsooniin.
25000 ihmistä samalla pläntillä ei saastuta? Kaikki kulkee pyörällä ja ratikalla kesät talvet? Niimpä vissiin.
Jakomäessä pastorin vetämä vapaaehtoisryhmä kerää säkkitolkulla roskia parissa tunnissa, entäs viisinkertainen asukasmäärä, roskia ei ole yhtäkään missään?

Rakennusurakka ei saastuta? Viron kilpiset työkoneet toimii pyhällä hengellä? Aika turha vedota työllistävyyteenkään, rakennusyritykset tuo halvemmat ukot Baltian maista ja 
penniäkään ei kuluteta suomessa. Työkoneisiin korkeintaan tankataan (verotonta) polttoöljyä.
Länsisatamassa tuli sadevedet sisään asuntoihin heti kättelyssä, samalla laadulla nämä kerrosmörskät?

Olisi soma tietää mitä puolesta äänestäneet valtuutetut saavat tästä.. pelkän hyvän mielen vai jotain muuta kenties. Helsinki voisi avoimuuden nimissä tehdä tutkimuksen "kuka 
tienaa Malmilla"

Henk koht näkisin mielummin vaikka medihelin nousevan keskellä yötä kun saavani uuden Rosengårdin naapuriin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?TiinaR 2018-09-27T05:15:20.902626Z 3

Malmin lentokentän aluee on lentoliikenteelle tärkeä paikka ja siellä on useita elinkeinonharjoittajia. Alueella on myös kesäisin paljon tapahtumia, jotka elävöittävät aluetta 
hyödylliseen käyttöön. Mitään vastaavaan aluetta ei ole Helsingissä, eikä pk-seudulla esim. kiihdytyskisoille tai kerran kuussa tapahtuville jenkkiautojen kokoontumisille.
Malmin lentokenttä pitää säilyttää nykyisessä käytössään. 
Kaupungin virkamiehet eivät tunnu kuuntelevan asukkaiden mielipiteitä ollenkaan - alue jyrätään asuinkäyttöön veronmaksajien mielipiteistä huolimatta.
Tonttimaata Helsingistä kyllä löytyy, pienempinä osina, joka taatusti kattaa vastaavan kentän alueen.
Emme tule jalallammekaan koskaan astumaan alueelle, jos se rakennetaan.
Näpit irti Malmin lentokentästä.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?TV 2018-09-27T04:56:40.431303Z 1

Oletteko tosissanne? 25000 ihmistä samalle tontille, todella makeeta, kestävää ja turvallista! Nyt on mahtava aivopieru. Kuka tässä mahtaa tienata? Pajunen ja CO? En näe muuta 
vaihtoehtoa, sen verran fanaattisesti hanketta ajetaan eteenpäin. Antakaa nyt olla ja katselkaa karttaa. Rakennustilaa löytyy varmasti, vaikka Sipoosta mistä piti niin hanakasti saada 
pakkolunastettua sitä elintilaa.
Ei kovin avointa peliä Helsingin puolelta. Vaalien tullessa on nimet muistissa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tapsa 2018-09-27T04:45:28.627069Z 3

Antakaa lentokentän olla ja satsatkaa mieluummin siihen ja sen toimintaan. Loistava paikka konserteille, autotapahtumille ym.
Järkyttäviä suunnitelmia teillä on mielessä! Tehdään väkisin tuhansien ihmisten ghetto. Kuinka moni päättäjistä muuttaa sinne käsi ylös. Liikenneväylät on nyt jo tukossa neljän 
aikaan. Mitähän ne mahtaa olla vuosien rakennusurakan aikana saatikka sitten kun makein kaupunginosa on valmis..
Eikö Sipoossa ole tilaa? Sieltä piti rohmuta tilaa ja sporakiskot saa sinnekin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T02:43:45.265084Z 3 Lentokenttä tulee säilyttää.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-27T01:25:24.646348Z 3 Malmin lentoasema tulee säilyttää

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Reijo Lamberg, IH:n johtaja evp.2018-09-26T20:19:10.268024Z 3

Edelliseen sivun 2/3 liittyvään kommentteihini viitaten, ennen asuntorakentamista Helsinki-Malmin lentoasemalla pitää ensisijaisesti mahdollistaa ilmailutoiminnan jatkuminen 
mahdollisimman pitkään. 
Suur-Helsingin alueella tarvitaan ehdottomasti lentopaikka, jota kevyempi kaupallinen ilmailu ja yksityinen ilmailu muualta Suomesta ja myös ulkomailta voi käyttaää Helsingin 
alueelle suuntautuvilla matkoilla ja helsinkiläiset tietysti sinne muualle matkustaessaan/lentäessään.
Ei ole mitään järkeä siinä, että  valtoiovalta tukee muun Suomen pienkenttä-infrastruktuurin ylläpitoa ja rakentamista, mutta sieltä ei voida lentää Helsinkiin, kun Helsingin kaupunki 
tuhoaa ainaoan käyttökelpoisen lentopaikkansa.

Samoin on jo käymässä Hernesaaren helikopterilentopaikalle. Se ajetaan väkisin alas, vaikka sille (ja Helsinki-Malmin lentoasemalle) on välttämätön tarve helsinkiläisille 
helikopteriyrityksille, Helsinki-Tallinna väliselle nopealle taksilentotoiminnalle ja esim. nyt ja tulevaisuudessa Suomenlahden/Itämeren kaasuputkien rakentamisen ja ylläpidon 
huoltolentoihin. Helsinki-Vantaalta ne eivät ole mahdollisia.

Helsinki-Malmin lentoasema toimivana lentopaikkana on aarre, joka pitää säilyttää.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pyhtää kehittyy ja kehittää.2018-09-26T19:04:38.277290Z 3

Hyvä vaihtoehto: Yle Uutiset. Pyhtäälle tulee ainutlaatuinen lentokenttä – laskeutua voi vaikka umpisumussa
Lentokentällä otetaan käyttöön erityisen tarkat satelliittinavigointijärjestelmät.
Asutusta ei ole kovin lähellä, joten melun ei pitäisi häiritä paikallisia.(Kuten Malmilla)
Suurin käyttäjäryhmä kentällä tulisivat olemaan Malmilta siirtyvät lentäjät.
– Tosiasia on kuitenkin, että Helsingin kaupungin ja Finavian toimien myötä erityisesti ammatillisen toiminnan edellytykset Malmilta ovat poistuneet, joten joku osa sen toiminnasta 
jatkuu Pyhtäällä. 
Sinne tulee  myös Dronejen testauskeskus ( Malmilla Dronet kielletty  Hki/Vantaan ilmatilarajoitusten vuoksi) niin myös sähkölentone sovetuu hyvin sinne testattavaksi. Sillähän on 
malmilla lennetty 1/2 tuntia tässä kuussa ja vain yksipaikkaisena joten Utopiaa sähköinen lentämisen yleistyminen lähivuosikymmeninä! Suomessahan suljetaan pieniä lentokenttiä 
matkustajapulan takia! Ainoa vilkastuminen lentoliikenteessä on Hki/Vantaalla.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Saastutus lopetettava  pian.2018-09-26T18:36:28.230249Z 3

Malmin hiipunut korpikenttä otettava käyttöön mitä pikimmin! Tänäänkin 0 operaatiota ja  "liikenneyhteydet" on samat koneet pörrää 30min ja kohta uudelleen! Hki/Vantaalla kaikki 
palvelut kenttä ympärivuorokauden auki.Malmin korpikenttää voi vain hyvällä säällä käyttää.
Rakentaminen "tuhoaa" virkistyspörräyksen jota varten on korpikenttiä ja useita. Luotopolkuhan ei kenttään liity mitenkään ja näköyhteyhteyskin olematon! Lentotoiminnan 
pilaamat maat puhdistettava pikaisesti!
Luonnonsuojelua? Malmin valvomattomalla lentopaikalla elikorpikentällä.
"Tattarisuon ojavesinäytteiden ja Helsingin purojen haitta-ainetulokset

> Longinojan merkittävin sivuoja on Malmin pienlentokentän suunnalta
> laskeva Lentokentänoja.
> Lentokentänojalla ei kuitenkaan ole kaikki hyvin. Sen sedimentissä
> lyijyn,
> nikkelin, sinkin, kuparin, kadmiumin ja arseenin pitoisuus oli korkeampi
> kuin Longinojan latvoilla tai pääuomassa. PAH- ja PCB-yhdiste- sekä
> torjunta-ainepitoisuudet olivat sentään pieniä.
> Haitallisimman organotinayhdisteen, tributyylitinan, pitoisuus oli
 suurin Lentokentänojassa.Joka laskee Taimenpuro Longinojaan! Johtuu ilmeisesti nykyisestä lentotoiminnasta.
Metalleista erityisesti kadmiumin ja nikkelin liukoiset pitoisuudet olivat Lentokentänojassa muita ojavesiä huomattavasti korkeampia. Nikkelin pitoisuus oli melko korkea ja sillä 
saattaa olla kielteisiä vaikutuksia esimerkiksi kaloihin. Lentokentänojan korkeat nikkeli- ja kadmiumpitoisuudet ovat todennäköisesti peräisin lentokenttäalueen maaperästä."

Myöskin Linnut ovat lentokentällä Turvallisuusriski tosin ne lähtevät läheisen Viikin Lintukeitaaseen kun pörinä kentällä usein jo 7:tä alkaa!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lopettakaa Saastutus 2018-09-26T18:15:54.930720Z 3
Vastaus edelliseen:n25.000 ihmistä!  ilmailun kannalta:Tänään 0 ilmailijaa .Meluavatsaastekoneet n. 30-40kpl. Joutaa pörräämään muille korpikentille joita löytyy ja useita.Luonpolku 
senkun pysyy ja paranee kun ilmasilta valmistuu! Voimakkaasti vastustaa nämä "virkistyspörrääjät" jotka "kotiportilta" haluavat pörräämään itsekkäästi. Kansa haluaa sinne Asuntoja!
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anne-Maarit Eskola 2018-09-26T18:15:41.731999Z 3

Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailulle ja kehittää siitä sähkökäyttöisten  lentokoneiden kenttä. Kentän säilyttäminen on tärkeätä Helsingin kansainvälisen imagon ja 
liikenneyhteyksien kannalta. Lisäksi rakentaminen tuhoaa alueen virkistyskäyttömahdollisuudet sekä usean harvinaisen ja jopa uhanalaisen eläin- ja kasvilajin elinalueen. 
Rakentamisella tulee olemaan haitallisisa vaikutuksia myös juuri kunnostettuun Longinojaan.     

25000 asukkaan lähiö aiheuttaa alueella valtavan liikennemäärän, joka lisää ilmansaasteita, mikä ei ole kaupungin kestävän kehitysen tavoitteiden mukaista. Noin suuren 
asukasmäärän ahtaminen lentokentän pienelle alueelle tekee siitä epäviihtyisän ja ahtaan. Slummiutumisen vaara on ilmeinen. Rakentaminen vähentää ilman muuta viihtyvyyttä 
lähiympäristön asuinalueilla.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ari Vainikka 2018-09-26T17:28:41.854686Z 4

Herää kysymys: where is the beef? Eli kuka tästä järjettömästä suunnitelmasta hyötyy?
Kentän alasajoa ja alueen massiivista rakentamista viedään härkäpäisesti eteenpäin huolimatta kuntalaisten voimakkaasta vastustuksesta. Tämäkö on demokratiaa? Jokainen 
ymmärtää kentän arvon luonnon, historian, että ilmailun kannalta. Paitsi virkamiehet ja osa 
kunnallispolitiikoista. Käytännössä alueelle rakennetaan slummi tornitaloineen ja se on kaikkea muuta kuin "magee" asuinalue. Jotenkin tuntuu, että kaupungin päättäjiltä on 
kadonnut realismi ja inhimillisyys tämän tämän laajentumisähkyn alla. Väkisin vallattiin Sipoolta alueita ja huomattiin, ettei se oikein toimikaan! Nyt sitten isketään Malmin kaltaisiin 
kohteisiin. Menkää ihmeessä lennolle ja katselkaa minne voisi rakentaa. Tilaa kyllä riittää. Tällä hetkellä en luota yhtään kaupungin päätöksenteon avoimuuteen ja rehellisyyteen. 
Mieluummin vaikka muutan pois.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ja Paljon muuta! 2018-09-26T17:04:33.617670Z 3

"Vihellettävä peli poikki" välittömästi.  Loput n. 30-40 (osa leasing & mäntsälän koneita) konetta vastaaville korpikentille. Pyhtää, Nummela,Hyvinkää,Räyskälä, Utti, 
Mäntsälä,Vesivehmaa ym.  Aidat pois ja Suuren "yleisön" käyttöön. Matkailu-vaunu/ Telttailu  alue, kalaisan lentokentänojan ympäristöön. Nurmialueille muutama 
Jalkapallo/Lentopallokenttä. Kiitotie lasten radio ohjattavien autojen /lennokkien käyttöön.Konsertteja lisää!!! Dronethan on Kielletty Hki/Vantaan läheisyydestä johtuen.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Nytmuutamankymmenen leikkikenttä2018-09-26T16:09:58.353573Z 3

"Lentokentällä on liikunnallinen merkitys alueelle." Joko on aita kaadettu!  Onhan sillä "llikunnalinen" varmaan meluisille &saastuttaviile pienkoneille. Ei ole kentällä tavalliselle 
pulliaselle mitään asiaa! Onneksi on kentän ULKOpuolella Liikuviraston ylläpitämä kuntopolku/hiihtolatu joka ei liity korpikenttään mitenkään ja josta ei juurikaan kentälle ole edes 
näköyhteyttä! Onneksi se säilyy ja käyttömahdullisuus lisääntyy kun Kivikkoon johtava ilmasilta rakennetaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Markku Wächter 2018-09-26T15:26:07.281530Z 2

Tässä on aika hyvin kiteytetty arvio suunnitelmasta: http://www.lahitieto.fi/2018/09/26/malmin-tornista-21/

Aivan liian massiivinen.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-26T13:44:19.455009Z 3
Lentokenttä tulee säilyttää. Paljasjalkaisena Pohjois-Helsinkiläisenä surettaa, kuinka meitä alueen asukkaita ei kuunnella. En ole tavannut toistaiseksi yhtäkään lähialueen asukasta 
joka puoltaisi tätä hanketta. Lentokentällä tärkeä kulttuurinen, historiallinen sekä liikunnallinen merkitys alueelle.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asuntoja Malmille 2018-09-26T11:18:09.932283Z 2

Maailma on pullollaan arkkitehtoonisia ja kulttuurihistoriallisia kohteita jotka eivät ole alkuperäisessä käytössään jos se nykyisessä ympäristössään ei ole järkevää (Colosseum, 
Suomenlinna, Machu Pichu, etc). Malmin ilmailutoimintojen jatkaminen ja jopa kasvattaminen tiheän asutuksen keskellä on täysin järjen vastaista ja ajaa lähinnä lentoharrastajien 
etua. Malmin kenttä ei ole missään vaiheessa ollut mikään turistirysä tai massojen kiinnostuksen kohde.
 
Jos lentokoneita haluaa sitten tulevaisuudessa tiirailla voi mennä Malmilta seitsemän kilometrin päähän sijaitsevalle Helsinki-Vantaalle. Joka on muuten vain reilut kymmenen vuotta 
vanhempi ja huomattavasti mielenkiintoisempi historiallisestikin kuin Malmin kenttä. 

Eiköhän se ole tärkeämpää suojella ihmisiä viihtyisämmässä ja meluttomammassa elinympäristössä, kuin jotain CessnaPipereitä täysin väärässä ympäristössä kehittyvän ja kasvavan 
kaupungin sisällä!

Matalalla lentävien harrastus-ja koulutuskoneiden (jotka tekevät lähes kaikki kentän operaatiot) välittömässä vaikutuspiirissä (laskukierrosalueella) asuu yli 30 000 asukasta, jotka 
asuvat omakoti- rivi -ja kerrostaloissa. Malmin konekanta on myös erittäin vanhaa eikä niiden äänenvaimentamiseen ole viitsitty nähdä vaivaa. Toisaalta Malmin kentän kehittämisen 
ja kasvattamisen varjolla sinne olisikin tulossa vielä äänekkäämpiä suihkukone -ja potkuriturbiinisia koneita. 

Nähtävästi tämä kentän haittojen vähättely ja ilmailun välttämättömyyden ylistys alueella jatkuu viimeiseen ropelinpyörähdykseen asti! Eivätkä kentän kannattajat toki unohda 
tulevien asuntojen rakentamisen demonisointia vaikka totuus olisi täysin toinen!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Korpikenttä hiljenee viimein2018-09-26T10:09:39.730875Z 3

Vai että ATR malmin korpikentälle,johan vitsin murjaisit. Voisi siinä talvella penkat pölistä kun syöksyisi hankeen! Vaaratilanteita ei Rajan kopterit aiheuta vaan pienkoneet ! 
Kymmeniä vuodessa harhautuessaan Hki/Vantaan ilmatilaan! Ilmatilahan on rajoitettu korpikentällä ja ilman lennojohtoa myös lentokoulutus on rajoittunutta. Pelaskopterit eivät 
operoi helsingin edustalle vaan veneet ja ilmatyynyalukset. Porkkalassa jonne nyt lyhyempi matka on emoalus. Sähköinen on "vahvasti" vilkastumassa kun malmin "sähkövispilällä" 
on lennetty jo 1/2t. tässä kuussa!!  Lentokoulutus tosin hankalaa kun koneessa saa olla vain yksi henkilö. Mutta eihän korpikentällä Finnairille/Norralle  lentäjiä  koulutetakaan vaan 
Tampereella ja Porissa! Joten lähes tyhjänpanttina (tänään 2 lentokonetta operoi)oleva korpikenttä pikasesti asuntorakentamiseen loistavan kaavaluonnoksen mukaan!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-26T08:23:02.433335Z 3
Hyvä että Helsinkiin rakennetaan. Vähentyypä sitten tuo paisuva pendelöinti. Me KoillisHelsinkiläiset otamme ilolla vastaan parantuvan joukkoliikenteen ja palvelut. Tosiasiassa 
jatkuvasti kiertävät pikku koneet ovat pelkkää häiriötä ei mitään kulttuuria.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Monimuotoisuus 2018-09-26T06:55:17.600695Z 0 Säilyttäkää kiitoratojen välisiä lajirikkaitaniittyjä sellaisenaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tahdon lentää 2018-09-26T06:06:59.626488Z 1

Haluaisin Norran operoiman ATR liikenteen Malmin lentokentälle. Tämä nopeuttaisi liikkumista kotikonnuille ikääntyviä vanhempia katsomaan. Seutulan kenttä on suunnattu 
kaukoliikenteeseen ja alkaa olla turhan iso maan sisäiselle liikenteelle. Matkustajat joudutaan nykyisin kuskaamaan bussilla terminaalista koneen luo. ATR toki aiheuttaa 
melusaastetta alueen asukkaille joten se voi kaatua siihen. Toivottavasti sähköinen (hiljainen) lentäminen kehittyy vauhdilla.
Myös pelastushelikopterit voisi siirtää Malmille mistä on lyhyempi matka merialueille. Kopterien siirto Seutulaan aiheutti turvallisuusriskin matkustajakoneille.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-26T05:00:24.123671Z 3
Malmin kenttää ei missään nimessä pidä säilyttää nykyisessä käytössään. Se pitää rakentaa mahdollisimman tiiviisti, jotta saadaan asuntoja lisää Helsinkiin. Naurettava ajatus, että 
muutaman tuhannen käyttäjän mielipiteen pitäisi vaikuttaa alueella, jota he eivät edes omista.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Puistolantie 1 2018-09-25T16:03:39.338024Z 0
Esikoislestadiolaisten rukoushuone, Puistolantie 1 tarvitsee pysäköintitilaa oman tontin lisäksi runsaasti katuverkostossa. Sunnuntaisin on pysäköintitarve 300 - 500 autolle. Noin 
neljänä viikonloppuna vuodessa (pe ilta, la-su) pysäköitäviä autoja tulee n. 500 - 1000. Toiveemme on, että pysäköintimahdollisuuksia lisättäisiin lähialueella.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-25T15:15:29.608353Z 3
Toivoisin, että kenttää kiertävät aidat voisi poistaa. Annetaan ihmisille vapaus kulkea kentällä ja ottaa tila käyttöön. Siihen saisi useamman kuplahallin, jalkapallokentän ja 
koirapuiston tai agilityhallin.  Nykyisellään aita muodostaa valtavan kulkuesteen ja viheralueet menevät hukkaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Korpikentälle Asuntoja 2018-09-25T13:24:01.910421Z 4
Korpikenttäalue ei ole Suota ei edes tattarisuo joka on kuivattu. Aivan normaalia Helsingin rakennusmaata. Onko tärkeämpää pitää Huippuarvokas alue n. 30: Meluavan 
&Saastuttavan pörrääjälle joille vaihtoehtokenttiä Useita vai 25.000:lle asuntoa tarvitseville ja työpaikka-alueelle! Hanke työllistää vuosikymmeniksi Suomalaisia rakentajia.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Stadilainen 2018-09-25T09:58:14.333895Z 2
Jättäkää se suo siihen käyttöön missä se nyt on elikkä pienlento käyttö. Helsingillä on rakentamatonta maata hehtaarikaupalla muualla. Tuonne alueelle ei halvalla rakenneta mitään. 
Gryndereiden omat tahdot määrää suhteellisen omamielettömiä oäättäjiä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asiantuntija 2018-09-25T09:49:41.821191Z 0

Helsinki ei tarvitse enempää asukkaita. Nyt jo on ihan liikaa väkeä, kun ei kaikki kerta liikenteeseenkään sovi ruuhka-aikoina.
Jos meinataan rakentaa lisää asuntoja ja siten kasvattaa asukasmäärää, täytyisi liikenteen välityskapasiteettia myös kasvattaa.
Nyt kuitenkin liikenteen kanssa mennään juuri päinvastaiseen suuntaan, eli käytännössä asukkaitakaan ei voi lisätä yhtään.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-24T15:44:38.710426Z 2

Jos kaava menee läpi kenttää puolustavien vastusteluista huolimatta, niin toivon, että alueen ulkoilumahdollisuuksia parannettaisiin entisestään.  Talvisin hiihtolatu on iso asia 
autottomalle, Paloheinään kun on hankala päästä. Lumettomalle ajalle myös mahdollisuuksia lisää. Jos urbaania asumista halutaan lisää niin ehdottomasti lisäksi urbaanin 
ulkoliikkunnan mahdollisuuksia myös (onhan Malmilla jo esim. parkour sisäsali).

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Korpikentälle Asuntoja 2018-09-22T19:46:10.292447Z 4

Tosiasiassa suurinta osaa Uusimaalaisista Malmin korpikentän jatko ei kiinnosta pätkääkään, ja aika harva on edes tutustunut aiheeseen! Paitsi kuin silloin tällöin julkisuuteen 
ryöpsähtelevien kentän kannattajien tempauksiin ja kannanottoihin. Kyselyt asioiden säilyttämisestä ilman Todellista kokonaiskuvaa ovat yhtä tyhjän kanssa!
Malmin ilmailun kannattajat ovat jokaiseen lähiajan vaaliin tuputtaneet ilmailun jatkoa Päävaaliteemaksi,mutta laihoin tuloksin! Onko jo seuraavat vaalit "malmivaalit" Epäilen sitä 
suuresti. Entäpä seuraava valitus tai hakemus ,pelastaako se Malmin ilmailun? Eivät nekään. Eikohän tässä jo moni toivo,että loppuisi jo tämä Malmin lobbaus ja alettaisiin 
rakentamaan vaikka Heti!!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asuntoja tarvitseville 2018-09-21T19:55:33.145071Z 4

Yle Uutiset : Virolainen droonikehittäjä kiinnostui Pyhtäästä: "Tästä lentokentästä voisi tulla yksi testipaikoistamme"
Suomalaismarkkinoista kiinnostunut virolainen Hepta on kehittänyt droonin, jota saatetaan tulevaisuudessa testata Pyhtään lentopaikalla.
Yritys vieraili Pyhtäälle rakennetulla lentopaikalla torstaina. Sähkö- ja voimalinjojen tarkastuksia kuvaavan droonin kehittänyt yhtiö etsii jalansijaa Suomesta.

– Keskustelemme yritykselle laajentamisesta Suomeen ja joitain asiakkaita ja kumppaneitakin jo on, Heptan toimitusjohtaja ja perustaja Henri Klemmer sanoo.

Yhtiö uskoo, että jopa kuusi tuntia yhtäsoittoa lentävä drooni voisi edullisempana vaihtoehtona syrjäyttää miehitetyt kopterit tai jalan tehdyn työn, kun sähköverkkojen vikoja 
etsitään.

– Perinteiset toimialat, kuten energiasektori, teollisuus, logistiikka ja maatalous voivat saada drooneista kustannuskilpailukykyä, kehittämisyhtiö Cursorin palvelujohtaja Jouni Eho 
sanoo.

Kehittämisyhtiö Cursorilla on käynnissä hanke, jonka tavoite on saada seudulle uusia alan yrityksiä.

Hepta puolestaan etsii suomesta kumppaneita, esimerkiksi sähköverkkoyhtiöitä, jotka olisivat kiinnostuneita testaamaan Heptan droonia omiin tarpeisiinsa.

Suomen-vierailun tarkoitus oli tutustua teknologian testausmahdollisuuksiin Pyhtään lentopaikalla.

– On hyvin mahdollista, että jatkossa Pyhtään lentopaikka on yksi niistä paikoista, joissa testaamme drooniamme, Klemmer sanoo.
Poissuljettua ei ole sekään, että Hepta avaisi suunnittelemansa Suomen-konttorin juuri Pyhtäälle tai Haminan-Kotkan seudulle.
Pyhtäälle rakennettu lentokenttä haluaa perinteisen lentotoiminnan lisäksi palvella miehittämättömän ilmailualan tuotekehittäjiä.
Ensimmäiset lentokoneet laskeutuivat Pyhtään lentokentälle viime vuoden marraskuussa.
Malmin korpiketälläkän on rajoitettu ilmatila joten tälläinen toiminta on mahdotonta.
Myöskin Liikelennot alkavat Pyhtäällä jonne laskeutua voi joka säällä,toisin kuin Malmin korpikentälle!
Joten loistava kaavaluonnos toteutukseen,asunnoista on jo pula!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Jani 2018-09-21T18:59:56.469631Z 5 Ei todellakaan asuinalueita Malmin lentokentälle. Alue säilytettävä sellaisenaan.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Piipero 2018-09-21T13:47:12.731986Z 4 Millaista toimintaa haluaisit alueelle ennen asuinrakentamista? Haluaisin liikunnallista ja luonnonläheistä toimintaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tiptap 2018-09-21T13:44:15.827337Z 4

Toivottavasti alueesta tulee eloisa ja puoleensavetävä. Olisi surullista tuhota lentokenttä nukkumalähiön tieltä. Alueen valttikortteja ovat olleet luonnonläheisyys ja 
ulkoilumahdollisuudet. Suunnitelmassa nämä on mielestäni kivasti huomioitu. Lentokentän alueeltahan esim junan varrelle on jo hiukan matkaa joten kulkemisen sujumiseen toivon 
samalla hyviä ratkaisuja.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Se on siinä 2018-09-21T09:11:44.392441Z 4

"Kuulemme koko ajan ilouutisia akkutekniikan ”läpimurroista” – Oikeasti joudumme odottamaan ihmeakkuja ehkä vuosikymmeniä"  Sähkölentokone Malmin korpikentällä on lähinnä 
vitsi! Esim. tässä kuussa 1/2 t. lennetty koska vaatii tyynen kelin! Matkustaja -Lentoliikenne Hki/Vantaalla lisääntyy ,malmin Korpikentällä sellaista ei ole,eikä tule! (Suomessa 
lopetetaan palvelut lentokentillä vähäisen käytön vuoksi" Lappeenranta ,Pori. Mikkeli ym. )Malmillehan  voi laskeutuakin vain hyvällä säällä ,lennonjohtoa ei ole , ja ilmatila rajallinen 
Hki/Vantaasta johtuen .Sinne aiheutettu  useita vaaratilanteita harhautuneilla pienkoneilla. Varalaskukenttä on (ja oli Yli 30 Vuotta sitten kun Hki/Vantaa oli viimeksi suljettuna lakon 
takia) Turun lentoasema. Luonnon säilyttäminen?? Luonnonsuojelua? Malmin valvomattomalla lentopaikalla eli korpikentällä.
" Katja Pellikka
Tattarisuon ojavesinäytteiden ja Helsingin purojen haitta-ainetulokset

 Longinojan merkittävin sivuoja on Malmin pienlentokentän suunnalta
 laskeva Lentokentänoja.
 Lentokentänojalla ei kuitenkaan ole kaikki hyvin. Sen sedimentissä
lyijyn,
 nikkelin, sinkin, kuparin, kadmiumin ja arseenin pitoisuus oli korkeampi
 kuin Longinojan latvoilla tai pääuomassa. 
Haitallisimman organotinayhdisteen, tributyylitinan, pitoisuus oli suurin
 Lentokentänojassa.Joka laskee Taimenpuro Longinojaan!
Johtuu ilmeisesti nykyisestä lentotoiminnasta.
 Metalleista erityisesti kadmiumin ja nikkelin liukoiset pitoisuudet olivat Lentokentänojassa muita ojavesiä huomattavasti korkeampia. Nikkelin pitoisuus oli melko korkea ja sillä 
saattaa olla kielteisiä vaikutuksia esimerkiksi kaloihin. Lentokentänojan korkeat nikkeli- ja kadmiumpitoisuudet ovat todennäköisesti peräisin lentokenttäalueen maaperästä."
Kenttäalueella tavataan useita EU:n lintudirektiivin liitteessä 1 mainittuja lajeja, jotka on luetteloitu kansainväliseen IUCN:n uhanalaisten lajien punaiseen listaan, mm. äärimmäisen 
uhanalainen heinäkurppa (Gallinago media), jonka syyslaskennassa vuonna 2014 tehtiin Suomen ennätys, 10 yksilöä.

Suomen Luonnosuojeliitto:
Niittotyöt koituvat yhä monen nuoren ruisrääkän kohtaloksi, sillä heinikossa ruokailevat poikaset silpoutuvat usein niittokoneiden teriin. Nykyinen operaattori on velvollinen 
niittämään kenttäalueen lentoturvallisuuden vuoksi. Viimeisimmässä 2015 PUOLUEETTOMASSA lintukartoituksessa enää 1 yksilö!Ovat ilmeisesti siirtyneet Viikin Lintukeitaaseen 
jossa saavat olla Melultakin rauhassa.Useita poikasia on vuosikymmenten aikana silpoutunut leikkurien teriin!

Helsinkiläiste? mielipide saadaan kysymysten asettelulla mieleseksi eipä ole kysytty: Pitäisikö raknetaa asuntoja jos hiipunut lento-toiminta voidaan siirtää muualle.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Järjenkäyttö sallittua! 2018-09-21T07:25:00.331941Z 3

Lentokenttä tulisi säilyttää lentokenttänä, se on tärkeä osa Suomen historiaa ja lähitulevaisuudessa tarvitaan Helsinkiin tai sen välittömään läheisyyteen lentokenttä, koska 
tulevaisuuden näkymät ovat kiistattomat. 
Lentoliikenne tulee lisääntymään huomattavasti ja todennäköisesti sähköllä toimivat "lentoauton" tapaiset ratkaisut ja muut palvelut kuten posti jne.
On myös huomioitava Malmin tarkoitus varalaskukenttänä ja sodan mahdollisuus ym.
Myös luonnon säilyttäminen lento-oravat, longinoja ym. ovat kiistattomat.
alueelle rakentaminen olisi häpeällinen teko ja eikö suurin osa Helsinkiläisistä (ja pidemmältäkin) ole rakentamista vastaan?
Kuinka näin voidaan päättää vastaan Helsinkiläisten toiveita?
Tuntuu siltä, ettei eduskuntaan kerättyjä nimiä (Isoin aloite koskaan) otettu lainkaan huomioon, vaan pyyhkäistiin "roskiin" ilman käsittelyä?
Mitä ihmettä?!?
Kuinka kaupungin hallitus voi toimia kuin joku Mafia.

Taloja voi rakentaa moneen eri paikkaan, käykää vaikka lentämässä Helsingin ja sen lähialueiden yli, niin huomaatte kuinka paljon "tyhjää tilaa" löytyy.

Toivottavasti järki voittaa tässä asiassa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?autoton alamalmilainen 2018-09-21T06:41:26.841422Z 2

hei
enpä jaksa tiirata suunnitelmakuvia ja tekstiä niin että ottaisin selvää siitä, säilytetäänkö yhtenäinen polku-latupolku kentän ympärillä. Se olisi todella tärkeä erityisesti meille 
hiihtäjille. Jollei näin, on kynnys ja erinomaisen vaivalloista lähteä nykymonoilla bussivaihtojen viemänä Paloheinän tungosladuille. Liukkailla monoilla on hengenvaarallista kulkea 
eikä kenkien vaihtovekslaus taivasalla suju kuin- sanonko missä? Miksi eriyttää ulkoilureitit ja asuinalueet moottoriajoneuvomatkan päähän toisistaan?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-20T15:33:46.304852Z 3 Älkää rakentako sinne mitään. Jättäkää lentokenttä lentokentäksi.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Totuus lentotoiminnan autuudesta2018-09-20T06:36:34.097856Z 4

Nykyisen kaltainen lentotoiminta Malmilla ei kuulu asutuksen keskelle. Helsingin kaupunki on sitoutunut pitämään huolta asukkaidensa asumisviihtyvyydestä, eikä meluisan ja 
saastuttavan lentoliikenteen ylläpitäminen kaupungissa kuulu muutenkaan kaupungin tehtäviin. 

Kentän toimintojen jatkuminen olisi todella iso negatiivinen isku paikallisten ihmisten elämään, sillä kentän kannattajien vetoaminen siirtymisestä täysipainoiseen 
sähkölentoliikenteeseen on tulossa vasta vuosikymmenien kuluttua. Sitä ennen lentokoneiden tuottama melukakofonia kasvaisi Malmilla huomattavasti. Nykyiset ympäristöluvan 
määrittämät rajoitukset ovat jo muutenkin kentän operaattorin ja käyttäjäkunnan mielestä liian rajoittavia ja estävät kilpailukykyistä toimintaa. Kaupungin aloittamat alueen 
lentotoiminnasta riippumattomat (näyttelyt, konsertit, tapahtumat yms.) toiminnat loppuisivat aivan varmasti. Kaikki muu kuin lentoliikenne olisi itseasiassa toissijaista. Niin luonto, 
virkistysalueet,  asunnot, asukkaat kuin kaikki muukin alueella ja sen ympäristössä. Se, jos mikä on kaksinaamaista yhden asian ajamista.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-19T06:19:38.797410Z 4

Alueelle pitää rakentaa maauimala/uimahalli, liikuntatilat sekä joukkoliikenne. Kauppoja tarvitaan myös. Pohjois-Helsinkiin pitää saada ilmasillantietä ylemmäs raitio ja jokerilinja, 
surkeasti on nykyään palveltu Pohjois-Helsingin asukkaita. Raitio ja jokeri pitää kytkeä tikkurilaan/helsinkiin  menevään junaan myös Malmia ylempänä, kuten Puistolassa. 
Pohjoisessa puuttuu mm. poikittaisliikenne.  Tosin Helsingissä olisi tilaa rakentaa muualle, olisi voitu jättää lentokenttä rauhaan. Mikään alue ei palvele jos sinne ei pääse, julkista 
liikennettä täytyy parantaa, liikenne pitää kulkea uudelta alueelta niin että on liityntä liikenne junaverkostoon. Unohtamatta nykyisiä alueita, muualta Pohgjois-Helsingistä ei saa 
syödä pois julkista liikennettä tämän uuden  alueen myötä. Uusi alue täytyy integroida nykyisiin asuinalueisiin. Miksi puhutte koillis-Helsingistä kun kyse on Pohjois-helsingistä.
Asunnot jotka rakennetaan voisivat olla innovatiivisia, voisi olla kerrostaloja jossa on välikerroksia jotka ovat kuin sisäpihoja vaikka olisivat korkealla, olisi terrasseja/pihaa  maan 
pinnan yllä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-18T07:38:22.465213Z 2
Malmin kenttä tulisi säilyttää! Kenttä on vilkkaassa käytössä ja ympäristö kaunista ja "puistomaista" ilman rakentamista. Ei ole mitään järkeä tuhota tuota aluetta tulevilta 
sukupolvilta, tilaa rakentaa löytyy Helsingistä yllin kyllin muualta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ei edes varakentäksi 2018-09-17T16:23:27.302834Z 4

Kenttä ei voi toimia Hki/Vantaan varakenttänä,eikä tarvisekaan! Viimeksi yli 30Vuotta sitten lakon takia oli varakenttänä Turku ja on vieläkin vaikka tuskin tarvitaan.Mitään 
liikennelentoja ei korpikentältä lennetä eikä ole edes mitään palvelujakaan.Tietysti mielellään veromaksajien rahoilla "kehitettäisiin" kenttää kymmenillä jopa sadoillakin Miljoonilla. 
Nyt jo korvaaviin kenttiin valtion rahaa miljoonia syydetty ja lisää jaetaan! "Varakenttiä" on Malmille Pyhtää, Hyvinkää, Nummela ,Mäntsälä, Utti ,Räyskälä ym. Niihin mielellään 
otetaan ne 30-40 konetta mitkä vielä siellä ovat.  Hyvä ettän loistava kaavaluonnos jo valmiina ja sen mukaan edetään.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-17T15:29:03.849478Z 3 En halua mitään muuta toimintaa kuin lentotoimintaa ja ulkoilmatapahtumia! Malmin lentokenttää ei saa tuhota! Malmin lentokentän tuhoaminen on kulttuurin tuhoamista.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Alueen asukas 2018-09-17T06:29:41.478191Z 1

Kysymyksenasettelu on "hieman" asenteellinen, sillä vielähän ei ole edes varmuutta asuinrakentamisesta. Joten jo siitä huomaa hyvin miten paljon päättäjät tässä asiassa ottavat 
huomioon tosiasioita, toisia mielipiteitä sekä lähiasukkaiden kantoja. Lentotoiminta pitää alueella säilyttää ehdottomasti. Mikäli sinne täytyy väkisin jokin tönö pystyttää, niin se 
täytyy tehdä lentokenttätoiminnan jatkoa ajatellen eikä niin, että ensin kaavoitetaan rakentaminen niin, että lentotoimintaa ei pysty jatkamaan.

Alueella voidaan hyvin järjestää yleisötapahtumia myös jatkossa vaikka sinne tungettaisiinkin asuntoja. Tosin ehkä siitä nämä alueella muuttajat saisivat oikeuden valittaa melusta ja 
muusta ikävästä. Kuka käski sinne sitten muuttamaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Hans Henriksson 2018-09-16T10:30:00.454433Z 1 Malmin lentokenttä kuuluu Suomen ilmailualan historiaan ja tulee säilyttää ennallaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-16T06:17:18.743282Z 3
Malmin lentoasema pitää säilyttää lentoasemana! Aivan järjetöntä poistaa toimiva kenttä pois käytöstä. Kenttä voi toimia Hki-Vantaan varakenttänä ja city-airportina. Lentäminen 
on tulevaisuudessakin joukkoliikennettä. Purkupäätöstä kadutaan tulevaisuudessa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Turhan panttina nyt 2018-09-15T15:34:19.343800Z 4

"Lentomelua ei yleesä ole" olisi syytä käydä kuulotutkimuksessa. Kun yli40v,"cesnapiperit" ulvoo muutaman kymmenen metrin korkeudella niin tarvitaan kuulosuojaimia kadulla 
kävellessä. Paitsi tänään ja eilen kun "vilkkaalla" korpikentällä oli jopa 6 konetta operoimassa eli 1/2h. h lento ja kohta sama  uudelleen.Melko "vilkasta" ja "valtakunnallista". 
Sähkökoneella1 /2h. lennetty tässä kuussa joten lentämisen vilkastuminen on Utopiaa!  Tampereella koulutetaan Liikennelentäjiä Finnairille ja Porissa myös. 30-40 pienkonetta jotka 
kentällä vielä on toivottavat eteläsuomen korpikentät tervetulleeksi.  Joten jotain muuta käyttöä kuten lisää konsertteja ennen loistavan kaavaluonnoksen täytäntöönpanoa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-15T13:27:52.534751Z 2
Malmin lentokenttä on säilytettävä jo historiansa takia. Kenttä ei sovi rakentamiselle jo pohjansa vuoksi. Siirtäkää rakennussuunnitelmanne  Sipoon korpeen jonka Helsinki 
pakkolunasti.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?VILU 2018-09-15T12:44:05.595220Z 2
Malmin lentokenttä on säästettävä nykyisellään ilman asuntorakentamista.  Lentotoiminta säilytettävä. Lentomelu ei ketään häiritse ja sitä melua ei yleensäkään ole alueella. 
Suunnitelkaa asuin alue muualle kun malmin kentän alueelle KIITOS !!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Vaihtoehto korpikenttiä 2018-09-15T05:34:15.390172Z 4

Malmin lentoasema muuttui 2017 alusta valvomattomaksi lentopaikaksi ei Korpikentäksi. Ei ole olemassa Malmin lentoasemaa! Ilmatila on rajoitettu Hki/vantaan läheisyydestä 
johtuen ja  varatilanteita pienkonedeiden ilmatilaloukkauksista tapahtunut usein.Toiminta hiipunut vuosi vuodelta vahvasti kun vastaavia korpikenttiä löyty useita .Pyhtäälle 
valmistuu juuri kenttä jolle voi laskeutua joka säällä(malmille vain hyvällä) ja ilmatila on vapaa rajoituksista. Sinne aloitetaan myös säännöllinen liikeennelentäminen Euroopasta!
Loista kaavaluonnos vaatii pikaista toteutusta!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Timo A 2018-09-14T21:59:24.376593Z 3

Malmin lentoasema on tärkeä osa suunniteltuja ja toteutuneita Helsingin olympialaisia (1940 ja 1952) palvelleesta funkisrakentamisen kokonaisuudesta. Malmin lentokentän 
arkkitehtoniset ja kulttuurihistorialliset arvot sekä alkuperäisessä asussaan säilynyt 30-luvun kansainvälinen lentoasema ovat niin poikkeuksellisia koko maailmassa, että lentokenttä 
kokonaisuutena on valittu World Monuments Fundin ylläpitämälle maailman sadan uhanalaisimman kulttuurikohteen listalle 2004-2005 Museoviraston ja Ilmailumuseoyhdistys ry:n 
tuella. Valinta on myös uudistettu vuosille 2006-2007. Kenttä on myös ollut mukana valtakunnallisesti merkittävien rakennettujen kulttuuriympäristöjen luettelossa vuodesta 1993 ja 
kuuluu modernin arkkitehtuurin arvokohteita kartoittavan kansainvälisen DoCoMoMo-järjestön Suomen kohdelistalle. 
Malmin lentokentän arvoa lisää erityisesti sen vilkas käyttö alkuperäiseen tarkoitukseensa. Museovirasto onkin määritellyt lentoaseman kokonaisuutena valtakunnallisesti 
merkittäväksi rakennetuksi kulttuuriympäristöksi jo vuonna 1993. Muualla Euroopassa on historiallisia lentokenttiä jo herätty suojelemaan ja entisöimään - esimerkkeinä 
mainittakoon Pariisin Le Bourget ja Tukholman Bromma - vaikkeivät ne ole säilyneet likimainkaan yhtä alkuperäisinä kuin Malmi. Elävä Malmin lentokenttä on kansainvälisesti 
merkittävä kulttuuriaarre. Sen tuhoaminen käytöstä poistetuksi torsoksi herättäisi laajaa paheksuntaa myös ulkomailla.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lex Korpikenttä äkkiä Wex2018-09-14T14:20:55.173306Z 4

Virkistyspörrääjien toiminta tässä Malmin lenttokenttä-asiassa on ollut suorastaan sairasta Malmin ilmailijoiden Hypetystä. Nyt kun kentällä on toiminta Vahvasti hiipunut!  enää 
noin10% vilkkaimmasta ajasta (huolimatta kaupungin lentäjiltä ja yrittäjiltä perimästä erittäin edullisesta tonttivuokrasta), pörrääjät tekee kaikkensa rakentamisen 
hankaloittamiseksi. Suomen päämediat ja TV apunaan lennuveljet suoltaa  ilmailua puolustavaa propakandaa. Ja nyt vielä tämä:  Tilaa olisi muillakin korpikentillä meluta ja saastuttaa 
30-45v. vanhoilla koneilla . Korpikenttä eli vaavomaton lentopaikka  on merkitty asuinalueeksi. Silti valituksiin tuhlataan hotittomasti  kansallaisten rahoja Hävetkää! Suorastaan 
kiusanteostahan tässä on kysymys.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Siltainsinööri Jaatinen 2018-09-14T13:39:31.483100Z 5

Helsingin kaupungin toiminta tässä Malmin lenttokenttä-asiassa on ollut suorastaan sairasta Malmin ilmailijoiden vainoamista. Nyt kun kentällä edelleen lennetään paljon 
(huolimatta kaupungin lentäjiltä ja yrittäjiltä perimästä erittäin korkeasta tonttivuokrasta), kaupunki tekee kaikkensa ilmailutoiminnan hankaloittamiseksi. Suomen päämediat 
apunaan kaupunki suoltaa Pohjois-Korean tyylistä ilmailun vastaista propakandaa. Ja nyt vielä tämä: ihan kuin kiusallaan rakennetaan ensin kenttäalueen eteläreunalle siten, että  
pääkiitoradan (RWY 18-36) käyttö estyy -vaikka tilaa olisi muuallakin pääkiittoradan itäpuolella. Mitään lopullista naulaa Malmin lentokentän arkkuun ei vielä ole lyöty, edes 
yleiskaava, jossa lentokenttä on merkitty asuinalueeksi EI OLE LAIN VOIMAINEN. Silti kaupunkin tuhlaa hotittomasti veroeuroja kaavoitustyöhän ja suunnitteluun, joiden takana ei ole 
lainvoimaista kaavaa! Hävetkää! Suorastaan virkavirheestähän tässä on kysymys.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-14T09:17:01.495439Z 4

Malmin kentän ympärillä on myös arvokasta luontoa ja ihmiset tarvitsevat virkistyspaikkoja lenkkeilymaastoja ja hiihtolatuja. (Lähin hiihtopaikka paloheinä, joka on ihan 
tukossa)Kaikkea ei tarvitse rakentaa , Malmin kenttä tuo meille asukkaille tärkeää virkistystä ja voimme nauttia luonnosta ja lentokoneista.
Kallista tulee rakentamisesta, kun maaperä on savea ja paalutukset 30 m parhaimmillaan.. Itse en ikinä ostaisi taloa, tuollaiselta jätemaalta kerosiini yms. muut jätökset ja hinta 
pilvissä, kun talot valmiita. Mikäli paalutukset tehty huonosti vajoaa talot nim.. naapuripihan parkkipaikka Fallkullassa korjattiin, kun ei ollut paalutuksia 10 v alkoi vajoaminen . 
Nykypäivän rakentamisessa säästetään ja ei tehdä kunnolla niin mikä on lopputulos. Tämä on helppo arvata. Tässä hanke missä ei ole järkeä, mutta se vaan on pakko puskea läpi, itse 
en ymmärrä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-13T20:39:53.833509Z 4

Lentotoiminnasta vapautuvasta alueesta voisi lohkaista palasen ulkoilma/auto-elokuvateatterille. Tähän voisi säästää pätkän vaikka kiitotien pohjois-päästä ennenkuin sinne aletaan 
rakentamaan. Puita kannattaa istutella myös ajoissa, ettei niidenkasvamista tarvitse odotella vuosikausia. Joukkoliikenne on hyvä hoitaa heti kuntoon, muuten kaikki hankkivat 
mieluummin auton. Pidän hyvänä ideana sitä, että Lahdenväylän yli rakennetaan ilmasiltoja. Se avaa molemmin puolin uusia mahdollisuuksia eri harrastuksiin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Järki käteen 2018-09-13T14:40:28.715749Z 5

- historialliset arvot
- luontoarvot
- taloudelliset arvot
- arvot toimivana ja ainoana yleisilmailukenttänä kohtuullisellä etäisyydellä Helsingistä
- Helsinkiläisten mielipiteet
- ym. ym.
Kaikki puoltaa sitä että Malmi säilyy lentokenttänä, miksi siis rakennettaisiin???

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tuleekin Hieno alue 2018-09-13T11:44:38.054778Z 4 Se nyt vaan on tyhmää pitää arvokasta aluetta pienelle joukolle pörrääjiä. Lentokenttä alueen voi sen sijaan rakentaa hienon kaavaluonnoksen mukaan kymmenilletuhansille ihmisille.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaavaluonnoksen mukaan2018-09-13T11:38:16.069130Z 4
Ei muutakuin kuokkaa kenttään ja Upeaa kaavaluonnosta toteuttamaan ja pikaisesti!
Pyhtää valmistui  lentokoneille ja Droneille. Sähkölentokoneen voi kuljetta sinne maanteitse, koska lentosäde on lyhyt jä säätkin estää käytön!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Artsi-ilmailija 2018-09-13T09:45:53.177987Z 5

Tervehdys
En jaksa ymmärtää miksi Helsinki aikoo hukata valtavan potentiaalin!
Kaupungin johto puhuu kehittämisestä ja kansainvälisyydestä, joita pitää edistää! Oikein ruvetaan New York:n kanssa kilpasille! Aiotut toimet lyövät omia aikomuksia korville oikein 
rajusti.

Pienten ja keskisuurten lentokoneiden kenttä, kaupungin välittömässä läheisyydessä avaa ovet monenlaiselle toiminnalle ja piristäisi elinkeinoelämää ja kulttuurivaihtoa.
Jos tällaista ei ymmärrä, niin herää kysymys mistä on viimekädessä kysymys!

Helsingin alueella ja ympäristössä on runsaati maata rakentamiselle. Rakennuskorkeutta lisäämällä saadaan helposti Malmille aiotut asunnot kompensoitua ja toimintapotentiaali jää 
käytettäväksi!

Mitä tulee "halpojen asuntojen" saamiseen on täysin toiveajattelua! Ensinnäkin maapohja on huonoa ja näin kallista rakentaa kunnollisia, maanpinnalla pysyviä rakennuksia. Jos 
asunnot siellä olisivat halpoja, niin ne ovat silloin vajaalaatuisia!
Eivät grynderit sampoaan sammuta! 

Olen ehdottomasti sitä mieltä, että Malmin lentokentän on syytä säilyä ja kehittyä tulevaisuuden haasteisiin. Uusi teknologia tuo pörinättömät lentolaitteet, isommat ja pienemmät. 
Kaupungin pitäisi olla ylpeä kentästä ja sen tuomasta mahdollisuuksien potentiaalista.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Historiallinen kohde 2018-09-13T09:37:56.324422Z 5

Mielestäni lentoasema tulee säilyttää sellaisenaan eikä muutta sitä asuinalueeksi. Onhan se suoaluetta ja lentokenttänä se on toiminut hyvin, joten lentotoimintaa voisi kehittää ja 
parantaa lentokentän kuntoa ja tehdä siitä myös muuhun virkistyskäyttään sopiva esim. urheilutapahtumille. Asunnoille olisi parempiakin paikkoja jo maaperän kannalta, jolloin 
rakentaminen olisi helpompaa ilman kalliita erikoisratkaisuja. Lisäksi Malmin lentoasema on historiallinen kohde ja siksi myös pitäisi säilyttää selllaisenaan ilman muutoksia.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pyhtää kutsuu pörrääjiä 2018-09-12T19:11:19.777097Z 4

Sähkölentokone on kuulemma koulutuskäyttöön. Toinen turvavyö poistettiin eli varmaan itseopiskeluun. Lentää voi vain tyynellä säällä tällä 150,000e :n "leijalla". Sillärahalla olis 
saanut jo lentokoneen!  Malmin korpikentällä  vielä olevat 30-40v. vanhat käytettyinä hankitut saastuttavat ja Todella meluisat koneet mahtuu mainiosti lähikorpikentille joista 
Pyhtää juuri valmistui. Miljoonia jo valtio näihin satsannut ja lisää jaetaan. Nyt on hieno kaavaluonnos ,eikun sitä käytännössä toteuttamaan !

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kake 2018-09-12T18:44:47.692943Z 4

Huhhuh! Vai hiljaisia koneita. Jatkuvasti asuntojen päällä pyörivät koneet kyllä metelöivät niinettä ikkunat helisevät. Kentälle on matkaa rapiat 1,5kilometriä eikä täällä mitään 
melumittauksia ole koskaan tehty. Ihan omilla korvilla sen kuulee. Naapurit samaa mieltä että kenttä pois. Sähkökonekin on pelkkää propagandaa. Oikeasti sieltä tulisi riesaksi 
kaikenmaailman potkuri-turbiinikonetta. Lentonäytös on hyvä kerran vuodessa muttaniin vaan se onnistuu ilman Malmia kuten viime vuonna. Rajavartiolaitos ja Patria ja muut lähti 
jo. Ei niille lopuille tartte tehdä mitään korvaavaa kenttää. Niitähän on eteläsuomessa jo monta. Jos ei jaksa sinne mennä harrastamaan niinkyllä kannattaa vaihtaa lajia vaikka 
shakkiin. Meluavat koneet ei ole mitään kulttuuria ja tasainen asfalttikenttä on ruma kuin mikä. Asuntoja täällä tarvitaan eikä mitään turhaa pörinää taivaalla.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pieni ihminen 2018-09-12T18:20:58.905537Z 3 Säilytettävä ilmailukäytössä,

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Naapuri 2018-09-12T17:23:33.881136Z 5
Älkää poistako lentokenttää. Se on tarpeellinen pääkaupungin lentoliikenteelle nyt ja tulevaisuudessa, ja arvostamme sitä nykyisellään kulttuurisena Malmille leimaa antavana ja 
viihtyvyyttä lisäävänä tekijänä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Fakta 2018-09-12T16:33:29.653730Z 3 Kenttä on säilytettävä nykyisellään. Monet asuvat mieluummin muualla kuin Kalliossa, jotta ei tarvitse kestää sitä pöhinää, roskaamista, melua ja basson jumputusta.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Stadin friidu 2018-09-12T16:16:15.422107Z 5

Kenttä tulee säilyttää sellaisena kuin se nyt on, tästä ei ole kahta sanaa. Kummastuttaa, ettei adressilla, joka keräsi valtavan määrän allekirjoittajia, ympäri Suomen..ole mitään 
painoarvoa. Olemmehan demokraattinen valtio, olemmehan?

Kentästä on niin paljon iloa meille lähistöllä asuville, lenkkipolku kentän ympäri, jokavuotiset lentonäytökset, koneiden hiljainen pörinä ja laskuvarjohyppääjien seuraaminen.. Luonto 
ja eläimistö.. Puhumattakaan kentän historiallisesta arvosta.

Toivon sydämestäni että tämä järjettömyys ei toteudu, en haluaisi ikinä sanoa; häpeän olla stadilainen. Haluan sanoa olevani ylpeä kaupungista jossa olen syntynyt ja elänyt ja jossa 
on toimiva lentokenttä. 

Säilytetään Malmin lentokenttä sellaisena kuin se on tarkoitettu!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-12T14:26:35.127698Z 5
Malmin lentokenttää ei saa tuhota ja lentotoiminnan on jatkuttava keskeytyksettä! Rakennussuunnitelmista on luovuttava heti! Helsingin kaupungin tulisi mieluummin tutkia 
suunnitelmia Östersundomin ja Sipoonrannan alueiden kehittämiseksi ja rakentamiseksi ja jatkaa metrolinjaa itään Söderkullaan Mellunmäen tai Vuosaaren kautta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mika 2018-09-12T13:58:59.786074Z 5 Malmin kenttä säilytettävä siinä käytössä mihin se on rakennettu. Rakennusmaata löytyy Helsingistä ja Helsingin ympäristöstä riittävästi . Eskimerkiksi östersundomin alueelta...

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Petri Juola Helsinki 2018-09-12T11:28:03.262318Z 5

Lentotoiminta Malmilla täytyy säilyttää katkeamattomana sekä liikenteellisistä, ympäristönsuojelullisista että kulttuurihistoriallisista syistä.

http://www.malmiairport.fi/ukk/

Suurin lentomelu alueella ja ympäristössä tulee Helsinki-Vantaan reittiliikenteestä ja sen rahtiliikenteestä.

Nykyinen yleisilmailun käyttämän Malmin lentoaseman melualue on jo hyvin pieni.

Sähköinen ilmailu pienentää sitä entisestään ja lisää samalla ilmailun ympäristöystävällisyyttä.

Helsinki kasvaessaan ja kansainvälistyessään tarvitsee joustavat liikenneyhteydet myös ilmateitse liikekoneilla, pienkoneilla ja tulevilla ilmateiden liikkumismuodoilla.

Niiden koulutus- ja huoltotoiminnalle on oltava riittävä kapasiteetti.

Korvaavan kentän rakentaminen olisi sekä kallista että tuhoaisi ympäristöä.

Olemassa olevalle Malmin lentokentälle ja sen lähiympäristöön on 80 vuoden aikana vakiintunut monen eläin-, hyönteis- ja kasvilajin elinympäristö.
Osa niistä on uhanalaisia ja osalle Malmin lentokenttä on niiden -ainoita esiintymisalueita maassamme.

Ympärille voi rakentaa, kunhan lentotoiminnan katkeamaton jatkuminen Malmin lentokentällä järjestyy ja ympäristöarvot huomioidaan.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Helsinkiläinen 2018-09-12T10:05:45.460569Z 5 Lentotoimintaa/lentonäytöksiä nyt ja kuin myös monen vuoden päästäkin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Maaorava 2018-09-12T08:44:03.561822Z 4

Minkä takia tämäkin foorumi pitää tunkea täyteen propagandaa Malmin ilmailun jatkamisen puolesta? Ei noilla horinoilla käännetä enään kenenkään päätä. Päätökset on jo tehty ja 
nyt odotetaan niille lainvoimaa. Onko luetun ymmärtäminen jotenkin vaikeaa Malmi-intoilijoilla vai onko vaan tarkoitus aina syöksyä trollaamaan ja "vaikuttamaan", kun aihepiiri 
hipaiseekin Malmin lentokenttää?

Ps. Malmin kenttä ei ole suota. Sen nykyiset ilmailutoiminnat eivät ole välttämättömiä Helsingille tai Suomelle. Bisneslennot menevät nytkin Hevalle. Korruptioväitteet ovat ala-
arvoisia ja naurettavia. Kentän nykyinen ilmailu ei ole kulttuurihistoriaa. Kenttäalue ei ole luontokeidas. Se ei ole turistirysä. Helsingistä ei löydy yhtään ainutta näin isoa yhtenäistä 
kaupungin omistamaa rakennusvalmista aluetta. Malmin rakentaminen vähentää painetta rakentaa tärkeämmille viheralueille. Malmin lentotoiminta aiheuttaa melusaastetta. 
Finavia ei ole kiinnostunut Malmin kentästä. Uudesta asuinalueesta ei tule slummia. Uusi asuinalue tuottaa Helsingille rahaa, kenttä on sille menoerä. Uusi asuinalue vähentää 
pendelöintiä. Jne. jne...

Itse ehdotan, että ensi töiksi revitään kiitoradat auki, jotta tämä vuosikausia jatkunut propaganda Malmin ilmailun välttämättömyydestä loppuisi ja nähtäisiin totuus.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Onko tuhlauksessa järkeä?2018-09-12T07:27:52.218336Z 4 Asemakaavavalmistelu ilman hyväksyttyä yleiskaavaa tuhlaa veronmaksajien rahoja. Yleiskaava voi muuttua vielä huomattavasti oikeusasteissa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pekka Kallio 2018-09-12T07:24:40.425017Z 5

Malmin lentokenttä on osa Suomen ja Helsingin historiaa ja tulee säilyttää ilmailukäytössä nyt ja tulevaisuudessa. Se on suojelukohde ja sen menettäminen olisi kansallinen tragedia.

- Hankala rakentaa suolle
- Kriiittinen kenttä pienkone ja koulutuskäytössä
- Suomen vilkkain alue (Kehä1 ja Lahden moottoritien risteys) ruuhkat vain pahenevat
- Tilaa löytyy paljon muualtakin

Jos Helsingin päättäjät ovat niin näkemyksettömiä etteivät tätä tajua, niin silloin valtion tulee lunastaa alue ilmailukäyttöön ja siirtää mm. Lääkintähelikopterit ja rannikkovartiosto 
takaisin Malmille.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Miksi kansaa ei kuunnella?2018-09-12T07:19:31.556312Z 3

Nimimerkille Korkeatasoista asuntotarjontaa.

"Rakennettavat korkeatasoiset talot pitää suunnata köyhille ja maahanmuuttajille vuokra-asuntoina"

Ei tuolle suolle pysty rakentamaan halpoja, saati edes kohtuuhintaisia taloja.

jos tuolle tielle lähdetään, projektista tulee hyvin kallis ja etiikan vastainen.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Miksi kansaa ei kuunnella?2018-09-12T07:16:02.391736Z 5

Miksi kansaa ei kuunnella?
Käsittääkseni n. 2/3 Helsinkiläisistä on rakentamista vastaan ja haluaa säilyttää lentokentän.
Tämä ei ole enää demokratiaa.
Lisäksi kentälle rakentaminen on typerää ja moraalitonta niin monella eri tavalla, ettei tähän edes mahdu kaikkea kirjoittamaan.

Eikö päättäjien pitäisi olla äänestäjien puolella, eikä ajaa omaa asiaansa!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmilainen kanta-Suomalainen2018-09-12T07:03:18.102290Z 5
Malmin lentokenttä pitää säilyttää sellaisenaan ja kehittää lentokenttänä. Näkeehän sen miten Keimolan moottoriratakin tuhottiin rakentamalla asuntoja. Ei yhtään enää asuntoja 
vastaaville historiallisille paikoille. Lopettakaa maahanmuutto niin pysyy asuntotilanne hallinnassa !!!!!!! Malmin lentokenttä pitää säästää !!!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Korkeatasoista asuntotarjontaa2018-09-12T06:45:33.853264Z 0

Koko alue tulee rakentaa tiiviisti ja monikerroksisesti. Helsingin kaupunki on valitellut pitkään rakennusmaan puutetta - näin sitä ei pidä tehdä, vaan tila pitää käyttää tarkasti 
maksimaalisella rakennusoikeudella. Rakennettavat korkeatasoiset talot pitää suunnata köyhille ja maahanmuuttajille vuokra-asuntoina. Asukkaille tulee antaa vapaus muokata 
asuinympäristö heidän haluamaansa suuntaan, esimerkiksi tarjoamalla mahdollisuuksia virvokkeiden nauttimiseen grillipaikoilla.  Asukasdemokratiaa tulee lisätä sallimalla alueelle 
omia toimintavapauksia yrittämisen ja vapaa-ajan vieton suhteen, kullekin kulttuurille ominaiseen tapaan. Kaupungin taholta alueen päivittäisen toiminnan ohjaaminen tulee antaa 
asuinalueen ainutlaatuisen ja  monikulttuurisen asujamiston itsensä päätettäväksi.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-12T06:44:48.512504Z 4

Jos tuonne rakennetaan taloja, sitä tullaan katumaan todella pian ja joudutaan rakentamaan lentokenttä jonnekin lähistölle kuitenkin, eikö se ole tyhmää kun kenttä on jo valmiina?

Eikö aivoja käytetä lainkaan?

Kenttä tulee olemaan tärkeässä roolissa, aivan lähitulevaisuudessa ja sen toimintaa tulisi kehittää.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmilainen 2018-09-12T06:39:54.362507Z 5

Malmin lentokenttää ei saa tuhota.
Eikö se ole suojeltu paikka?

Miksei rakenneta muualle?

Helsingissä ja sen reunamilla on tilaa vaikka kuinka!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-12T06:23:36.220014Z 4 Metallican konsertti.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Hisski 2018-09-12T01:25:41.454543Z 2 Se nyt vaan on tyhmää rakentaa suolle. Lentokenttä voi sen sijaan hyvin olla joutomaalla.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ilmailualalla työskentelevä2018-09-11T20:08:40.923245Z 6 Lentokentän alue tulee säilyttää ilmailukäytössä. Lentokentän talousvaikutus on merkittävä koko Suomelle, eikä pääkaupungin lentokenttä ole vain Helsingin asia

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lähialueen asukas. 2018-09-11T16:54:33.632048Z 5
Malmin lentoaseman säilyttäminen on kulttuurihistorian kunnioittamista - hävittäminen on hävettävän  surkea teko! Asuntorakentamiseen on Helsingillä paljon parempia ja 
kunniallisia alueita.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lentokentän pohjoispäässä asunut2018-09-11T16:50:12.405871Z 5
Kenttä on tärkeä osa alueen ja koko Helsingin identiteettiä. Toiminnan on ehdottomasti jatkuttava ilmailu- ja ulkoilukäytössä, ja kehitystoiminta suunnattava valtavan asuntomassan 
sijaan pienimuotoisempaan rakentamiseen. Hukkatilaa on jonkin verran, mutta lentohiekka ei sovi isoille rakennuksille.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmia ihmisille 2018-09-11T16:16:29.157219Z 5

Malmin lentokenttä (joka ei edes virallisesti sitä ole, vaan korpikenttä) on täysin väärässä paikassa keskellä tiheää asutusta. Lisäksi Malmin harrrastus -ja koulutuskoneet tekevät 
laskukierrosharjoittelua ja muutakin lentelyä Helsingin yllä erittäin matalalla, joka paikallisille kyllä kuuluu. Jonkun mielestä varmaan kivaa, mutta suurimmalle osalle ympäristön 
asukkaista ihan pelkkää ylimääräistä melusaastetta. 

Eipä taida ketään edes seurata noudattaako vapaaehtoisvoimin pyörivä korpikenttä sille määrättyjä sääntöjä. Koneet lentelevät lentokieltoalueilla (esim. Malmin hautausmaan yllä) 
ja alueilla mitä pitäisi välttää. 

Laskukierroslennossakin on useasti useampi kuin määrätty kaksi konetta. Lentelyä on myös usein aikarajojen ulkopuolella. 

Jos kentän ilmailu jostain syystä jatkaisi niin kentän ympäristölupaa ja sen noudattamista olisi syytä tiukentaa entisestään vaikka ilmailu-intoilijat haluavat luonnollisesti sitä 
löysemmäksi kentän kehittämisen ja kasvattamisen varjolla. 

Toivottavasti järki voittaa ja pienkoneet väistyvät ihmisten asuntojen tieltä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tulkaa järkiinne 2018-09-11T15:35:11.043839Z 5
Mikäli Malmin lentokenttä nyt tuhotaan rakentamalla sinne asuntoja niin tuho on peruuttamaton. Kentän toiminta tulee palauttaa ennalleen ja käyttää sitä siihen mihin käyttöön se 
on suunniteltu: Helsinki-Malmin lentoasemana. Asuntoja voidaan rakentaa muualle. Malmin lentoasemaa ei voi uudelleenrakentaa ikänä mihinkään.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-11T15:03:33.080950Z 5 Miksi pitäisi hävittää ja tuhota Malmin lentokenttä? Miksi kaupunki ei kehitä Östersundomin aluetta ja vedä metroa Söderkullaan saakka? En ymmärrä.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Älkää tuhotko 2018-09-11T14:54:28.183541Z 5 Eikös lentokenttää voisi käyttää ihan lentokenttänä kun sellaiselle on suurta tarvetta? Päätös tukisi myös kohteen saamista Unescon maailmanperintölistalle.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tapio Järnefelt 2018-09-11T13:22:09.483453Z 5 Malmin kenttä pitää säilyttää ja sen alkuperäisessä käyttötarkoituksessa eli lentokenttänä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?JR 2018-09-11T12:47:12.162868Z 5 Ei tapeta kenttän tulevaisuutta ilmailun suhteen vaan kehitetään toimintaa sekä olevien että uusien kehittyvien aikatauluttettujen ja vapaiden liikennöintimuotojen tarpeisiin.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-11T12:22:14.065053Z 5 Kaupunkikentät ovat muualla nousseet uuteen kukoistukseen. Katsokaa vaikka Brommaa, La Guardiaa, Washingtonin Nationalia... Säilytetään.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-11T12:17:06.329727Z 5 Kenttää ei saa rakenntaa vaan säilyttää ilmailu ja harrastekäytössä

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?28 vuotta kentän läheisyydessä2018-09-11T11:40:03.299064Z 5

Malmin lentokentän alue tulee säilyttää ehdottomasti ilmailukäytössä. Säilyttämisen puolesta on esitetty useita hyviä argumentteja ja asuntojen rakentaminen on mahdollista myös 
siten, että lentokentän ilmailutoiminta säilyy entisellään. Lentotoimintaa tulee kehittää eikä ajaa alas. Tämä rakennusvimma Malmin lentokentälle on hyvin lyhytnäköistä. Helsingin 
kaupunki ei voi jyrätä asukas-enemmstön mielipidettä tässä asiassa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kari Lampinen 2018-09-11T11:13:08.909535Z 5

Olen syntyperäinen Helsinkiläinen ja asunut suurimman osan lähellä Malmin lentokenttää. Pienenä tullut siellä pyörittyä monet kerrat ja ei ole aikuisenakaan jäänyt unholaan. En 
ymmärrä kaupungin toimia laisinkaan. Miksi pitää tuhota historiallisesti meille tärkeä alue?? Kaikkea muutakin on tuhottu historiastamme. On valitettavaa, että kaupunki on näin 
lyhyt näköinen mitä tulee alueeseen johon voi rakentaa. Tyhjää aluetta on vaikka millä mitalla mihin rakentaa ja niiden käyttö järkevästi voi ihan varmasti korvata haaveet kentän 
tuhoamisesta. Useat ovat näyttäneet jopa kuvilla yläilmoista, kuinka meillä on tilaa rakentaa. Ei tarvitse olla änkeämässä kerrostaloja vieri viereen varsinkaan alueelle, jonka 
rakentaminen tulisi olemaan huomattavasti kalliimpaa kuin muualle rakentaminen. Miten olisi Viikin alueen edelleen kehittäminen. Tarvitsemmeko niitä peltoja täällä keskustan 
läheisyydessä? Miten on Malmin kohdalla junaradan päälle rakentaminen kuten Pasilassa? Malmia on tuhottu vuosikymmenien aikana järjestelmällisesti. Vanhat rakennukset 
tuhottu ja uutta tilalle. Miksi kansaa ei voi kuunnella ja tehdä valintoja uudelleen? Rakentamisen puolesta puhuvat ihmiset eivät ilmeisesti ole tutustuneet kentän toimintaan 
kovinkaan hyvin, koska edelleen väitetään koneiden olevan liki 40v vanhoja käytettynä ostettuja tai kenttää käyttävät ainoastaan "rikkaat". Myöskin monessa paikassa mainittu 
melusaaste ei ole ainakaan minun korviin koskaan osunut. Päinvastoin kuin suihkukoneiden aiheuttama meteli Helsinki-Vantaan kentältä. Nyt päättäjien olisi aika ottaa järki käyttöön 
ja lopettaa tuhoaminen. Alueita johon rakentaa on, mutta kun ei vaan viitsitä tehdä uusia suunnitelmia. Valtio haluaisi tehdä vaihtokauppaa ja kaupunki ei ota kuuleviin korviinsakaan 
ehdotusta. Häpeällistä olla Helsinkiläinen nykyisten päättäjien aikana.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kaupungin virkamies 2018-09-11T11:01:09.246041Z 5
Ainutlaatuistan kulttuurimonumenttien tuhoamisessa ovat kunnostautuneet talibanit ja natsit. Helsingissä ei tule toimia samoin, vaan säilyttää Malmin lentokenttä lentokenttäjä ja 
kehittää sen toimintaa mm. kevytilmailun ja ympäristöystävällisen purjelennon suuntaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pilattu maisema 2018-09-11T10:42:24.296862Z 6

Malmin korpikenttää ei saa tuhota ,eli (jo tuhottu) lennonjohtotorni entisöitävä tälläisenä sillä ei ole mitään nostalgia  arvoa!  Rumat peltihallit ei miljööseen kuulu vaan heti 
poistettava pilaamasta maisemaa. Myös hangaari säästettävä ,se riittää! Meluavat ,Saastuttavat n.30 vielä sillä pörräävät ikäloput koneet muille korpikentille. Loistavan kaavan 
mukaan rakentaminen voi alkaa viimein!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tatu 2018-09-11T10:25:06.167368Z 5
Malmin lentokenttä tulosi säilyttää nykyisessä käytössään. Se on Suomen toiseksi vilkkain kenttä vaikka Helsingin johto parhaansa mukaan tekee kiusaa. Lisäksi se on 
maailmanlaajuisesti harvinaisen hyvin säilynyt varhaisen lentokenttäarkkitehtuurin edustaja. Helsingin asukkaista suurin osa on tutkitusti tätä mieltä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?LEXkenttä äkkiävex 2018-09-11T09:27:30.632636Z 4

Kenttä suljettava välittömästi! 
Linnut ovat lentokentällä lentoturvallisuusriski!  Myöskin Niittotyöt koituvat yhä monen nuoren ruisrääkän kohtaloksi, sillä heinikossa ruokailevat poikaset silpoutuvat usein 
niittokoneiden teriin. Siellähän suoritetetaan ilmailutoiminnan turvallisuuteen liittyviä toimenpiteitä, esimerkiksi alueen niittoa.!!
Lentokentäoja :Lentokentänojalla ei kuitenkaan ole kaikki hyvin. Sen sedimentissä
> lyijyn,
> nikkelin, sinkin, kuparin, kadmiumin ja arseenin pitoisuus oli korkeampi
> kuin Longinojan latvoilla tai pääuomassa.
Lentokentänojassa.Joka laskee Taimenpuro Longinojaan!
 Johtuu ilmeisesti nykyisestä lentotoiminnasta.
Nikkelin pitoisuus oli melko korkea ja sillä saattaa olla kielteisiä vaikutuksia esimerkiksi kaloihin. Lentokentänojan korkeat nikkeli- ja kadmiumpitoisuudet ovat todennäköisesti 
peräisin lentokenttäalueen maaperästä.
Loistava kaavaluonnos ja toivottavasti päästään pian toteuttamaan ja saastuneita maa-aineksia puhdistamaan!

Lennonjohtotornikin pilattu!
Alkuperäinen lennonjohtotorni purettiin ja uusi rakennettiin aikaisempaa johtotorni purettiin ja uusi rakennettiin aikaisempaa kerrosta korkeampana. Ravintolan symmetrisistä 
portaista toinen peitettiin päältä lattialla ja aulan yhteydessä olevan baarin Artek-sisustus hävitettiin!
Ulkoarkkitehtuurin suurimpia
muutoksia ovat lennonjohtotornin korotus, pyöreän
osan julkisivupellitys sekä maantasokerroksen seinien kahi-tiilivuoraus. Kattotasanteiden putkikaiteet sinne johtavat yleisöportaat on purettu.
Suojelu- ja kehittämisperiaatteiden tulee lähteä
siitä,että alkuperäisen arkkitehtuurin arvokkuus pa
lautetaan.

Helsingin kaupunki tehnyt tarkat restaurointi suunnitelmat ja kun lentotoiminta loppuu restauroi tornin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Loistava suunnitelma 2018-09-11T09:08:59.337448Z 5

Kaavaluonnos näyttää hyvältä. Hienoa että saadaan alue kaikien hyöytykäyttöön ja Saastutus &metelöinti loppuu viimein korpikentällä jossa toiminta jo vahvasti hiipunutkin ja 
korvaavia kenttiä on useampia joihin jo Miljoonia syydettykin. "Sähkölentolelu" jolla lennettykin jo pari tuntia sopii hyvin Pyhtään nykyaikaselle kentälle kuten ne meluisat 30-40v. 
vanhat koneet myös.Puheet vilkastumisesta sähkölentämisestä on utopiaa! "Kuulemme koko ajan ilouutisia akkutekniikan ”läpimurroista” – Oikeasti joudumme odottamaan 
ihmeakkuja ehkä vuosikymmeniä"

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Perttu 2018-09-11T09:02:53.628103Z 5 Säilytetään lentokenttä

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?AK 2018-09-11T07:57:19.038383Z 6

Ehdottomasti Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailulle. Sillä on iso historiallinen merkitys meille stadilaisille ja varmasti muillekin, jotka historiaa ja menneisyyttä pitävät arvossa. 
Vielä enemmän kuin ilmailu näen lentokenttää ympäröivän luonnon arvon. Malmilta on kaadettu kaikki metsät, muutama pieni metsikön pläntti on enää jäljellä! Lentokentän 
ympärys, sen luonto on niin arvokasta, ettei sitä tule tuhota rakentamisella. Meille malmilaisille tuo upea alue, tuo reitti joka kiertää lentokenttää, on henkireikä. Älkää viekö sitä 
meiltä. Tänä aikana kun valtion metsää hakataan säälimättömästi, ja ikimetsää on jäljellä n. 5%, tuntuu uskomattomalta ettei myöskään Helsingin kaupungin päättäjät piittaa 
luontoarvoista lainkaan, ei edes vihreät!!!! Rakentaminen on lisäksi kohtuuttoman kallista maaperän ruoppaamisen ja paaluttamisen vuoksi, ja milläpä muulla se rahoitetaan kuin 
meidän verorahoilla.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mari Impola 2018-09-11T07:54:28.679651Z 6

Malmin kenttä tulee ehdottomasti säilyttää lentokäytössä. Sähkökoneet yleistyy vauhdilla joten melu ja päästöhaitat eivät käy syyksi kentän tuhoamiseen. Jos Suomi ja Helsinki aikoo 
pysyä maailmankartalla lentoliikenteen suhteen myös tulevaisuudessa, tarvimme busineskentän joka toimii nopealla syklillä. Ilman jäykkää monen tunnin ennakkovarausta ja 
reittikoneiden etuoikeutta kuten Vantaalla tapahtuu. Pelastuskopterit, raja, koulutus takaisin Malmille minne se kuuluu. Aluepolitiikan pelaajat jäähykoppiin ja jos sitä tonttimaata 
niin kovin tarvitaan niin Sipoon Östersundom ensin. Sinne metro jatke ja maapohja on suoraan kovaa rakennusmaata. Win win tilanne. Malmin harvinainen lintukanta. Longinojan 
taimenkanta. Naapurimetsikön liito-oravat, mikään näistä ei kestä alkeellisintakaan uudisrakennusta Malminkentälle. On turha hurskastella jälkeen päin ettei tietty kun tuhotaan 
korvaamattomia luontoarvoja ja kansallisperintöä. Malmin kentän ympäristö alavine maineen on myös korvaamaton virkistysalue alueen asukkaille. Joten Helsingin virkamiehet, 
olkaa kerrankin nyt ennakkoviisaita ja torpatkaa tämä hullutus. Hyvä muistaa ettei esim. Porvoon vanhaa kaupunkia olisi jos 60-luvun kaupungin rakennusmieliset päättäjät olisivat 
saaneet tahtonsa läpi, ilman sitä ei olisi Porvoon matkailua. Älkää tuhotko yhteistä kansallis aarrettamme gryndereiden ja muutaman hyötyjän maalatessa kauniita kuvia silmienne 
eteen. Me pyydämme. Kiitos.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Säilyttämisen puolesta 2018-09-11T07:49:48.763555Z 5 Malmin kenttä on osa Helsingin historiaa. Pitää säilyttää ilmailukäytössä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-11T07:34:37.580616Z 5

Onko järkevää rakentaa valmiille pienlentokentälle, kun niitä aivan lähitulevaisuudessa tarvitaan lisää ja mielellään Helsingin välittömässä läheisyydessä.
Ilmailuliikenne, sähkölentokoneet ym. 
Tekniikka tulee etenemään nopeasti siihen suuntaan että parissa vuodessa huomataan jo että tuli tehtyä iso virhe.
Puhumattakaan luonnonuojelullisista näkökohdista ja siitä että tuo maa on suota, aivan kentän välittömässä läheisyydessä on jo vajonnut matalampia taloja. 
Helsingissä on tilaa yllin kyllin rakentaa muuallekin, miksi meiltä (alueen asukkailta) pitää viimeinenkin virkistysalue viedä pois? (kentän ympäristö)
Tämä on ekoterrorismia pahimmillaan.

Entä historialliset arvot?

Tuolta kentältä on puolustettu Suomea sodan aikana ja sehän on yksi euroopan uhanalaisimmista perintökohteista?

Ei näin!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Heikki 2018-09-11T07:32:51.805668Z 5
Hyvältä vaikuttaa. Kunhan ei tehdä liikaa kompromisseja vaan siitä tulee elinvoimainen asuinalue palveluineen ja hyvine liikenneyhteyksineen eikä
mikään nukkumalähiö. Niitä täällä koillisessa on jo tarpeeksi. Kaupunkimaista mutta luonnon huomioon ottavaa aluetta odotan innolla.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Minttu 2018-09-11T06:58:49.558841Z 6 Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä. Helsingistä löytyy muutakin tonttimaata!! Tähän on tultu kun viher-vasemmisto jyllää!!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Aito stadilainen 2018-09-11T06:35:42.608142Z 4

Aivan järkyttävää kaupungilta on se, ettei asukkaiden mielipidettä tunnuta kuunneltavan! Valtaosa Malmin alueella asuvista puolustaa lentokenttää, mutta päättäjiä ei tunnu tämä 
kiinnostavan. Onko tämä päätös demokratiaa vai itsevaltiutta? Itse ainakin muutan välittömästi Hesasta pois jos lentokenttä tuhotaan. Ei tämä ole enää lapsuuteni vihreä keidas, 
vaan betonibunkkereita täynnä oleva slummi!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?MarCar 2018-09-11T06:34:59.484195Z 6
Malmin kenttä säilytettävä lentotoiminnassa. 
Eitä EI saa tuhota asuinrakentamiseen. Tontteja asuintarkoitukseen on pilvinpimein 😡

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Joskus sen on loputtava 2018-09-11T06:29:30.743491Z 5

Täällä huudellaan lentotoiminnan jatkamisen puolesta, mutta kuka senkin loppujen lopuksi maksaisi? Me veronmaksajat jossain muodossa!  Nyt se on korpikenttä joka toimii 
vapaaehtoisvoimin. Finavia ei sitä halua eikä Helsingin kaupungin kannata ikipäivänä alkaa sen ylläpitäjäksi. 

Kentän toiminta on nyt lähes kokonaan harrastusilmailua ja matalalentoista lentokoulutusta. Laskuvarjohyppääjien potkuriturbiinikone on tänäkin kesänä melunnut taivaalla harvase 
päivä ja ilta. Siinäpä mallia kentän kehittämisestä. Jos haluaa pikkukoneen kyytiin niin kyllä niitä pikkukenttiä löytyy ympäri Etelä-Suomea, ja lisää kenttiä tulee mm. Pyhtäälle! 

Lentäjäksi Finnairille valmistutaan nykyään Tampereella ei Malmilla! 

Minkä takia meidän helsinkiläisten pitäisi ylläpitää keskellä asutusta saastuttavaa ja metelöivää toimintaa? Kyllä ihmisten hyvinvointi ja mahdollisuus omaan asuntoon on tärkeämpiä 
seikkoja kuin täysin turha lentely Helsingin päällä! 

Kaikki kunnioitus ja tsempit kaikille niille jotka ovat suunnittelemassa ja rakentamassa uutta Helsinkiä! Ei ole helppoa olla tämän myrskyn silmässä..

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-11T06:11:10.243070Z 5 Lentokenttä on asuntoaluetta arvokkaampi sekä nykyiselle että tuleville sukupolville. Kentän tuhoamiseen osallistuvat virkamiehet ja poliitikot löytävät asian toivottavasti edestään.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Helsinkiläinen 2018-09-11T06:01:50.738060Z 5
Miksi tuhotaan pääkaupungin toimiva lentokenttä? Ja rakennetaan suolle asuntoja kun hyviäkin paikkoja on. As oy lakikin muuttumassa suosiman purkavaa saneerausta, ja silti pitää 
pakolla purkaa toiliva lentokenttä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-11T06:01:16.530552Z 5

Historialliselle Malmin lentokentälle ei saa rakentaa. Nyt täytyy keskittyä Suomen vilkkaimman juna-aseman Malmin korjaamiseen ja kehittämiseen ja sen ympäristöön. 
Keskuspuistoon ei ole kostettu vaikka se on laaja ja synkkä, sen vastapainoksi Malmin lentokenttä tarjoaa avaraa maisemaa ja täysin erilaiset kasvit, linnut ja eläimet kuin 
Keskuspuistossa, nyt tämä kaikki halutaan tuhota. Vapaata rakennusmaata löytyy kyllä muualtakin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Matti Virtanen 2018-09-11T03:15:11.583605Z 5

Lentokenttä tulee säilyttää ilmailu käytössä.
Nykyinen erittäin ruuhkautunut tieverkosto (Lahdentie, kehä 1 ja Kehä 3) eivät pysty palvelemaan lisääntyvää liikennemäärää. Jätkäsaaren huono liikennesuunnittelu toimii ikävänä 
esimerkkinä siitä, kuinka kasvavat liikennemäärät arvioidaan pahasti pieleenn.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Järki käteen 2018-09-10T21:00:03.940792Z 6 Malmin lentokentän alue rakennuksineen (myös hangaari) on pidettävä ilmailukäytössä lentokenttänä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Jonas Stjernberg 2018-09-10T20:49:20.478523Z 8

Kaupunki-ilmailun volyymi kymmenkertaistuu 20 vuodessa kun lähi-ilmailu sähköistyy ja automatisoituu. Ilmailulle pitää löytää ydinkeskustojen yhteydessä nykyistä enemmän tilaa. 
On varmasti haastavampaa löytää uutta vastaavaa tilaa ilmailulle Kehä III sisäpuolelta muualta kuin Malmi, eikä Malmikaan tule riittämään kasvavan kaupungin ilmaliikenne 
tarpeisiin. Tällöin en voi millään tavalla puoltaa sen poistamista ilmailukäytöstä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T20:35:29.460113Z 7 Ihan järjetöntä tuhota toimiva lentokenttä. Ei asuntoja tänne!
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?PetteriS 2018-09-10T19:55:40.083756Z12

Mielestäni kenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä ja erityisesti siten, että kummatkin kiitoradat ovat käytössä. Kenttäalueelle tulee sallia vain sellaista lisärakentamista, joka liittyy 
ilmailuun ja ilmailuteollisuuden tarpeisiin. Voidaan myös ottaa huomioon kentän monikäyttö erilaisiin yleisötilaisuuksiin. Suuret yleisötilaisuudet vaatisivat mahdollisesti 
liikennejärjestelyjä eli esim. liittymän Lahden moottoritielle.

Perusteluja:

-ilmailu on kovassa muutoksessa ja ilmailuteollisuudella on vahva tulevaisuuspotentiaali. Mainittakoon erimerkkeinä sähkölentokoneiden tulo, uudet gps-pohjaiset 
mittarilähestymismenetelmät, kevyiden liikejettien yleistyminen, dronet jne. Uskoisin myös helikopteritoiminnan lisääntyvän voimakkaasti sekä siviili- että viranomaistoiminnassa. 
Itänaapurin suunnalta on odotettavissa Helsinkiin suuntautuvaa matkailua pienkonekalustolla.

-Mikäli kummatkin kiitotiet ovat käytössä, niin on mahdollista hyödyntää kenttäaluetta useisiin rinnakkaistoimintoihin. Nyt jo on kentällä nähty autoiluun, konsertteihin ym. liittyviä 
isoja yleisötapahtumia. Kaupungista ovat loppumassa tilat isoille tapahtumille.

-Kenttä on kokonaisuudessaan ainutlaatuinen kohde ja saanut kansainvälistä näkyvyyttä ja tunnustusta. Pidänkin kentän tuhoamista kulttuurihistoriallisena skandaalina. Helsingissä 
on tuhottu jo aivan tarpeeksi vanhaa kulttuuriperintöä ja häivytetty historiallista kerrostuneisuutta, jota pidän elävän kaupunkikuvan perusedellytyksenä.

-Kaupunkilaislle syötetään aivan väärää mielikuvaa "halvoista" asunnoista Malmin kentälle. Onko tässä tarkoitus kikkailla suurilla yhtiölainoilla tai sitten häivyttää kentän massiivinen 
paalutus ja muut pohjatyöt kaupungin muuhun rahoitukseen. Rakennusmaan laatu kentällä on jo lähtökohtaisesti erittäin huono. Kentän läheisyydessä nyt olevillä taloyhtiöillä on 
ollut isoja ongelmia maaperän kanssa.

-Toivoisinkin että kentästä käytäisiin mahdollisimman avointa mielipiteenvaihtoa ja kaikki todelliset kustannukset tuotaisiin julkisuuteen. 

-Suurissa kaupungeissa on yleensä ainakin yksi City-kenttä.

-Miksi Helsinkiä haluttaisiin kehittää pääsääntöisesti asumisen ehdoin? Onko välttämätöntä päästä autoliikkeeseen metrolla (Herttoniemi) tai siirtolapuutarhamökille (Kivinokka)? En 
kuitenkaan halua asettaa vastakkain eri harrastajaryhmien intressejä, vaan pidän tärkeänä harrastemahdollisuuksien monipuolista kirjoa kotikaupungissamme.

-Aikoinaan kun kentän sulkemista alettiin valmistella päätösten pohjatietoina oli esim. lentokoneiden meluisuus ja se, että mittarilähestymismenetelmät (ILS) eivät voi toimia 
yhtaikaa Vantaalla ja Malmilla. Nämä perustelut ovat vanhentuneita: Malmin kenttä on todettu mittauksissa erittäin vähän meluhaittaa tuottavaksi, kiitos uusien, hiljasempien 

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kentän puolesta 2018-09-10T18:57:03.014277Z 7 Säilyttää kentän nykyisellään, samoin lentotoiminnot säilyttävä!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T18:48:40.871685Z 7 Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä. Paikka on kulttuurihistoriallisesti arvokas ja tärkeä virkistysalue varsinkin paikallisille.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T18:47:49.116040Z 7

Malmin lentokenttää ei saa rakentaa! Aivan käsittämätöntä tuhomentaliteettia, jossa Helsingistä, pk-seudulta, Suomesta hajotetaan kaikki vanha ja historiallinen ja autenttinen ja 
erilainen. Malmin kenttä täytyy säilyttää toimivana lentokenttänä, joka rikastuttaa kaupunkia! Yllä pörräävät pienkoneet ilahduttavat joka kerta, vaikkei itse harrastakaan lentämistä, 
ja lentokentällä on upea käydä katsomassa niitä lähempää ja kahvittelemassa tai katsomassa näytöksiä ym. Lapsillekin mahtava paikka. Lentokenttärakennus on arkkitehtuurisesti 
upea aikakautensa edustaja, ja se tarvitsee kentän ympärilleen! Kerrostaloja ym. voi rakentaa muuallekin, mutta jos menette tuhoamaan perinteikkään lentokentän, sitä ei saada 
ikinä takaisin. (Jos on pakko jostain ottaa maata, ottakaa golf-kentiltä, joita on lukemattomia pääkaupunkiseudullakin. Pienlentokenttiä on vain tämä yksi.)

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T18:45:30.182760Z 7
Lentokenttä pitää säilyttää ilmailukäytössä. On lyhytnäköistä tuhota toiminta. Uskon että pienkoneiden lentotoiminta tulee lisääntymään ja tarvetta on jatkossakin. Myös kentän 
säilyttäminen varautumisnäkökulmasta on järkevää. En myöskään näe järkevänä suolle rakentamista, maata on muuallakin stadissa ja naapurikaupungeissa minne voi rakentaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmin Tempelhof 2018-09-10T18:33:22.873583Z 5

Hienosti taas aktivoiduttiin ympäri Suomea, kun tehdään nykyisille ja tuleville helsinkiläisille kaupunkia. Suurin osa ei todellakaan ole edes vilkaissut uuden alueen kaavasuunnitelmia 
vaan toistelevat taas samoja agendoja, mitä sieltä Malmin lentokentän pelastus/ystävien sivuilta löytyy.

 Kysymys oli siis Millaista toimintaa halutaan alueelle ennen asuinrakentamista? Nyt on siis kyse siitä, että lento loppuu jo ensimmäisten alueiden rakentamisen myötä, niinkuin on 
vuosikaudet tiedettykin. Kerrallahan noin isoa aluetta ei pysty eikä kannatakaan rakentaa. Sitä Rakentamista ei estä itkupotkuraivarit taikka/ja trollihyökkäykset. 

Itse ehdotan Berliinin Tempelhofin kaltaista isoa puisto-aluetta. Revitään asfaltti ja betoni pois. Istutetaan jo nyt niitä puita niihin paikkoihin mihin niitä tullaan istuttamaan 
muutenkin. Tehdään myös kumpareita kukkaniittyineen ja aletaan kunnostamaan heti Longinojaa, jotta saadaan senkin ympäristö kasvamaan lopulliseen muotoonsa. Koska maa on 
pääsääntöisesti jo tasaista niin se on oivallista alustaa erilaisille urheilumuodoillekin kuten futikselle, pesikselle, petankille, korikselle, lentikselle jne...

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T18:05:18.422453Z 7 Typerää olisi tuhota vilkkaassa käytössä oleva lentokenttä. Tonttimaata löytyy Helsingistä muualtakin.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Arto 2018-09-10T18:02:50.981368Z 7 Antaa olla vaan rakentamatta ja jatkaa lentoliikennekäytössä. On sitä tontimaata muualla. Parempaa kalloimaata. Malmin alue on vetelää suota...

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Katja Kapanen 2018-09-10T17:35:07.060838Z 6

Ei asuntorakentamista Malmille. Kenttä on säilytettävä ilmailukäytössä. Ilmailututkijana ihmettelen suuresti kaupungin haluja tuhota kenttä, joka voi parhaillaan tuoda työtä ja 
liiketoimintaa suurelle joukolle kaupunkilaisia. Jos kenttää viimein päästäisiin kunnolla kehittämään niin se voisi olla tulevaisuudessa kansainvälisesti merkittävä miehittämättömän ja 
miehitetyn ilmailun keskus palvellen laajasti ei pelkästään Etelä-Suomea vaan koko Suomea. Malmin kentän säilyttäminen on koko Suomen asia!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tartsu 2018-09-10T17:25:23.437103Z 7 Lentotoiminnan tulee jatkua Malmilla keskeytyksettä vuosia. Autokilpailuja voi myös olla.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Reijo Pitkänen 2018-09-10T16:58:23.092268Z 6

Klisheeperusteiset yleisön harhauttamiset voitaisiin lopettaa. Viheralueiksi aiottuja asuinalueita on tarjolla todella paljon muuallakin Helsingin alueella. Merkillistä kyllä, tärkeämpiä 
suojelukohteita tuntuvat olevan harvojen hallitsemat vapaa-ajan alueet, kuten useat golf-kentät. Miksi juuri tälle alueelle tulisi rakentaa? Monet ovat epäilleet liike-elämän intressien 
osallisuuden päätöksen tekoon. Uskon, että näin onkin.  Kenttä tulee toimia käyttötarkoitukseensa luotuna nyt ja jatkossa ilman suunniteltua asuinrakentamista.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Sari 2018-09-10T16:45:45.796042Z10
Malmin identiteetistä häviää iso osa jos lentokenttä hävitetään. En ole lentoharrastaja enkä edes lennä paljon, mutta pienkoneet ihastuttavat minua. Edesmennyt äitinikin toivoi, 
että lentokenttä säilyy. Eikä hän koskaan lentänyt. Eli aivan turha vedota siihe, että kentän haluaa säilyttää vain lentoharrastajat.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmin friidu 2018-09-10T16:16:14.111962Z 8
Malmin vanha perinteikäs lentokenttä pitäisi säilyttää toimivana pienlentokenttänä, joka antaa arvon omalle historialleen. Kaupunki ei tällaisia arvoja näytä lyhytnäköisessä 
rakentamisvimmassaan ymmärtävän!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T16:03:56.304088Z 7 Malmin lentokenttä täytyy säilyttää. Helsingissä on varmasti parempiakin alueita joihin rakentaa.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Stadilainen veronmaksaja 2018-09-10T15:50:13.069258Z 8 Malmin lentokentälle ei saa rakentaa asuntoja, vaan se pitää säilyttää lentokenttänä! Piste!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T15:43:16.884853Z 6 Lentokenttä ehdottomasti säilytettävä. Lopettakaa haihattelu vihreästä kaupunginosasta( vertaa Jätkäsaari).
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Solu 2018-09-10T15:37:45.652753Z 1 Ympäröivän alueen kauppatilanne on heikko. Päivittäistavarakauppa lumenkaatopaikan nurkille

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ex helsinkiläinen vm63 2018-09-10T14:56:18.104091Z 6
Suolle rakentaminen on kallista. Kenttä tarjoaa kuntalaisille myös palvelua, joita Vantaalla olevalta pääkentälle ei saa. Kentän varoalueiden vuoksi Malmilla on merkittävä viheralue. 
Kaavoitus keskittyköön Sipoosta varastetun maa alueen käyttöön. Muutoinkin liikenteen vastustajat pihabulevardeineen tuhoavat kaupungin ja varsinkin sen työpaikat.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kentän vieressä lapsuutensa asun2018-09-10T14:41:05.067675Z 7

Malmin lentoaseman alue tulee säilyttää nykyisessä asussaan, siinä mihin tarkoitukseen se on rakenettukin. Kulttuurihistoriallisesti merkittävä. Se on Helsingin ainoa ja näin ollen 
myös tärkeä kenttä  strategisesti merkittävällä paikalla.  Luontoarvot tulisi huomioida! Lentokentän ympäristössä asuu mm liito-oravia.  Helsingissä on tilaa rakentaa muuallekin, siitä 
vain Malmin kentältä pienkoneen kyytiin ja katsomaan Helsinkiä lintuperspektiivistä niin huomaa ettei Malmin kentän alue ole ainoa eikä paras mahdollinen ratkaisu

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asa 2018-09-10T14:38:02.905113Z 7

Lentokenttä nyt ja tulevaisuudessa. Vielä jonkin aikaa pienkoneiden käytössä, mutta 2020-2030-luvuilla ns. bisneslentokenttä; ei ainoastaan liikesuihkareille, mutta lyhyenmatkan 
(Tukholma, Oslo, Riika jne) lennoille, joita monet yritykset käyttävät. Me pidämme monet palaverit Tukholmassa, koska Bromman kentältä pääsee nopeasti ulos ja alle puolessa 
tunnissa toimistolle. Vastaava ei onnistu muualla Pohjoismaissa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T14:28:16.542397Z 6

Sen sijaan että toiminnallisesti tärkeä ja historiallinen Malmin lentokenttä tuhotaan ja korvataan slummilla, niin tulisi aluetta kehittää siten että liikennettä alueellä parannettaisiin 
jotta lentokenttä säilytettäisiin ja suuremmat yleisötapahtumat kuten Flow-ja Wknd-festivaalit voitaisiin järjestää Malmin Lentokentällä ilman häiriötä Lentotoiminnalle.

Jyrkkä ei Malmin lentokentän tuhoamiselle!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Sami 2018-09-10T14:23:58.308277Z 6 Lentokenttä säilytettävä ilmailutoiminnassa. Asunnoille löytyy tilaa helpoimmin muualtakin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pepita 2018-09-10T13:59:08.782198Z 6

Malmin lentokenttä tulee säilyttää nykyisessä asusaan ja nykyisessä käytössa. Se on maamme vanhin yhä toimiva lentokenttä, historialliset arvot jo vaativat kentän säilyttämistä.
Siellä on vireää harrastustoimintaa, yritystoimintaa, luotoarvoja, sen ympärillä ulkoilumahdollisuuksia, miksi tuhota valmis toimiva kenttä?  Kentän maapohja on asuinrakentamisee 
huono, helpommin rakentamiseen soveltuvaa maata kaupungilla kyllä on. Asuinrakentaminen kentän alueella tulee  niin kalliiksi ,että kohtuuhintaisia asuntoja ei alueelle saada.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T13:07:08.300439Z 5 Ilmailua.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T13:00:15.495494Z 7 Malmin historiallinen ja aktiivisesti käytössä oleva Malmin lentokenttä säilytettävä!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pohjois-helsinkiläinen 2018-09-10T12:38:52.307068Z 7 Lentokenttää tulee suojella ja säilyttää. Asunnot muualle!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmin lentokentän ystävä2018-09-10T12:36:07.610838Z 8
Surullista, että tuhotaan Suomelle merkittävä 81-vuotias Helsingin ensimmäinen lentokenttä. Miksi? Asuntojen vuoksi, suututtaa! Museovirasto on luetteloinut Malmin lentoaseman 
valtakunnallisesti merkittäväksi kulttuuriympäristöksi. Tulee ikävä DC3 lentokonetta. Ikinä en itse alueelle muuttaisi!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kieko 2018-09-10T11:50:02.482074Z 8

Mielestäni kenttä tulisi säilyttää sellaisenaan ilmailukäytössä. Kenttähän palvelee harrastajien lisäksi myös kaupallista liikennettä, eikä korvaavaa kenttää ole järkevien yhteyksien 
päässä. Lisäksi alue on merkittävä kulttuuriympäristö. Malmin lentoasema toimii myös hyvin erilaisten tilaisuuksien tapahtumapaikkana, esimerkiksi konsertit, autoseurojen 
tapaamiset yms. Miksi siis tuhota toimivaa kenttää, kun Helsingissä on paljon muutakin rakennusmaata.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Arvot vai arvottomuus 2018-09-10T11:15:02.382691Z 8

Malmin lentokentän alueen muuttaminen asuinalueeksi on hölmöläisten hommaa. Business-ilmailu ei enää ole vain kaukaista tulevaisuutta vaan nurkan takana. Helsinki tarvitsee 
business-kentän, sillä Helsinki-Vantaa ei sitä palvelua pysty antamaan. Malmin kenttä on jo olemassa ja valmis business-ilmailun palvelukseen. Kun sähkökäyttöiset koneet yleistyvät, 
ei ole enää meluakaan, vaikkei melusta kyllä nytkään kukaan valita. 
Rakennusmaata on muuallakin, mutta business-kenttää ei Malmin rakentamisen jälkeen enää muualle saada. Jos Helsinki todella ajaisi kaupungin ja kaupunkilaisten etua, Malmin 
kenttä säilytettäisiin ja siitä kehitettäisiin Helsingin ylpeys. 
Kaupungin perustelut kentän hävittämiselle on moneen kertaan todistettu valheellisiksi ja tahallisesti harhaanjohtaviksi. Ei voi kuin ihmetellä sitä selkärangatonta ja korruptoitunutta 
oman edun tavottelua, johon kaupungin päätöksenteko Malmin kentän osalta perustuu. 
Edes vihreät eivät välitä uhanalaisten lajien uhraamisesta ja poikkeuksellisen virkistys- ja luontoalueen hävittämisestä, kun on luvassa mukavia lehmänkauppoja. Ei voi kuin hävetä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kari 2018-09-10T11:08:07.132887Z 7 Ei asuntoja sinne.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T11:04:51.124224Z 7

Kallis rakentaa - kallis ostaa. Nykyinen kentän ympäristö on mahtava linnunlauluineen. Miksi kaikki hyvä ja kaunis pitää tuhota? Ylhäältä kun kaupunkia katselee, on vielä tyhjää 
rakennusmaata vaikka kuinka paljon muuallakin. Lisäksi kentällä on kiva käydä ja katsella erilaisia koneita. SÄILYTETTÄVÄ kulttuuriperinnekohde ja monipuolinen 
ilmailuliikennepaikka.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T10:57:07.383497Z 7 Kentälle ei pidä rakentaa asuintaloja. Joku järki saisi olla tässäkin tuhoamisvimmassa!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?juki 2018-09-10T10:46:59.624721Z 6

Hra Vapaavuori paukuttaa kovasti henkseleitä Helsingin kansainvälisen ilmeen puolesta. Tähän sopii huonosti kulttuurihistoriallisesti arvokkaan ja toimivan pienkone kentän 
uhraaminen asuntorakentamiselle. Malmin lentokenttä tulee ehdottomasti säilyttää alkuperäisessä käyttötarkoituksessaan. Mikä ihmeen vimma on tänne kerätä lisää asukkaita, 
nytkin jo ruuhkia riittävästi. Hävettää olla Stadilainen kun yritetään tuhota kaikille kuuluvaa aluetta toimintoineen. Asuntorakentamiselle löytyy kyllä tilaa muualtakin.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T10:24:55.816815Z 7

Hei, 
Malmin kentän tulee säilyä ilmailu käytössä, koska ilmailussa on liikenteen tulevaisuus. Tarvitsemme ilmilijoiden koulutukseen kenttää, jossa on riittävästi liikennettä, jotta oppilaat 
osaavat toimia myös vilkkaan liikenteen olosuhteissa, tämä ei tälläkään hetkellä toteudu Suomessa missään muualla kuin Malmilla. VMC olosuhteiden vallitessa Malmilta lennetään 
sen nykyisen ympäristöluvan puitteissa  30 - 160 nousua ja laskua päivässä, vain Vantaalla on enemmän. Haluamme varmasti, että voimme jatkossakin matkustaa maailmalle 
lennoilla, joissa on suomalaiset lentäjät. Tarvitsemme paikan jossa voidaan kouluttaa toimittajille drone-etikettiä, nuorille tutustumista ja innostusta ilmailuun koneiden ja lennokkien 
kautta. 

Tarvitsemme myös asuntoja, ja niitäkin mahtuu Malmille kyllä vielä lisää niin, että lentotoiminta voi jatkua ja kehittyä. 

Malmista olisi mahdollista tehdä maailamnluokan vetonaula maailman kaikille kansalaisille siirtämällä Vantaalta nyt uusia tiloja etsivä Ilmailumuseo Malmille, ja tekemällä siistä 
monipuolinen lentävä ilmailun keskus museokoneille, lentokoulutukselle ja lentotaksiliikenteelle. Koko alueen voisi suunnitella alkuperäisessä 30- luvun jälkeisessä hengessä 
rakentamalla lisää asuntoja alueelle sopivaan tyyliin. Alue vois olla hyvin elävä ilmailualan työpaikka-alue, jossa olisi ilmailualan ammattikoulutusta koneiden korjauksen ja 
lentokoulutuksen alalla. Alueelle sopissivat museoautot, vanhoilla laitteitteilla toteutettu tivoli, vanhantyyllinen hotelli, vanhan mallisten polkupyörien vuokraamo, puvustamo, 
vanhan tyylisiä kauppoja. Alueella voisi jatkossakin filmata vanhaan aikaan ajoittuvia elokuvia.

Ilmailijoiden on helppo puolustaa Malmia, koska motiiveja ei tarvitse epäillä, haluamme ilmailla siellä jatkossakin, ja tarjota elämyksiä ja liikennepalveluja kaikille halukkaille. Pelkään 
romantiikkaan ja vanhojen muisteluun Malmin tarve ei perustu, ilmailupaikkoja tarvitaan, ja alue on viihtyisämpi asua kentän kanssa kuin mitä se tulisi olemaan kun lisätään 20 000 
ihmisen asuminen alueella. 

Historiakin on kyllä hieno, ja edelleen elävä osa Helsinkiä.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mielummin kopterilla 2018-09-10T10:04:54.651270Z 6 Ehdottomasti asuntoja kentän tilalle! Koneet korpikentille josta ei melusaasteesta haittaa.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T09:51:37.053388Z 7 Lentokentta pitää säilyttää ja palauttaa jo siellä olleet toiminnot takaisin.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?TuukkaJK 2018-09-10T09:44:24.736269Z 7 Lentokenttä kaikkine toimintoineen on säilytettävä ennallaan!
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Kansaa ei ole kuunneltu 2018-09-10T09:38:15.102670Z 7 Lentoasema on säilytettävä, kokonaisuudessaan ja toimivana. On yleisessä tiedossa, että tämä on ollut, ja on edelleen, enemmistön tahto.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Helsinkiläinen 2018-09-10T09:15:48.314482Z11

Malmin lentokenttä on säilytettävä toimivana lentokenttänä ilmailukäytössä!

Malmin lentokenttä on Helsingille ja sen kehitykselle kaikkein tärkein ja hyödyllisin sen nykyisessä käytössä: toimivana lentokenttänä. Asuntorakentamisen tarpeet voidaan täyttää 
Helsingissä muualla, mm. Pasilan ratapiha-alue olisi Malmiakin suutempi rakentamaton alue, ja paljon parempien yhetyksien äärellä. Myös Malmille mahtuu asuntoja 
lentokenttätoimintaa häiritsemättä. Lentokenttäalue soveltuu kaikenlisäksi huonosti rakentamiseen maaperän pehmeyden ja soisuuden takia kuten hyvin tiedetään. Malmin 
lenttokenttäalue on merkittävä myös ympäristöarvoiltaan. Kulttuurihistoriallisesti Malmin lentokenttä on maailman vanhimipia toimivia lentokenttiä ja lentokenttäarkkitehtuuriltaan 
poikkeuksellisen upea. 

Jos lentokenttä kerran hävitetään, uutta ei enää millään konstilla saada kaupunkiin. Sen sijaan asuntoja kyllä voidaan rakentaa vaikka minkä muotoisille epäsäännöllisen muotoisille 
maalänteille.

Malmin lentokentällä oli huomattava ammatillisen toiminnan keskus. Nousujen ja laskujen määrissä mitattuna se oli Suomen toiseksi suurin kenttä ja nousuista ja laskuista 70% oli 
ammatillista tai viranomaistoimintaa (koska lentokenttä on uhanalainen, osa näistä toimijoista on siirtynyt nyt pois, toivottavasti vain tilapäisesti ja kenttä pelastetaan ja säästetään). 
Ilmailu on voimakkaassa kehityksessä ja se koskee erityisesti myös Malmin kentän tapaisille kaupunkilentokentille soveltuvia toimintoja. Sähkölentokoneet, robotti-ilmaalukset jne 
tulevat mullistamaan pienilmailun. Kaupunki ilman toimivaa pienilmailulentokenttää jää torsoksi.

Malmin lentokenttä on osa Helsinkiläisten ja kaikkien Suomalaisten identiteettiä. Kaupunki tarvitsee muutakin kuin betonislummeja, flowta ja baanoja.

Malmin lentokenttä on säilytettävä toimivana lentokenttänä!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Järki hoi älä jätä 2018-09-10T09:08:35.752276Z 6
Miksi pitäisi tuhota jotain ainutlaatuista. Sähkölentokoneiden kehityksen ja yleistymisen myötä myös Helsinki tarvitsee pienkenttää. Mikä olisikaan järjettömämpää kuin nyt purkaa 
valmis kenttä, jota myöhemmin tarvitaan, koska tuskin Helsinki haluaa jäädä paitsi niistä euroista joita lisääntynyt ilmailuliikenne tuo tullessaan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?EH64 2018-09-10T09:01:23.084486Z 6
Pohjois-Koreassa asukkaiden harrastusmahdollisuuksia ehkä rajoitetaan, ei Suomessa eikä varsinkaan Helsingissä.Lentokenttä on ollut Malmilla yli 80 vuotta ja tulee olemaan myös 
tulevaisuudessa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Support your local airport 2018-09-10T09:00:47.065063Z 8
Järjetöntä että edes mietitään Malmin lentokentän tuhoamista ja alueelle rakentamista. Kuten monessa muussakin kommentissa on todettu, on Malmin lentokenttä 
kulttuurihistoriallisesti korvaamaton, lentotoiminta lisääntymässä ja maasto erittäin hankalaa rakentamista ajatellen. Herätys päättäjät, järki käteen!!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T08:57:01.326726Z 5

Ei mitään järkiä rakentaa suon päälle kerrostaloja , onhan tuosta kuvaa miten terminaalikin on vuosien aikana tullut alas,Tattarisuon suora elää koko ajan jne , Vittu herätkää pöljät
Nyt siellä on järjestetty cruisingit ,on ollu lentotoiminta hyvin pitkän aikaa ja kaiken hyvän lisäksi UNESCOn kohde 
Vittu te Helsingin päättäjät ootte yksiä kyrpiä , en ikinä muuta HeLLsinkiin

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ari Tamminen, Helsinki 2018-09-10T08:39:53.684640Z 6

Toivon Malmin lentokentälle lentotoimintaa, lentokoneiden ja helikoptereiden säilytystä hangaarissa ja lentotoimintaa haittaamattomia muita tapahtumia, kuten autojen ja 
moottoripyörien tapahtumia. Toivon, että lentotoiminta jatkuu myös jatkossa ja mahdollinen asuntorakentaminen tehtäisiin siten, että kentällä voidaan myös lentää ainakin yhdeltä 
kiitoradalta.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmille asuntoja 2018-09-10T08:39:03.932477Z 3

Kultturiyhteisö odottaa henkeä pidätellen säilytetäänkö kulttuurin kehtona tunnettu Malmin kenttä ilmailutoiminnassa. Pienkoneiden lento on suorastaan korkeakulttuuria, niiden 
meteli varsinaista sielujen sinfoniaa ja kiitoratojen asfalttinen ilme kuvastaa koko yhteiskuntaa riipaisevasti, mutta niin kauniilla tavalla. 

Malmin päärakennus ja hangaari säilytetään uudessa kaavassa, se riittää. Keskitytään vaan ihan todellisiin kulttuuriasiohin.... 

Ei sitä kentän historiaa mihinkään tuhota. Historiaanhan se jääkin ja siellä se pysyy. Konkreettisesti jäävät myös rakennukset, siinä historiamonumenttia on ihan riittävästi. Yhtään 
kentän "varhaisajan" lentokonetta ei siellä asu ( DCKolmonenkin viettää kahdeksan kuukautta muualla), vaikka kenttää kiertävistä äänenvaimentamattomista cessnapipereistä voisi 
hyvinkin niin päätellä. Jos sitten tulevaisuudessa haluaa joku innokas lentomelu-fani sitä pörinää kuunnella niin voihan sitä käyttää omia kuullokkeita ja pistää nupit kaakkoon. Me 
muut nautimme pörinävapaasta Koillis-Helsingistä. Finavia, puolustusvoimat, viranomaiset, Finnair eikä suurin osa helsinkiläisistä tarvitse Malmin lentotoimintoja yhtään mihinkään. 

Kenttähän on keskellä asutusta ja kentän rakentaminen on palvelus koko Koilliselle ja myös Itä-Helsingille sillä se parantaa infraa ja tiivistää kaupunkirakennetta. Joten tervetuloa 
asunnot tervemenoa lentokoneet!!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Stadilainen 2018-09-10T08:37:51.431119Z 5 Kulttuuri historiallinen kohde halutaan tuhota, ei mitään järkeä!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmin kenttää ei tarvita 2018-09-10T08:31:43.001366Z 2

Olemme olleet todistamassa jo useamman vuoden ajan taitavasti masinoidun ja suunnitellun Malmin kentän rakentamisen vastustajien projektin kiitoratojen ja lentotoimintojen 
säilyttämiseksi. Voisi jopa puhua ihan omasta lyhenteestä eli NIMAP (Not In My Airport = Ei minun lentokentälleni). 

Yksi uusimmista propaganda- vedoista on juuri tämä "tulevaisuuden sähkölentokoneet". Nämä kannattajien mainostamat hiljaisemmat sähkökoneet eivät ole 
vuosikausiin/vuosikymmeniin vielä lentoliikenteen arkipäivää, eivätkä ne varmasti Malmin vakikäyttäjän budjettiin sopisikaan. Olisikin parempi kertoa faktaa siitä mitä kehittyvä ja 
kasvava kenttä tosiasiassa tarkottaisi. Potkuriturbiini -ja suihkukoneet olisivat silloin todellista arkipäivää lähialueen asukkaille.Sinänsä on jopa huvittavaa, kuinka paljon kentän 
kannattajat yrittävät kieltää koko lentomelun olemassaolon. Kannattaisiko heidän mielestä tuota koko maailman mittakaavassa ainutlaatuista melutonta lentokenttää toimintoineen 
jo markkinoida eteenpäin? 

Tulevaisuudessa osa lentolaitteista ei edes tarvitse valtavankokoisia kiitoteitä vaan toimivat esim. talojen katoilta tai ihan omilta kotipihoilta. Helsinki-Vantaa (Helsinki AirPort) tulee 
myös tulevaisuudessa olemaan se kenttä pääkaupunkiseudulla, johon investoidaan ja panostetaan. Etelä-Suomen lukuisat pikkukentät saavat niille siirtyvistä Malmin harrastus -ja 
koulutuskoneista ehkä nostetta.

Malmin kentän ilmailun kannattajien levittämä propaganda on perustunut kentän ongelmien vähättelyyn, rakentamisen turhaan demonisointiin ja Malmin kentän lentotoiminnan 
potentiaalin liiotteluun. Kentän ympäristössä ja lentokoneiden vaikutuspiirissä asuu paljon ihmisiä. Onhan se sentään keskellä asutusta.  Täälläkin kirjoittavat Malmi-intoilijat 
haluavat ilmailun jatkuvan Helsingin yllä sen eri muodoissa, mutta entäpä ne jotka ovat jo valmistautuneet pienkoneiden lähtöön jo vuosikausia ja vain seuranneet hiljaa taustalla, 
kun suu vaahdossa kenttää puolustavat tuovat agendaansa kaikkien kuultaville ja nähtäville?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Wege 2018-09-10T08:31:00.663786Z 6
Lentokenttä tulee suojella ja pitää ilmailukäytössä. Asuntoja mahtuu rakentamaan muuallekin. Helsinki on pelkkää metsää kuitenkin, miksi pitää tuhota toimiva lentokenttä ja 
maailmankin mittakaavassa harvinainen kokonaisuus? Ennemmin kenttää tulisi kehittää Helsingin kakkoskentäksi.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Risto Korhonen 2018-09-10T08:27:07.525970Z 5

Toimiva ja kulttuurihistoriallisesti arvokas kenttä pitää säilyttää kokonaisuudessaan, eikä sitä saa tuhota grynderien ahneudella. Suomessa ja jopa Helsingissä riittää 
asuinrakentamiseen soveltuvaa maata. Minuutin-kahden lento Helsinki-Malmin kentältä avaa näkymiä rakentamiseen, jos vain halutaan nähdä. Ensiksi voitaisiin vaikka rakentaa se 
Sipoon alue...

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Janne Vasama 2018-09-10T08:19:30.757772Z 8 Pitää säilyttää siinä käytössä johon se on suunniteltu, niin kuin Helsingin oma kulttuurihistorian selvityskin sanoi.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Juhani 2018-09-10T08:04:19.133684Z 8

Malmin lentokenttä tulisi säilyttää. Hieno ja historiaa huokuva kenttä. Ulkoilumaastoja tulee käytettyä usein ja myös kahvilassa on mukava seurata lentäviä koneita. Kaupallinen 
lentoliikenne tulee kasvamaan ja Malmia tulisi päinvastoin kehittää lentokenttänä. Tyhjää maata Helsingistä löytyy. Lähitulevaisuudessa voi olla tarve nopeastikin uudelle 
lentokentälle, nyt sellainen olisi jo kuitenkin valmiina. Pahimmillaan Helsinki tulee ensin purkamaan ja sen jälkeen rakentamaan kentän. Siihen päälle vielä mielipaha 
kulttuurishistoraillisen kohteen turhasta tuhoamisesta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mk 2018-09-10T08:02:37.817169Z 6 Lentokenttä pitää säilyttää historiallisena kihteena ja liikennelentoja sopivana kohteena.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lokaalinatiivi 2018-09-10T07:56:57.133736Z 3
”Terveellistä ja turvallista, mutta ah, niin ihanan kallista” . Miten on ajateltu rahoittaa tuo tuleva yhteisöllinen viljelyalue kerosiinin saastuttamalle suoalueelle? Kenellä on varaa ostaa 
tai asua rakennuksissa, joiden rakentamiseen tarvitaan järjestön puhdistus-, kuivaus- ja paalutusurakka. Sosiaaliavusteista asumista voisi varmasti tuottaa edullisemminkin?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?RTR 2018-09-10T07:56:16.727458Z 6

Suomen, Pääkaupunkiseudun ja Helsingin kannalta on erinomaisen tärkeää säilytää Malmin Lentoasema täysin ilmailukäytössä. Kaikki muu on lyhytnäköistä puoluepolitiikkaa; kentän 
kaikenlainen rakentaminen on tuhoisaa. Ilmailun ollessa vahvassa kehitysvaiheessa, Suomi ja Pääkaupunkiseutu tarvitsee kehittyvälle kevytilmailulle operointipaikan. Tähän paras ja 
ainoa on Helsingin ainoa lentokenttä, Helsinki-Malmi. Rakentamisen esittäminen ja suunnittelu on äärimmäisen vastuutonta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?60 vuotta helsinkiläisenä 2018-09-10T07:53:51.678530Z 7

Malmin lentokenttäalue ei ole oikea paikka asuinrakentamiselle. Kehityksen ja tulevaisuuden vuoksi pitää säilyttää juuri lentotoiminnan kehittämiseen. Ei kai Helsinki halua 
kuuluisuutta takapajulana jolla ei ole edes omaa lentokenttää. Ottakaa nyt Helsingin päättäjät järki käteen ja pysykää kehityksen mukana. Jos nyt tuhoatte lentokentän tulevat 
sukupolvet muistavat teidät tulevaisuuden kehityksen lentotoiminnan tuhoajina. Uutta lentokenttää ei ole mahdollisuutta enää Helsinkiin rakentaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Masa 2018-09-10T07:53:01.406154Z 6 Malmin kenttä tulee säilyä, se kuuluu osana kaupunki historiaan, ja sen tulee säilyä. Myös kentän käyttö, niin virkistys kuin harrastajien on jatkuvassa kasvussa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Peter H, Malmi 2018-09-10T07:52:02.543212Z 7
En halua Malmille uutta asuinaluetta, haluan sinne toimivan lentokentän liikelentoihin ja koulutukseen. Kulttuuriympäristöarvot on myös säilytettävä, jotka ovat Malmilla 
kiistattomat. Helsingissä on rakentamismaata yllinkyllin ja aina voi rakentaa pari kerrosta lisää.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mikko Ruotsalainen 2018-09-10T07:46:57.829630Z 9 Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä. Entisenä Unescon virkamiehenä en voi kuin hämmästellä kaupungin intoa tuhota elävää kulttuuriperintöä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Koneet muualle pörräämään2018-09-10T07:44:41.799743Z 6

Upealta näyttää suunnitelmat!  Myös tuhottu lennonjohtotorni saadaan alkuperäiseen asuunsa . Saastuttavat&Meluisat ikäloput pienkoneet joutaa muille eteläsuomen  
korpikentille. Sähkölentokoneista höpöttäminen on utopiaa kun jo "yksipaikkaisen" hinta 150,000e  ja lentää voi 1/2t. "Kuulemme koko ajan ilouutisia akkutekniikan ”läpimurroista” – 
Oikeasti joudumme odottamaan ihmeakkuja ehkä vuosikymmeniä" Suomessahan suljetaan lentokenttiä joten puheet vilkastumisesta koskee vain Hki/Vantaata. Hienoa että 
rakentaminen saataisi vihdoin alkuun.



Comments of Malmin lentokentän alueen kaavoista kerätään mielipiteitä

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tuula 2018-09-10T07:39:36.318790Z 7
Tietysti toivon Malmin lentokentän säilyttämistä. Upeaa olisi saada lentonäytökset takaisin. Jojavuotinen Malmin lentonäytös oli upea tapahtuma. Lisäksi olisi upeaa, kun pallot 
liitelisivät lähimaastossa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lentokenttä lentokenttänä!2018-09-10T07:35:51.204445Z 9

Oliko täällä tarkoituksena olla joku kyselylomakekin, vai annetaanko palautetta vain tämän keskustelun kautta? Mikäli vain tämän kautta, niin täältä pesee!

Koko asuinaluehanke pitäisi pikaisesti haudata ja säilyttää lentokenttä lentotoiminnassa. Ei ole yhtäkään perustelua, miksi toimiva kenttä ja sen miljöö pitäisi tuhota. 
Pääkaupunkiseudullakin on lääniä vaikka kuinka, minne voisi uusia asuntoja tämän sijaan rakentaa. 

Nyt järki käteen ja koko hanke jäihin!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Hannu Sairanen 2018-09-10T07:33:00.768246Z 8
Säilyttäkää Stadin ainoa kenttä ilmailukäytössä.
Parempia rakennuspaikkoja on silmänkantamattomiin lähialueilla, lentokentän paikkoja taas vähän harvemmassa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Näkemys Tattarisuolta 2018-09-10T07:30:16.897829Z 6

Kannatan alueen säilymistä nykyisessä käytössään.
Mitä vikaa on siinä että alue säilyisi nykyisessä käytössään ja viereistä teollisuusaluetta ei aleta häätää muuallle. On täysin varmaa että asukasyhteisötä tulevat vaatimaan 
teollisuuden poismuuttoa tai sitä rajoitetaan voimakkaasti. Kun alueen yritys muuttaa pois niin Helsinki ei enää tarjoa varteenotettavia mahdollisuuksia toiminnalle.

Ehdotukseni on se että näille 4500 asukkaalle tehdään asunnot muihin kaupunginosiin. 1 kpl / 100 asukkaan kerrostaloja yhtä kaupunginosaa kohti niin sama asukasmäärä tulee 
täyteen ilman että tarvitsee rakentaa ainoatakaan suurempaa infraratkaisua. Toki helsingin Sipoolta pakkolunastamat alueet voisi ottaa samassa yhteydessä asuinkäyttöön.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Loppuu saastutus 2018-09-10T07:29:24.158934Z 6
Loistava suunnitelma joka palvelee kymmeniätuhansia kansalaisia. Loput ikäloput Saastuttavat ja meluisat koneet mahtuu hyvin muille korpikentille. Turhaa höpinää mistään 
sähkölentokoneista kun malmin korpikentän koneet käyttetyinä hankittuja 30- 40v. vanhoja!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Antti Väisänen 2018-09-10T07:22:56.483884Z 7

Malmin lentokentän alueelle ei tule rakentaa asuinkortteleita, vaan kenttä tulee säilyttää alkuperäisessä käyttötarkoituksessaan palvelemassa kotimaista ja kansainvälistä 
lentotoimintaa.
On syytä olettaa, että pienlentoliikenteen (niin kaupallisen kuin harrastusmuotoisenkin) kysyntä lisääntyy tulevaisuudessa erityisesti sähköllä toimivien pienlentokoneineiden 
yleistyessä. Olisi Helsingin kaupungilta typerää ja lyhytnäköistä tuhota toimivat edellytykset liikenteen kasvulle, etenkin kun kyseessä on kulttuurihistoriallisesti arvokas ympäristö, 
joka on maailmanlaajuisestikin mitattuna harvinainen kokonaisuus.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Woody 2018-09-10T07:21:25.622479Z 6
Malmi täytyy säilyttää ehdottomasti ilmailukäytössä. Meillä löytyy muuta maata Helsingin rakentamiseksi. Malmi on kulttuurihistoriallisesti erittäin arvokas kokonaisuus, jota ei saa 
tuhota. 1930-luvun maakenttiä ei ole enää jäljellä.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Simo Sorsa 2018-09-10T07:20:42.356451Z 6

Helsingin kaupunki on unohtanut että kulttuuriperintö kuuluu koko maalle. Malmin lentokenttä tulee säilyttää toimivana yksikkönä ilman lentoliikenteen vaarantamista. Lentämisen 
kehittäminen tulee turvata, jos emme halua jäädä kehityksestä jälkeen. Helsinki-Vantaan lentoasema ei sovellu muulle toiminnalle. Isot lentokoneet eivät ole ainoa lentämisen 
muoto. Malmin toimintaa on rajoitettu ja sieltä on siirretty toimintoja muualle kalliilla hinnalla. Alasajo tulee kääntää nostoksi.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lopettakaa saastutus 2018-09-10T07:20:05.625019Z 3 Korpikettä on Suljettava !
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Asukas 2018-09-10T07:14:23.308341Z 6 Lentokenttätoiminnan toivoisin jatkuvan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Ranor 2018-09-10T07:14:10.224463Z 7
Malmin kenttä on säilytettävä. Maailma kehittyy siihen suuntaa että pienkoneet ja sähkökäyttöiset koneet ovat tulevaisuutta. Kenttä olisi erinomainen kilpailuvaltti yritysten 
sijoittumiseksi  Helsinkiin. Kehitystä ei saa estää politikoimalla. Rakennusmaata on kyllä Helsingissä riittävästi muuallakin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pekka Sade 2018-09-10T07:13:31.822150Z 6 Lentokenttä on säilytettävä!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?McLean 2018-09-10T07:11:31.534710Z 6
Jo 60-luvulta asti on maristu siitä, että Helsingissä ei ole tilaa rakentaa, PAITSI juuri Malmin lentokentän päälle. Silti rakennuksia nousee joka puolelle joka päivä, joten perusteet ovat 
hyvin hataria. Toimivan lentokentän ja kulttuurihistoriallisesti korvaamattoman maiseman tuhoaminen olisi erittäin lyhytnäköistä toimintaa kaupungilta.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Äijä kentän laidalta 2018-09-10T07:09:24.905421Z 6
Malmin lentokentän tuhoaminen on todella lyhytnäköistä ajattelua josta koko pääkaupunkiseutu tulee kärsimään. Lentoliikenne on kasvava liikenteen ala ja Helsinki-Vantaan 
lentoasema ei ole kykenevä palvelemaan aikataulutonta liikennettä ja koulutustoimintaa. Malmin lentoasema tulee säilyttää ilmailukäytössä ja pyrkiä kehittämään sen palveluja.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-10T06:25:31.199666Z 5

Tämä on erittäin lyhytnäköistä kaupunkisuunnittelua. Suopohjalle rakentaminen on jo itsessään kyseenalaista näin suuressa mittakaavassa. Tämän suopohjan päälle rakentaminen 
tulee myös kohtuuttoman kalliiksi. Mutta ennen kaikkea erittäin merkittävä historiallinen Malmin lentokenttä on ehdottomasti säilytettävä! Kaupungilla ei ole tarjota vaihtoehtoista 
paikkaa ilmailuharrastajille. Helsingissä riittää joutomaatontteja ja vajaakäytössä olevia teollisuusalueita lähiöiden läheltä. Miksi tästä hankkeesta ei osata luopua, vaan sitä pitää 
väkisin juntata läpi, kun kerran tämä idea on saatu?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Vilho 2018-09-10T05:13:56.390173Z 5 Lentokenttä on korvaamaton siinä käytössä, jossa se on, sekä tulevaisuuden ilmailun kehityksen mahdollistajana.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Greta 2018-09-10T04:55:38.401221Z 6
Toiminta joka sopii alueelle on lentäminen sekä lentokoneiden huolto. Toivoisin kaupunkilaisille yhteistä ilmailun esittelyä ja polkupyöräilyretkikohdetta, josta saisi fillaristit kahvia ja 
kunnostuspalveluja.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lentokentän puolesta 2018-09-10T04:27:57.632638Z 6 Lentokenttä säylytettävä, historiallinen kohde jota tarvitaan nyt ja tulevaisuudessa. Rakennusmaita löytyy m.m.Sipoon alueelta, nykyään Helsinki.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lindblom 2018-09-10T04:23:44.225125Z 6

Tuntuu oudolta, että näin pitää kulttuurihistoriaa tuhota, vaikka rakentamatonta maata on esim. Vantaa täynnä. Vaikuttaa ideologiselta toiminnalta. Eikö esim. tästä:

https://www.studio55.fi/vapaalla/article/nama-upeat-rakennukset-purettiin-katso-kuvat/2351220

ole opittu mitään?

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Mesikämmen 2018-09-10T02:44:26.364157Z 6
Yleensä sivistysvaltiot vaalivat kultturihistoriallisia aarteitaan, jollainen Malmin lentokenttä on. Kenttä on säilytettävä niin rakennusten kuin toimintansakin osalta toimivana 
lentokenttänä. Parempaa rakennusmaata kyllä löytyy Helsingin rajojen sisäpuoleltakin, maaliikennekeskus ympäristöineen, Sipoolta saadut alueet esimerkkeinä

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Maya 2018-09-09T20:42:41.326264Z 5

Malmin lentoasema pitäisi ehdottomasti jättää rauhaan ja rakentamatta uutta "slummia" kyseiselle paikalle. Maaperä (kuten hyvinkin tiedossa on) on erittäin haastavaa ja Malmin 
seudulta löytyy jo muitakin esimerkkejä uppoavista taloista. Kustannukset ovat todellakin raskaita. Uusien asuinalueiden rakentamiseen löytyy muitakin kohteita. Sipoonkorpi on 
erittäin hyvä esimerkki ja muutkin lähistöllä olevat rakentamattomat kohteet. Malmin lentoasema on jo kulttuurihistoriallisesti arvokas kohde ja todellakin häpeällistä jos sen 
menette rakentamaan täyteen!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-09T19:55:17.378960Z 6 Malmin lentokenttä säilytettävä. Ensin pitäisi kaava muuttaa Talin golf-kentän osalta ja sitten vasta alkaa muita asuntoalueita miettimään.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tumppi 2018-09-09T19:37:40.754462Z 7
Malmin lentokenttä on säilytettävä. Tuollaiselle suomaalle rakentaminen on aivan hullua. Vapaata rakennustilaa löytyy Helsingistä yllinkyllin!! Lopettakaa tuo kaavojen kanssa 
sählääminen!!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-09T19:32:34.173006Z 6
Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä. 
Helsingin ainoa lentokenttä ja toiseksi vilkkain lentokenttä Suomessa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?stadilainen 2018-09-09T18:36:59.002438Z 5

Nykyinen toiminta on aivan loistavaa, siinä ilmailun ohessa. Kiinnostavia tapahtumia on järjestetty ja niihin on osallistuttu. Kysymyksen asettelu, ennen asuntorakentamista, on 
johdattelevaa ja väärin. Asuntorakentamista ei ole aloitettu eikä sitä välttämättä koskaan aloiteta. Tuonne ei pysty edullisesti mitään rakentamaan joten suurin osa rakennuksista 
tulisi olemaan tuettua rakentamista. Tämä aiheuttaa sen jotta helsinkiläiset veronmaksajat maksavat siitä jotta saadaan asuntoja ihmisille joille joudutaan maksamaan muiden 
verotuloista asumisensa kuntannukset. Päättäjillä ja suunnittelijoilla on vielä mahdollisuus miettiä asian tilaa ja päätyä Helsingin kannalta järkevään ratkaisuun.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Olli 2018-09-09T18:32:49.977253Z 5

Lentokenttä tulee säilyttää toimivana. Kaupungissa tulee olla harrastusmahdollisuuksia, myös ilmailun harrastajille. Kenttä palvelee hyvin myös erilaisten tapahtumien 
järjestämisessä.

Jos kaikki hienot toimivat paikat, kuten lentokentät, venesatamat ym. muutetaan asunnoiksi, kaupungista tulee nukkumalähiö.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-09T18:20:46.033398Z 7 Malmin lentokenttä on ehdottomasti pidettävä ilmailukäytössä nyt ja tulevaisuudessa. Asuinrakentamiselle on tilaa muuallakin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Markus Haapala 2018-09-09T17:14:25.463012Z 7

Mielestäni on erittäin kyseenalaista, että asemakaavoja valmistellaan ennen kuin alueella on lainvoimainen yleiskaava. Kun osa yleiskaavasta on jo kumottu, ei uusia suunnitelmia 
pitäisi tehdä ennen yleiskaavan lopullisen tilanteen selviämistä.
Malmin lentokenttä on valtakunnallisesti ja myös maailmanlaajuisesti erittäin merkittävä kulttuuri-, liikenne ja luontokohde. Helsingin kaupungilta on erittäin lyhytnäköistä yrittää 
muuttaa Malmin kenttä asuinalueeksi, sillä ilmailu on parhaillaan nopeassa muutosvaiheessa. Sulkemalla ja poistamalla Malmin lentokentän, kaupunki sulkee itsensä täysin ilmailun 
kehityksestä ja sen tulevista talous- ja ympäristöeduista.
Ilmailusyiden lisäksi Malmin kentän säästämistä puolustaa sen ainutlaatuinen kulttuuristatus ja alueen luonto, jossa viihtyvät monet harvinaiset ja silmälläpidettävät eläinlajit. 
Kulttuuriympäristö säilyttää arvonsa vain toiminnallisena ympäristönä eli lentokenttänä, minkä on todennut myös Museovirasto.
Kaikkia näitä ja paljon muita perusteluja on esitetty kattavasti ja huolellisesti kaupungin päättäville tahoille jo vuosikymmeniä. Kehotan päättäjiä tutustumaan asiaan neutraaleista 
lähtökohdista tarkastellen kokonaisuuksia. Se, että asemakaavoitus alkaa juuri sieltä, missä rakentaminen estää tehokkaasti lentotoiminnan, kertoo mielestäni paljon.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmin kreivitär 2018-09-09T16:52:12.632687Z 7 Malmi täytyy säilyttää ennallaan ja lentokenttänä, se on osa Helsingin historiaa. Suurmetsässä ja muualla on vielä tarpeeksi tilaa rakentaa, Malmia ei saa muuttaa.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-09T16:34:29.796005Z 7 Lentokentän säilyttämistäå nykyisessä ilmailukäytössä

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Markus I 2018-09-09T16:24:29.104307Z 3

- Rakennatte puiston, jossa tarkoitus järjestää keskisuuria kaupunkitapahtumia? Mitä luulette asukkaiden siitä pitävän sitten. 
- Miten kuvittelette kävijöiden tulevan sinne? Katujen varsilla ei ole pysäköintikapasiteettia, joten kaaos on valmis.
- Kuinka paljon pitää alueella olla vehreyttä? Tekeekö se siitä tehottomasti rakennetun, jolloin julkinen liikenne ei toimi.
- En ymmärrä tätä kiirettä rakentaa kenttä, kun se on tuhottu, sitä ei saa takaisin.
- Malmin rakentaminen ei ole järkevää ennen kuin nykyiset tyhjät alueet on hyödynnetty.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-09T16:12:24.245875Z 8 Se on lentokenttä joten varmaan lentokenttänä. Koko alue pitäisi säilyttää lentokenttänä ja kehittää sitä lentokenttänä, kuten stadilaisten enemmistö haluaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Tuhottua ei saa takaisin 2018-09-09T16:07:17.658038Z10

Malmin kenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä. Tuhoaminen ja alueen rakentaminen olisi edesvastuutonta ja verrattavissa 1960-lukuun, jolloin Helsingin rakennusperintöä tuhottiin 
idealismin vuoksi. Kentän purkaminen on peruuttamaton toimenpide, jonka osallisia jälkipolvet tulevat muistamaan vähemmän positiivisessa hengessä. Tuhoamisen sijasta sen 
käyttöä ja (liike)toimintaa siellä tulee tukea ja kehittää huomioiden myös tulevaisuuden mahdollisuudet, kuten sähkökäyttöiset lentolaitteet.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pedro 2018-09-09T14:31:58.574083Z 4 Kenttä on ehdottomasti säilytettävä ilmailukäytössä. Rakentakaa Tattarisuolle
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-09T09:08:04.015718Z 3 samanlainen hengailupaikka kuin Tempelhof Berliinissä :))
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Hyvinvointi 2018-09-08T14:00:15.113027Z 2 Metsät säilytettävä ja varalta uusia metsiä istutettava maahan.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?S.L 2018-09-08T07:39:00.608156Z10
Malmin lentokenttä tulee säilyttää ilmailukäytössä! 
Miksi olemassa oleva ja toimiva lentokenttä pitäisi siirtää muualle?Rakentamatonta tonttimaata asunnoille löytyy muualtakin.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Anonyymi 2018-09-07T19:43:54.173677Z16
Onko järjettömämpää ajatusta kuin tämä? Helsingissä on rakentamatonta aluetta tyhjillään vaikka kuinka, mutta Suomen toiseksi vilkkain kenttä halutaan tuhota.
Kenttäaluetta tulisi kehittää lentoasemana ja tehdä siitä yksi Helsingin valttikortti.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Vastustan!!!! 2018-09-07T19:36:59.676792Z15

Kenttä on Suomen vanhin edelleen kansainvälisessä liikennekäytössä oleva ja monia palveleva kenttä. Vastaavaa ei Helsingin alueelta löydy! Kenttä pitää säilyttää alkuperäisessä- 
tarkoituksessaan sekä asussaan. Lisäksi liikennemäärät kentällä on jälleen kasvussa.
Kaupunki ja valtio eivät tunnu pääsevän yhteisymmärrykseen asian suhteen, joten päätöksiä ei pidä vielä lyödä lukkoon.
Vastustan kentän alueen muuttamista asuinkäyttöön, vastaavan kokoisia alueita löytyy helsingistä monia, mm.Viikin pelto-alue sekä hieman kauempana, kaupungin aikoinaan 
lunastama Sipoo, johon piti rakentaa asuntoja Helsinkiläisille!

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Biodiversiteetin puolesta 2018-09-07T18:35:41.460827Z11

Malmin lentokentän täytyy säilyä paikallaan. Erityisesti vihreiden tulee ymmärtää, että lentokentän ympärillä on runsaasti tilaa eläimillä ja kasveilla. Luonnon monimuotoisuuden 
kannalta se on kuin suojelualue. Lisäksi on varmaa, että ilmaliikenne tulee kehittymään niin että tulevaisuudessa tarvitaan Malmia ja lisääkin pienemmille lentolaitteille sopivia 
alueita.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Marco Corsi 2018-09-07T15:03:27.047950Z16

Alue on voimassa olevassa kaavoituksessa ilmailukäytössä ja näin tulisi jatkua. Uusi yleiskaava ei ole vielä lainvoimainen, joten on vaikea hyväksyä verorahojen tuhlaamista alueen 
kaavoitukseen tässä vaiheessa varsinkin kun on selvää, että korvaavaa kenttää joka palvelisi nopeasti kehittyvää yleisilmailua yhtä hyvin kuin Malmin lentokenttä ei tule koskaan 
löytymään. Puhumattakaan kentän kulttuurihistoriallisista arvoista yhtenä Euroopan kolmesta viimeisestä lentokentästä joka on lähes alkuperäisessä asussaan ja edelleen 
ilmailukäytössä. Täysin käsittämätöntä. Tämä kaavoittaminen, mikäli toteutuu, on häpeäpilkku jota ei voi unohtaa.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Lasse 2018-09-07T14:22:16.156307Z12 Lentokenttä pitää säilyttää siinä käytössä, missä se on ollut vuosikymmenet. Se on toiseksi vilkkain lentokenttä, jos kukaan Helsingin päättäjistä ei ole sitä vielä huomannut.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Pitää viedä verotulonsa muualle2018-09-07T12:17:36.263276Z 1

Ilmeisesti rakennushanke on jo lopullisesti vahvistettu. Käyköhän niin .että uudet asunnot ovat kaupungin rahankierrätyskohteita. Sosiaalitoimi saa rahansa kaupungilta ja maksaa 
samat rahat kaupungille. Ja jos omistusasuntoja ei saa myytyä kenen piikkiin menee tappiot.
Lähitöllä missä asun paritalot 4 kpl ei saatu myydyksi, eikä ole näköjään vuokralaisiakaan joka asuntoon. Sama vuokrataso kuin kaupungilla.
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osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Antakaa lentökentän olla. 2018-09-07T12:04:47.244977Z21

Malmin kenttä pitää säilyttää. Uuden alueen rakentaminen tulee kalliiksi maaperän takia, kouluja ym palveluja pitäisi lisätä koska jo nyt on ruuhkaa. Kuka niihin muuttaa? Onko 
ihmisillä varaa? Mistä työpaikat? Työttömiä.. kustannukset kaupungille.
Kentän ympärillä kulkee hieno luonnon keskellä kulkevia polkuja joita myös koulut käyttävät. 

Lentokenttä on hyvällä sijainnilla ja hyvässä käytössä. En todellakaan kaipaa lisää asuntoja alueelle.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Esa Sairio 2018-09-07T11:38:53.347360Z24

Malmin lentoasema pitää säilyttää lentoasemana kokonaisuudessaan. Lentoasema on Suomen toiseksi vilkkain, lentoliikenne on kasvava tulevaisuuden ala ja pääkaupunkiseutu 
tarvitsee ehdottomasti toisenkin lentoaseman Helsinki-Vantaan lisäksi. Malmin kenttä on kansainvälisestikin huomioitu kulttuurihistoriallinen aarre. Eri tutkimusten mukaan 60% 
ihmisistä haluaa säilyttää Malmin kentän lentoasemana. 
 
Asuntorakentamiselle on Helsingissä tilaa paljonkin Malmin  kenttäalueen ja moottoriteiden varsien ulkopuolella. Miksi pakkoliitettyä Östersundomin aluetta rakenneta? Korkea 
rakentaminen, jota pääkaupunkiseudulla on aloitettukin, on järkevä ratkaisu.

osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Amy 2018-09-07T11:18:55.850839Z18 Helsingissä on valtavasti tyhjää tonttimaata, Malmin kettä tulee säästää tuleville sukupolville.
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmilla asunut monia kymmeniä v2018-09-07T08:50:26.041236Z17 Malmin lentokenttä pitää säilyttää. Niitä taloja voi mennä rakentelee jonnekki missä olis vaikka metsää. Miksi eivät suojele kohdetta?
osa-alue: Mihin aluetta voi käyttää ennen rakentamista?Malmin lentokentän puolustaja2018-09-07T07:22:01.857778Z20 Malmin lentokentän on säilyttävä  nyt ja tulevaisuudessa ilmailukäytössä,


